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Atatürk
Kültür

Merkezi’nin
kalbinde
Kale.

Kadın istihdamına destek olmak amacıyla kurduğumuz
Atölye Kale ile AKM’nin kalbinde imzamız var.

Çanakkale’nin Çan ilçesindeki Kaleseramik fabrikalarında
el yapımıyla üretilen 15.000 adet seramik karo ile
Kırmızı Küre’ye hayat vermenin gururunu yaşıyor,

hayallerimizi birlikte gerçekleştirdiğimiz ekibimize ve
Tabanlıoğlu Mimarlık’a teşekkür ediyoruz.

ünyana#İyiBak

kale.com.tratolye.kale
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Dergimizde yayınlanan yazı ve görsellerden imza sahipleri sorumludur. Ticari reklamlar, reklam verenlerin sorumluluğundadır.
Yayınlanan yazı ve görsellerin her hakkı saklıdır. İzinsiz alıntı yapılamaz, kullanılamaz.

Dergi Adı: Tesisat İnşaat Malzemecileri Derneği Dergisi

İmtiyaz Sahibi ve Adresi: 
Kemal Yıldırım 
baskan@timder.org.tr

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü ve Adresi: 
Çiğdem Aras 
dergi@timder.org.tr

Yayın & Tasarım Yönetmeni:
Orhan Hopa 
orhan@timder.org.tr

Kurumsal İletişim Sorumlusu:
Ayşe Karaer 
ayse@timder.org.tr

Yönetim Yeri Adresi: 
Atatürk Mh. Namık Kemal Cd. Ekincioğlu Sk.
No:44/1 K:1 34758 Ataşehir, İstanbul

Basım Yeri Adresi Telefonu: 
Özlem Matbaacılık ve Reklamcılık Ltd. Şti.
Maltepe Mh. Litros Yolu Sk. 2. Matbaacılar Sitesi
No: 2BB4 Topkapı, İstanbul       T: 0212 612 0662
Sertifika No: 45257

Basım Tarihi:
Nisan 2023

Yayın Türü: 
Yaygın Süreli  

Yayın Yürütme Kurulu: 
Kemal Yıldırım, Aydın Eşer, Deniz Kaya, Çiğdem Aras,
Yeliz Kılıçaslan, Orhan Hopa, Ayşe Karaer.

İletişim Bilgileri:
Atatürk Mh. Namık Kemal Cd. Ekincioğlu Sk.
No:44/1 K:1 34758 Ataşehir, İstanbul
T: (0216) 580 8343 
dergi@timder.org.tr
www.timder.org.tr

TİMDER Yönetim Kurulu:
Kemal Yıldırım, Aydın Eşer, Kemal Çelik, Serdar Dönmez,
Deniz Kaya, Cemal Kır, Ali Canik, Alper Adanalı, 
Çiğdem Aras, Mustafa Şahin, Yücel Baran.

İLAN İNDEKSİ
Katlanır Kapak: Kombi Klima Shop

Arka Kapak: Seramiksan

Ön Kapak İçi: Hitit Seramik

Arka Kapak İçi: Bien Banyo

01  Kale

03  Teska

05  Livea - Motto Banyo

07  E.C.A. - Serel 

11  Eczacıbaşı Yapı Ürünleri Grubu

13  Kalay Banyo / Lattina

14-15  Cybele Tile

17  Fırat Boru

19  Alfiere Bagno

23  Sanovit / Lucco

27  Artemis

33  Formina - Ece Seramik

37  Yurtbay Seramik

47  DKR Dekor Banyo

49  Serakim

51  Rino | Seramik Porselen

53  UNICERA

55  Norm Bağlantı & Tesbit Elmanları

57  Orka Banyo

59  EVDEMA / KOBOS

61  Bosch   

63  Banyotrendy

65  Güral Seramik

67  Bocchi

69  GF Hakan Plastik 

71  Ge-Ti

73  Bartın Seramik / Quarter Bath

75  Sanica

77  Kalekim

79  Geberit

81  Bien Yapı Ürünleri

83  Valtemo
/timder1988
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BERİL HIZAL
HITIT SERAMIK YÖNETIM KURULU ÜYESI

YÖNETİMDEN
TIMDER YÖNETIM KURULU BAŞKANI KEMAL YILDIRIM

“Depremzedelerimizi yalnız bırakmayacağız.”

DİPNOT
TIMDER SORUMLU YAZI IŞLERI MÜDÜRÜ ÇIĞDEM ARAS

“Acı...”

EKONOMİNİN NABZI
EKONOMIST A. MAHFI EĞILMEZ

“Amerikan Bankacılık Sisteminde Yaşanan Sorunlar ve Türkiye’ye Olası Etkileri”

TİMDER’DEN
TIMDER Faaliyetlerinden Haberler

GÖRÜŞ
TOBB BAŞKANI M. RIFAT HISARCIKLIOĞLU

“OSB’lerimizin sunduğu rekabet avantajlarından da faydalanalım.”

ETKİN YÖNETİM

PAZARLAMANIN KİMYASI

HABERLER

DEPREM DOSYASI

UNICERA

MARKA YÖNETİMİ

ÇALIŞAN MUTLULUĞU

İLETİŞİMDE İLETİŞİM

ÜRÜNLER

ARAMIZA KATILANLAR

SİNAN GÜLER
GÜLER MÜHENDISLIK

ŞIRKET ORTAĞI

PROF. DR. SELÇUK ŞİRİN
AKADEMISYEN

YAZAR

ONUR GÜLBAY
SAINT PETERSBURG DEVLET ÜNV. ÖĞRENCISI

TIMDER BURSIYERI
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M. RIFAT HISARCIKLIOĞLU
TOBB Başkanı

Türkiye’de planlı sanayileşmenin temel 
taşı olan organize sanayi bölgeleri (OSB), 
ülkenin dört bir yanında üretim ve 
ihracata katkıda bulunuyor. Türkiye’de 
sanayinin gelişmesine katkı sağlamayı 
ve geri kalmış bölgelerin kalkınmalarını 
teşvik ederek sanayi yatırımlarını bu 
bölgelere çekmeyi hedefliyor.

OSB’ler, sanayinin uygun görülen 
alanlarda yapılanmasını sağlamak, 
çarpık sanayileşme ve çevre sorunlarını 
önlemek, kentleşmeyi yönlendirmek, 
kaynakları rasyonel kullanmak, 
bilgi ve bilişim teknolojilerinden 
yararlanmak, sanayi türlerinin belirli 
bir plan dahilinde yerleştirilmesini ve 
geliştirilmesini de amaçlıyor.

Ortak idari, teknik ve altyapı hizmetleri 
sunarak, sanayi işletmelerinin bir arada 
faaliyet göstermesine zemin hazırlayan 
OSB’ler, ülke sanayisinin gelişmesi, 
modernize olması ve dışa açılması 
yönünde önemli bir görev üstleniyor. 

Doluluk oranının %83, tahsis 
doluluklarınınsa %90 gibi üst seviyelerde 
olduğu OSB’lerin genelinde 2,8 milyon 
kişi istihdam ediliyor ve ülkemizdeki 
sanayi üretiminin yarıya yakınını 
gerçekleştiriyor. 

2002 yılında 138 olan Organize Sanayi 
Bölgesi sayısı bu sene 379’a yükselirken, 
o dönemde 12 bin 800 olan fabrika sayısı 
bugün 74 bin 200’e ulaştı. İnşası süren 
fabrika sayısı 5 binin üzerinde. 

Yeni parsel alanları ve sanayi bölgeleri 
yatırımları da sürüyor. OSB’lerin 
toplam alan büyüklüğü 100 bin hektara 
ulaşırken, sanayi parsel sayısı ise 54 bini 
geçti. 

Bunlara ilaveten ülkemiz 1241 Ar-Ge 
merkezi, 317 tasarım merkezi, 96 
teknopark, 29 endüstri bölgesi ve 
buralarda çalışan 81 bin kişilik kaliteli 
istihdamıyla büyümeye büyük destek 
veriyor.

Türkiye’nin en planlı sanayi alanları 
olan OSB’ler yatırımcılara birçok avantaj 
da sunuyor, OSB içinde yapılacak bir 
yatırım, OSB dışında yapılacak bir 
yatırıma göre bir alt bölgenin yatırım 
teşvik avantajlarından faydalanıyor.

Yatırımcılarımıza, gümrük vergisi, 
kurumlar vergisi, SGK işveren payı 
desteği, faiz desteği gibi alanlarda 
avantajlar sunuluyor. 

Ayrıca OSB içindeki firmalarımıza 
emlak vergisi muafiyeti, indirimli arsa 
tahsisi, harç istisnası gibi teşvikler de 
var. Bu yatırım avantajlarının yanı sıra, 
OSB’lerimiz yatırımcılara bürokrasiden 
uzak, tek durak ofis anlayışı ile hizmet 
veriyor.

Giderek önem kazanan yeşil dönüşüm 
konusunda da atık su arıtma tesisleri, 
yeşil alan oranlarının artırılması, 
yenilenebilir enerjinin toplamdaki 
payının artırılması, OSB’lerin kendi 
enerjilerini üretebilmesine yönelik 
çalışmalar yapılıyor. 

Geri kazanım ve sıfır atık süreçleri 
üzerinde çalışılıyor. OSB’lerde arıtılan 
suların yeşil alan sulamalarında 
kullanılması planlanıyor.

Ülkemizin 2053 yılında karbon nötr 
olma hedefine ulaşma kapsamında 
özellikle yenilenebilir enerji yatırımları 
daha çok önem kazandı. 

Bu çerçevede OSB’lerimizdeki 
yenilenebilir enerji yatırımları da 
artıyor. Halihazırda OSB’lerimizdeki 
yenilenebilir yatırımlarının kapasitesi 
bin 282 MW’a ulaştı. Bu kapasitenin 
2030 yılına kadar iki katına çıkarılması 
hedefleniyor.

Öte yandan bütün dünyada gıdayla ilgili 
endişelerin arttığı bu dönemde, tarıma 
dayalı ihtisas OSB’lerimiz ülkemizin 
önünde bir fırsat olarak duruyor. Bu 
yapıyı daha da güçlendirerek, hem yerli 
ve milli üretimimizi güçlendirebilir 
hem de ihracatımızı artırabiliriz. Ayrıca 
tarıma dayalı ihtisas OSB’lerimiz planlı 
yapılarıyla, güvenilir, hijyenik ve kaliteli 
gıda üretimi için de son derece kritik 
öneme sahip.

Covid-19 ile birlikte küresel tedarik 
zincirlerinin değişimi hızlandı. 
Tedarik zinciri esnekliğine olan ihtiyaç 
arttı. Üreticiler esnek tedarik zinciri 
modellerine yöneldi. Zira tedarik 
zincirinin tek bir coğrafyaya bağlı 
olmasının sakıncaları görüldü. 

Özellikle ABD ve Avrupa gibi 
gelişmiş ekonomiler, alternatif tedarik 
merkezlerinin arayışına girdi. Tek 
pazara bağımlılığı azaltıp kaynak 
çeşitliliğine gitmeye başladılar.

Yine bu çerçevede, önümüzdeki 
dönemde öne çıkacak trendler olarak; 
üretimde ve ticarette dijitalleşme ile 
otomasyonun artması, buna paralel 
daha fazla kalifiye eleman ihtiyacı 
ortaya çıkması, esnek ve hızlı tedarik 
kapasitesinin önem kazanması, yerli 
ve yurt içi üretime ağırlık verilmesi 
bekleniyor.

OSB’ler başta olmak üzere sanayiye 
büyüme alanı açılmasına da ihtiyaç 
var. Zira genişleme talepleri hayata 
geçirilmedikçe sanayi arsa fiyatları 
yükseliyor. 

Sanayicinin yatırımı maliyetli hale 
geliyor, zorlaşıyor. Almanya’nın toplam 
coğrafi alanının içinde sanayiye ayrılan 
yer %4 dolayında. İtalya’da bu oran %3. 
Bizdeyse bu oran %1’i bile bulmuyor. 

Sanayi yatırımları için uygun 
koşullarda arsa üretilmesi ve 
yatırımcılara sunulması daha önemli 
hale geliyor. Özellikle tarım dışında 
kalan verimsiz ve çorak alanların 
sanayiye ayrılabilmesinin sağlanması 
gerekiyor.

Türkiye üretim kapasitesi, güçlü insan 
kaynağı, hızlı sevkiyat performansı ve 
dinamik girişimci yapısı sayesinde, bu 
civardaki tüm ülkelerden olumlu yönde 
ayrışıyor. 

Tüm bu avantajlarımızla, 
OSB’lerimizin sunduğu rekabet 
avantajlarından da faydalanarak küresel 
tedarik noktası olma konumumuzu 
güçlendirebiliriz.

“OSB’LERIMIZIN SUNDUĞU REKABET 
AVANTAJLARINDAN DA FAYDALANARAK 

KÜRESEL TEDARIK NOKTASI OLMA 
KONUMUMUZU GÜÇLENDIREBILIRIZ.”
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KONUMUMUZU GÜÇLENDIREBILIRIZ.”
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KEMAL YILDIRIM
TİMDER

Yönetim Kurulu Başkanı
baskan@timder.org.tr

6 Şubat Pazartesi günü bir kez daha 
büyük bir felakete uyandık. Kaybın 
bilançosu bu sefer her zamankinden 
daha ağırdı, Kahramanmaraş merkez 
olmak üzere tam 10 ilimizi birden 
derinden sarsan deprem, asrın felaketi 
olarak tarihimize kazındı.

Büyük felaket geride, binlerce ölü ve 
yaralı, yaşadığı travmanın etkisini 
uzun yıllar belleğinde taşıyacak bir 
yığın insan ve geçmişini kaybeden 
şehirler bıraktı. Bu şehirlerin yeniden 
inşa edilmesi, yeniden birilerine yuva 
olabilmesi için zamana ve hummalı bir 
çalışmaya ihtiyaç var.

TİMDER olarak ilk günden itibaren,
vatandaşlarımıza geçici yuva 
olacak çadır ve konteynırların, acil 
ihtiyaçların başında gelen seyyar 
tuvaletlerin tedarikini sağladık 
ve ivedilikle bölgeye ulaştırdık. 
Depremzedelerimizin evlerine 
kavuşabilmeleri adına TOBB’un 
Türk İş Dünyası Konut Seferberliği 
kampanyasına nakdi destek sağladık. 
Elbistan ve Adıyaman’da kurulan 
çadır kentler için alt ve üst yapı 
tesisat malzemeleri temin ettik. Çadır 
kentlerin banyo, tuvalet malzemelerini 
karşıladık. Evini kaybeden, yaşadığı 
şehri değiştirmek zorunda kalan 
ailelerin kira masraflarını üstlendik.

Bundan sonraki süreçte de yardım 
çalışmalarını takip ederek elimizden 
gelen desteği sunmaya devam 
edeceğiz. Yeni yapıların inşası 
tamamlandığında, sektörümüzün 
gücüyle malzemelerin hızlı tedarikini 
organize ederek ailelerin bir an önce 
evlerine kavuşmalarını sağlayacağız. 
Millet olarak nasıl ilk günden itibaren 
tek yürek olarak deprem bölgelerine 
koştuysak, evini kaybeden her 
yurttaşımız yeniden ev sahibi olana, 
düzenini, işini kurana kadar destek 
olmayı sürdüreceğiz.

Deprem coğrafyasındaysak bu afetler 
elbette kaçınılmaz ancak yıkımlar 
önlenebilirdi, bu ülkedeki her kurumun, 
her müteahhidin sorumluluğunu 
bilmesi, yaptığı hatanın bedelini 
birilerinin hayatıyla ödeyeceğini idrak 
etmesi gerekiyor. Bir yandan yıkılanı, 
kaybettiğimizi telafiye çalışırken 
bir yandan da benzer bir felakette 
kaybedebileceklerimizi gözden 
geçirmemiz, önlemlerimizi ivedilikle 
almamız şart. 

DEPREMZEDELERİMİZİ
YALNIZ BIRAKMAYACAĞIZ

Geleneksel TİMDER İftarımız bir kez daha 
sektörü buluşturdu
28 Mart Salı günü tüm sektörümüzün 
heyecanla beklediği, pandemi nedeniyle 
ara vermek zorunda kaldığımız 
Geleneksel TİMDER İftarımızı yeniden 
düzenledik. Uzun zaman sonra bu 
kadar kalabalık bir etkinlikte sektörle 
buluşmak, hasret gidermek ve insanların 
bir araya gelmelerine vesile olmak 
mutluluk vericiydi. İftarımıza katılım 
sağlayarak bizleri onurlandıran tüm 
misafirlerimize teşekkür ederim. 

Tüm konuklarımız için ufuk açıcı, 
keyifli bir söyleşiye tanık olduk. Böyle 
değerli isimleri ağırlamak, sektörle 
buluşmalarına vesile olmak bizlere de 
ayrı bir kıvanç veriyor. 

Her çocuk kitaplara erişebilmeli
Eğitimden bahsetmişken, 1 Milyon 
Kitap projesine değinmeden geçmek 
olmaz. Prof. Dr. Selçuk Şirin’in, evinde 
kitap olmayan 1 milyon çocuğa ilk kitap 
setini hediye etme amacıyla başlattığı 
kampanya, eğitim konusuna çok doğru 
bir noktadan yaklaşıyor. Bizler projenin 
destekçileri arasında yer almaktan büyük 
gurur ve mutluluk duyuyoruz. Sizleri de 
www.1milyonkitap.com web sitesine 
girerek projeye destek olmaya davet 
ediyorum.  

TİMDER 23. Olağan Kurulu’na 
hazırlanıyoruz
Nisan ayı içerisinde derneğimizin 23. 
Olağan Genel Kurulu’nu yapacağız. 
Yönetim Kurulu Başkanı olarak görev 
aldığım 2 senede elimden gelen gayret ve 
çabayı gösterdim, umarım derneğimize 
faydalı olabilecek çalışmalara imza 
atmayı başarabilmişimdir.

Bu 2 sene boyunca birlikte görev 
yaptığım Yönetim Kurulumuzun değerli 
üyelerine de emekleri için teşekkür 
ederim.

Yeni yönetimin bizden aldığı bayrağı 
daha yukarıya taşıyacağına yürekten 
inanıyorum. Yeni dönemin derneğimiz 
ve sektörümüz için hayırlara vesile 
olmasını diliyorum. 

“EĞİTİM HER 
ŞEYDEN ÖNEMLI 

OLMALI, ÖZEL 
OLARAK ELE 
ALINMALI VE 
BİR AN BİLE 
GÖZ ARDI 

EDİLMEMELİ.”
İftar etkinliğimiz esnasında TİMDER 
Akademinin 2023 lansmanını da 
gerçekleştirdik. 2004 yılından bu yana 
devam eden ve artık derneğimizle 
özdeşleşmiş olan Akademimizi bu yıl 
yeni bir çehreye kavuşturduk ve bu 
haliyle sektörümüze her zamankinden 
büyük katkı sağlayacağına yürekten 
inanıyorum. Bizim gibi gelişmekte olan 
toplumlarda eğitim her şeyden önemli 
olmalı, özel olarak ele alınmalı ve bir 
an bile göz ardı edilmemeli. Toplum 
olarak bulunduğumuz yeri değiştirmek, 
daha ileri gitmek istiyorsak başka 
bir çıkış yolumuz yok. Bu nedenle 
TİMDER Akademi’yi çok önemsiyor, 
üzerine titriyoruz. Bu yıl hibrit modelle 
ele alacağımız eğitimlerimizde rekor 
düzeyde katılımcıya ulaşmayı arzu 
ediyoruz. 

Akademi lansmanı sonrası Kale 
Grubu Başkanı ve CEO’su Zeynep 
Bodur Okyay ve Ekonomist Fatih 
Keresteci’yi ağırladığımız Sektör & 
Ekonomi Panelimizi gerçekleştirdik. 
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“Dünyada her şey için,
maddiyat için, 
maneviyat için,
hayat için, 
muvaffakiyet için
en hakikî yol gösterici 
ilimdir, fendir.”
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Telaffuz etmesi çok kolay, kısacık... 
Ağızdan çıkması bir saniye bile 
sürmüyor... Acı...

Oysa 6 Şubat 2023 günü saat 04.17’de 
başladı büyük acımız; geçmiyor, 
bitmiyor...

Fiziksel olarak yaklaşık 15 milyon 
insanımızın doğrudan etkilendiği bu 
büyük deprem felaketinde en kuzeyinden 
en güneyine, en batısından en doğusuna 
ülkemizde yaşayan tüm halkımız 
bu acıyı yüreğinde hissetti. Bu acıda 
birleştik, bu acıda bütünleştik...

İlkokul çağındaki çocuklarımızın 
da, köylerinde tek başına yaşamını 
sürdürmeye çalışan yaşlı teyzelerimizin 
de, kendi hayatlarını zorlukla 
sürdürmeye çalışan insanlarımızın da 
yüreklerinin bölgedeki depremzedeler 
için nasıl attığını ve kendilerince 
ellerinden ne geliyorsa her türlü yardımı 
yapmak için nasıl seferber olduklarını 
gördük. Halkımız bir kez daha bir büyük 
acı etrafında bir araya geldi.

Bizler de TİMDER ailesi olarak, deprem 
haberini duyduğumuz ilk andan itibaren 
bölge için ne yapabiliriz, nasıl yardımcı 
olabiliriz diye tüm Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz ile bir iletişim ağı oluşturduk. 
Özellikle hava aydınlandıktan sonra, 
deprem bölgesinden gelen kötü haberler 
ile bölgeden uzakta olan tüm diğer 
insanlar gibi hepimiz o an uzanıp da 
oradaki insanlarımıza dokunamamanın, 
onlara o anda yardımcı olamamanın 
acısını yaşadık. Bölgedeki insanlarımız 
depremin acısını yaşarken bizler 
uzakta olmanın, ayrı kalmanın ne 
demek olduğunu yaşayarak öğrendik, 
bu acıyı içimizde hissettik. Ama 
kısa sürede anladık ki o an acıya 
gömülecek, kendimizi kaybedecek 
an değildi... Acılar da ötelenebilirdi 
ve ötelenmeliydi... Zaman aklı selim 
bir şekilde yapılacakları planlama ve 
harekete geçme zamanıydı. Bu noktadan 
hareket ile tüm Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz hem kendi iletişim kanalları 
hem de TİMDER Ailesi olarak kamu 
kuruluşları ve diğer birçok sivil toplum 
örgütleri ile olan iletişimimizle çok kısa 
bir sürede organize olup bölgeye nakdi 
ve ayni yardımların ulaştırılmasını 
sağladık. Umarız ki bu yardımlar 
bölge için bir nebze de olsa merhem 
olmuştur. Ancak bizler biliyoruz ki; 
bölgedeki yaşamın normale dönmesi, 
bölge ekonomisinin yeniden ayağa 
kalkması uzun bir süreç olacak. Bu 
süreçte kendi hayatımıza geri dönüp 
bölgeyi unutmamamız, toplum olarak 

ACI…
en önemli önceliklerimizden olmalı. 
Bizler de TİMDER Ailesi olarak içinde 
bulunduğumuz sektörün diğer paydaşları 
ile birlikte bölgeye yapılacak maddi 
ve manevi desteklerimizi sürdürmeye 
devam edeceğiz.

Ülkemizdeki deprem gerçeğini 
hepimiz biliyoruz. Kahramanmaraş 
depremlerinde olduğu gibi ne yazık ki bu 
konuda daha önce de çok büyük acılar, 
yıkımlar yaşadık. Ülke olarak bundan 
sonra aynı acıları yaşamamak için tek 
amacımız; bilimsel veri ve teknikleri 
dikkate alarak, bu alanlarda uzman olan 
bilim insanlarını dinleyerek şehirlerimizi 
yeniden yapılandırmak böylelikle 
afetlerin felaketlere dönüşmesini 
önlemek olmalıdır.

Ülkemizi, hak ettiği medeni ülkeler 
seviyesine çıkarmanın ve o noktada 
tutmanın tek yolu; her alanda bilimin 
ışığını rehber edinmek, doğru 
eğitim sistemleri ile insanlarımızı 
bilinçlendirmektir. Bu gerçeği yıllar 
öncesinde görüp önümüze hedef olarak 
koyan Mustafa Kemal Atatürk’ün şu 
değerli sözlerini asla unutmamalıyız…
“Gözlerimizi kapayıp yalnız 
yaşadığımızı varsayamayız. Ülkemizi 
bir çember içine alıp dünya ile 
ilgilenmeksizin yaşayamayız. Tersine 
gelişmiş uygarlaşmış bir ulus olarak 
uygarlık alanının üzerinde yaşayacağız: 
Bu yaşam ancak bilim ve fenle olur. 
Bilim ve fen nerede ise oradan alacağız 
ve ulusun her bireyinin kafasına 
koyacağız. Bilim ve fen için bağ ve koşul 
yoktur.”

Bizler de TİMDER ailesi olarak bu 
rehberlik ışığında edindiğimiz eğitim 
misyonumuz ile sektör paydaşlarımız 
için eğitimlerimizi tüm hızıyla 
sürdürüyoruz. 2004 yılında başlayan 
ve 19 yıldır kesintisiz olarak devam 
eden TİMDER Akademi programımız 
kapsamında bugüne kadar düzenlemiş 
olduğumuz 270’in üzerinde eğitim ve 
40’ın üzerinde seminer ile yaklaşık 
22 bin sektör paydaşının hayatına 

ÇİĞDEM ARAS
TİMDER Dergisi

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
dergi@timder.org.tr

dokunma fırsatı yakaladık. Amacımız 
bu sayıyı her yıl katlayarak arttırmak 
ve daha çok insana dokunabilmek. 
Yakın zamanda 2023 lansmanını 
gerçekleştirdiğimiz TİMDER Akademi 
Eğitim Programımızı, bu yıl hem 
online eğitimleri hem de sektörümüz 
için çok önemli olan Satış, İnsan 
Kaynakları, Pazarlama ve Kurumsal 
Gelişim konularında yüz yüze yapılacak 
atölyelerimizi kapsayacak şekilde hibrit 
bir modele taşıdık. Her ne kadar tüm 
eğitim ve atölyelerin tarihleri ile diğer 
detayları konusunda sürekli olarak 
bilgilendirme yapılacak olsa da sizler de 
bu bilgileri www.timder.org.tr
web sitemizden ve sosyal medya 
hesaplarımızdan takip edebilirsiniz.

Ülke olarak bir daha böyle büyük acılar 
yaşamamamız dileği ile herkese bilimin 
ve eğitimin ışığında aydınlık bir gelecek 
diliyorum...

Saygı ve sevgilerimle...

“GÖZLERIMIZI KAPAYIP 
YALNIZ YAŞADIĞIMIZI 

VARSAYAMAYIZ.”
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Telaffuz etmesi çok kolay, kısacık... 
Ağızdan çıkması bir saniye bile 
sürmüyor... Acı...

Oysa 6 Şubat 2023 günü saat 04.17’de 
başladı büyük acımız; geçmiyor, 
bitmiyor...
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demek olduğunu yaşayarak öğrendik, 
bu acıyı içimizde hissettik. Ama 
kısa sürede anladık ki o an acıya 
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bölgedeki yaşamın normale dönmesi, 
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ACI…
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değerli sözlerini asla unutmamalıyız…
“Gözlerimizi kapayıp yalnız 
yaşadığımızı varsayamayız. Ülkemizi 
bir çember içine alıp dünya ile 
ilgilenmeksizin yaşayamayız. Tersine 
gelişmiş uygarlaşmış bir ulus olarak 
uygarlık alanının üzerinde yaşayacağız: 
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ABD’de son günlerde peş peşe üç banka 
battı: Silvergate Capital, Signature 
Bank ve Silicon Valley Bank. Bu 
batışların altında bazı ortak nedenler 
var. Bunlardan birisi bu kripto para 
piyasasında yaşanan düşüşler diğeri de 
bu bankaların portföylerinde taşıdığı 
yüklü Hazine kâğıtları.

Batış rüzgârı Silvergate Capital 
adlı bankayla başladı. Silvergate 
Capital, kaynaklarının çoğunu 
FTX adlı kripto para borsası ve risk 
fonu şirketi aracılığyla kripto para 
piyasasına yatırmıştı. Varlıklarının 
bir bölümünü de Hazine kâğıtlarına 
yatırmış olan Silvergate Capital, 
Fed’in faiz artırımlarından olumsuz 
etkilenen şirketler arasındaydı. Fed’in 
faiz artırımları Hazine kâğıtlarının 
da faizinin artmasına ve dolayısıyla 
değerlerinin düşmesine yol açmıştı 
(Hazine kâğıtlarının değeriyle faizi 
arasında ters yönlü ilişki vardır.) FTX’in 
2022 yılı Kasım ayında çöküşüyle ikinci 
büyük darbeyi yiyen Silvergate Capital, 
gidişe dayanamayarak battı.

Silvergate Capital’in ardından batan 
ikinci banka Silicon Valley Bank (SVB) 
oldu. Kaynaklarını büyük ölçüde Hazine 
kâğıtlarına yatırmış olan Silicon Valley 
Bank (SVB) adlı yatırım bankası da 
1,8 milyar dolar zararla karşı karşıya 
olduğunu, geleceğe dönük hedeflerini 
düşürdüğünü ve 2 milyar dolar sermaye 
artışı yapacağını da duyurdu. Sermaye 
artışı yapılacağını açıklamasına karşın 
bankanın hisse değerlerinde yaşanan 
düşüşler durdurulamadı ve sonunda 
banka battı. SVB’nin batışı küresel 
krizin başladığı yıl olarak kabul edilen 
2008 yılından bu yana yaşanan en 
büyük banka iflaslarından birisi olarak 
yorumlanıyor. 

Bu iki bankayı izleyerek kaynaklarını 
büyük ölçüde kripto para piyasasına 
yatırmış olan ve Silvergate Capital gibi 
FTX’in batışından son derecede olumsuz 
olarak etkilenmiş olan Signature Bank 
da iflasını açıkladı. Amerikan Federal 
Mevduat Sigortası Fonu (FDIC), mevduat 
sahiplerinin haklarını korumak üzere bu 
bankaya kayyum atadı.

Bu üç bankadan Silvergate Capital ve 
Signature Bank’ın batışının en önemli 
nedeni yukarıda değindiğimiz gibi 

AMERİKAN BANKACILIK 
SİSTEMİNDE YAŞANAN SORUNLAR 

VE TÜRKİYE’YE OLASI ETKİLERİ

MAHFİ EĞİLMEZ
Ekonomist

mahfie@gmail.com
www.mahfiegilmez.com

kaynaklarını kripto para piyasasına 
yatırmış olmalarıydı. Bu piyasada 
yaşanan olumsuzluklar bu iki bankayı 
batışa sürükledi. Buna karşılık SVB’nin 
batışı bu ikisinden daha farklı bir nedene 
dayanıyor. Her ne kadar bu banka da 
kripto para piyasasına girmiş olsa da 
kaynaklarını değerlendirme konusunda 
asıl ağırlığı Hazine kâğıtlarına vermişti. 
Fed’in peş peşe faiz artırımları 
yapmasıyla bu bankanın aldığı 
kâğıtların değeri düştü ve banka batıştan 
kurtulamadı.    

Yaşanan bu gelişmeler ve özellikle de 
SVB’nin batışı ABD’de önce panik 
havası yarattı. Ardından mevduatın 
tamamının sigorta güvencesine alındığı 
açıklandı ve böylece panik havası önemli 
ölçüde dağıtılmış oldu. Ne var ki bu kez 
de bütün bu zararlar devlet tarafından 
üstlenilmek zorunda kalındı.  

Altında son günlerde gördüğümüz 
yükselişte bu gelişmelerin önemli etkisi 
var. Böyle durumlarda ‘güvenli liman’ 
olarak kabul edilen altına yöneliş artıyor. 
Bu kez de öyle oldu ve altın fiyatı, talep 
artışı nedeniyle yükseldi. Yine aynı 

şekilde dolar endeksi düşerken 
euro da dolara karşı değer kazandı.

Gelişmelerin Türkiye’ye etkisi en çok 
borsada görüldü: Banka hisselerinde 
ciddi kayıplar yaşandı ve USD/TL kuru 
yükseldi.   

Bundan sonra ne olacağı meselesi 
Fed’in meseleyi nasıl yöneteceğine bağlı 
bulunuyor. Fed, ilk adımları doğru attığı 
için bu batışların 2008 krizine yol açan 
tetikleyici etkiler yaratmasının şimdilik 
önüne geçilmiş olduğu görülüyor. Bu 
durum Fed’in faiz artırımı kararlarını 
etkileyebilir. Pek çok yorumcu Fed’in 
faiz artırımında eskisi kadar hızlı ve sert 
davranmayacağı görüşünde birleşiyor.  

Türkiye açısından bankaların çok 
düşük faizlerle Hazine kâğıtları almaya 
zorlanmış olmaları ciddi bir sorun 
olarak karşımızda duruyor. İleride 
faizler yükselmeye başladığında bu 
kâğıtların değeri hızla düşerse bu 
kâğıtları ellerinde tutan bankalar SVB 
gibi sıkıntılarla karşılaşabilir. ABD’de 
Hazine kâğıdı faizlerinin enflasyona 
göre düşüklüğünün yol açtığı negatif reel 
faiz 4 - 5 puan olmasına karşılık bizde 
bunun 40 - 50 puan olması son derecede 
ciddi bir sorun oluşturuyor.

Piyasa sisteminde faizi yanlış 
belirlerseniz her şey yanlış gider. Bu 
durum başlarda anlaşılamaz, hatta her 
şey iyiye gidiyormuş gibi görünür ama 
bir süre sonra her şey tersine gitmeye 
başlar.

“BUNDAN 
SONRA

NE OLACAĞI 
MESELESI 

FED’IN 
MESELEYI 

NASIL 
YÖNETECEĞINE 

BAĞLI.”
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ABD’de son günlerde peş peşe üç banka 
battı: Silvergate Capital, Signature 
Bank ve Silicon Valley Bank. Bu 
batışların altında bazı ortak nedenler 
var. Bunlardan birisi bu kripto para 
piyasasında yaşanan düşüşler diğeri de 
bu bankaların portföylerinde taşıdığı 
yüklü Hazine kâğıtları.

Batış rüzgârı Silvergate Capital 
adlı bankayla başladı. Silvergate 
Capital, kaynaklarının çoğunu 
FTX adlı kripto para borsası ve risk 
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etkilenen şirketler arasındaydı. Fed’in 
faiz artırımları Hazine kâğıtlarının 
da faizinin artmasına ve dolayısıyla 
değerlerinin düşmesine yol açmıştı 
(Hazine kâğıtlarının değeriyle faizi 
arasında ters yönlü ilişki vardır.) FTX’in 
2022 yılı Kasım ayında çöküşüyle ikinci 
büyük darbeyi yiyen Silvergate Capital, 
gidişe dayanamayarak battı.

Silvergate Capital’in ardından batan 
ikinci banka Silicon Valley Bank (SVB) 
oldu. Kaynaklarını büyük ölçüde Hazine 
kâğıtlarına yatırmış olan Silicon Valley 
Bank (SVB) adlı yatırım bankası da 
1,8 milyar dolar zararla karşı karşıya 
olduğunu, geleceğe dönük hedeflerini 
düşürdüğünü ve 2 milyar dolar sermaye 
artışı yapacağını da duyurdu. Sermaye 
artışı yapılacağını açıklamasına karşın 
bankanın hisse değerlerinde yaşanan 
düşüşler durdurulamadı ve sonunda 
banka battı. SVB’nin batışı küresel 
krizin başladığı yıl olarak kabul edilen 
2008 yılından bu yana yaşanan en 
büyük banka iflaslarından birisi olarak 
yorumlanıyor. 

Bu iki bankayı izleyerek kaynaklarını 
büyük ölçüde kripto para piyasasına 
yatırmış olan ve Silvergate Capital gibi 
FTX’in batışından son derecede olumsuz 
olarak etkilenmiş olan Signature Bank 
da iflasını açıkladı. Amerikan Federal 
Mevduat Sigortası Fonu (FDIC), mevduat 
sahiplerinin haklarını korumak üzere bu 
bankaya kayyum atadı.

Bu üç bankadan Silvergate Capital ve 
Signature Bank’ın batışının en önemli 
nedeni yukarıda değindiğimiz gibi 

AMERİKAN BANKACILIK 
SİSTEMİNDE YAŞANAN SORUNLAR 

VE TÜRKİYE’YE OLASI ETKİLERİ

MAHFİ EĞİLMEZ
Ekonomist

mahfie@gmail.com
www.mahfiegilmez.com

kaynaklarını kripto para piyasasına 
yatırmış olmalarıydı. Bu piyasada 
yaşanan olumsuzluklar bu iki bankayı 
batışa sürükledi. Buna karşılık SVB’nin 
batışı bu ikisinden daha farklı bir nedene 
dayanıyor. Her ne kadar bu banka da 
kripto para piyasasına girmiş olsa da 
kaynaklarını değerlendirme konusunda 
asıl ağırlığı Hazine kâğıtlarına vermişti. 
Fed’in peş peşe faiz artırımları 
yapmasıyla bu bankanın aldığı 
kâğıtların değeri düştü ve banka batıştan 
kurtulamadı.    

Yaşanan bu gelişmeler ve özellikle de 
SVB’nin batışı ABD’de önce panik 
havası yarattı. Ardından mevduatın 
tamamının sigorta güvencesine alındığı 
açıklandı ve böylece panik havası önemli 
ölçüde dağıtılmış oldu. Ne var ki bu kez 
de bütün bu zararlar devlet tarafından 
üstlenilmek zorunda kalındı.  

Altında son günlerde gördüğümüz 
yükselişte bu gelişmelerin önemli etkisi 
var. Böyle durumlarda ‘güvenli liman’ 
olarak kabul edilen altına yöneliş artıyor. 
Bu kez de öyle oldu ve altın fiyatı, talep 
artışı nedeniyle yükseldi. Yine aynı 

şekilde dolar endeksi düşerken 
euro da dolara karşı değer kazandı.

Gelişmelerin Türkiye’ye etkisi en çok 
borsada görüldü: Banka hisselerinde 
ciddi kayıplar yaşandı ve USD/TL kuru 
yükseldi.   

Bundan sonra ne olacağı meselesi 
Fed’in meseleyi nasıl yöneteceğine bağlı 
bulunuyor. Fed, ilk adımları doğru attığı 
için bu batışların 2008 krizine yol açan 
tetikleyici etkiler yaratmasının şimdilik 
önüne geçilmiş olduğu görülüyor. Bu 
durum Fed’in faiz artırımı kararlarını 
etkileyebilir. Pek çok yorumcu Fed’in 
faiz artırımında eskisi kadar hızlı ve sert 
davranmayacağı görüşünde birleşiyor.  

Türkiye açısından bankaların çok 
düşük faizlerle Hazine kâğıtları almaya 
zorlanmış olmaları ciddi bir sorun 
olarak karşımızda duruyor. İleride 
faizler yükselmeye başladığında bu 
kâğıtların değeri hızla düşerse bu 
kâğıtları ellerinde tutan bankalar SVB 
gibi sıkıntılarla karşılaşabilir. ABD’de 
Hazine kâğıdı faizlerinin enflasyona 
göre düşüklüğünün yol açtığı negatif reel 
faiz 4 - 5 puan olmasına karşılık bizde 
bunun 40 - 50 puan olması son derecede 
ciddi bir sorun oluşturuyor.

Piyasa sisteminde faizi yanlış 
belirlerseniz her şey yanlış gider. Bu 
durum başlarda anlaşılamaz, hatta her 
şey iyiye gidiyormuş gibi görünür ama 
bir süre sonra her şey tersine gitmeye 
başlar.
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Lattina Luxury Bathroom bir                     markasıdır.
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DEPREMİN YARALARINI
BİRLİKTE SARACAĞIZ

Ne yazık ki; 6 Şubat 2023 Pazartesi 
günü Kahramanmaraş merkezli 7.7 
şiddetindeki depremle büyük kayıplar 
verdik.

Kahramanmaraş, Kilis, Diyarbakır, 
Adana, Osmaniye, Gaziantep, Şanlıurfa, 
Adıyaman, Malatya ve Hatay’da büyük 
yıkıma yol açan depremin yaralarını 
sarmak amacıyla ülke olarak seferber 
olduk ve ilk günden bu yana var 
gücümüzle çalışıyoruz.

TİMDER olarak bugüne kadar çeşitli 
yardım çalışmalarında yer aldık, almaya 
devam ediyoruz. Üst kuruluşumuz 
TOBB’un Deprem Yardımı Dayanışma 
Kampanyası’na nakdi destek sağladık, 
Sanayi Bakanlığı’nın çalışmalarına 
destek olmak adına seyyar tuvalet ve 
konteynır bağışında bulunduk, bölgede 
yer alan üyelerimiz aracılığıyla ayni 
yardımlarımızı depremzedelerimize 
ulaştırdık. Elbistan ve Adıyaman’da 
kurulan çadır kentler için alt ve üst yapı 

tesisat malzemeleri temin ettik. Çadır 
kentlerin banyo, tuvalet malzemelerini 
karşıladık. TMMOB İstanbul Şubesi 
aracılığıyla çadır bağışında bulunduk. 
Evini kaybeden ailelere kira desteğinde 
bulunduk.

Bundan sonraki süreçte de yardım 
çalışmalarını takip ederek elimizden 
gelen desteği sunmaya devam edeceğiz. 
Bu zor günleri hep birlikte dayanışma 
içerisinde aşacağımıza inanıyoruz.
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TİMDER’DEN “1 MİLYON KİTAP” PROJESİNE
ANLAMLI DESTEK

Eğitime verdiği önem ve faaliyetleriyle 
öne çıkan TİMDER, Prof. Dr. Selçuk 
Şirin tarafından evinde kitap olmayan 
1 milyon çocuğa ilk kitap setini hediye 
etme amacıyla başlatılan 1 Milyon 
Kitap projesine destek oldu.

“İlerlemenin, eğitimin tüm nüfusa 
sirayet etmesi şart.” 
Konuyla ilgili görüş veren TİMDER 
Yönetim Kurulu Başkanı Kemal 
Yıldırım; “Türkiye’de dezavantajlı 
durumda bulunan çok sayıda 
çocuğumuz var, diğer çocuklarla 
aralarındaki farkı kapatabilmek için 
hepimize büyük görevler düşüyor. 
Ülkemizin bir kısmı ilerlerken, diğer 
kısmı yerinde sayarsa hiçbir sonuca 
ulaşamayız. İlerlemenin, eğitimin tüm 
nüfusa sirayet etmesi şart. Bu anlamda 
meseleye hayati bir noktadan yaklaşan 
Selçuk Şirin’in çalışmalarını çok 
değerli buluyorum. Bizlerin de eğitimi 
mesele edinmiş bir dernek olarak, 
böylesine anlamlı bir projeye karşı 
kayıtsız kalmamız mümkün değildi. 

Ülkemizin diğer kurumlarını da bu 
projede yer almaya davet ediyorum.” 
dedi.

“TİMDER yüzlerce çocuğun ilk 
kitaplığının kurulmasına vesile oldu.” 
Selçuk Şirin ise projeyle ve TİMDER’in
vermiş olduğu destekle ilgili olarak; 
1 Milyon Kitap projesi bir kuşağın 
geleceğini şekillendirme projesidir. 
TİMDER yöneticileri de Türkiye’nin 
dezavantajlı çocuklarına daha güzel bir 
gelecek için en kritik yatırımı yaptılar. 
Projemizin çözüm ortakları arasına dahil 
olarak yüzlerce çocuğun ilk kitaplığının 
kurulmasına vesile oldular. Uzun 
soluklu olarak başlayan bu birliktelikle, 
Türkiye’nin geleceğine yapılan yatırıma 
ortak olmuş oldular. Bunun bir başlangıç 
olması, TİMDER ve benzeri kurumların 
bizden bağımsız olarak bu tarz okul 
öncesi çocuk odaklı projelere destek 
olması en büyük arzum. Buradan hem 
TİMDER’in değerli yöneticilerine hem 
de Anadolu’nun dört bir yanına yayılan 
üyelerinize bir çağrıda bulunmak 

istiyorum. Ne kadar erken başlarsak 
o kadar iyi. Her birinize sorumluluk 
düşüyor. Bir sonraki kuşağa yatırım 
yapmadan bu ülkeyi daha güzel bir 
noktaya getirmek imkansız.” dedi.

1 Milyon Kitap projesi kapsamında; 
Prof. Dr. Selçuk Şirin ve uzman bir 
ekip tarafından, gelişim evreleri 
dikkate alınarak hazırlanan 6 kitaplık 
set, ihtiyaç sahiplerine ücretsiz olarak 
ulaştırılıyor.

 Proje kapsamında hazırlanan setler 
yalnızca bu projeye özel olarak 
hazırlanan www.1milyonkitap.com 
aracılığıyla temin edilebiliyor. Web 
sitesi üzerinden satılan her bir setin 
karşılığında bir set de ihtiyacı olan 
çocuklara gönderiliyor. Her bir setin 
satışından elde edilen gelirin tamamı, 
bir başka setin ücretsiz olarak ihtiyaç 
sahiplerine dağıtımı için kullanılmış 
oluyor. Destekçilerden elde edilecek 
gelirle de ihtiyaç sahiplerine toplu 
şekilde kitap dağıtımı yapılıyor.

TİMDER, Türkiye’deki çocuklara doğumdan itibaren kitap okumanın önemini anlatmak ve
evinde kitap olmayan çocuklara ilk kitaplarını hediye etmek hedefiyle Prof. Dr. Selçuk Şirin’in 

başlattığı “1 Milyon Kitap” projesine destek oldu.
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2023 Eğitim Dönemi

BAŞLIYOR
Yapı ve inşaat malzemeleri sektörünün çatı kuruluşu TİMDER tarafından 19 yıldır aralıksız olarak 
düzenlenen ve sektörün yetişmiş iş gücü ihtiyacına çözüm üretme, sektör çalışanlarının yeniliklerden 
haberdar olarak uyum sağlama süreçlerini kolaylaştırma misyonlarını üstlenen TİMDER Akademi, yeni 
döneme hazırlanıyor.

Eğitimler hibrit sistemle devam ediyor
Pandemi nedeniyle son 2 yıldır online devam eden eğitimler, tüm Türkiye’den katılımın olanaklı 
hale gelişiyle katılımcı sayılarının artması ve faydanın yayılması neticesinde yine online devam 
ederken, uygulamaya yönelik atölye çalışmaları yüz yüze gerçekleşecek. TİMDER Akademi 2023 
yılı programı toplam 4 atölye çalışması ve 10 online eğitimden oluşacak. Bu eğitimlere ilave olarak bir de 
gelişim programı devreye alınacak, 62 saat sürecek programın temasını kurumsallaşma oluşturacak. 

TİMDER Eğitim Komitesi Başkanı Çiğdem Aras yeni dönemle ilgili olarak; TİMDER olarak bugüne kadar 270’in üzerinde 
eğitim, 40’ın üzerinde seminer düzenledik ve yaklaşık 22 bin sektör çalışanına temas ettik. Eğitim asla tamamlanmayacak bir süreç, bizler 
de her yıl kendimizi yenileyerek, daha iyi neler yapabiliriz diye kafa yorarak ortaya bir program çıkarıyoruz. Geçtiğimiz yıllarda hangi 
eğitimlere katılım yoğun olmuş, sektörün ihtiyaçları ne yönde değişmiş diye gerek araştırma gerek gözlemlerle bu yılki programımıza 
4 atölye ekledik. Atölyelerimizde konuyla ilgili verilecek teorik bilgileri grup çalışmaları izleyecek, grupların kaynaşabilmeleri adına 
buz kurucu bir oyun oynanmasını takiben asıl vaka çalışmasına geçilecek ve her grup ilgili vaka için kendi yol haritasını oluşturarak 
jüri karşısında sunumunu gerçekleştirecek. Kazanan grup üyeleri belirlenen ödülü almaya hak kazanacak. Atölye çalışmaları sayesinde 
katılımcıların vakalara farklı açılardan bakabilmelerini, çözüm odaklı yaklaşımı benimsemelerini hedefliyoruz. Verimliliği yüksek tutmak 
adına katılımı 60 kişi ile sınırlı tutacağız. Umarım atölyeler sektörümüzde beklediğimiz ilgiyi yaratır ve amaçladığımız faydayı elde 
edebiliriz.” dedi.

Sektörün en önemli gündem maddelerinden biri olan kurumsallaşma konusuna da değinen Aras; “Firmalarımızın birçoğu aile şirketi olarak 
faaliyet gösteriyor ve genellikle kurumsallıktan uzak bir anlayış ile yönetiliyor. Gerek kurucu patronların işi devretmeye olan dirençleri, 
gerek yönetim değişimi sonrası işleyiş için bir plan bulunmaması firmaları hızla sona götürüyor. Bizler de bu ihtiyaçtan yola çıkarak bir 
gelişim programı tasarladık. Kurumsallaşma temasıyla oluşturduğumuz bu program; sistem analizi, sistem kurma/kurumsallaşma ve aile 
anayasası/kurumsal yönetim modüllerinden oluşuyor. Uzmanlaşmaya yönelik bir program olması nedeniyle 62 saatlik yoğun bir eğitim 
planlanıyor ve kişi sayısı 25 ile sınırlı tutuluyor. Program detayları netleştiğinde duyurusunu ayrıca yapacak ve talepleri toplayacağız.” dedi.

Aras ayrıca; “TİMDER Akademi’nin bugün bulunduğu yerde olmasında sponsorlarımızın büyük payı var. Bizlere inandıkları ve sektörün 
gelişimi için girdiğimiz bu yolda desteklerini esirgemedikleri için tüm sponsorlarımıza şahsım ve sektörümüz adına en içten teşekkürlerimi 
sunuyorum.” dedi.

Tüm sektör çalışanlarının bedelsiz olarak katılabildiği TİMDER Akademi ile ilgili detaylı bilgiye www.timder.org.tr web sitemizden 
ulaşabilir ve kayıt yaptırabilirsiniz.
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ulaşabilir ve kayıt yaptırabilirsiniz.
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TİMDER Akademi 2023 Programı
Satış Atölyesi

02.05.2023 / Dr. Zeki Yüksekbilgili

Takım Olma ve Biz Bilinci (Hepimiz Aynı Gemideyiz)
09.05.2023 / Almila Dalkılıç

Marka Yaratma ve Sosyal Medya Kullanımı
16.05.2023 / Dr. Selçuk Tuzcuoğlu

İnsan Kaynakları Atölyesi
23.05.2023 / Doç. Dr. Zeynep Hatipoğlu

İhracatta Pazarlama ve Satış Teknikleri
30.05.2023 / Hakan Akın

İş Hayatında İletişim ve Stres Yönetimi
06.06.2023 / Doç. Dr. Gülbeniz Akduman

Enflasyonist Ortamda Ekonomi Yönetimi
13.06.2023 / Prof. Dr. Ali Hepşen

Pazarlama Atölyesi
19.09.2023 / Prof. Dr. Serdar Pirtini

Yönetimin Yeni Dinamikleri ve Etkili Liderlik
26.09.2023 / Fulya Eğrioğlu

Zamanı Yönetmek Sizin Elinizde!
03.10.2023 / Dr. Zeki Yüksekbilgili

E-Ticaretin Yükseliş Serüveni
10.10.2023 / Coşkun Yeşilbaş

Tahsilat Becerisi için Kişisel Gelişim
17.10.2023 / Cemal Bozkurt

Kurumsal Gelişim Atölyesi
24.10.2023 / Prof. Dr. Ahmet Beşkese

Satın Alma Yönetimi
31.10.2023 / End. Y. Müh. Sait Sağlam
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TİMDER’DE
GÖREV DEĞİŞİMİ

2003 yılından bu yana TİMDER 
bünyesinde Genel Sekreterlik görevini 
yürüten ve şubat ayı itibariyle 
görevinden ayrılan Nurhan Tanyeli için 
Yönetim Kurulu üyelerinin ve TİMDER 
çalışanlarının katılım sağladığı yemekli 
bir veda töreni düzenlendi.

Törende veda konuşmasını üstlenen 
TİMDER Yönetim Kurulu Başkanı 
Kemal Yıldırım; “Nurhan Tanyeli’nin 
derneğimiz ve sektörümüz üzerinde 
büyük bir emeği var. Yaptığımız 
projelerde, yürüttüğümüz sayısız 
çalışmada, elde ettiğimiz başarılarda 
kendisinin payını yadsıyamayız. Emekli 
olsa da yine başımız sıkıştığında 
yardımımıza koşacağına eminim, 
sektörümüzün değerli bir ismi olarak 
her zaman kendisinin fikirlerini almaya 
devam edeceğiz. Bundan sonraki 
hayatının sağlık ve huzurla geçmesini 
temenni ediyorum. 2014 yılından bu 

yana Genel Sekreter Yardımcısı olarak 
görev alan ve süreç hakimiyetini 
kazanmış olan Yeliz Kılıçaslan 
da, bundan sonraki süreçte Genel 
Sekreterlik görevinde devam edecek. 
Kendisine yeni görevinde başarılar 
diliyorum.” dedi.

Kemal Yıldırım konuşmasının ardından 
Yönetim Kurulu adına plaket ve 
hediyesini takdim ederek sözü Nurhan 
Tanyeli’ye devretti. 

Nurhan Tanyeli veda konuşmasında; 
“Bugün itibariyle ömrümün son 20 
yılını adadığım, çok severek çalıştığım 
TİMDER’den ve sizlerden ayrılacak 
olmanın hüznünü en derin şekilde 
yaşıyorum. Bu 20 yılda birçok farklı 
yönetim kuruluyla çalışma fırsatı 
yakaladım, hepsi çok değerli ve 
sektör için çok kıymetli isimlerdi, 
derneğimize ve sektörümüze çok 

büyük katkıları oldu. Bizler de onların 
vizyonları doğrultusunda elimizden 
gelenin en iyisini yapmak için büyük 
gayretlerle çalıştık ve birçok önemli 
işe imza atmayı başardık. İnanıyorum 
ki TİMDER daha uzun yıllar sektör 
için en iyiyi amaçlayarak çalışmalarını 
aynı ivmeyle ve şevkle sürdürecektir. 
Yönetim kurulumuzun yol göstericiliği 
ve çalışma arkadaşlarımızın azmiyle 
her zamankinden daha iyi işler de 
yapılacaktır. Bu geceyi planlayarak beni 
onure eden Kemal Başkanıma ve değerli 
vakitlerini ayırarak bu geceye teşrif eden 
siz değerli yönetim kurulu üyelerimize 
ve çalışma arkadaşlarıma teşekkürü bir 
borç bilirim. Umarım hayat hepinize 
başarı, sağlık ve mutluluk getirir.” dedi.

Yönetim Kurulu Üyelerinin Nurhan 
Tanyeli ile olan anılarını paylaşmasıyla 
devam eden veda töreni fotoğraf 
çekiminin ardından sona erdi.

TİMDER’de uzun yıllar boyunca Genel Sekreterlik görevini üstlenen Nurhan Tanyeli’nin emekliliği 
sonrası Genel Sekreterlik görevine getirilen isim Yeliz Kılıçaslan oldu.
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GELENEKSEL TİMDER İFTARI
SEKTÖRÜ BULUŞTURDU

Geleneksel TİMDER İftarı, TİMDER 
Akademi 2023 Lansmanı ve Kale Grubu 
Başkanı ve CEO’su Zeynep Bodur 
Okyay ile Ekonomist Fatih Keresteci’nin 
panelistliğinde hayata geçirilen Sektör 
& Ekonomi Paneli ile eş zamanlı olarak 
gerçekleşti.

Etkinliğe; TSF Başkanı Erdem Çenesiz, 
İMSAD Başkan Vekilleri Fethi Hinginar 
ve Dündar Yetişener, Başkan Yardımcısı 
Kenan Aracı, TİMKODER Başkanı 
Fatih Ayhan, BURTİMDER Onursal 
Başkanı Yusuf Aydın Eskibozkurt, 
Yönetim Kurulu Başkanı Murat 
Çakmaker, Armatür Derneği Başkan 
Yardımcısı Adem Tekneci, TESİDER 
Tesisat Teknolojileri Eğitim Araştırma 

Derneği Başkanı Yücel Yorulmaz, 
MTMD Mekanik Tesisat Müteahhitleri 
Derneği Başkanı Hüseyin Erdem ve 
Türkiye Hazır Beton Birliği Muhasip 
Üyesi Cemalettin Danış da katılım 
sağladı.

İftar yemeği sonrası etkinliğin açılış 
konuşmasını üstlenen TİMDER Yönetim 
Kurulu Başkanı Kemal Yıldırım; 
“Herkesin sevgi ve dayanışmayla 
tek bir sofrada buluştuğu Ramazan 
ayında, sizlerle bir araya gelmek büyük 
mutluluk. Pandemi nedeniyle ara 
verdiğimiz kalabalık buluşmalarımıza, 
gelenekselleşmiş etkinliklerimize 
yeniden başlıyor olmak da bizleri 
ayrıca heyecanlandırıyor. Karşımdaki 

kalabalığa baktığımda bir arada 
olmayı tüm sektörümüzün özlediğini 
görüyorum. 6 Şubat tarihinde meydana 
gelen deprem felaketinin izleri hala çok 
taze, bu izleri silmek, yaraları sarmak 
uzun zaman alacak. Bizler de ilk günden 
itibaren yaşananları gerek resmi kanallar 
gerek bölgedeki üyelerimiz aracılığıyla 
yakından takip ettik ve gerekli 
noktalarda yardım çalışmalarımızı 
gerçekleştirdik. Dernek olarak üst 
kuruluşumuz TOBB’un Deprem Yardımı 
Dayanışma Kampanyası’na nakdi 
destek sağladık, Sanayi Bakanlığı’nın 
çalışmalarına destek olmak adına seyyar 
tuvalet ve konteynır bağışında bulunduk. 
Bölgede yer alan üyelerimiz aracılığıyla 
ayni yardımlarımızı depremzedelerimize 

Geleneksel TİMDER İftarı 28 Mart Salı günü Grand Cevahir Otel’de gerçekleşti.
Sektör & Ekonomi Paneli’nde konuşan Kale Grubu Başkanı ve CEO’su Zeynep Bodur Okyay

sektörün ana gündeminin enflasyonla mücadele olduğunu belirtti. Ekonomist Fatih Keresteci ise 
seçim sonrası kur yükselişinin kaçınılmaz olduğunu vurguladı.
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seçim sonrası kur yükselişinin kaçınılmaz olduğunu vurguladı.
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ulaştırdık. Elbistan ve Adıyaman’da 
kurulan çadır kentler için alt ve üst yapı 
tesisat malzemeleri temin ettik. Çadır 
kentlerin banyo, tuvalet malzemelerini 
karşıladık. TMMOB İstanbul Şubesi 
aracılığıyla çadır bağışında bulunduk. 
Evini kaybeden ailelerin kira masraflarını 
üstlendik. Bundan sonraki süreçte 
de yardım çalışmalarını takip ederek 
elimizden gelen desteği sunmaya devam 
edeceğiz. Bu zor günleri hep birlikte 
dayanışma içerisinde aşacağımıza 
inanıyoruz.” dedi.

“TİMDER Akademi 2023 dönemi hibrit 
eğitimle devam edecek.”
Konuşmasını tamamlayan Kemal 
Yıldırım sözü TİMDER Eğitim Komitesi 
Başkanı Dr. Çiğdem Aras’a devretti. Aras 
TİMDER Akademi 2023 lansmanını 
gerçekleştirerek yenilenen eğitim 
sistemiyle ilgili detayları paylaştı: “Bu 
yıl akademimizi yeni bir bakış açısıyla 
ele alıyor ve yüz yüze etkinliklere 
duyulan özlemi de dikkate alarak hibrit 
bir sistemle ilerliyoruz. Bu dönem için 
10 online eğitim, 4 atölye çalışması ve 
1 Gelişim Programı tasarladık. Atölye 
çalışmalarımızda Kurumsal Gelişim, 
Satış, İnsan Kaynakları ve Pazarlama 
temaları ile ilerleyeceğiz. Gelişim 
Programımızda ise Kurumsallaşma 

temasını ele alarak 62 saatlik kapsamlı 
bir eğitim sunacağız. Umarım yeni 
programımızla sektörümüze fayda 
sağlayarak nitelikli iş gücünü artırmaya 
katkıda bulunabiliriz.” dedi. 

Zeynep Bodur Okyay; “Salt büyümeye 
odaklanarak sürdürülebilir başarıya 
ulaşamayız.”
Akademi lansmanı sonrası sahneyi 
Kale Grubu Başkanı ve CEO’su Zeynep 
Bodur Okyay, Ekonomist Fatih Keresteci 
ve moderatör Semiha Şahin devraldı. 
Okyay “Sektörümüzün de ülkemizin de 
şu an en büyük mücadelesi enflasyona 
karşı. Sürdürülebilirliği sağlamak, 
rekabet gücünü korumak için kendimizi 
sürekli yenilememiz gerekiyor, bu da 
daimi bir yatırım ihtiyacı doğuruyor. 
Belirsizlik ortamlarında yatırım 
kararları almak da yanında birtakım 
riskleri getiriyor. Her şirket için 
enflasyonla mücadele farklı reçeteler 
gerektiriyor, yapısal farklılıklardan 
ötürü çözüm üretirken kendi yapımıza 
en uygun olan çözümü bulmamız 
gerekiyor. Uzun vadede ekonomik 
refahı sağlayabilmek adına şirketlerimiz 
büyümeden ziyade kalkınmaya 
odaklanmalılar. Kalkınma için öncelikle 
insan kaynağını geliştirmeli, doğru 
kişilere yatırım yapmalı,gerekiyorsa 

eğitimlerine bütçe ayırmalılar. 
Sonrasında kurumsallaşmaya eğilmeli, 
işleyişlerini kişilere değil sisteme ve 
kurallara göre düzenlemeliler. Nihai 
olarak da katma değerli üretim yapmalı, 
benzerlerinden ayrışmanın yöntemlerini 
geliştirmeliler. Bu unsurları dikkate 
aldıklarında nitelikli büyüme mümkün 
hale gelir ve bu büyüme de sürdürülebilir 
olur. 

“Sürdürülebilir ekonomi için de katma 
değerli üretimlere yönelmemiz gerekiyor.” 
Fatih Keresteci; “Enflasyon ortamlarında 
şirketlerin alım güçlerini koruyabilmek 
adına bir yol haritası belirlemeleri, 
sermayelerini enflasyona karşı 
koruyabilmeleri gerekiyor. Seçim sonrası 
süreçte kur olması gereken noktaya 
yükselecektir, aksi takdirde ihracatımız, 
turizmimiz sekteye uğrar. Uzun vadede 
sürdürülebilir ekonomi için de katma 
değerli üretimlere yönelmemiz gerekiyor. 
Bunun için nitelikli iş gücünü ülkede 
tutmanın yollarını geliştirmemiz şart.” 
dedi.

Etkinlik, TİMDER Başkanı Kemal 
Yıldırım ve TSF Başkanı Erdem 
Çenesiz’in Zeynep Bodur Okyay’a ve 
Fatih Keresteci’ye teşekkür plaketlerini 
sunmalarının ardından sona erdi.

Zeynep Bodur Okyay

Kemal Yıldırım

Çiğdem Aras

Fatih Keresteci
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Yönetim Kurulu Üyesi
BERİL HIZAL
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Yönetim Kurulu Üyesi
BERİL HIZAL
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İstanbul Özel İtalyan Lisesi’ni 
bitirdikten sonra, ilgi duyduğum ve 
işimizin bir parçası olan tasarım 
konusunda eğitim almak üzere 
Milano’ya gittim. Nuova Accademia di 
Belle Arti’de iç tasarım eğitimi aldım. 
Bu bana, Hitit Seramik’te üretilen 
koleksiyonları oluşturmak ve tasarımları 
yönlendirmek adına büyük bir vizyon 
kattı. Okulu bitirince, yönetim kurulu 
üyesi olarak oturduğum koltukta, 
pazarlama ve tasarım faaliyetlerinin 
yürütülmesi sorumluluğunu da aldım.

“Hep ileri teknolojiyi ve global inovatif 
düşünceyi takip eden bir yapıya sahibiz.” 
Türk seramik sektöründe Hitit Seramik 
en eski fabrikalardan biri. Aslında 
markamızı ve fabrikamızı birçok 
kişinin gayet iyi tanıdığını biliyorum. 
Sektörde 32 yıldır üretim yapan bir 
şirketi konuşuyoruz. Kurulduğumuz 
tarihten bugüne, hep ileri teknolojiyi ve 
global inovatif düşünceyi takip eden bir 
yapıya sahibiz. Bu anlamda bünyesinde 
en fazla ebat ve kalınlığı üretebilen bir 
fabrika olarak, kalite çizgisinden taviz 
vermeden yurt içi ve yurt dışı pazarlarda 
aranır bir marka ve fabrika olmayı 
başarmış köklü bir firmayız.

Duvar karosu, yer karosu ve porselen 
karo olarak üç ana başlıktan oluşan 
bir ürün portföyüne sahibiz. Özellikle 

“YEŞIL ÜRETIM MANTIĞI ILE HAREKET ETMEZSEK, 
ÜRETIM YAPACAK BIR DÜNYAMIZ OLMAYACAK.”

porselen karoda 60x60, 30x120 
ve 60x120 üç farklı ebatta 20 mm 
üretimimiz zenginleşerek artıyor.
10 mm ve 8 mm kalınlıkta ürettiğimiz 
porselen karolarda naturel, fullpolished, 
sugar effect gibi yüzey çeşitliliği 
sunuyoruz. Bunun dışında tamamlayıcı 
parçalar dediğimiz kesim ve fileleme 
ile ürettiğimiz mozaik parçalar, 
süpürgelik, bullnose gibi unsurlarla 
koleksiyonumuzu çok kullanımlı hale 
getiriyoruz. Altıgen ebat üretimlerimizi 
ve 20x20 çini serilemizi tasarlarken,  
koleksiyonumuzu birbiri ile kombine 
halde oluşturuyoruz. Hedef kitlemiz 
pazardaki kanaat önderleri olan mimar, 
iç mimar ve dekoratörler. Onların hayal 
dünyasına hizmet edebilecek bir tasarım 
anlayışı ile hareket ediyoruz. 

“Yeni yüzey teknolojileri üzerinde 
çalışıyoruz.”
Tüm bunları yaparken en uygun ham 
madde, sır, yüzey, ebat gibi konular 
defalarca süzgeçten geçip araştırılıp 
deneniyor. Yeni yüzey teknolojileri 
üzerinde çalışıyoruz. En son, geçtiğimiz 
yıl Hi-Hygene ile anti-bakteriyel ve 
anti-fungal sır çalışmamızı devreye 
aldık. Aslında bu sürdürülebilirlik 
çalışmalarımızın sadece bir parçası, 
bunun dışında fabrikadaki atık suların 
geri dönüşümü, fırın atık ısısının geri 
kazanımı, daha az ham madde ve enerji 

kullanımı ile üretim gibi yürüttüğümüz 
birçok proje var.

“Amerika büyük bir pazar, büyüme 
hedefimizi buraya yoğunlaştırdık.”
Hitit Seramik geçmişten beri, ağırlıklı 
olarak üretimlerini ihraç eden bir şirket. 
Yurt dışı distribütörleri özellikle Kuzey 
ve Orta Avrupa’da çok eski ve kuvvetli. 
İngiltere, Fransa, Amerika, Benelüks 
ülkeleri, Balkanlar, İsrail mevcut 
pazarlarımız. Ayrıca Almanya’daki 
şirketimizin kendisine ait ayrı bir 
dağıtım kanalı var. Amerika büyük 
bir pazar, büyüme hedefimizi buraya 
yoğunlaştırdık. Hâlihazırda yurt içinde 
65 noktada Hitit Seramik ürünlerine 
ulaşmak mümkün. Ayrıca mimar, 
iç mimar ve dekoratörlerle yüz yüze 
faaliyetlerimiz oluyor, kendimizi ve 
ürünlerimizi anlatmaya, çözüm ortağı 
olduğumuzu bilmelerini sağlamaya 
çalışıyoruz.

“İlkeli satışın uzun dönem birliktelikler 
için önem arz ettiğine inanıyoruz.”
Yurt içi veya yurt dışında, satış 
sonrasında oluşan nadir olumsuz 
geri dönüşlerde her zaman hızlı, 
etkili çözümler geliştiriyor, satış 
kanallarımızla ortak hareket ediyoruz. 
Tüm bu hareketleri bütüncül bir bakış 
açısında, sürdürülebilir düzeyde tutarak 
ilerliyoruz.
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“Suyun geri dönüştürülmesinin büyük 
önem arz edeceğini düşünüyoruz.”
Küresel anlamda, uzun zamandır 
devam eden Ukrayna ve Rusya 
arasındaki savaş ciddi anlamda bir 
risk. Bölgede yaratacağı ekonomik ve 
siyasi etkiler hepimizin sorunu olarak 
ortaya çıkıyor. Bu yaz olası olumsuz 
gelişmeler Avrupa’daki resesyon sürecini 
uzatabilir. Dünya seramik sektörüne yön 
veren İtalyan ve İspanyol üreticilerin 
de farklı pazarlardaki faaliyetlerini 
yoğunlaştıracaklarını ve özellikle 
Amerika’daki etkinliklerini arttırmayı 
hedeflediklerini öngörüyoruz. 

Hindistan ciddi bir oyuncu oldu. 
Yerel anlamda deprem ve ekonomik 
dengeler ani gelişmelerle takip edilmesi 
gereken konular. Ayrıca su sorununun 
büyüyeceğini ve sanayi kuruluşlarında 
suyun geri dönüştürülmesinin büyük 
önem arz edeceğini düşünüyoruz.

“Bizim ürün grubumuz online olarak 
çok tatmin edici bir etkileşime yanıt 
vermiyor.” 
Biliyorsunuz 2020 yılında tüm dünyayı 
alt üst eden bir pandemi süreci yaşadık. 
Yüz yüze tanıtım grubuna giren 
fuarların tümü iptal edildi. Bizim 
ürettiğimiz ürün grubu maalesef online 
olarak çok tatmin edici bir etkileşime 
yanıt vermiyor. Ürünün yüzeyini, 
dokusunu birebir görmek, dokunmak 
gerekiyor. Sırf bu yüzden o dönemde 
numune kargo işlemlerimiz oldukça 
arttı. Fuarlar bizim için oldukça önemli. 
Ürünün birebir niteliğini sunmanın 
yanında yüz yüze iletişimin gücü 
tartışılmaz. Sektörümüz için Amerika, 
İtalya, İspanya başta olmak üzere birçok 
ülkede ihtisas fuarları düzenleniyor. 
Alanında dünyanın en büyük ikinci fuarı 
olarak kabul edilen UNICERA Fuarı 
etki gücünü artırdıkça sektörümüz de 
güç kazanacaktır.

Yurt içi satış noktalarımızı iş 
ortaklarımız olarak görüyoruz. Her 
zaman hedefimiz, iş ortaklarımız 
ile beraber kazan-kazan modeliyle 
hareket etmek oldu. Haksız rekabete 
girilmeden yapılan ticaretin değerli ve 
keyifli olduğunu düşünüyoruz. İlkeli 
satışın uzun dönem birliktelikler için 
önem arz ettiğine inanıyoruz.

“Ayrışabilmeyi başaranı tüketici fark 
ediyor.” 
Herkes her şeyi üretmek ve satmak 
zorunda değil, farklılaşmak ve 
rekabet döngüsünden sıyrılabilmek 
önem arz ediyor. İster tasarımda, 
ister teknolojide, ister hizmette, 
ister kalitede; nerede olursa olsun 
ayrışabilmeyi başaranı tüketici zaten 
fark ediyor. İş ortaklarımızdan 
beklentimiz bizim ürünümüzü 
nihai tüketiciye hangi artılara sahip 
olduğunu bilerek anlatmaları. Bu 
konuda her zaman desteğe hazırız.

“Çok farklı beğeni ve tercihlere 
göre hazırlanan ve üretim yapan bir 
programa sahibiz.”
Gelişen teknoloji çeşitliliğin en büyük 
kaynağı. Ayrıca her bölgenin veya 
ülkenin kendine göre bir kullanım 
alışkanlığı ve beğenisi var.

Yurt dışı pazarlarımızın çok çeşitli 
olması sebebi ile biz zaten çok farklı 
beğeni ve tercihlere göre hazırlanan ve 
üretim yapan bir programa sahibiz.

İnanın, sadece yurt içi için konuşuyor 
olsaydık işimiz daha kolay olurdu. 
Türkiye bir Akdeniz ülkesi ve gelir 
grubu olarak da bir mozaikten 
oluşuyor. Son yaşanan deprem felaketi 
sebebi ile konu modanın dışında, 
ekonomi ve bürokrasi çerçevesinde 
şekillenecek gibi görünüyor. Ancak 
genel eğilim çerçevesinde seramik 
kaplama malzemesi için şunları 
söylemek mümkün; mermer ve taş 
vazgeçilmez desenler olarak devam 
edecek. Ancak renk unsuru öne 
çıkmaya başladı, hareketli desenler ve 
doğanın içinden gelen renkler pandemi 
döneminde yaşanan monoton ve 
depresif etkiyi kırmak istercesine ön 
plana çıktı ve artacak. Metal efektlerde 
de bir gelişme gözlemliyorum. Daha 
önce belirttiğim gibi reel tercihler 
ülke ve bölgelere göre değişiklik 
gösterdiğinden belli bir grubun artık 
yok olacağı ya da azalacağını söylemek 
güç.

“FARKLILAŞMAK VE REKABET DÖNGÜSÜNDEN 
SIYRILABILMEK ÖNEM ARZ EDIYOR.”



30 

SÖ
YL

EŞ
İ /

 T
İM

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

“Suyun geri dönüştürülmesinin büyük 
önem arz edeceğini düşünüyoruz.”
Küresel anlamda, uzun zamandır 
devam eden Ukrayna ve Rusya 
arasındaki savaş ciddi anlamda bir 
risk. Bölgede yaratacağı ekonomik ve 
siyasi etkiler hepimizin sorunu olarak 
ortaya çıkıyor. Bu yaz olası olumsuz 
gelişmeler Avrupa’daki resesyon sürecini 
uzatabilir. Dünya seramik sektörüne yön 
veren İtalyan ve İspanyol üreticilerin 
de farklı pazarlardaki faaliyetlerini 
yoğunlaştıracaklarını ve özellikle 
Amerika’daki etkinliklerini arttırmayı 
hedeflediklerini öngörüyoruz. 

Hindistan ciddi bir oyuncu oldu. 
Yerel anlamda deprem ve ekonomik 
dengeler ani gelişmelerle takip edilmesi 
gereken konular. Ayrıca su sorununun 
büyüyeceğini ve sanayi kuruluşlarında 
suyun geri dönüştürülmesinin büyük 
önem arz edeceğini düşünüyoruz.

“Bizim ürün grubumuz online olarak 
çok tatmin edici bir etkileşime yanıt 
vermiyor.” 
Biliyorsunuz 2020 yılında tüm dünyayı 
alt üst eden bir pandemi süreci yaşadık. 
Yüz yüze tanıtım grubuna giren 
fuarların tümü iptal edildi. Bizim 
ürettiğimiz ürün grubu maalesef online 
olarak çok tatmin edici bir etkileşime 
yanıt vermiyor. Ürünün yüzeyini, 
dokusunu birebir görmek, dokunmak 
gerekiyor. Sırf bu yüzden o dönemde 
numune kargo işlemlerimiz oldukça 
arttı. Fuarlar bizim için oldukça önemli. 
Ürünün birebir niteliğini sunmanın 
yanında yüz yüze iletişimin gücü 
tartışılmaz. Sektörümüz için Amerika, 
İtalya, İspanya başta olmak üzere birçok 
ülkede ihtisas fuarları düzenleniyor. 
Alanında dünyanın en büyük ikinci fuarı 
olarak kabul edilen UNICERA Fuarı 
etki gücünü artırdıkça sektörümüz de 
güç kazanacaktır.

Yurt içi satış noktalarımızı iş 
ortaklarımız olarak görüyoruz. Her 
zaman hedefimiz, iş ortaklarımız 
ile beraber kazan-kazan modeliyle 
hareket etmek oldu. Haksız rekabete 
girilmeden yapılan ticaretin değerli ve 
keyifli olduğunu düşünüyoruz. İlkeli 
satışın uzun dönem birliktelikler için 
önem arz ettiğine inanıyoruz.

“Ayrışabilmeyi başaranı tüketici fark 
ediyor.” 
Herkes her şeyi üretmek ve satmak 
zorunda değil, farklılaşmak ve 
rekabet döngüsünden sıyrılabilmek 
önem arz ediyor. İster tasarımda, 
ister teknolojide, ister hizmette, 
ister kalitede; nerede olursa olsun 
ayrışabilmeyi başaranı tüketici zaten 
fark ediyor. İş ortaklarımızdan 
beklentimiz bizim ürünümüzü 
nihai tüketiciye hangi artılara sahip 
olduğunu bilerek anlatmaları. Bu 
konuda her zaman desteğe hazırız.

“Çok farklı beğeni ve tercihlere 
göre hazırlanan ve üretim yapan bir 
programa sahibiz.”
Gelişen teknoloji çeşitliliğin en büyük 
kaynağı. Ayrıca her bölgenin veya 
ülkenin kendine göre bir kullanım 
alışkanlığı ve beğenisi var.

Yurt dışı pazarlarımızın çok çeşitli 
olması sebebi ile biz zaten çok farklı 
beğeni ve tercihlere göre hazırlanan ve 
üretim yapan bir programa sahibiz.

İnanın, sadece yurt içi için konuşuyor 
olsaydık işimiz daha kolay olurdu. 
Türkiye bir Akdeniz ülkesi ve gelir 
grubu olarak da bir mozaikten 
oluşuyor. Son yaşanan deprem felaketi 
sebebi ile konu modanın dışında, 
ekonomi ve bürokrasi çerçevesinde 
şekillenecek gibi görünüyor. Ancak 
genel eğilim çerçevesinde seramik 
kaplama malzemesi için şunları 
söylemek mümkün; mermer ve taş 
vazgeçilmez desenler olarak devam 
edecek. Ancak renk unsuru öne 
çıkmaya başladı, hareketli desenler ve 
doğanın içinden gelen renkler pandemi 
döneminde yaşanan monoton ve 
depresif etkiyi kırmak istercesine ön 
plana çıktı ve artacak. Metal efektlerde 
de bir gelişme gözlemliyorum. Daha 
önce belirttiğim gibi reel tercihler 
ülke ve bölgelere göre değişiklik 
gösterdiğinden belli bir grubun artık 
yok olacağı ya da azalacağını söylemek 
güç.

“FARKLILAŞMAK VE REKABET DÖNGÜSÜNDEN 
SIYRILABILMEK ÖNEM ARZ EDIYOR.”
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Sürdürülebilirlik ve karbon izi azaltma 
üzerine yoğunlaşmayı hedefliyoruz. 
Özellikle yeşil mutabakatın Avrupa’da 
çok ciddi takip edilmesi ister istemez 
bu bilinci yakalamanıza neden oluyor. 
Dünyanın geleceği ve kaynakların 
kullanımı gün geçtikçe daha da önem 
kazanıyor. Yeşil üretim mantığı ile 
hareket etmezsek, üretim yapacak bir 
dünyamız olmayacak.

Atık suların arıtılarak sanayi tesislerinin 
içinde kullanılmasının, dünya su krizini 
dikkate aldığımızda çok önemli bir katkı 
sağlayacağını düşünüyorum. Doğada 
mümkün olan en az izi bırakıp üretim 
yapmak; soluduğumuz havanın, içtiğimiz 
suyun geleceği için sorumlu davranmak 
gelecek nesillere borcumuzdur. Ham 
madde ve enerji tasarrufları, yenilenebilir 
enerji kaynaklarından faydalanma bu 

çabanın bileşenleridir. Hedeflerin bazı 
rakamsal boyutların ötesinde, yaşama 
dair etik değerler taşıması gerektiğini 
kabulle hareket ediyoruz.

“Müteahhitlik ve yapı denetim 
konularında daha sıkı kriterler söz 
konusu olmadıkça yanlışların devam 
etmesi önlenemez.” 
Hem dünya hem de ülkemiz ekonomik 
anlamda sıkıntılı bir süreçten geçiyor. 
Bölgesel bazda savaş, göçler, siyasi 
gelişmeler tüm yatırımcıların sıkı 
takibinde. Ülkemiz bazında son 
dönemde yaşanan deprem felaketi, inşaat 
konusunda yeniden bir yapılanmaya 
gitme konusunda birincil konu oldu. 
Neredeyse sil baştan bir bakış açısı ile 
konut, eğitim ve sağlık binaları mercek 
altına alınacak. İlk şok atlatıldıktan 
sonra, bu faaliyetlerin hız kazanacağı 

aşikar. Ancak müteahhitlik ve yapı 
denetim konularında daha sıkı kriterler 
söz konusu olmadıkça yanlışların devam 
etmesi önlenemez. Özellikle yerel 
yönetimlerin takibinin ve onaylarının 
da ciddiyetle ele alınması gerekiyor. 
Şirket olarak da her zaman olduğu 
gibi alternatif planlı çalışmalarla, her 
döneme uygun çözümlerimizle üretime 
yorulmadan devam edeceğiz.

“Çoğu zaman ucuz diye tabir edilen 
malzemelerin seçimi uzun vadede kayba 
sebep oluyor.” 
Büyümeyi inşaat sektörü üzerinden 
yürütmenin, tek taraflı ve suni olduğunu 
düşünüyorum. Bunu çok bileşenli bir 
döngünün parçası haline getirmek 
gerekli. Maden, tarım, hayvancılık, 
eğitim vs. tüm yaşamsal döngünün 
gereği olarak bir büyüme hedefi olmalı. 

“DOĞADA MÜMKÜN OLAN
EN AZ IZI BIRAKIP ÜRETIM YAPMAK

GELECEK NESILLERE BORCUMUZDUR.”
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Ayrıca bu, plan halinde kısa orta 
ve uzun vadeye yayılarak bölgesel 
analizlerle saptanmalı. Şehircilik 
bilimi ile yürütülen bir çalışma 
olmalı. O zaman siz de neyi, ne kadar 
üreteceğinizi ve büyümenizi neye göre 
planlayacağınızı daha net görürsünüz. 
Yapı malzemesi konusu, teknolojinin 
gelişimi ile müthiş bir gelişim halinde, 
teknik özellikler, estetik çeşitlilik, 
kullanılan ham madde türleri çoklu 
seçenekler sunuyor. Çoğu zaman 
ucuz diye tabir edilen günü kurtaran 
malzemelerin seçimi uzun vadede 
kayba sebep oluyor. O nedenle uzun 
ömürlü, kaliteli malzemeyi uygun 
fiyata tedarik etmek ve kullanmak daha 
akılcıl oluyor. Günü değil, tüm yaşam 
sürecini ve nesilleri kurtarmak hedef 
olmalıdır. 

Türk seramik sektörü müthiş bir ivme 
içerisinde. Ancak uzmanlaşma eksiğimiz 
var. Herkes, her işi yapmak her şeyi 
üretmek gibi bir çaba içerisinde. Oysa ki, 
büyük düşünüp global dünya piyasasına 
göre, Türk üreticilerin bir takım duruşu 
sergilemesi gerektiğini düşünüyorum. 
Önce kendi içimizdeki rekabet sorununu 
çözebilirsek, dünya ile rekabet eder 
hale gelebiliriz. Takım içerisindeki 
görev dağılımlarını doğru yapar, tek bir 
bünye gibi hareket etmeyi başarabilirsek 
üst sıralara yükselebiliriz. Sahada 
her noktada olmaya çalışmak hiçbir 
oyuncuya maç kazandırmaz. Dünya 
oyuncusu diğer üretici ülkelerle baş 
edebilmenin bir başka unsuru da sektöre 
ait teknolojiyi de üretebiliyor olmamız. 
Dışa bağımlı bir sektör olmaktan çıkıp, 
kendi teknolojisini üretebilen bir ülke 

olmamıza dair hayallerim var. Bunu 
yapabilecek kapasite ve azim bizlerde 
fazlasıyla mevcut.

“TİMDER Dergisini keyifle takip ediyorum.”
Özellikle son dönemde gerek firmaların 
ürün tanıtımlarına yönelik haberler 
gerek reklam çalışmaları nedeniyle 
TİMDER Dergisini keyifle takip 
ediyorum. Derneğin, UNICERA Fuarı 
organizasyonunda aktif ve başarılı 
olduğunu gözlemliyorum. Üye firma 
ziyaretleri, sektörel buluşmalar ve eğitim 
konusunda rol üstlenme noktasında da 
oldukça etkin. İlave neler yapılabilir diye 
baktığımızda; üreticiler ve satış noktaları 
arasındaki iletişim için farklı projeler 
geliştirilebilir. Şirketlerin pazarlama 
departmanları ile beraber ortak paydada 
buluşan girişimler planlanabilir.

“GLOBAL DÜNYA 
PIYASASINA 
GÖRE, TÜRK 

ÜRETICILERIN 
BIR TAKIM 
DURUŞU 

SERGILEMESI 
GEREKTIĞINI 

DÜŞÜNÜYORUM. 
SAHADA HER 

NOKTADA 
OLMAYA 

ÇALIŞMAK 
HIÇBIR 

OYUNCUYA MAÇ 
KAZANDIRMAZ.”
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Ayrıca bu, plan halinde kısa orta 
ve uzun vadeye yayılarak bölgesel 
analizlerle saptanmalı. Şehircilik 
bilimi ile yürütülen bir çalışma 
olmalı. O zaman siz de neyi, ne kadar 
üreteceğinizi ve büyümenizi neye göre 
planlayacağınızı daha net görürsünüz. 
Yapı malzemesi konusu, teknolojinin 
gelişimi ile müthiş bir gelişim halinde, 
teknik özellikler, estetik çeşitlilik, 
kullanılan ham madde türleri çoklu 
seçenekler sunuyor. Çoğu zaman 
ucuz diye tabir edilen günü kurtaran 
malzemelerin seçimi uzun vadede 
kayba sebep oluyor. O nedenle uzun 
ömürlü, kaliteli malzemeyi uygun 
fiyata tedarik etmek ve kullanmak daha 
akılcıl oluyor. Günü değil, tüm yaşam 
sürecini ve nesilleri kurtarmak hedef 
olmalıdır. 

Türk seramik sektörü müthiş bir ivme 
içerisinde. Ancak uzmanlaşma eksiğimiz 
var. Herkes, her işi yapmak her şeyi 
üretmek gibi bir çaba içerisinde. Oysa ki, 
büyük düşünüp global dünya piyasasına 
göre, Türk üreticilerin bir takım duruşu 
sergilemesi gerektiğini düşünüyorum. 
Önce kendi içimizdeki rekabet sorununu 
çözebilirsek, dünya ile rekabet eder 
hale gelebiliriz. Takım içerisindeki 
görev dağılımlarını doğru yapar, tek bir 
bünye gibi hareket etmeyi başarabilirsek 
üst sıralara yükselebiliriz. Sahada 
her noktada olmaya çalışmak hiçbir 
oyuncuya maç kazandırmaz. Dünya 
oyuncusu diğer üretici ülkelerle baş 
edebilmenin bir başka unsuru da sektöre 
ait teknolojiyi de üretebiliyor olmamız. 
Dışa bağımlı bir sektör olmaktan çıkıp, 
kendi teknolojisini üretebilen bir ülke 

olmamıza dair hayallerim var. Bunu 
yapabilecek kapasite ve azim bizlerde 
fazlasıyla mevcut.

“TİMDER Dergisini keyifle takip ediyorum.”
Özellikle son dönemde gerek firmaların 
ürün tanıtımlarına yönelik haberler 
gerek reklam çalışmaları nedeniyle 
TİMDER Dergisini keyifle takip 
ediyorum. Derneğin, UNICERA Fuarı 
organizasyonunda aktif ve başarılı 
olduğunu gözlemliyorum. Üye firma 
ziyaretleri, sektörel buluşmalar ve eğitim 
konusunda rol üstlenme noktasında da 
oldukça etkin. İlave neler yapılabilir diye 
baktığımızda; üreticiler ve satış noktaları 
arasındaki iletişim için farklı projeler 
geliştirilebilir. Şirketlerin pazarlama 
departmanları ile beraber ortak paydada 
buluşan girişimler planlanabilir.

“GLOBAL DÜNYA 
PIYASASINA 
GÖRE, TÜRK 

ÜRETICILERIN 
BIR TAKIM 
DURUŞU 

SERGILEMESI 
GEREKTIĞINI 

DÜŞÜNÜYORUM. 
SAHADA HER 

NOKTADA 
OLMAYA 

ÇALIŞMAK 
HIÇBIR 

OYUNCUYA MAÇ 
KAZANDIRMAZ.”
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Güler Mühendislik
Şirket Ortağı

SINAN GÜLER 
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İstanbul Teknik Üniversitesi Makine 
Mühendisliği mezunuyum. Mezuniyet 
sonrası bir Baymak bayisinde makine 
mühendisi olarak işe başladım, o 
dönem mazotlu ve kömürlü kazanlar 
kullanılıyordu, bizler de bu cihazlar 
konusunda uzmanlaşmıştık. Ülkemize 
doğal gaz gelince kendi şirketimizi 
kurarak doğal gaz sektöründe iş yapmaya 
başladık. Şirket kurulumunun ardından 
ilk olarak taahhüt işleri yapmaya 
başladık, İstanbul’da binalara doğal gaz 
veren ilk firmalardan biriydik. 10 yıl 
boyunca bu alanda hizmet verdikten 
sonra taahhüt kısmını azaltarak malzeme 
satışına yönelme kararı aldık. 2013 
yılında da şu anda hizmet vermekte 
olduğumuz binayı inşa ederek buraya 
taşındık ve toptancılığa ağırlık vermeye 
başladık.

Yine aynı dönemde inşaat işlerine de 
yöneldik, Suadiye ve Erenköy civarında 
kentsel dönüşüm projelerinde yer aldık, 
birçok inşaat projesini tamamladık. 
İnşaat sektöründe firmalar genellikle 
agresif büyümeyi tercih ediyor, biz 
müşteri memnuniyetini odağımıza 
alarak, etik ilkelerimizden taviz 
vermeden ilerlemeyi tercih ettik. 
Eğer genel gidişatı takip etseydik 
çok daha kısa sürede çok daha fazla 
büyüyebilirdik. Bu bizim tercihimizdi, 
önceliğimiz hiçbir zaman hırsla büyüme 
olmadı, hassas dengeleri gözeterek, 
iki tarafı da memnun edecek şekilde 
çalışmayı seçtik.

“Biz yalnızca satıcı bir firma değiliz aynı 
zamanda teknik bilgi verebiliyoruz.”
Demirdöküm’ün toptancı bayisiyiz, alt 
bayilerimiz var onlara ürün veriyoruz, 
müteahhitlere toptan satış yapıyoruz. 
Perakendeye de satış yapıyoruz ancak 
bu ciromuzun çok küçük bir bölümünü 
oluşturuyor. Biz yalnızca satıcı bir 
firma değiliz aynı zamanda teknik bilgi 
verebiliyoruz, bir sorun olduğunda 
yerinde çözüm sunabiliyoruz. Mesela 
duvar tipi kaskad kazanlar müteahhitler 
tarafından daha az biliniyor eğer 
kurulumda bir sorun yaşarlarsa bizden 
destek isteyebiliyorlar, bedelsiz olarak 
yardımcı oluyoruz. 

“Müşteri odaklı anlayışın yerini 
satış odaklı bir anlayışa bıraktığını 
gözlemliyorum.” 
Sektörün dünü ve bugününe baktığımda; 
eskiden hakim olan müşteri odaklı 
anlayışın yerini satış odaklı bir anlayışa 
bıraktığını gözlemliyorum. Firmaların 

“FIRMALARIMIZIN
KURUMSALLAŞMAYI ÖĞRENMESI ŞART.”

yönetim kadrolarında yaşanan 
değişimlere baktığımızda da benzer 
bir tabloyla karşılaşıyoruz. Geçmişte 
üretici firmaların yönetim kadroları 
mühendislerden oluşurdu, bugünse 
ağırlıklı olarak finansçıların olduğunu 
görüyoruz.

Yakın vadede çok ve hızlı büyümek 
gibi bir hedefimiz yok ama inşaat 
tarafını güçlendirmek istiyoruz. İnşaat 
sektöründe belli bir alanda yoğunlaşıp 
kar marjını artırabileceğiniz uygun 
alanlar var. Toptancılık alanı ise 
bölgesel genişlediğinizde daha fazla efor 
sarf etmenizi gerektiriyor. Biz toptan 
kısmında şu an Anadolu yakası ağırlıklı 
çalışıyoruz, bu da şu an için yine bizim 
belirlediğimiz bir sınır. 

“Yaşadığımız felaketlerden sonra toprak 
sahiplerinin müteahhit seçiminde daha 
dikkatli olacaklarını düşünüyorum.” 
Kentsel dönüşüm kısmında büyük 
gelişmelerin olacağını, müteahhitlerin 
işlere yetişemeyeceğini ön görüyorum. 
Yaşadığımız felaketlerden sonra toprak 
sahiplerinin müteahhit seçiminde daha 
dikkatli olacaklarını düşünüyorum. 
Seçici toprak sahibiyle iyi müteahhitler 
eşleşince de yetişememe gibi bir 
problem ortaya çıkabilir ama hızlı 
yapacağız diye yine dayanıksız binalar 
inşa etmenin de bir mantığı yok. Yarı 
yoğuşmalı kombilerin yakın zamanda 
kalkacağını düşünüyorum. Eskiden bir 
fiyat avantajı vardı bu yüzden tercih 
edilebiliyordu ama şu anda fiyatlar da 
tam yoğuşmalılara yaklaştı.
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Enerji verimliliği açısından da bu ürün 
grubunun piyasadan çekilmesinin faydalı 
olacağı inancındayım.

“Hepimiz katma değer yaratmak için 
çaba göstermeliyiz.”
Türkiye’de büyük bir mühendis kadrosu 
var ama fikir üretme, inovasyon 
konularında zayıf kalabiliyoruz. Mesela 
musluğu açıp suyun ısınmasını beklerken 
hem su kaybı hem de enerji kaybı ortaya 
çıkıyor, bu konuya çözüm üretmek için 
kimse bir çaba sarf etmiyor. Bu kişilerin 
beyin fırtınası yapabileceği bir ortam 
yaratılabilir. Hepimiz katma değer 
yaratmak için çaba göstermeliyiz.

“Ticaret etiğini terk ettiğimizde, 
bugün zarar veren, yarın zarar gören 
olabiliyoruz.” 
Bir işe başlarken çevremizdeki 
piyasayı da kontrol etmemiz gerekiyor, 
hamlelerimiz hangi firmayı ne şekilde 

etkiliyor diye bakmadığımızda fark 
etmeden birilerinin iflasına sebep 
olabiliyoruz. Eğer başarımız birilerinin 
varlığını tehdit ediyorsa daha temkinli 
hareket etmemiz lazım. Ticaret 
etiğini terk ettiğimizde, bugün zarar 
veren, yarın zarar gören olabiliyoruz. 
Başkalarına zarar verirken bunu illa ki 
kasıtlı olarak yapmamız da gerekmiyor 
bazen sadece kendi şirketimize, 
başarılarımıza odaklanıyoruz ve çevrede 
olan bitenleri göz ardı edebiliyoruz. 

“Firmalarımızın bir şekilde 
kurumsallaşmayı öğrenmeleri gerekiyor.” 
Sektörümüzdeki ve genel olarak 
ülkemizdeki firmaların en önemli 
sorunlarından biri de kurumsallaşma. 
Bugün çok başarılı firmalara bakıyoruz, 
kurucusunun vefatı durumunda çok hızlı 
bir ivmeyle ortadan kaybolabiliyorlar. 
Şirketi bırakabilecek vasileri olmayan 
patronlar şirketi devretme planları 

yapıyor çünkü kendisinin ardından 
şirketin devam edebileceğine inanmıyor. 
Halbuki yönetimin tamamen profesyonel 
çalışanlarda olduğu çok başarılı 
örneklerimiz var. Firmalarımızın bir 
şekilde kurumsallaşmayı, işleyişleri 
sistemsel hale getirmeyi öğrenmeleri 
gerekiyor. 

“Pandeminin hafiflemesiyle tekrar 
TİMDER etkinliklerinde bir arada olmayı 
bekliyoruz.” 
TİMDER etkinlikleri pandemi öncesi 
çok yoğundu, yüz yüze gelmekten 
keyif alıyorduk. Pandemi döneminde 
online etkinlikler oldu ama yüz yüze 
etkinliklerin yerini tutamadı elbette. 
Şimdi pandeminin hafiflemesiyle tekrar 
bir arada olmayı bekliyoruz. Sektöre 
sundukları katkılar için de gerek 
TİMDER Yönetim Kurulu’na gerek 
çalışanlarına şahsım adına teşekkür 
ediyorum.

“ENERJI VERIMLILIĞI AÇISINDAN YARI YOĞUŞMALI 
KOMBILERIN PIYASADAN ÇEKILMESININ FAYDALI 

OLACAĞI INANCINDAYIM.” 
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Enerji verimliliği açısından da bu ürün 
grubunun piyasadan çekilmesinin faydalı 
olacağı inancındayım.

“Hepimiz katma değer yaratmak için 
çaba göstermeliyiz.”
Türkiye’de büyük bir mühendis kadrosu 
var ama fikir üretme, inovasyon 
konularında zayıf kalabiliyoruz. Mesela 
musluğu açıp suyun ısınmasını beklerken 
hem su kaybı hem de enerji kaybı ortaya 
çıkıyor, bu konuya çözüm üretmek için 
kimse bir çaba sarf etmiyor. Bu kişilerin 
beyin fırtınası yapabileceği bir ortam 
yaratılabilir. Hepimiz katma değer 
yaratmak için çaba göstermeliyiz.

“Ticaret etiğini terk ettiğimizde, 
bugün zarar veren, yarın zarar gören 
olabiliyoruz.” 
Bir işe başlarken çevremizdeki 
piyasayı da kontrol etmemiz gerekiyor, 
hamlelerimiz hangi firmayı ne şekilde 

etkiliyor diye bakmadığımızda fark 
etmeden birilerinin iflasına sebep 
olabiliyoruz. Eğer başarımız birilerinin 
varlığını tehdit ediyorsa daha temkinli 
hareket etmemiz lazım. Ticaret 
etiğini terk ettiğimizde, bugün zarar 
veren, yarın zarar gören olabiliyoruz. 
Başkalarına zarar verirken bunu illa ki 
kasıtlı olarak yapmamız da gerekmiyor 
bazen sadece kendi şirketimize, 
başarılarımıza odaklanıyoruz ve çevrede 
olan bitenleri göz ardı edebiliyoruz. 

“Firmalarımızın bir şekilde 
kurumsallaşmayı öğrenmeleri gerekiyor.” 
Sektörümüzdeki ve genel olarak 
ülkemizdeki firmaların en önemli 
sorunlarından biri de kurumsallaşma. 
Bugün çok başarılı firmalara bakıyoruz, 
kurucusunun vefatı durumunda çok hızlı 
bir ivmeyle ortadan kaybolabiliyorlar. 
Şirketi bırakabilecek vasileri olmayan 
patronlar şirketi devretme planları 

yapıyor çünkü kendisinin ardından 
şirketin devam edebileceğine inanmıyor. 
Halbuki yönetimin tamamen profesyonel 
çalışanlarda olduğu çok başarılı 
örneklerimiz var. Firmalarımızın bir 
şekilde kurumsallaşmayı, işleyişleri 
sistemsel hale getirmeyi öğrenmeleri 
gerekiyor. 

“Pandeminin hafiflemesiyle tekrar 
TİMDER etkinliklerinde bir arada olmayı 
bekliyoruz.” 
TİMDER etkinlikleri pandemi öncesi 
çok yoğundu, yüz yüze gelmekten 
keyif alıyorduk. Pandemi döneminde 
online etkinlikler oldu ama yüz yüze 
etkinliklerin yerini tutamadı elbette. 
Şimdi pandeminin hafiflemesiyle tekrar 
bir arada olmayı bekliyoruz. Sektöre 
sundukları katkılar için de gerek 
TİMDER Yönetim Kurulu’na gerek 
çalışanlarına şahsım adına teşekkür 
ediyorum.

“ENERJI VERIMLILIĞI AÇISINDAN YARI YOĞUŞMALI 
KOMBILERIN PIYASADAN ÇEKILMESININ FAYDALI 

OLACAĞI INANCINDAYIM.” 
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SELÇUK ŞİRİN



38 

1 
M

İL
YO

N
 K

İT
AP

 / 
Tİ

M
DE

R 
De

rg
is

i 1
11

.S
ay

ı, 
O

ca
k-

M
ar

t 2
02

3

AKADEMISYEN, YAZAR
PROF. DR.
SELÇUK ŞİRİN

39 

1 
M

İL
YO

N
 K

İT
AP

 / 
Tİ

M
DE

R 
De

rg
is

i 1
11

.S
ay

ı, 
O

ca
k-

M
ar

t 2
02

3

“1 MILYON KITAP PROJESI
BIR KUŞAĞIN GELECEĞINI

ŞEKILLENDIRME PROJESIDIR.”

Hayalimize ortak olmak için;
www.1milyonkitap.com

1969 yılında Ardahan’ın Yiğitkonağı 
köyünde doğdum. İlkokula köyde 
başladım, ortaokulu da Mersin’de yine 
bir köy okulunda tamamladım.  Liseyi 
Göle’de okuduktan sonra ODTÜ’yü 
kazandım. Ardından Amerika’da State 
University of New York’ta (SUNY) 
yüksek lisans, Boston College’da doktora 
eğitimi aldım. 2005’ten bu yana da New 
York Üniversitesi’nde profesör olarak 
çalışmalarımı sürdürüyorum.

“1 milyon kitap hedefine ulaşmamıza 
çok az kaldı.” 
İlk ve ortaokulu bir köyde okudum. 
Liseyi çok başarısız bir lisede bitirdim 
ama ben ve diğer 4 kardeşim köy 
okullarından çıkıp üniversiteye 
gidebildik. Çünkü doğduğum evde 
zengin bir kütüphane vardı. Türkiye’deki 
her evde bizimki gibi bir kütüphane 
olduğunu zannederdim ama üniversite 
sınavında %1’e girince anladım ki öyle 
değilmiş. 1 Milyon Kitap projesine giden 
yol benim için böyle başladı ama bunun 
gerçekleşmesi bilimsel bir gerekçeye 
dayanıyor. Bir gelişim psikoloğu olarak 
çocuk gelişimine dair bildiğimiz en 
temel gerçek şu: İnsan hayatının en 
kritik dönemi ilk 3 yıldır. Okul öncesi 
dönemde zekâ demek kelime haznesi 
demektir. O dönemi kaçırınca bir daha 
geri dönmek çok zordur. Hem zihinsel 
hem de duygusal gelişim manasında ilk 
yıllarda çocuklarımıza can suyu niyetine 
kitap okumak, onlarla kaliteli zaman 
geçirmek zorundayız. 

Oysa gerçek şu: Ülkemizde her yıl 
1.3 milyon çocuk dünyaya geliyor ve 
bu çocuklar doğdukları gün iki gruba 
ayrılıyor. Yaklaşık 300 bin çocuğun 
olduğu ilk grupta, çocuğuna kitap 
okumanın önemini bilen ebeveynler 
ve evlerinde yaşlarına uygun kitaplar 
var. İkinci grupta yer alan çocuklar ise 
kitapla okula başlayınca tanışıyorlar. 
Bu iki grup arasında doğumlarıyla 
birlikte oluşan makas, çocuklar okula 
başlayınca iyice açılıyor ve maalesef bir 
daha da kapanmıyor. 1 Milyon Kitap 
projesinin temel çıkış noktası bu iki 
grup arasındaki makası mümkün olduğu 
kadar daha fazla açılmadan kapatmak. 
O nedenle 1 Milyon Kitap projesi bu 
dönemi temel alarak tasarlandı. Her 
bir 6 aylık dönem için bir özel kitap 
yazdık: 6 kitap, 36 ay. Ve ihtiyaç sahibi 
çocuklara ücretsiz olarak gönderiliyor. 
Projede geldiğimiz nokta çok sevindirici: 
1 milyon kitap hedefine ulaşmamıza çok 
az kaldı.

“Devrim Erbil’in, projenin 1 milyon kitap 
hayaline ulaşmasına çok büyük katkısı 
oldu.” 
Türkiye’nin en önemli sanatçılarından 
biri olan Devrim Erbil de çocuklar 
için sık sık proje yapan bir isim. 1 
Milyon Kitap projesini duyduğunda 
heyecanlanmış. Hemen bize ulaştı. 
Projeye destek olmak istediğini söyledi. 
Böylece onun eserlerinin satışından 
elde edilen gelirle 25 bin çocuğun ilk 
kütüphanesi kurulmuş oldu. Ve sevgili 
Devrim Erbil’in, projenin 1 milyon kitap 
hayaline ulaşmasına çok büyük katkısı 
oldu. Buradan bir kez daha kendisine 
teşekkürlerimi sunmak isterim. 

“TIMDER 
YÜZLERCE 

ÇOCUĞUN ILK 
KITAPLIĞININ 

KURULMASINA 
VESILE OLDU.” 

1 Milyon Kitap projesi bir kuşağın 
geleceğini şekillendirme projesidir. 
TİMDER yöneticileri de Türkiye’nin 
dezavantajlı çocuklarına daha güzel 
bir gelecek için en kritik yatırımı 
yaptılar. Projemizin çözüm ortakları 
arasına dahil olarak yüzlerce çocuğun 
ilk kitaplığının kurulmasına vesile 
oldular. Uzun soluklu olarak başlayan 
bu birliktelikle, Türkiye’nin geleceğine 
yapılan yatırıma ortak olmuş oldular. Bu 
anlamda Türkiye’nin geleceğine ortak 
bir yatırım yapılmış oldu. Bunun bir 
başlangıç olması, TİMDER ve benzeri 
kurumların bizden bağımsız olarak bu 
tarz okul öncesi çocuk odaklı projelere 

destek olması en büyük arzum. Buradan 
hem TİMDER’in değerli yöneticilerine 
hem de Anadolu’nun dört bir yanına 
yayılan üyelerinize bir çağrıda bulunmak 
istiyorum. Ne kadar erken başlarsak 
o kadar iyi. Her birinize sorumluluk 
düşüyor. Bir sonraki kuşağa yatırım 
yapmadan bu ülkeyi daha güzel bir 
noktaya getirmek imkansız. 

“Köy Enstitülerinin modası geçmedi.”
Türkiye’de eğitimde bir sistem yok. 
İki üç yılda bir eğitimin rotası sürekli 
değişiyor. Her Milli Eğitim Bakanı 
kendi çözümüyle geliyor ve adeta sihirli 
bir değnekle aklından geçen reformu 
devreye sokarak sorunları düzelteceğini 
söylüyor. Son 20 yılda 10 Milli Eğitim 
Bakanı göreve geldi yani 2 senede 
bir bakan değişti ve biz 2 senede bir 
eğitimde reformdan söz etmeye başladık. 
Sonuç olarak da; eğitimde dünyadaki 
ilk 20-30 ülke arasında yer alırken şu 
an ilk 50’de bile yokuz. Yani sürekli 
geriliyoruz, sadece başka ülkelere karşı 
da değil her yıl kendi içimizde de geriye 
gidiyoruz. 

Yeni bir kitap yazdım: “Ya Adalet Ya 
Sefalet.” Kitapta Türkiye’nin meseleleri 
daha önce nasıl çözülmüş ona baktım. 
Cumhuriyetin kuruluş yıllarına kadar 
araştırdım. Gördüm ki hayalimdeki 
Türkiye için öngördüğüm eğitim 
aslında Türkiye’de zaten uygulanmış: 
Köy Enstitüleri modeli, yani yaparak, 
yaşayarak öğrenme. Köy Enstitüleri 
modelinden başlayarak Fen Liseleri 
geleneği ile devam eden bu model şu 
anda tüm dünyada uygulanıyor. Bugün 
dünyada en başarılı eğitim modelinin 
Finlandiya’da olduğu kabul edilir. Bu 
modelin temel felsefesi de yaşayarak 
öğrenmedir. Bu bütün başarılı eğitim 
örneklerinde böyledir. Çünkü çocuklara 
siz bir öğrenme fırsatı ve ortamı 
yaratırsanız onlar zaten yollarını bulur. 
Dolayısıyla Köy Enstitülerinin modası 
geçmedi, aksine şu an dünyanın geldiği 
nokta orası. O yüzden başka ülkelerden 
iyi örnek modeller aramamıza gerek yok.
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Saint Petersburg Devlet Üniversitesi 
Bitki Moleküler Biyoteknolojisi
Yüksek Lisans Öğrencisi ve
TİMDER Bursiyeri
ONUR GÜLBAY

1997 yılında Malatya’da doğdum, ilkokul 
ve liseyi burada tamamladıktan sonra 
Yıldız Teknik Üniversitesi Moleküler 
Biyoloji ve Genetik Bölümü’nü 
kazandım. Lisans eğitimim sırasında 
İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü 
Bitki Moleküler Genetiği ve İstanbul 
Üniversitesi GDO Laboratuvarı’nda 
stajlarımı gerçekleştirdim. Akademik 
deneyimlerimi çeşitlendirmek adına, 
Rusya’nın Ural Federal Üniversitesi’ne 
değişim öğrencisi olarak gittim ve 
bu üniversitede eğitimime bir sene 
boyunca devam ettim. Yıldız Teknik 
Üniversitesi’nin Ural Federal Üniversitesi 
ile öğrenci değişimi konusunda yaptığı 
anlaşma, benim için eşsiz bir fırsattı. 
Ural Federal Üniversitesi’nin, dünyanın 
en seçkin üniversitelerinden birisi olarak 
ilk 400 üniversite arasında yer alması 
nedeniyle, eğitim hayatıma önemli bir 
katkı sağlayacağına inanıyordum. Farklı 
bir akademik kültürü deneyimlemek, 
yeni bir vizyon kazanmak adına atılmış 
önemli bir adımdı. Sonrasında Türkiye’ye 
geri dönerek değişim programı esnasında 
alamadığım derslerimi tamamladım ve 

2021 yılında iyi bir ortalamayla mezun 
oldum. 

“Tarihin önemli bilim insanlarının yıllarca 
bulunduğu, eğitim gördüğü ve çalışmalar 
yaptığı bir okulda okuyor olmak benim 
için büyük bir gurur kaynağı.”
Mezuniyet sonrası yüksek lisans için 
yurt dışındaki üniversiteleri araştırırken, 
Batı Avrupa’da alacağım eğitimin 
maddi olarak zorlayıcı olacağını fark 
ettim. Böylece rotamı yeniden Rusya’ya 
çevirdim. Rusya Devleti’nin dünyanın 
çeşitli ülkelerinde faaliyet gösteren Rus 
Evi adlı bir kuruluşu var. Sundukları 
hükümet bursu ve düzenledikleri çeşitli 
kültürel etkinliklerle öne çıkıyorlar.
Kendi imkanlarımızla ödemekte güçlük 
çektiğimiz üniversite ücretleri, bu burs 
sayesinde karşılanıyor ve yurt ücretleri 
de oldukça uygun bir seviyede tutuluyor. 
Rusya’da öğrenci olmanın en büyük 
avantajlarından birisi barınma konusu. 
Bunun için mutlaka devlet yurtlarında 
yer sağlanıyor. Burs kapsamında oldukça 
sembolik seviyelerde olan yurt ücretleri, 
burs olmaması durumunda dahi ev 

kiralarına göre inanılmaz seviyede uygun 
tutuluyor. Ben de mezuniyetim sonrası 
bu burs için başvuruda bulundum ve 
Rusya’nın 2. en iyi üniversitesi olan, 
dünya sıralamasında ise 225. sırada 
yer alarak en iyi üniversitelerinden biri 
olarak kabul edilen Saint Petersburg 
Devlet Üniversitesi’ne Bitki Moleküler 
Biyoteknolojisi yüksek lisans programına 
kabul edildim. Periyodik tablonun mucidi 
Dmitri Mendeleyev gibi tarihin önemli 
bilim insanlarının yıllarca bulunduğu, 
eğitim gördüğü ve çalışmalar yaptığı bir 
üniversitede okuyor olmak benim için 
büyük bir gurur kaynağı.

“Hayallerimi gerçeğe dönüştürmenin 
mutluluğunu yaşıyorum.”
Hazırlık eğitimimin sürdüğü günlerde, 
Rusya’nın önde gelen araştırma 
enstitülerinden biri olan “Tüm Rusya 
Tarımsal Mikrobiyoloji Araştırma 
Enstitüsü”nden bir profesörün ve ekibinin 
çalışma alanı ilgimi çekti. Bitkilerde 
sinyal iletimi üzerine yoğunlaşan ve 
bu alanda bitki moleküler biyolojisi 
teknolojilerini kullanarak araştırmalar 
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Saint Petersburg Devlet Üniversitesi 
Bitki Moleküler Biyoteknolojisi
Yüksek Lisans Öğrencisi ve
TİMDER Bursiyeri
ONUR GÜLBAY

1997 yılında Malatya’da doğdum, ilkokul 
ve liseyi burada tamamladıktan sonra 
Yıldız Teknik Üniversitesi Moleküler 
Biyoloji ve Genetik Bölümü’nü 
kazandım. Lisans eğitimim sırasında 
İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü 
Bitki Moleküler Genetiği ve İstanbul 
Üniversitesi GDO Laboratuvarı’nda 
stajlarımı gerçekleştirdim. Akademik 
deneyimlerimi çeşitlendirmek adına, 
Rusya’nın Ural Federal Üniversitesi’ne 
değişim öğrencisi olarak gittim ve 
bu üniversitede eğitimime bir sene 
boyunca devam ettim. Yıldız Teknik 
Üniversitesi’nin Ural Federal Üniversitesi 
ile öğrenci değişimi konusunda yaptığı 
anlaşma, benim için eşsiz bir fırsattı. 
Ural Federal Üniversitesi’nin, dünyanın 
en seçkin üniversitelerinden birisi olarak 
ilk 400 üniversite arasında yer alması 
nedeniyle, eğitim hayatıma önemli bir 
katkı sağlayacağına inanıyordum. Farklı 
bir akademik kültürü deneyimlemek, 
yeni bir vizyon kazanmak adına atılmış 
önemli bir adımdı. Sonrasında Türkiye’ye 
geri dönerek değişim programı esnasında 
alamadığım derslerimi tamamladım ve 

2021 yılında iyi bir ortalamayla mezun 
oldum. 

“Tarihin önemli bilim insanlarının yıllarca 
bulunduğu, eğitim gördüğü ve çalışmalar 
yaptığı bir okulda okuyor olmak benim 
için büyük bir gurur kaynağı.”
Mezuniyet sonrası yüksek lisans için 
yurt dışındaki üniversiteleri araştırırken, 
Batı Avrupa’da alacağım eğitimin 
maddi olarak zorlayıcı olacağını fark 
ettim. Böylece rotamı yeniden Rusya’ya 
çevirdim. Rusya Devleti’nin dünyanın 
çeşitli ülkelerinde faaliyet gösteren Rus 
Evi adlı bir kuruluşu var. Sundukları 
hükümet bursu ve düzenledikleri çeşitli 
kültürel etkinliklerle öne çıkıyorlar.
Kendi imkanlarımızla ödemekte güçlük 
çektiğimiz üniversite ücretleri, bu burs 
sayesinde karşılanıyor ve yurt ücretleri 
de oldukça uygun bir seviyede tutuluyor. 
Rusya’da öğrenci olmanın en büyük 
avantajlarından birisi barınma konusu. 
Bunun için mutlaka devlet yurtlarında 
yer sağlanıyor. Burs kapsamında oldukça 
sembolik seviyelerde olan yurt ücretleri, 
burs olmaması durumunda dahi ev 

kiralarına göre inanılmaz seviyede uygun 
tutuluyor. Ben de mezuniyetim sonrası 
bu burs için başvuruda bulundum ve 
Rusya’nın 2. en iyi üniversitesi olan, 
dünya sıralamasında ise 225. sırada 
yer alarak en iyi üniversitelerinden biri 
olarak kabul edilen Saint Petersburg 
Devlet Üniversitesi’ne Bitki Moleküler 
Biyoteknolojisi yüksek lisans programına 
kabul edildim. Periyodik tablonun mucidi 
Dmitri Mendeleyev gibi tarihin önemli 
bilim insanlarının yıllarca bulunduğu, 
eğitim gördüğü ve çalışmalar yaptığı bir 
üniversitede okuyor olmak benim için 
büyük bir gurur kaynağı.

“Hayallerimi gerçeğe dönüştürmenin 
mutluluğunu yaşıyorum.”
Hazırlık eğitimimin sürdüğü günlerde, 
Rusya’nın önde gelen araştırma 
enstitülerinden biri olan “Tüm Rusya 
Tarımsal Mikrobiyoloji Araştırma 
Enstitüsü”nden bir profesörün ve ekibinin 
çalışma alanı ilgimi çekti. Bitkilerde 
sinyal iletimi üzerine yoğunlaşan ve 
bu alanda bitki moleküler biyolojisi 
teknolojilerini kullanarak araştırmalar 
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“BITKI GENETIĞINI DEĞIŞTIRMEK
INSANLIĞIN DEVAMLILIĞINI SAĞLAYACAK.”

yapan bu ekip bende büyük bir heyecan 
yarattı. Profesörle ilgimi paylaştığımda, 
boş bir pozisyondan bahsetti ve hızlıca 
başvurup bu pozisyona kabul edildim. 
Yüksek lisans eğitimim süresince, 
part-time olarak çalışma fırsatı elde 
etmiş oldum ve sonrasında da tezimi bu 
alanda yazma imkanına sahip oldum. 
Rusya’da proje yapma ve yayın hazırlama, 
çok ciddi bir biçimde teşvik görüyor. 
İşimde hak ettiğim değeri görüyor 
ve çalışmalarımın desteklendiğini 
hissediyorum. Şimdi asistan araştırmacı 
olarak çalışmaya devam ediyorum ve 
içimde büyük bir heyecanla bitirme 
tezim üzerinde çalışıyorum. Sonunda da 
çalışmamın bir makaleye dönüşmesini 
ümit ediyorum. Lisedeyken de 
biyolojiye karşı büyük bir ilgim vardı 
ve hep mikroskop başında çalışmanın 
hayallerini kurardım. Şimdi ise neredeyse 
sürekli olarak mikroskop başındayım. 
Hayallerimi gerçeğe dönüştürmenin 
mutluluğunu yaşıyorum.

“Rusya’daki eğitim kurumları da Batı 
Avrupa ülkelerindekilerden geride 
kalmayacak nitelikte.” 
Araştırmayı ve bilgi peşinde koşmayı 
seven biri olarak, mezuniyetim 
sonrasında akademik kariyer yapmayı 
planlıyorum. Batı Avrupa veya yine 
Rusya’da doktora yapmak benim hedefim. 
Eğitim aldığım kurum Rusya’nın 
en iyi 2 üniversitesinden biri olarak 
kabul ediliyor. Bu nedenle, buradan 
sonra kariyerime daha emin adımlarla 
devam edebileceğime inanıyorum. Batı 
Avrupa ülkelerinde eğitim almanın 
genel olarak tercih edildiği bir gerçek 
ancak Rusya’daki eğitim kurumları 
da Batı Avrupa ülkelerindekilerden 
geride kalmayacak nitelikte hizmet 
veriyor. Bu noktada, Rusya’da bulunan 
10-15 üniversite, Batı Avrupa’nın 
en iyi üniversitelerinden aşağı kalır 
değil diyebilirim. Ancak, iş açısından 
bakıldığında, batı ülkeleri açık ara daha 
fazla avantaj sağlıyor. İş seçenekleri 
ve kazanç açısından batı, öğrencilerin 
gözünde daha cazip bir seçenek olarak 
yer alıyor.

“Türk olduğumu öğrendiklerinde her 
zaman sıcak tepkiler veriyorlar.” 
Türk olmanın Rusya’da bir ayrıcalık 
olduğunu söyleyebilirim. Turizmin 
yoğunluğu sebebiyle, Türklerle ilişkileri 
oldukça sıkı. Atatürk’e büyük bir 
saygı duyuyor, Tarkan’ın müzikleriyle 
eğleniyorlar. İlk bakışta soğuk 
görünmelerine rağmen, Türk olduğumu 
öğrendiklerinde her zaman sıcak tepkiler 
veriyorlar. Okulda da hiçbir yabancılık 
hissetmedim, sıkı arkadaşlıklar kurdum. 

Kültürlerimiz arasında uçurumlar yok 
hatta birbirimize benzediğimiz noktalar 
bile mevcut.

Ancak, Rusça çok zor bir dil. İngilizce 
öğrenirken bu kadar zorlandığımı 
hatırlamıyorum. Üniversite çevresinde 
İngilizce yaygın olsa da, sokaktaki 
insanlar İngilizce bilmiyor ve bu 
nedenle yerel dili öğrenmeniz gerekiyor. 
Değişim programıyla geldiğim lisans 
eğitiminde dersleri İngilizce görmüş 
olsam da şu anki eğitim dilim Rusça. 
Rusya’da yaşamak farklı bir deneyim. 
Farklı bir kültür, dil ve yaşam tarzına 
alışmak zaman alıyor. Ama Türk 
olmanın getirdiği avantajlar, bu süreci 
kolaylaştırıyor.

“Bitki genetiğini değiştirme, tarımsal 
üretimde büyük önem taşıyan bir 
uygulama.”
Temelde bitki genetiği ve bitki 
biyoteknolojisi alanında uzmanlaşmak 
istiyorum. Bu alanda yapılan çalışmalar, 
insanlığın geleceği için son derece 
önemli. Artan dünya nüfusuyla birlikte 
besin kaynaklarının yetersiz kalması 
problemi söz konusu ve bu yaklaştığımız 
gelecekte daha da belirgin hale gelecek. 
Bu sorunun üstesinden gelmek için 
tarımda verimliliği artırmaya yönelik 
çalışmalar yapmak gerekiyor. GDO’lar 
da bu çalışmaların önemli bir parçasını 
oluşturuyor. GDO; yani Genetiği 
Değiştirilmiş Organizma. Genetik 
değişiklik yöntemleri kullanılarak 
elde edilen organizma demektir. Bitki 
genetiğini değiştirme, tarımsal üretimde 
büyük önem taşıyan bir uygulama. 
Bu sayede, arzu edilen özelliklere 
sahip bitkiler elde edilerek, verimlilik 
ve besleyicilik artırılabiliyorken 
aynı zamanda üretim maliyetleri 
düşürülebiliyor. Ayrıca, bitkilerin 
hastalıklara karşı direnci artırılarak da 
tarımsal verimlilikte büyük bir artış 
sağlanabiliyor. Ancak, günümüzde 
GDO teknolojisi hakkında olumsuz bir 
algı söz konusu. Kuşkusuz bu önemli 
teknoloji çevre ve insan sağlığı için 
önemli olabilecek riskleri de beraberinde 
getiriyor. Bu yüzden bitki genetiği 
değiştirme süreci oldukça uzun ve titiz bir 
çalışma gerektiriyor. ABD gibi ülkelerde, 
uzun yıllardır süren çalışmaların 
sonucu olarak süreçler daha sistemli ve 
denetleyici kurumlar çalışmaları sıkı bir 
şekilde izliyorlar.

Yapılacak titiz çalışmalarla ve 
kamuoyunun şeffaf bir biçimde 
bilgilendirilmesiyle genetik mühendisliği 
ürünü olan gıdalar, büyüyen dünyamızı 
besleyecek ve geleceğimizde önemli 

bir yer tutacak. Ülkemizde bu teknoloji 
henüz yasal olmasa da, gelecekte bu 
alanda ciddi çalışmaların yapılacağına 
inanıyorum.

“Eğitim alanında yapılması gereken 
reformların ve yatırımların acil bir şekilde 
hayata geçirilmesi gerekiyor.”
Maalesef, ülkemizde akademik kültür 
zayıf. Son yıllarda köklü üniversitelerimiz 
dahi dünya sıralamalarında geriye 
düşmeye başladılar. Dünyadaki 
tanınırlığımız azaldıkça, önde gelen 
üniversitelerin bizi projelerine dahil 
etme olasılıkları da azalıyor. Umarım, 
ülkemizdeki akademik kültür gelecekte 
köklü bir dönüşüm geçirir ve parlak 
zihinlerimiz, dünya çapında hak ettiği 
yere ulaşabilir. Ülkemizde eğitim 
alanında önemli bir olumsuzluk söz 
konusu. Birçok bölümden ihtiyaçtan fazla 
sayıda öğrenci mezun oluyor. Benim 
alanımdan da “geleceğin bölümü” olarak 
bahsediliyor ancak bu bölümü geleceğe 
taşıyacak adımlar bir türlü atılmıyor. 
Maalesef ülkemizde, her köşeye üniversite 
yapılmış durumda ve bunların pek çoğu 
temel laboratuvar malzemelerine bile 
sahip değiller. Anadolu’daki birçok 
üniversitede biyoloji bölümlerinin adı 
popülerlik adına “moleküler biyoloji ve 
genetik” olarak değiştirildi. Ancak eğitim 
içeriği, imkanlar ve nitelik ne ölçüde 
geliştirildi? İşte bu bence tartışılmalı. 

Ülkemiz, tarım konusunda inanılmaz 
bir potansiyele sahip. Tarımın başladığı 
toprakların üzerindeyiz. Geçmişinde 
tarım olan ülkemizin geleceği de 
kuşkusuz tarımda. Bunun için tarımda 
ve bilimde dünyayı yakalamış bir 
Türkiye hepimizin hayali. İlk iş olarak 
da eğitim ele alınmalı. Öncelikle eğitim 
alanında yapılması gereken reformların 
ve yatırımların acil bir şekilde hayata 
geçirilmesi gerekiyor. 

“TİMDER’den aldığım destek çok 
kıymetli.”
TİMDER ile ilk kez 2017 yılında 
tanıştım. Sektör çalışanlarının 
çocuklarına verdikleri burs programına 
başvurdum ve kabul edildim. 
İstanbul, Anadolu’dan gelenler için 
oldukça masraflı bir şehir bu nedenle 
TİMDER’den aldığım destek çok 
kıymetliydi, her zaman müteşekkirim. 
Yüksek lisansa başladığımda da 
desteklerini sürdürdüler, eğitimim devam 
ettiği sürece de desteklemeye devam 
edeceklerini beyan ediyorlar. Bu tarz 
kurumların varlığı ülkemizin akademik 
olarak ilerleyebilmesi noktasında çok 
kıymetli. Umarım diğer kurum ve 
kuruluşlara da örnek olurlar.
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SERAMIK SEKTÖRÜ
UNICERA’YLA FARK YARATTI

Alanında dünyanın en büyük ikinci ihtisas fuarı olan UNICERA Seramik Banyo Mutfak Fuarı,
İstanbul Fuar Merkezi’nde gerçekleşti. Ulusal ve uluslararası birçok markaya ev sahipliği yapan fuar, 

yerli ve yabancı olmak üzere 100 binin üzerinde ziyaretçiyi ağırladı. Fuara, 100’den fazla ülkeden,
on binlerce satın almacı ve profesyonel ziyaretçi geldi.

Seramik sektörünün ülkemizdeki en 
büyük ticaret platformu olma özelliği 
taşıyan UNICERA Seramik Banyo 
Mutfak Fuarı, 7-11 Kasım tarihlerinde 
İstanbul Fuar Merkezi’nde ulusal ve 
uluslararası birçok markaya ev sahipliği 
yaptı.

UNICERA Uluslararası Fuarcılık 
A.Ş. tarafından, Türkiye Seramik 
Federasyonu (TSF) ve Tesisat İnşaat 
Malzemecileri Derneği (TİMDER) 
iş birliğinde, TG Expo Uluslararası 
Fuarcılık A.Ş. organizasyonunda 

düzenlenen UNICERA Seramik 
Banyo Mutfak Fuarı, seramik 
sektörüne yön veren dünyaca ünlü 
firmaların katılımıyla gerçekleşti 
ve yerli-yabancı 100 binin üzerinde 
ziyaretçiyi ağırladı.

Yabancı ziyaretçi rekoru
Sektörün ticaret platformu 
UNICERA 2022; İtalya, İspanya, 
Fransa, Portekiz, Yunanistan, Çek 
Cumhuriyeti, Polonya gibi Avrupa 
ülkelerinin yanı sıra Rusya, Çin, BAE, 
Avustralya, Kolombiya ve Hong Kong 

başta olmak üzere 100’den fazla ülkeden 
gelen profesyonel ziyaretçileri ağırladı. 
Yabancı ziyaretçi sayısında geçmiş 
yıllara oranla yaşanan artış sektör 
tarafından memnuniyetle karşılandı.

Yeni trendler belirlendi
Zemin-duvar kaplamaları, seramik 
işleme teknolojileri, mutfak ve 
dekorasyon, ambalajlama, depolama gibi 
alanlarda sektörün en yenilikçi ürün, 
tasarım, malzeme ve teknolojilerine 
sahne olan fuar, yeni trendlerin de 
belirleyicisi oldu.
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yerli ve yabancı olmak üzere 100 binin üzerinde ziyaretçiyi ağırladı. Fuara, 100’den fazla ülkeden,
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iş birliğinde, TG Expo Uluslararası 
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düzenlenen UNICERA Seramik 
Banyo Mutfak Fuarı, seramik 
sektörüne yön veren dünyaca ünlü 
firmaların katılımıyla gerçekleşti 
ve yerli-yabancı 100 binin üzerinde 
ziyaretçiyi ağırladı.

Yabancı ziyaretçi rekoru
Sektörün ticaret platformu 
UNICERA 2022; İtalya, İspanya, 
Fransa, Portekiz, Yunanistan, Çek 
Cumhuriyeti, Polonya gibi Avrupa 
ülkelerinin yanı sıra Rusya, Çin, BAE, 
Avustralya, Kolombiya ve Hong Kong 

başta olmak üzere 100’den fazla ülkeden 
gelen profesyonel ziyaretçileri ağırladı. 
Yabancı ziyaretçi sayısında geçmiş 
yıllara oranla yaşanan artış sektör 
tarafından memnuniyetle karşılandı.

Yeni trendler belirlendi
Zemin-duvar kaplamaları, seramik 
işleme teknolojileri, mutfak ve 
dekorasyon, ambalajlama, depolama gibi 
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Ticaret Bakanlığı ve KOSGEB 
tarafından desteklenen ve yıldan yıla 
artan istikrarlı büyüme grafiği ile 
dikkati çeken UNICERA, tarihinin en 
büyük metrekareli fuarı olarak kayıtlara 
geçti. 8 holün tamamının %100 doluluğa 
ulaştı.

Fuar boyunca gerçekleştirilen iş 
bağlantılarıyla sektöre ve ekonomiye 
büyük katkı sağlanacağı belirtildi. 60 
milyar dolar büyüklüğe sahip olan dünya 
seramik pazarında, Türkiye seramik 
sektörünün yaklaşık 2 milyar dolarlık 
ihracatı bulunuyor. Sektör 5 milyar 
dolar değerinde üretim yapıyor, bunun 
%40’ını ihraç ediyor. İhracatın yarısının 
ise UNICERA Fuarı’nda yapılan iş 
bağlantıları kapsamında gerçekleşeceği 
ön görülüyor.

Fuarın açılış töreninde konuşan T.C. 
Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı 
Hasan Büyükdede, seramik sektörünün 
inşaat sektörüne önemli ölçüde girdi 
sağladığını, bu konularda Türkiye’nin, 
dünyanın sayılı üretim merkezlerinden 
ve ihracatçılarından biri olduğunu 
belirtti. Ham madde ihtiyaçlarından, 
kapasite artırımlarına paralel olarak 
iç ve dış pazar tedarikinde zorluk 
çekildiğini kaydeden Büyükdede, 
“Bu kadar büyük sektörün makine 
ve ekipman ihtiyacının hala dışarıya 

bağımlı olması bizi Bakanlık olarak 
rahatsız ediyor. Sektörde kaliteli 
ve estetik ürünler yapan firmaların 
gelişmesinden mutluluk duyuyoruz.” 
dedi.

Seramik ihracatında 5 yıllık artış ivmesi
Seramik sektörünün Türkiye’nin en 
önemli sektörlerinin başında geldiğini 
vurgulayan Türkiye İhracatçılar Meclisi 
(TİM) Başkanı Mustafa Gültepe, 
aynı zamanda sektörde önde gelen 
ihracatçı ülkelerden birinin Türkiye 
olduğunu söyledi. Ham maddesi yerli 
kaynağa dayandığı için seramikle 
katma değer yaratıldığını kaydeden 
Gültepe, “Seramik ihracatımız 5 
yıldır aralıksız yükselişine devam 
ediyor. 2021 yılında 1,6 milyar dolarlık 
ihracat gerçekleştirildi. Yüksek enerji 
maliyetleri olan bir yerde 10 ayda yine 
1,6 milyar dolarlık ihracat yapmayı 
başardık. Yılı inşallah 2 milyar dolarla 
kapatırız. Sektörde son dönemde yapılan 
modern teknoloji üretim kapasitesi 
herkesin ilgisini çekiyor. Yakın 
gelecekte umarım 4-5 milyar dolarları 
konuşma imkanımız olur. Burada bilgi 
ve teknoloji paylaşımı yapılarak yeni iş 
imkanlarının temeli atılacak.” dedi. 

Türkiye’nin, Seramik sektöründe 
dünyanın önde gelen üreticilerinden 
olduğunu söyleyen Türkiye Seramik 

Federasyonu (TSF) Yüksek İstişare 
Kurulu Başkanı Zeynep Bodur Okyay, 
“Ülkemizin ve sektörümüzün çalışarak 
üreterek verdiği katkı nedeniyle 
ihracatımız 3-4 kat arttı. İhracatımız 
1,5 milyar dolara yaklaşıyor. Bu başarı 
dikkatleri üzerimize çekmemize ve 
haksız engellemelerle karşılaşmamıza 
yol açtı. Ülkemize yerli kaynaklara 
kendi gücümüze dayanan bir sektörüz. 
Bu da diğer sektörlerden ayrışmamızı 
sağlıyor. Avrupa Birliği tarafından 
muhatap bırakıldığımız anti-damping 
vergisi bu engellemelerin başında 
geliyor.” dedi.

Sektörü zorlu bir mücadelenin
beklediğini kaydeden Zeynep Bodur 
Okyay, gerek yurt içinde gerekse yurt 
dışında desteğe ihtiyaç duyulacağını 
ifade etti. Okyay sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Dışarıda rekabet gücümüzü 
artıracak ve enerjide belirsizliği 
ortadan kaldıracak ve stabil fiyatlama 
gibi her türlü önlemi konuşmamız ve 
bu yönde aksiyon almamız şart. Gün 
bugündür. Sektörün yanında olma 
zamanıdır. Kalite ve hizmet algımız 
yüksek. Bütün gücümüzü katma değerli 
kaliteli ürünler üretmeye harcamalıyız. 
Tasarım gücümüz yüksek. Bu ürünlere 
odaklamamız lazım. Fiyat kırmak 
yerine katma değeri yüksek müşteriyi 
Türkiye’ye çekmemiz lazım.”

T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı
Hasan Büyükdede

Türkiye İhracatçılar Meclisi
Başkanı Mustafa Gültepe

TSF Yüksek İstişare Kurulu Başkanı
Zeynep Bodur Okyay

TSF Yönetim Kurulu Başkanı
Erdem Çenesiz

TİMDER Yönetim Kurulu Başkanı
Kemal Yıldırım

TG Expo Uluslararası Fuarcılık
Genel Müdürü H. Cem Şenel
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Bu sene fuarın ilk defa UNICERA 
A.Ş kimliğiyle yapıldığını belirten 
Türkiye Seramik Federasyonu (TSF) 
Başkanı Erdem Çenesiz, “Kendi ürün 
portföyümüzü eskiye kıyasla daha iyi 
hale getirdik. Türk seramiği dünyanın 
en iyi seramikleri arasında artık. 
İhracat rakamlarına baktığımızda 
enerji fiyatlarının artışı seramik 
ürün fiyatlarını yukarı taşıdı. Miktar 
olarak istediğimiz yerde değiliz. Pazar 
çeşitliliği ve ürün miktar sayısını 
artırarak çok farklı coğrafyalarda çok 
güçlü işler yapacağımıza inanıyoruz. 
Buna inancımız tam. Türkiye tam 
manasıyla seramik üretim ülkesidir.” 
değerlendirmesinde bulundu.

Ekonomiye güç katan sektör
Pandeminin son demlerinin yaşandığı 
bu dönemde sektörün durağan seyirde 
ilerlediğini ve İstanbul Fuar Merkezi’nde 
başlayan UNICERA Fuarı’nın yeni 
bir kıvılcım yaratarak bu durağanlığı 
sonlandıracağına inandıklarını dile 
getiren Tesisat İnşaat Malzemecileri 
Derneği (TİMDER) Yönetim 
Kurulu Başkanı Kemal Yıldırım, 
“Sektörümüz, gerek ürettiği katma 
değer gerekse ihracat potansiyeliyle 
ekonomimize güç katan sektörlerin 
başında geliyor. Seramik kaplama 

malzemeleri sektöründe Avrupa’nın 
2. büyük, seramik sağlık gereçlerinde 
ise en büyük üreticisiyiz. Sahip 
olduğumuz üretim gücümüzü, tanıtım 
çalışmalarımızla beslediğimizde 
Türk Seramiğinin marka değerini 
yükselterek hak ettiği noktaya 
ulaşmasını sağlayacağız.” dedi.

UNICERA Fuarı’nın, uzun yıllardır 
ihracatı besleyen en önemli kanallardan 
biri olarak sektöre hizmet ettiğini 
söyleyen Yıldırım, “Bugüne kadar 
fuarımız aracılığıyla sayısız iş birliğine 
imza atıldı. Bu yıl da fuarımızda, 
dünyanın dört bir yanından binlerce 
satın almacıyı ağırlayarak yeni iş 
birliklerine imza atacağız. Ülke olarak 
üretime yoğunlaşmalı, özellikle katma 
değeri yüksek alanlardaki üretimlere 
ağırlık vermeliyiz. Katma değeri 
en yüksek sektörlerin başında gelen 
seramik sektörünün devlet eliyle de 
desteklenmesi yayılımını hızlandırma 
açısından fayda sağlayacaktır.” 
ifadelerini kullandı.

Alanında dünyanın ikinci büyüğü
Ticaret Bakanlığı ve KOSGEB 
tarafından desteklenen ve yıldan yıla 
artan istikrarlı büyüme grafiği ile 
dikkati çeken UNICERA’nın, yaklaşık 

100 bin m² alanda tarihinin en büyük 
metrekareli senesi olacağını belirten 
TG Expo Uluslararası Fuarcılık A.Ş. 
Genel Müdürü H. Cem Şenel, tarihi 
ziyaretçi rekoru kırılması öngörülen 
fuara; 100’den fazla ülkeden, on binlerce 
satın almacı ve profesyonel ziyaretçi 
beklediklerini belirtti.

Yerli üretici dışında İtalya, İspanya, 
Romanya, Polonya, Litvanya, 
Avustralya, Ukrayna, Çin, Birleşik 
Arap Emirlikleri, Suudi Arabistan 
olmak üzere 30 yabancı ülkeden 
katılımın olduğunu söyleyen Şenel, 
“UNICERA alanında dünyanın 2. 
büyük fuarı. Nitelikli alıcılar bizim 
için çok önemli. UNICERA dünyanın 
en önemli tasarımcılarının yer aldığı, 
bir sonraki yılın seramik, mutfak ve 
banyo trendlerinin belirlendiği nokta 
olma özelliği taşıyor. Dünyada isim 
yapmış tasarımcılardan bazıları mimar 
grupları ve üniversite öğrencilerimizle 
buluşacak. 24 üniversitenin ilgili 
bölümlerinden öğrencilerimizin 
ziyaretini de organize ettik. Fuar 
büyüklüğüne yakışır şekilde başarılı 
geçecek. Fuarın katılımcılarımıza, 
sektörümüze, ülkemize hayırlar ve 
bereketler getirmesini istiyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

T.C. Ticaret Bakanı Dr. Mehmet Muş ve T.C. Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişçi UNICERA ziyaretinden
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Bu sene fuarın ilk defa UNICERA 
A.Ş kimliğiyle yapıldığını belirten 
Türkiye Seramik Federasyonu (TSF) 
Başkanı Erdem Çenesiz, “Kendi ürün 
portföyümüzü eskiye kıyasla daha iyi 
hale getirdik. Türk seramiği dünyanın 
en iyi seramikleri arasında artık. 
İhracat rakamlarına baktığımızda 
enerji fiyatlarının artışı seramik 
ürün fiyatlarını yukarı taşıdı. Miktar 
olarak istediğimiz yerde değiliz. Pazar 
çeşitliliği ve ürün miktar sayısını 
artırarak çok farklı coğrafyalarda çok 
güçlü işler yapacağımıza inanıyoruz. 
Buna inancımız tam. Türkiye tam 
manasıyla seramik üretim ülkesidir.” 
değerlendirmesinde bulundu.

Ekonomiye güç katan sektör
Pandeminin son demlerinin yaşandığı 
bu dönemde sektörün durağan seyirde 
ilerlediğini ve İstanbul Fuar Merkezi’nde 
başlayan UNICERA Fuarı’nın yeni 
bir kıvılcım yaratarak bu durağanlığı 
sonlandıracağına inandıklarını dile 
getiren Tesisat İnşaat Malzemecileri 
Derneği (TİMDER) Yönetim 
Kurulu Başkanı Kemal Yıldırım, 
“Sektörümüz, gerek ürettiği katma 
değer gerekse ihracat potansiyeliyle 
ekonomimize güç katan sektörlerin 
başında geliyor. Seramik kaplama 

malzemeleri sektöründe Avrupa’nın 
2. büyük, seramik sağlık gereçlerinde 
ise en büyük üreticisiyiz. Sahip 
olduğumuz üretim gücümüzü, tanıtım 
çalışmalarımızla beslediğimizde 
Türk Seramiğinin marka değerini 
yükselterek hak ettiği noktaya 
ulaşmasını sağlayacağız.” dedi.

UNICERA Fuarı’nın, uzun yıllardır 
ihracatı besleyen en önemli kanallardan 
biri olarak sektöre hizmet ettiğini 
söyleyen Yıldırım, “Bugüne kadar 
fuarımız aracılığıyla sayısız iş birliğine 
imza atıldı. Bu yıl da fuarımızda, 
dünyanın dört bir yanından binlerce 
satın almacıyı ağırlayarak yeni iş 
birliklerine imza atacağız. Ülke olarak 
üretime yoğunlaşmalı, özellikle katma 
değeri yüksek alanlardaki üretimlere 
ağırlık vermeliyiz. Katma değeri 
en yüksek sektörlerin başında gelen 
seramik sektörünün devlet eliyle de 
desteklenmesi yayılımını hızlandırma 
açısından fayda sağlayacaktır.” 
ifadelerini kullandı.

Alanında dünyanın ikinci büyüğü
Ticaret Bakanlığı ve KOSGEB 
tarafından desteklenen ve yıldan yıla 
artan istikrarlı büyüme grafiği ile 
dikkati çeken UNICERA’nın, yaklaşık 

100 bin m² alanda tarihinin en büyük 
metrekareli senesi olacağını belirten 
TG Expo Uluslararası Fuarcılık A.Ş. 
Genel Müdürü H. Cem Şenel, tarihi 
ziyaretçi rekoru kırılması öngörülen 
fuara; 100’den fazla ülkeden, on binlerce 
satın almacı ve profesyonel ziyaretçi 
beklediklerini belirtti.

Yerli üretici dışında İtalya, İspanya, 
Romanya, Polonya, Litvanya, 
Avustralya, Ukrayna, Çin, Birleşik 
Arap Emirlikleri, Suudi Arabistan 
olmak üzere 30 yabancı ülkeden 
katılımın olduğunu söyleyen Şenel, 
“UNICERA alanında dünyanın 2. 
büyük fuarı. Nitelikli alıcılar bizim 
için çok önemli. UNICERA dünyanın 
en önemli tasarımcılarının yer aldığı, 
bir sonraki yılın seramik, mutfak ve 
banyo trendlerinin belirlendiği nokta 
olma özelliği taşıyor. Dünyada isim 
yapmış tasarımcılardan bazıları mimar 
grupları ve üniversite öğrencilerimizle 
buluşacak. 24 üniversitenin ilgili 
bölümlerinden öğrencilerimizin 
ziyaretini de organize ettik. Fuar 
büyüklüğüne yakışır şekilde başarılı 
geçecek. Fuarın katılımcılarımıza, 
sektörümüze, ülkemize hayırlar ve 
bereketler getirmesini istiyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

T.C. Ticaret Bakanı Dr. Mehmet Muş ve T.C. Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişçi UNICERA ziyaretinden
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GÖRÜŞLERİ

Recep Ali Topçu
Adell Armatür ve Vana
Yönetim Kurulu Başkanı
Fuara katılım motivasyonumuz 
paydaşlarımızla bir araya gelmek, 
görüşmek, işimizin gelişmesine katkı 
sağlamaktı. Özellikle son yıllardaki iş 
stratejilerimize ve yapmış olduğumuz 
yatırımlarımıza bağlı olarak global 
OEM iş birliklerimizi geliştirmek 
istiyoruz. Yıllara bağlı olarak 
kazanmış olduğumuz mühendislik 
birikimimizi, deneyimlerimizi 
kurumsal müşterilerimizin iş 
hedeflerini gerçekleştirmelerine 
vermekte olduğumuz destekte 
kullanma arzusundayız. Lokal ve 
global markalarla yapmış olduğumuz iş 

birliklerine fuarda yenilerini ekledik. 
Adell olarak yapımız ve iş modelimizle 
hedef kitlemizle bir araya gelmekten 
mutluluk duyduk. İyi ki katılmışız.
Fuarın düzenlenmesinde emeği geçen 
herkese, can-ı gönülden gayret gösteren 
TİMDER yöneticilerimize ayrı ayrı 
teşekkür ederiz. UNICERA’da gerek 
tedarikçilerimiz, gerek müşterilerimiz ve 
gerekse sektör paydaşlarımızla güzel ve 
faydalı görüşmeler gerçekleştirdik.

Sektörümüzün tüm dünyada iyi 
bir potansiyele sahip olduğunun 
farkındayız. Genel itibariyle tüm inşaat 
malzemelerinde sağlanan üretim ve 
ihracat hacimlerini banyo, mutfak ve 
Adell olarak faaliyet gösterdiğimiz 
armatür ve metal şekillendirme 
kategorisinde yakalayacağımıza 
inanıyoruz. Firmamız bir taraftan 
kendi üretim kaslarını geliştirirken, 
iş birlikleriyle de sektörümüze ve 
ülkemizin ulusal hedeflerine destek 
veriyor. 40’a yakın ülkeye yaptığımız 
ihracatımızla ülkemizin bayrağını 
gittiğimiz her yere taşımaktan mutluyuz. 
İşte UNICERA böyle bir potansiyelin 
harekete geçmesi adına önemli bir işlev 
görüyor. Mevcut ihracatımızın artması, 
pazar derinliklerimizin gelişmesi adına 
fuarın önemli katkılar sağlayacağına 
inancımız tam. 

Fuarda yurt içi ve yurt dışı hedef 
kitlemizle güzel görüşmeler 

sağladık. İş stratejilerimizin gereği 
daha çok yöneldiğimiz OEM ve 
ihracat pazarlarımıza yenilerini 
ilave edebileceğiz ve mevcut ihracat 
pazarlarımızda derinliğimizi ve pazar 
payımızı artırabileceğiz. Yurt içinden ve 
yurt dışından standımızı ziyaret eden tüm 
iş ortaklarımıza, sektör paydaşlarımıza 
minnetlerimizi sunarız.

Fuarda genel itibariyle firma stantlarında 
küçülmeyi, daha etkin hale gelmelerini 
olumlu bulduk. Böylelikle hem daha 
fazla firmanın katılmasının yolu açılmış 
hem de gereksiz israfların, atıkların 
oluşması engellenmiştir diye ümit 
ediyoruz. Daha yeşil, atığı fazla olmayan 
bileşenlerle oluşturulan stantlar daha 
çok ilgimizi çekti. Biz de Adell olarak 
müşterilerimizin beğenisini kazanan 
standımızı genel itibariyle daha az atığa 
yol açacak şekilde tasarladık ve inşa ettik.

Sektörün en büyük buluşma 
noktalarından biri olan UNICERA’mızın 
gelişerek büyüyeceğine gönülden 
inanıyoruz. Adell olarak devletimizin 
ulusal hedeflerine olan desteğimizi 
artırma adına fuarımızı desteklemeye, 
içinde yer almaya devam edeceğiz. Yapı 
malzemelerinde, ürün geliştirmede, 
yüksek teknolojide, üretimde ve 
ihracatta geldiğimiz seviyemizin daha da 
yükseleceğine, sektörümüzün, ülkemizin 
ve dünyamızın gelişmesine önemli 
katkılar sağlayacağına inanıyoruz. 

GÖRÜŞLERİ

Halil İbrahim Aydın
Anka Seramik
Yönetim Kurulu Başkanı
UNICERA Fuarı bu yıl ilk kez Türkiye 
Seramik Federasyonu’nun öncülüğünde 
kurulan UNICERA Fuarcılık A.Ş. 
tarafından organize edildi. Kurulan bu 
yeni fuarcılık şirketinin yetkililerine 
ve emeği geçen herkese bizlere başarılı 
bir fuar ortamı sağladıkları için 
müteşekkiriz. 

80x160 cm, 100x100 cm ve 20 mm
kalınlığındaki seramik karo 

üretimlerimiz için planladığımız 
yıllık 5 milyon m2 kapasiteli yeni 
fabrikamızı UNICERA 2022 Fuarı ile 
eş zamanlı olarak tamamladık. Üçüncü 
fabrikamızın devreye alınmasıyla 
birlikte 18 milyon m2’ye ulaşan üretim 
kapasitemiz sayesinde ilk defa arz-talep 
dengesini sağladığımız rahat bir fuar 
dönemi geçirdik.

Fuar boyunca, Avrupa Birliğine üye 
olan ülkelerden gelen ziyaretçilerimiz 
ile yapılan görüşmelerde, sektörümüzün 
içinde bulunduğu “anti damping” 
soruşturması, maalesef ürün ve fiyat 
konularının önüne geçti. Bununla 
birlikte ABD, İngiltere, AB’ye üye 
olmayan diğer Avrupa ülkeleri, Afrika 
ülkeleri ve Orta Doğu ülkelerinden gelen 
bayilerimiz ve nitelikli ziyaretçilerimiz 
ile yapılan görüşmeler, AB ülkelerindeki 
düşüşü bir nebze de olsa telafi etti. 
Üretici firmalarımızın, teknolojik 
gelişmelere bağlı olarak yaptığı yeni 
yatırımlar sayesinde Türk Seramikleri, 
İtalya ve İspanya gibi öncü ülkelerin 
kalitesinde olduğunu kanıtlayarak dünya 
inşaat sektöründe kabul görür hale geldi. 
Türk seramiklerinin dünya pazarında ve 
özellikle ABD ve AB ülkelerinde payını 
artırması da Avrupalı üreticileri rahatsız 
etmeye başladı. Halen sonuçlanmamış 

olan anti damping soruşturmasına 
rağmen özellikle fiyat konusunda Avrupa 
kıtasındaki en önemli rakibimizin 
İspanya olduğunu söyleyebiliriz. Yanı 
sıra, son zamanlarda Hindistanlı 
üreticiler de AB ülkelerindeki önemli 
rakiplerimizden biri haline gelmeye 
başladı. Orta Doğu ülkeleri, Kafkas 
ülkeleri ve Afrika ülkelerinde, Çin ve 
Hindistan’ın yanına son zamanlarda 
bir de İranlı üreticiler katılmaya 
başladı. Dünya seramik pazarı ile ilgili 
bahsettiğim bu gelişmelerden sonra 
UNICERA Fuarı’nın önemi gelecek 
yıllarda daha da artacaktır. Hâlihazırda 
UNICERA Fuarı, Cersaie Fuarı’ndan 
sonra dünyanın ikinci büyük seramik 
fuarı olma özelliğini yakalamış durumda. 
Covid-19 salgınının tamamen bitmesi 
ve global krizin sona ermesinden sonra 
UNICERA Fuarı’nın sektörümüzün 
dünyaya açılan en önemli kapısı 
olma özelliğini perçinleyerek devem 
ettireceğine gönülden inanıyorum. Bu 
arada özellikle Hindistan ve komşumuz 
İran’dan ithal edilen seramik karoların 
sektörümüzü olumsuz olarak etkilemesi 
üzerine, bu ülkelerden yapılacak 
ithalatlarda 2023 yılından itibaren %25 
ek vergi uygulamasının hayata geçilmesi 
hususu dolayısıyla Ticaret Bakanlığımıza 
ve TSF yöneticilerine teşekkür ediyorum.
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GÖRÜŞLERİ

Recep Ali Topçu
Adell Armatür ve Vana
Yönetim Kurulu Başkanı
Fuara katılım motivasyonumuz 
paydaşlarımızla bir araya gelmek, 
görüşmek, işimizin gelişmesine katkı 
sağlamaktı. Özellikle son yıllardaki iş 
stratejilerimize ve yapmış olduğumuz 
yatırımlarımıza bağlı olarak global 
OEM iş birliklerimizi geliştirmek 
istiyoruz. Yıllara bağlı olarak 
kazanmış olduğumuz mühendislik 
birikimimizi, deneyimlerimizi 
kurumsal müşterilerimizin iş 
hedeflerini gerçekleştirmelerine 
vermekte olduğumuz destekte 
kullanma arzusundayız. Lokal ve 
global markalarla yapmış olduğumuz iş 

birliklerine fuarda yenilerini ekledik. 
Adell olarak yapımız ve iş modelimizle 
hedef kitlemizle bir araya gelmekten 
mutluluk duyduk. İyi ki katılmışız.
Fuarın düzenlenmesinde emeği geçen 
herkese, can-ı gönülden gayret gösteren 
TİMDER yöneticilerimize ayrı ayrı 
teşekkür ederiz. UNICERA’da gerek 
tedarikçilerimiz, gerek müşterilerimiz ve 
gerekse sektör paydaşlarımızla güzel ve 
faydalı görüşmeler gerçekleştirdik.

Sektörümüzün tüm dünyada iyi 
bir potansiyele sahip olduğunun 
farkındayız. Genel itibariyle tüm inşaat 
malzemelerinde sağlanan üretim ve 
ihracat hacimlerini banyo, mutfak ve 
Adell olarak faaliyet gösterdiğimiz 
armatür ve metal şekillendirme 
kategorisinde yakalayacağımıza 
inanıyoruz. Firmamız bir taraftan 
kendi üretim kaslarını geliştirirken, 
iş birlikleriyle de sektörümüze ve 
ülkemizin ulusal hedeflerine destek 
veriyor. 40’a yakın ülkeye yaptığımız 
ihracatımızla ülkemizin bayrağını 
gittiğimiz her yere taşımaktan mutluyuz. 
İşte UNICERA böyle bir potansiyelin 
harekete geçmesi adına önemli bir işlev 
görüyor. Mevcut ihracatımızın artması, 
pazar derinliklerimizin gelişmesi adına 
fuarın önemli katkılar sağlayacağına 
inancımız tam. 

Fuarda yurt içi ve yurt dışı hedef 
kitlemizle güzel görüşmeler 

sağladık. İş stratejilerimizin gereği 
daha çok yöneldiğimiz OEM ve 
ihracat pazarlarımıza yenilerini 
ilave edebileceğiz ve mevcut ihracat 
pazarlarımızda derinliğimizi ve pazar 
payımızı artırabileceğiz. Yurt içinden ve 
yurt dışından standımızı ziyaret eden tüm 
iş ortaklarımıza, sektör paydaşlarımıza 
minnetlerimizi sunarız.

Fuarda genel itibariyle firma stantlarında 
küçülmeyi, daha etkin hale gelmelerini 
olumlu bulduk. Böylelikle hem daha 
fazla firmanın katılmasının yolu açılmış 
hem de gereksiz israfların, atıkların 
oluşması engellenmiştir diye ümit 
ediyoruz. Daha yeşil, atığı fazla olmayan 
bileşenlerle oluşturulan stantlar daha 
çok ilgimizi çekti. Biz de Adell olarak 
müşterilerimizin beğenisini kazanan 
standımızı genel itibariyle daha az atığa 
yol açacak şekilde tasarladık ve inşa ettik.

Sektörün en büyük buluşma 
noktalarından biri olan UNICERA’mızın 
gelişerek büyüyeceğine gönülden 
inanıyoruz. Adell olarak devletimizin 
ulusal hedeflerine olan desteğimizi 
artırma adına fuarımızı desteklemeye, 
içinde yer almaya devam edeceğiz. Yapı 
malzemelerinde, ürün geliştirmede, 
yüksek teknolojide, üretimde ve 
ihracatta geldiğimiz seviyemizin daha da 
yükseleceğine, sektörümüzün, ülkemizin 
ve dünyamızın gelişmesine önemli 
katkılar sağlayacağına inanıyoruz. 

GÖRÜŞLERİ

Halil İbrahim Aydın
Anka Seramik
Yönetim Kurulu Başkanı
UNICERA Fuarı bu yıl ilk kez Türkiye 
Seramik Federasyonu’nun öncülüğünde 
kurulan UNICERA Fuarcılık A.Ş. 
tarafından organize edildi. Kurulan bu 
yeni fuarcılık şirketinin yetkililerine 
ve emeği geçen herkese bizlere başarılı 
bir fuar ortamı sağladıkları için 
müteşekkiriz. 

80x160 cm, 100x100 cm ve 20 mm
kalınlığındaki seramik karo 

üretimlerimiz için planladığımız 
yıllık 5 milyon m2 kapasiteli yeni 
fabrikamızı UNICERA 2022 Fuarı ile 
eş zamanlı olarak tamamladık. Üçüncü 
fabrikamızın devreye alınmasıyla 
birlikte 18 milyon m2’ye ulaşan üretim 
kapasitemiz sayesinde ilk defa arz-talep 
dengesini sağladığımız rahat bir fuar 
dönemi geçirdik.

Fuar boyunca, Avrupa Birliğine üye 
olan ülkelerden gelen ziyaretçilerimiz 
ile yapılan görüşmelerde, sektörümüzün 
içinde bulunduğu “anti damping” 
soruşturması, maalesef ürün ve fiyat 
konularının önüne geçti. Bununla 
birlikte ABD, İngiltere, AB’ye üye 
olmayan diğer Avrupa ülkeleri, Afrika 
ülkeleri ve Orta Doğu ülkelerinden gelen 
bayilerimiz ve nitelikli ziyaretçilerimiz 
ile yapılan görüşmeler, AB ülkelerindeki 
düşüşü bir nebze de olsa telafi etti. 
Üretici firmalarımızın, teknolojik 
gelişmelere bağlı olarak yaptığı yeni 
yatırımlar sayesinde Türk Seramikleri, 
İtalya ve İspanya gibi öncü ülkelerin 
kalitesinde olduğunu kanıtlayarak dünya 
inşaat sektöründe kabul görür hale geldi. 
Türk seramiklerinin dünya pazarında ve 
özellikle ABD ve AB ülkelerinde payını 
artırması da Avrupalı üreticileri rahatsız 
etmeye başladı. Halen sonuçlanmamış 

olan anti damping soruşturmasına 
rağmen özellikle fiyat konusunda Avrupa 
kıtasındaki en önemli rakibimizin 
İspanya olduğunu söyleyebiliriz. Yanı 
sıra, son zamanlarda Hindistanlı 
üreticiler de AB ülkelerindeki önemli 
rakiplerimizden biri haline gelmeye 
başladı. Orta Doğu ülkeleri, Kafkas 
ülkeleri ve Afrika ülkelerinde, Çin ve 
Hindistan’ın yanına son zamanlarda 
bir de İranlı üreticiler katılmaya 
başladı. Dünya seramik pazarı ile ilgili 
bahsettiğim bu gelişmelerden sonra 
UNICERA Fuarı’nın önemi gelecek 
yıllarda daha da artacaktır. Hâlihazırda 
UNICERA Fuarı, Cersaie Fuarı’ndan 
sonra dünyanın ikinci büyük seramik 
fuarı olma özelliğini yakalamış durumda. 
Covid-19 salgınının tamamen bitmesi 
ve global krizin sona ermesinden sonra 
UNICERA Fuarı’nın sektörümüzün 
dünyaya açılan en önemli kapısı 
olma özelliğini perçinleyerek devem 
ettireceğine gönülden inanıyorum. Bu 
arada özellikle Hindistan ve komşumuz 
İran’dan ithal edilen seramik karoların 
sektörümüzü olumsuz olarak etkilemesi 
üzerine, bu ülkelerden yapılacak 
ithalatlarda 2023 yılından itibaren %25 
ek vergi uygulamasının hayata geçilmesi 
hususu dolayısıyla Ticaret Bakanlığımıza 
ve TSF yöneticilerine teşekkür ediyorum.
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GÖRÜŞLERİ

Hakan Günderen
Bien Banyo
Genel Müdürü
Pandeminin etkisini her geçen gün 
yitirmesi ile beraber 2022 yılında 
UNICERA Fuarı’na katılım üst düzeyde 
gerçekleşti. Bien Banyo olarak, 2022 
yılı UNICERA Fuarı’nda, kardeş 
firmalarımız Bien Yapı, Qua Granite 
ve Majorca Tiffany ile ortak bir holde 
2.750 m2’lik bir alanda yer aldık. Bien 
markası olarak özellikle yurt dışı 

müşterilerimizden almış olduğumuz 
olumlu geri bildirimler bizi oldukça 
memnun etti. Fuarda yeni armatür ve 
vitrifiye serilerimiz ve dijital gömme 
rezervuar panelimiz en çok dikkat çeken 
ürünlerimiz oldu. Fuar süresince her 
gün düzenli olarak yapmış olduğumuz 
etkinlikler sebebiyle standımıza 
olan ilgi en üst seviyede gerçekleşti. 
Ziyaretçilerimiz hem eğlendi hem de 
stantlarımızın görsel zenginliği ile 
oldukça tatmin oldular.

Yabancı ziyaretçi açısından 
değerlendirirsek; Türkiye’nin üretim ve 
jeopolitik konumu sebebi ile standımıza 
daha çok Avrupa, Balkanlar, Orta Doğu 
ve Arap Yarımadası’ndan ziyaretçilerin 
geldiğini söyleyebiliriz. Ürün fiyatlarının 
dünyada yaşanan ham madde ve enerji 
krizi sebebi ile yükselmesi özellikle 
az gelişmiş ülkelerden gelen ziyaretçi 
sayısını etkiledi.

Genel olarak değerlendirdiğimizde 
fuardan beklentimiz, yerli ve yabancı 
çok sayıda ziyaretçiyi ağırlamak ve 
yeniliklerimizi kendilerine anlatmaktı. 
Bu beklentiler ışığında da aldığımız 

Bora Mehmet Osmalı 
Bora Çelik
Genel Müdürü
Marka bilinirliğimizi artırmak adına 
UNICERA, Cersaie, Cevisama 
ve Coverings fuarlarına her sene 
katılıyoruz. Fuara katılım sağlamanın 
yanı sıra diğer katılımcı firmaların 
fuar stant tasarım ve uygulamalarını 
da yapıyoruz. Bu fuarlara sadece kendi 
markamıza katkı sağlamak için değil 
aynı zamanda ülkemizi temsil ederek, 
belirlenen hedeflere ulaşılmasına destek 
olabilmek için de katılıyoruz.
Fuarda aldığımız geri bildirimler 
ile müşteri istekleri doğrultusunda 
vizyonumuza vizyon katarak daha iyisi 

sonuçlardan memnun kaldık diyebiliriz. 
Fuar sonrasında gelen geri bildirimler ve 
siparişler özellikle üretim planlamamıza 
olumlu katkı sağladı.

Enerji krizi ve ülkemizde oluşan doğal 
gaz tedarik fiyatları, dünyadaki diğer 
rakiplerimizle mukayese edildiğinde daha 
yüksek seyretti. Bu durum Türk seramik 
sektörünün rakiplerine karşı olumsuz 
bir rekabet durumunda kalmasına neden 
oldu. Bu durumun devam etmesi Türk 
seramik sektörünü döviz kurlarının da 
sabit kalması nedeniyle, uluslararası 
pazarlarda oldukça zorlamaya başladı. 
Umudumuz enerji fiyatlarının ve döviz 
kurlarının uluslararası rakiplerimizle 
rekabet etmemize olanak verecek şekilde 
daha makul seviyelerde olmasıdır. 
Aksi durumda, seramik sektörünün 
uluslararası pazardaki yukarı doğru olan 
ivmesi tersine dönebilir. Gelecekle ilgili 
beklentimiz, topluluğumuzun inşaat 
malzemeleri üretimi alanında yüksek 
bir niteliğe ulaşması, Bien markamızın 
uluslararası pazarlarda tanıtımı ve bu 
sürecin geliştirilmesi ile Türkiye ve 
dünya pazarlarında önemli ve etkili bir 
oyuncu olabilmektir. 

olma yolunda ilerliyoruz. UNICERA 
Fuarı yurt içi pazarında beğenilirliğimizi 
artırma ve yeni ürünlerimizi tanıtma 
noktasında bize çok güzel imkanlar 
sunuyor. Fuarın, İstanbul gibi bir 
metropolde gerçekleşmesi de özellikle 
yurt dışı müşterilerimizin katılım 
oranlarını artırıyor ve UNICERA, 
bizimle müşterilerimiz arasında büyük 
bir köprü görevi görmüş oluyor. Pandemi 
sonrasında değişen fuar takvimi ise 
maalesef bizi olumsuz etkiliyor. Fuar 
tarihi yılın son dönemine denk geldiği 
için hem bütçe kapanışları hem de yeni 
yılın bütçe güncellemeleri ile çakışıyor 
ve talepleri sonuçlandırma noktasında 
zorluk yaşatıyor.

Levent Aras
Cybele Tile
Genel Müdürü
Tartışmasız sektörün dünyadaki en 
önemli buluşma alanlarından olan 
UNICERA 2022, yerli ve yabancı 
100 binin üzerinde ziyaretçiyi 

alan 5 mm kalınlığındaki ürünlerimize 
yurt içi ve yurt dışından gelen yoğun ilgi 
sayesinde koleksiyonumuzu geliştirdik. 
Bu yılki fuarda 5 mm, 9 mm ve 10 mm 
kalınlıkta 60x120 ebatlı tam parlak 
ve mat ürünlerimizi ve slim seramik 
kategorisinde bulunan 1x3m ebatlı, 
3 ve 5 mm kalınlıktaki ürünlerimizi 
ziyaretçilerimizin beğenisine sunduk. Yeni 
yatırımlarımızla global bir marka olma 
hedefimiz doğrultusunda Cybele Tile 
olarak ihracat payımızı da artırarak sürekli 
gelişmeye devam etmeyi hedefliyoruz. 
Ülke ekonomisine katkıda bulunmak, 
özgün ve yenilikçi tasarımlarımızla 
kültürümüzün eşsiz mirası olan seramiğin 
geleceğin tasarımlarında da yer almasını 
sağlamak, bu hedeflere ulaşmak için 
başarı çıtamızı her daim yüksek tutmak 
başlıca amaçlarımızken bu amaçlarımızı 
gerçekleştirmek için ilk günkü heyecanla 
yolumuza devam ediyoruz.

ağırlayarak, önceki yıllarda sağladığı 
başarıları artırmış Türk seramik ve 
banyo ürünlerinde, birbirinden farklı 
birçok yeniliği aynı anda ulaşılabilir hale 
getirmiştir. Seramik ve yapı sektörünün 
lider üretici ve ihracatçı markalarının 
bir araya geldiği Türkiye’nin en büyük 
ihtisas fuarı UNICERA 2022, sektörün 
tüm dünyada en yenilikçi ürün, tasarım, 
malzeme ve teknolojilerine sahne 
olmaya devam etmiştir. Dünyanın farklı 
ülkelerinden konuklarımızı ağırlamaktan 
keyif aldığımız bu uluslararası 
organizasyonun bir parçası olmak, 
bizler için hem büyük bir mutluluk 
hem de çok büyük bir gurur kaynağı. 
Cybele Tile ailesi olarak yenilikçi ve 
özgün koleksiyonlarımızla UNICERA 
2022’de yerimizi alarak, modern ve 
trend tasarımlara sahip yeni ürünlerimizi 
sektörümüzle buluşturduk. Geçen yıl 
fuarda sadece bizim portföyümüzde yer 
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GÖRÜŞLERİ

Hakan Günderen
Bien Banyo
Genel Müdürü
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müşterilerimizden almış olduğumuz 
olumlu geri bildirimler bizi oldukça 
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Bora Mehmet Osmalı 
Bora Çelik
Genel Müdürü
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Levent Aras
Cybele Tile
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GÖRÜŞLERİ

Hakan Çanakcı
Çanakcılar Seramik A.Ş.
Creavit Yönetim Kurulu Başkanı
Türkiye’nin sektöründe en büyük 
ihtisas fuarı olarak kabul edilen 
UNICERA Fuarı, bugün ulaştığı hacim 
ile Avrupa’nın ikinci en büyük fuarı, 
dünyanın ise önde gelen fuarlarından 
birisi. Bu yönüyle UNICERA bizim için 
yurt içi ve yurt dışındaki paydaşlarımız 
ile buluştuğumuz, rakiplerimiz ile 
bir araya geldiğimiz ve sektörümüzü 
değerlendirdiğimiz özel bir platform. 

Her yıl büyük bir heyecan ile bir araya 
geldiğimiz bu özel buluşma için elbette 
ki tüm yıl boyunca hazırlandık. “Art 
Gallery” olarak belirlediğimiz fuar 
konseptimiz altında her birini adeta 

bir sanat eseri olarak gördüğümüz 
ürünlerimizi, Bauhaus akımından 
brutalizme, İskandinav stilinden 
minimalizme kadar farklı tarzda ele 
alınan 7 galeride paydaşlarımıza ve 
tüketicilerimize sergiledik. Bu sergide 
özellikle yaşamın en güzel renklerini 
banyolara yansıttık diyebilirim. 
Biliyorsunuz ki, renkler bulunduğumuz 
ortamın ambiyansını güçlendirmeye 
yardımcı olurken kişiliklerimizi 
ve duygularımızı ifade etmemize 
olanak sağlar. Vitrifiye ürünlerimize 
uyarladığımız; Nil yeşili, cool grey 
ve berry, pastel tonlarıyla banyolarda 
bambaşka bir atmosfer yaratırken sakura, 
mint ve neon ile yeni renklerine kavuşan 
Red Dot tasarım ödüllü, 5 mm inceliğe 
sahip loop lavabomuz ile tüketicilerimizi 
banyolarda değişime davet ettik. 

Tüm çabalarımızın temelinde 
tüketicilerimizi en iyi ile buluşturma 
gayemiz yer alıyor. Bu gaye de bizi 
araştırma, geliştirme ve inovasyona sevk 
ediyor. Yalnız şimdinin değil geleceğin 
ihtiyaçlarını ve trendlerini düşünerek 
çalışmalarımıza yön veriyoruz. 

Biz banyoların geleceğini kurgularken, 
en yeni ürünlerimizi sunduğumuz, 
paydaşlarımız ile bir araya gelmemize 
imkân sağlayan UNICERA gibi fuarlar 
geri bildirim alma konusunda bizlere 
büyük fayda sağlıyor. UNICERA gibi 
fuarlarda paydaşlarımızı dinliyor, 
görüşlerini alıyoruz. Çoğu zaman bu geri 

bildirimler üretim planlarımıza da katkı 
sağlıyor. UNICERA başta olmak üzere 
fuarların sektörümüz için katalizör 
etkisi yarattığını düşünüyorum. Son 5 
yıl içerisinde artan bir ivme ile büyüyen 
Türk seramik sektörünün, yeni pazarlara 
erişmesinde ve yeni iş bağlantıları 
kurmasında fuarların yadsınamaz bir 
katkısı var. 

Dünya seramik pazarının 11’inci büyük 
tedarikçisi konumunda bulunan Türk 
seramik sektörünün büyümesine paralel 
olarak UNICERA Fuarı’nın gelecekte 
kendine çok daha özel bir konum 
bulacağına inanıyorum.

Dünyanın en önemli seramik üreticileri 
arasında yer alan ülkemizin önemli 
markalarından birisiyiz. 200 bin m²’lik 
kapalı üretim alanıyla sektöründe tek 
lokasyonda kurulu en büyük tesislerden 
birisi olan Gökçebey üretim tesisimizin 
kapasitesini önemli ölçüde arttıracak 
yatırım hamlemizin sonuçlarını bu yıl 
almayı umuyoruz. Bu vesileyle artıracak 
olan üretim hacmimiz ile “Türkiye 
İhracatın Şampiyonları” listesinde daha 
üst sıralarda yer almak istiyoruz. 

Her ne kadar enerji maliyetlerindeki 
artış başta olmak üzere küresel 
problemler söz konusu olsa da yeni 
yatırımlar, üretim hacminin artışı ve 
inovasyon ile birlikte sektörümüzün 
önünde oldukça keyifli bir yolculuk 
olduğuna inancım sonsuz.

Cansu Laleci
DKR Dekor Banyo
Proje Koordinatörü
DKR Dekor Banyo olarak sektöre katkı 
sağlayan yenilikçi ve Ar-Ge’ye önem 
gösteren lider markalar arasındayız. 
2005 yılından bu yana da hem yurt içi 
hem yurt dışı fuarlara katılım sağlıyoruz. 

Farklı düzeylerde firmaların uluslararası 
pazarlara girmeleri ve pazar paylarını 
artırmaları açısından fuarların oldukça 
faydalı olduğu görüşündeyiz. Bizler de 
fuarlar aracılığıyla pazar çeşitliliğimizi 
artırarak ihracat rakamlarımızı yukarı 
taşımayı hedefliyoruz. 

UNICERA Fuarımız ise sektörümüzde 
önem arz eden uluslararası fuarların 
başında geliyor. Yıllardır başarıyla 
sürdürülen bu organizasyonun 
sektörümüze ve ülke ekonomimize çok 
büyük katkıları oldu. Bu vesileyle de 
emeği geçen herkese teşekkür etmek 
isterim.

Bu seneki gözlemlerimize göre geçmiş 
yıllara kıyasla daha fazla profesyonel 
alıcı ve ziyaretçi yoğunluğu söz 
konusuydu. Yurt dışı ziyaretçilerinin 
iç pazar ziyaretçilerine kıyasla daha 
yoğun oluşu ihracat rakamlarımıza da 
olumlu yansıyacaktır. Kaliteli ürün, 
doğru fiyat, iyi ve sürdürülebilir hizmet 
sunduğumuzda çalışmalarımızın 

karşılığı mutlaka olacaktır. Umarım 
sektörümüzdeki diğer paydaşlarımız 
da fuardan gerekli faydayı alabilmiş ve 
memnun ayrılmışlardır. 

2022 UNICERA Fuarı’nda 
yeni tasarımımız olan Valencia 
Koleksiyonumuzu görücüye çıkardık 
ve misafirlerimizden gelen olumlu geri 
dönüşler işimize olan şevkimizi artırmış 
oldu. Bir sonraki fuara da bu motivasyonla 
hazırlanacağız ve yeni koleksiyonlarımızı 
ziyaretçilerimizle paylaşacağız. 

Günümüzde tüketici davranışları 
son derece değişken bir hal aldı, 
firmalarımızın müşterilerin değişen 
isteklerine ve farklılaşan tercihlerine 
göre kendilerini yenilemeleri, Ar-Ge 
çalışmalarına ağırlık vermeleri 
gerekiyor. Bizim firma olarak öncelikli 
hedefimiz; müşteri memnuniyetini 
merkezimize koymaya devam ederek 
iyi fiyatlandırmayla ve satış sonrası 
hizmetlerimizin niteliğiyle büyümeye 
odaklanmak.
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dönüşler işimize olan şevkimizi artırmış 
oldu. Bir sonraki fuara da bu motivasyonla 
hazırlanacağız ve yeni koleksiyonlarımızı 
ziyaretçilerimizle paylaşacağız. 

Günümüzde tüketici davranışları 
son derece değişken bir hal aldı, 
firmalarımızın müşterilerin değişen 
isteklerine ve farklılaşan tercihlerine 
göre kendilerini yenilemeleri, Ar-Ge 
çalışmalarına ağırlık vermeleri 
gerekiyor. Bizim firma olarak öncelikli 
hedefimiz; müşteri memnuniyetini 
merkezimize koymaya devam ederek 
iyi fiyatlandırmayla ve satış sonrası 
hizmetlerimizin niteliğiyle büyümeye 
odaklanmak.
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GÖRÜŞLERİ

Hüseyin Şehitoğlu
Delta Mermer Madencilik A.Ş.
Yönetim Kurulu Başkanı
Markamızın daha da güçlendiğini fark 
ettiğimiz bir organizasyonu geride 
bıraktık, bizim bu manada beklentimize 
ulaştığımız bir fuardı.

Her fuar sonrasında standımıza 
gösterdikleri ziyaretten dolayı 
misafirlerimizle mutlaka iletişime 
geçmeyi ciddiye alıyoruz, UNICERA 
Fuarı sonrasında gerçekleştirdiğimiz 
görüşmelerin etkilerini de hissediyoruz. 
Aldığımız geri dönüşler ürünlerimizin 
pazarda kabul görüp görmediğiyle 
ilgili fikir vererek planlamalarımızda 
yol gösterici oluyor. Üretim 
içeriğimizi ve ürünlerimizi buna göre 
şekillendirebiliyoruz. Neticede tüm 
paydaşlar bu fuarda buluştuğu için trendi 
takip açısından UNICERA’nın bizlere 
ışık olduğunu belirtmek isterim.

Bülent Soysaldı
Duratiles
Genel Müdürü
Fuarlar, yeni ürünlerin tanıtılması, 
marka bilinirliğinin artırılması, geniş bir 
kitleye ulaşılabilmesi, kurum imajının 

UNICERA Fuarı’nın ilgili olduğu 
grupları incelediğimde profesyonel ve 
işinin üzerinde yoğunlaşmış etkin bir 
katılımcı / ziyaretçi profili olduğunu 
gözlemliyorum. Kurduğumuz iş 
bağlantıları yeni pazar ve müşteri 
kazanımı bakımından firmamıza 
katkıda bulunuyor. Bu nedenle her fuar 
tarihini tabiri caizse yeni bir başlangıç 
takvimi gibi değerlendiriyoruz. 

UNICERA Fuarı’nın iç pazarda ve 
dünya pazarında, bilhassa komşu 
ülkelere yapılan ihracatta kuşkusuz 
rolü büyük; bu tartışılmaz bir sonuç 
doğuruyor. Her geçen gün sektördeki 
aktörlerin sayısı memnuniyet verici 
derecede artıyor. Dünyadan pek çok 
üretici ülkemizde yeni üretim tesisleri 
kuruyor veya üretim kapasitelerini 
artırıyor. Keza yerli üreticilerimizin de 
üretim kapasiteleri artıyor. Bundan yola 
çıkarak çok büyük metrajlı stantlar; 
gereksiz gövde gösterisine dönüşen 
alanlar sektöre katkı sunmadığı gibi 
birçok paydaşın da fuardan gerektiği gibi 
faydalanabilmesine olanak tanımıyor 
sanki. Bence büyüklük; kalite, servis, 
koleksiyon, tasarım ve pazardaki pay 
ile doğru orantılı olmalı. Bu faktörleri, 
fuar idaresi ile yürütücü yapılar birlikte 
değerlendirmelidir.

Tüm dünyada artık fuarların çok fazla 
revaçta olmaya devam etmeyeceği bir 
bilişim çağındayız. Çünkü birbirini 
tekrarlayan ürünlerin fuarları rağbet 
görmüyor. Ama UNICERA gibi 
özellikle tasarım-üç boyut kavramı 
olan ürünlerin sektörel fuarlarında 
durum böyle ilerlemiyor. Fuarlar 

sadece pazardaki aktörlerin iş 
bağlantısı yaptığı yerler değil; aynı 
zamanda sosyal bir yaklaşımla sektör 
temsilcilerini buluşturan bir açık 
pazar ortamı olduğundan UNICERA 
farklı bir noktada duruyor ve sahip 
olduğu duruşla, yenilikçi tavrıyla diğer 
sektörel fuarlardan pozitif anlamda 
ayrışıyor. Bana göre tarafların buluşma 
ortamı olarak UNICERA, önümüzdeki 
yıllarda çekim merkezi olma özelliğini 
güçlendirecektir. Bu fırsatı hepimizin en 
iyi şekilde değerlendirmesi gerekiyor. 

Sektörel pazar gün geçtikçe büyüyor. 
Pandemi deniz aşırı ticaretin 
dezavantajlarını gözler önüne sererken; 
gerek navlun gerek üretim süreci gerek 
ham maddeye ulaşım anlamında bölgesel 
ticaretin ne denli önemli olduğunu 
göstermiş oldu. Ülkemizin bu ana 
konulardaki durumu ortadadır, bölgesel 
üretim ve pazarlama avantajını çok iyi 
değerlendirmemiz gereken bir süreçten 
geçiyoruz. Bu süreci tüm paydaşlar 
senkronize olarak, koordineli bir 
paylaşımla ilerletirsek, ülkemizin katma 
değer kazanımlı ihracat rakamlarını 
yükselterek, her zamankinden daha fazla 
önem arz eden bir sektör olma yolunda 
ilerleyeceğimizi ön görüyorum. 

Çalışan, değer katan, üreten ve 
pazarlayan büyük bir ailenin ferdi 
olarak, yolumuza hep birlikte devam 
etmeyi diliyorum. Bu vesile ile başta 
UNICERA’nın yürütücü paydaşlarına 
ve organizasyonun sorunsuz 
gerçekleşmesinde emeği geçen herkese 
ayrı ayrı şahsım ve firmamız adına 
teşekkürlerimi sunuyorum.

güçlendirilmesi ve iş birliklerinin 
geliştirilebilmesi için iyi bir araç ve 
fırsattır. Bu düşünce ile gerek ulusal 
gerekse uluslararası fuarlara katılıyor ve 
kendimizi anlatmaya devam ediyoruz. 

UNICERA Fuarı, dünyada söz sahibi 
olan sektörel fuarlardan biri, bu nedenle 
bizler için de oldukça kıymetli, büyük 
metrekareli stantlarla katılıyor olmamız 
da verdiğimiz önemin bir göstergesi.

Bu yılki fuarda hem halihazırda satışta 
bulunan ürünlerimizle hem de yeni 
tasarımlarımızla ürün çeşitliliğimizi 
sergileme fırsatı yakaladık. Sektördeki 
diğer firmalardan farklı olarak 
üretime dahil ettiğimiz bazı ebat 
ve tasarımlarımızı ziyaretçilerle 
buluşturduk. Etkin ve hızlı mimari 
çözüm üretebilme kabiliyetimiz 
sayesinde görüşmelerimizin olumlu 
olarak neticelendiğini ve çok verimli 
geçtiğini ifade edebilirim. 

Yüksek enerji ve doğru hedef kitleye 
ulaşım bakımından gayet başarılı bir 
fuardı. 

Hızlı ve etkin çözüm üreten, değer 
ve deneyim sunan bir firma olma 
özelliğimizi devam ettirmek için 
çalışıyoruz. Sektör tecrübemizi iş 
ortaklarımızla paylaşmaya önem 
veriyoruz çünkü hep birlikte büyümenin 
önemine inanıyoruz. Ülkemiz ani 
gelişmelere, inişli çıkışlı durumlara hızlı 
adapte olabilme özelliğiyle pandemiyi 
büyük bir sarsıntı yaşamadan geride 
bıraktı. Hatta bu dönemde sektörümüz 
hareketli günler geçirerek önemli 
bir ivme yakaladı. Pandemi sonrası 
dönemde yaşanan enerji krizi ve maliyet 
artışları sektörde karlılık konusunda 
dalgalanmalara yol açarak sürecin farklı 
bir boyutta, yeni bir anlayışla yönetilmesi 
zorunluluğunu doğurdu. Pazar, yeni 
anlayışlar çerçevesinde şekillenerek 
kendine yeni bir yön bulacaktır.
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GÖRÜŞLERİ

Hüseyin Şehitoğlu
Delta Mermer Madencilik A.Ş.
Yönetim Kurulu Başkanı
Markamızın daha da güçlendiğini fark 
ettiğimiz bir organizasyonu geride 
bıraktık, bizim bu manada beklentimize 
ulaştığımız bir fuardı.

Her fuar sonrasında standımıza 
gösterdikleri ziyaretten dolayı 
misafirlerimizle mutlaka iletişime 
geçmeyi ciddiye alıyoruz, UNICERA 
Fuarı sonrasında gerçekleştirdiğimiz 
görüşmelerin etkilerini de hissediyoruz. 
Aldığımız geri dönüşler ürünlerimizin 
pazarda kabul görüp görmediğiyle 
ilgili fikir vererek planlamalarımızda 
yol gösterici oluyor. Üretim 
içeriğimizi ve ürünlerimizi buna göre 
şekillendirebiliyoruz. Neticede tüm 
paydaşlar bu fuarda buluştuğu için trendi 
takip açısından UNICERA’nın bizlere 
ışık olduğunu belirtmek isterim.

Bülent Soysaldı
Duratiles
Genel Müdürü
Fuarlar, yeni ürünlerin tanıtılması, 
marka bilinirliğinin artırılması, geniş bir 
kitleye ulaşılabilmesi, kurum imajının 

UNICERA Fuarı’nın ilgili olduğu 
grupları incelediğimde profesyonel ve 
işinin üzerinde yoğunlaşmış etkin bir 
katılımcı / ziyaretçi profili olduğunu 
gözlemliyorum. Kurduğumuz iş 
bağlantıları yeni pazar ve müşteri 
kazanımı bakımından firmamıza 
katkıda bulunuyor. Bu nedenle her fuar 
tarihini tabiri caizse yeni bir başlangıç 
takvimi gibi değerlendiriyoruz. 

UNICERA Fuarı’nın iç pazarda ve 
dünya pazarında, bilhassa komşu 
ülkelere yapılan ihracatta kuşkusuz 
rolü büyük; bu tartışılmaz bir sonuç 
doğuruyor. Her geçen gün sektördeki 
aktörlerin sayısı memnuniyet verici 
derecede artıyor. Dünyadan pek çok 
üretici ülkemizde yeni üretim tesisleri 
kuruyor veya üretim kapasitelerini 
artırıyor. Keza yerli üreticilerimizin de 
üretim kapasiteleri artıyor. Bundan yola 
çıkarak çok büyük metrajlı stantlar; 
gereksiz gövde gösterisine dönüşen 
alanlar sektöre katkı sunmadığı gibi 
birçok paydaşın da fuardan gerektiği gibi 
faydalanabilmesine olanak tanımıyor 
sanki. Bence büyüklük; kalite, servis, 
koleksiyon, tasarım ve pazardaki pay 
ile doğru orantılı olmalı. Bu faktörleri, 
fuar idaresi ile yürütücü yapılar birlikte 
değerlendirmelidir.

Tüm dünyada artık fuarların çok fazla 
revaçta olmaya devam etmeyeceği bir 
bilişim çağındayız. Çünkü birbirini 
tekrarlayan ürünlerin fuarları rağbet 
görmüyor. Ama UNICERA gibi 
özellikle tasarım-üç boyut kavramı 
olan ürünlerin sektörel fuarlarında 
durum böyle ilerlemiyor. Fuarlar 

sadece pazardaki aktörlerin iş 
bağlantısı yaptığı yerler değil; aynı 
zamanda sosyal bir yaklaşımla sektör 
temsilcilerini buluşturan bir açık 
pazar ortamı olduğundan UNICERA 
farklı bir noktada duruyor ve sahip 
olduğu duruşla, yenilikçi tavrıyla diğer 
sektörel fuarlardan pozitif anlamda 
ayrışıyor. Bana göre tarafların buluşma 
ortamı olarak UNICERA, önümüzdeki 
yıllarda çekim merkezi olma özelliğini 
güçlendirecektir. Bu fırsatı hepimizin en 
iyi şekilde değerlendirmesi gerekiyor. 

Sektörel pazar gün geçtikçe büyüyor. 
Pandemi deniz aşırı ticaretin 
dezavantajlarını gözler önüne sererken; 
gerek navlun gerek üretim süreci gerek 
ham maddeye ulaşım anlamında bölgesel 
ticaretin ne denli önemli olduğunu 
göstermiş oldu. Ülkemizin bu ana 
konulardaki durumu ortadadır, bölgesel 
üretim ve pazarlama avantajını çok iyi 
değerlendirmemiz gereken bir süreçten 
geçiyoruz. Bu süreci tüm paydaşlar 
senkronize olarak, koordineli bir 
paylaşımla ilerletirsek, ülkemizin katma 
değer kazanımlı ihracat rakamlarını 
yükselterek, her zamankinden daha fazla 
önem arz eden bir sektör olma yolunda 
ilerleyeceğimizi ön görüyorum. 

Çalışan, değer katan, üreten ve 
pazarlayan büyük bir ailenin ferdi 
olarak, yolumuza hep birlikte devam 
etmeyi diliyorum. Bu vesile ile başta 
UNICERA’nın yürütücü paydaşlarına 
ve organizasyonun sorunsuz 
gerçekleşmesinde emeği geçen herkese 
ayrı ayrı şahsım ve firmamız adına 
teşekkürlerimi sunuyorum.

güçlendirilmesi ve iş birliklerinin 
geliştirilebilmesi için iyi bir araç ve 
fırsattır. Bu düşünce ile gerek ulusal 
gerekse uluslararası fuarlara katılıyor ve 
kendimizi anlatmaya devam ediyoruz. 

UNICERA Fuarı, dünyada söz sahibi 
olan sektörel fuarlardan biri, bu nedenle 
bizler için de oldukça kıymetli, büyük 
metrekareli stantlarla katılıyor olmamız 
da verdiğimiz önemin bir göstergesi.

Bu yılki fuarda hem halihazırda satışta 
bulunan ürünlerimizle hem de yeni 
tasarımlarımızla ürün çeşitliliğimizi 
sergileme fırsatı yakaladık. Sektördeki 
diğer firmalardan farklı olarak 
üretime dahil ettiğimiz bazı ebat 
ve tasarımlarımızı ziyaretçilerle 
buluşturduk. Etkin ve hızlı mimari 
çözüm üretebilme kabiliyetimiz 
sayesinde görüşmelerimizin olumlu 
olarak neticelendiğini ve çok verimli 
geçtiğini ifade edebilirim. 

Yüksek enerji ve doğru hedef kitleye 
ulaşım bakımından gayet başarılı bir 
fuardı. 

Hızlı ve etkin çözüm üreten, değer 
ve deneyim sunan bir firma olma 
özelliğimizi devam ettirmek için 
çalışıyoruz. Sektör tecrübemizi iş 
ortaklarımızla paylaşmaya önem 
veriyoruz çünkü hep birlikte büyümenin 
önemine inanıyoruz. Ülkemiz ani 
gelişmelere, inişli çıkışlı durumlara hızlı 
adapte olabilme özelliğiyle pandemiyi 
büyük bir sarsıntı yaşamadan geride 
bıraktı. Hatta bu dönemde sektörümüz 
hareketli günler geçirerek önemli 
bir ivme yakaladı. Pandemi sonrası 
dönemde yaşanan enerji krizi ve maliyet 
artışları sektörde karlılık konusunda 
dalgalanmalara yol açarak sürecin farklı 
bir boyutta, yeni bir anlayışla yönetilmesi 
zorunluluğunu doğurdu. Pazar, yeni 
anlayışlar çerçevesinde şekillenerek 
kendine yeni bir yön bulacaktır.
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GÖRÜŞLERİ

Enver Öz
Elmor A.Ş.
Genel Müdürü
Düzenlendiği her yıl Türkiye’nin 
ihracatına büyük bir katkı sunan ve 
dünyanın en kapsamlı seramik, banyo, 
mutfak fuarı organizasyonlarının 
başında gelen UNICERA Fuarı, büyük 
küçük tüm firmalara hem iş hacimlerini 
geliştirmeleri hem de yeni iş bağlantıları 
kurmaları için fırsatlar sunuyor.

E.C.A. Serel olarak biz de geçtiğimiz 
yılın kasım ayında banyo ve mutfak 
armatürleri, seramik sağlık gereçleri, 
gömme rezervuarlar ve banyo 

mobilyaları gibi çözümlerimiz ile 
UNICERA Fuarı’nda yerimizi aldık. 
Fuar boyunca çevreye ve geleceğe 
duyduğumuz hassasiyetle ürettiğimiz, 
teknoloji ve tasarımlarıyla öne çıkan 
çözümlerimizi ziyaretçi ve sektör 
profesyonelleriyle buluşturduk.

E.C.A. Serel ailesi olarak yıllardır 
kaliteli çözümlerimizle insanların 
hayatlarına dokunuyoruz. Bu yıl da 
fuardan beklentimiz dünyanın dört bir 
yanından gelen sektör profesyonelleri 
aracılığıyla yeni iş anlaşmaları 
gerçekleştirerek ürünlerimizi daha çok 
noktaya ulaştırabilmekti. 110 binden
fazla kişinin ziyaret ettiği fuar boyunca 
başta ABD, Kanada, Almanya, İtalya, 
İspanya, İngiltere ve Fransa gibi önemli 
pazarlar olmak üzere 130 ülkeden
gelen sektör profesyonelleri ile 
görüşmeler gerçekleştirdik. Bir yandan iş 
birliklerimizin olduğu ülkelerde yerimizi 
sağlamlaştırmaya çalışırken diğer 
yandan da girebileceğimiz yeni pazarlar 
için adımlar attık. Bugün ürünlerimizi 
100’ü aşkın ülkeye ulaştırıyoruz.

Ürünlerimizin yer aldığı ülkelerdeki 
temsilcilerle iletişimimizin sıkı kalması 
ve yeni adımlar atabilmemiz için fuar 
önemli bir alan yaratıyor. Geriye dönüp 
baktığımızda gerek gerçekleştirdiğimiz 
iş görüşmeleri, gerekse üniversitelerin 

mimarlık ve endüstriyel tasarım 
öğrencileri ve mimarlık camiasının 
önemli isimlerinin standımızı ziyaret 
etmesiyle verimli bir süreci geride 
bıraktık. 

Bugün dünya banyo ve seramik 
sektörü 60 milyar dolarlık bir pazar 
büyüklüğüne ulaşmış durumda, Türkiye 
banyo ve seramik sektörü ise 5 milyar 
dolar değerinde üretim yaparken, 
bu üretimin %40’ını yani 2 milyar 
dolarını da ihraç ediyor. Ülkemizde 
sektörün ulaştığı ihracat rakamlarında 
UNICERA’nın önemli bir katkısı 
bulunuyor. Özellikle 110 bini aşkın 
ziyaretçinin 25 bininden fazlasının 
130 ülkeden gelen uluslararası 
ziyaretçiler olması, yeni iş bağlantıları 
konusunda önemli bir fayda sağlıyor.

Dünya banyo ve seramik sektörü 
pazarı giderek büyüyor, özellikle tüm 
dünyada çevreyi koruyan tasarruflu 
ürünlere olan ilgi ve ihtiyacın artmasıyla 
birlikte üreticiler bu alanda çözümlerini 
artırıyor. Firmalara yeni çözümlerini 
tanıtma konusunda fırsatlar sunan 
UNICERA’ya olan ilginin de her yıl 
artması sektörümüz adına umut verici 
bir durum. Organizasyonun her yıl 
büyüyen yapısıyla sektörümüzün ihracat 
rakamlarına gelecekte de çok büyük 
katkılar sunacağı bir gerçek. 

Tahir Kara
Esvit / Eskişehir Seramik
Satış ve Pazarlama Müdürü
Kendi alanında dünyanın en büyük 2. 
fuarı olma özelliğini taşıyan UNICERA, 
bizler için çok önemli bir ticari buluşma 
noktası konumunda. Esvit olarak 
neredeyse kurulduğu yıllardan beri 
UNICERA Fuarı’nın katılımcısıyız. Bu 
platformda olmaktan mutluluk duyuyoruz.

UNICERA Fuarı sektör 
profesyonelleriyle, yurt içi ve yurt 
dışından nihai müşterilerimizle birebir 
iletişim kurma fırsatı bulduğumuz çok 
kıymetli bir platform. Bu yıl da yeni 
ürünlerimizi sektör profesyonelleriyle 
buluşturduğumuz ve dünyanın dört bir 
yanından gelen ziyaretçilerin beğenisini 
kazandığımız için oldukça memnunuz. 
Fuarda kurulan iş bağlantılarının ihracat 
rakamlarımıza olumlu yansıyacağını 
öngörüyoruz.

2022 UNICERA Fuarı’nın, ziyaretçilerin 
geldiği ülke çeşitliliği bakımından 
önceki fuarlardan daha farklı olduğunu 
söyleyebilirim. İspanya, İtalya, Fransa, 
Almanya, Portekiz ve Yunanistan gibi 
Avrupa ülkelerinin yanı sıra Kanada, 
Amerika, Avustralya, Hindistan 
ve Rusya gibi ülkelerden gelen 
ziyaretçilerin de olduğunu gözlemledik. 
Bu noktada fuar bizim beklentilerimizi 
karşılamış oldu. Yurt içinden ve yurt 
dışından gelen müşterilerimizin olumlu 
yorumları doğru işler yaptığımızı ve 
başarılı olduğumuzu düşünmemizi 
sağladı.

Fuarların sektörümüz için önemli 
olduğu bir gerçek ancak verimliliğin 
artması adına sıklığının azaltılarak 2 
senede bir gerçekleştirilmesinin faydalı 
olacağı görüşündeyim. Böylelikle 
ziyaretçilerimizin karşısında daha fazla 
yeni tasarımla çıkma şansımız olacaktır. 

Son dönemde üretim maliyetlerinde 
yaşanan artışlar, yüksek enflasyon, 
global enerji krizi ve oluşan belirsizlik, 
yine dünyanın genelinde hissedilmeye 
başlanan enflasyon pazarın daralmaya 
başlamasına sebep oldu.

En büyük pazarımız olan Avrupa 
ülkeleri birçok alanda tasarruf 
tedbirlerine yönelmeye başladı. Dünya 
genelinde bir önceki yıla göre navlun 
fiyatlarında yaşanan ciddi düşüşler 
Çin, Hindistan ve Mısır gibi ülkelerin 
Türkiye seramik ve SSG ihracat 
pazarını olumsuz etkilemesine neden 
oldu. Yaşanan tüm bu gelişmeler yurt 
içinde ve yurt dışında pazarın daha 
da daralacağının, 2023 yılının zor bir 
yıl olacağının işaretleri olarak kabul 
edilebilir.
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GÖRÜŞLERİ

Enver Öz
Elmor A.Ş.
Genel Müdürü
Düzenlendiği her yıl Türkiye’nin 
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başta ABD, Kanada, Almanya, İtalya, 
İspanya, İngiltere ve Fransa gibi önemli 
pazarlar olmak üzere 130 ülkeden
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birliklerimizin olduğu ülkelerde yerimizi 
sağlamlaştırmaya çalışırken diğer 
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ziyaretçiler olması, yeni iş bağlantıları 
konusunda önemli bir fayda sağlıyor.
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dünyada çevreyi koruyan tasarruflu 
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artırıyor. Firmalara yeni çözümlerini 
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Tahir Kara
Esvit / Eskişehir Seramik
Satış ve Pazarlama Müdürü
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ve Rusya gibi ülkelerden gelen 
ziyaretçilerin de olduğunu gözlemledik. 
Bu noktada fuar bizim beklentilerimizi 
karşılamış oldu. Yurt içinden ve yurt 
dışından gelen müşterilerimizin olumlu 
yorumları doğru işler yaptığımızı ve 
başarılı olduğumuzu düşünmemizi 
sağladı.

Fuarların sektörümüz için önemli 
olduğu bir gerçek ancak verimliliğin 
artması adına sıklığının azaltılarak 2 
senede bir gerçekleştirilmesinin faydalı 
olacağı görüşündeyim. Böylelikle 
ziyaretçilerimizin karşısında daha fazla 
yeni tasarımla çıkma şansımız olacaktır. 

Son dönemde üretim maliyetlerinde 
yaşanan artışlar, yüksek enflasyon, 
global enerji krizi ve oluşan belirsizlik, 
yine dünyanın genelinde hissedilmeye 
başlanan enflasyon pazarın daralmaya 
başlamasına sebep oldu.

En büyük pazarımız olan Avrupa 
ülkeleri birçok alanda tasarruf 
tedbirlerine yönelmeye başladı. Dünya 
genelinde bir önceki yıla göre navlun 
fiyatlarında yaşanan ciddi düşüşler 
Çin, Hindistan ve Mısır gibi ülkelerin 
Türkiye seramik ve SSG ihracat 
pazarını olumsuz etkilemesine neden 
oldu. Yaşanan tüm bu gelişmeler yurt 
içinde ve yurt dışında pazarın daha 
da daralacağının, 2023 yılının zor bir 
yıl olacağının işaretleri olarak kabul 
edilebilir.

BAĞLANTI VE TESBİT ELEMANLARI

REACH
COMPLIANT
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GÖRÜŞLERİ

Kemal Çelik
Evdema
Yönetim Kurulu Başkanı
UNICERA Fuarı’na 15 senedir düzenli 
bir şekilde katılıyoruz. Fuardan 
beklentilerimiz; markalarımızın 

tanıtımını yapmak, yurt içi ve yurt 
dışından gelen müşterilerimizle 
senede bir de olsa beraber olmak, 
yeni pazarlardan gelen müşteriler ile 
tanışmak, yeni çıkardığımız ürünleri 
müşterilerimize tanıtmak, firmamızın 
satışlarını artırarak hem şirketimizin 
hem ülkemizin ekonomisine katkıda 
bulunmaktır.

2022 UNICERA Fuarı’nda, yıllardır 
özlemini çektiğimiz ve yurt dışındaki 
fuarlara imrenerek bakmamıza neden 
olan fuar sırasında sipariş alarak 
satış yapma deneyimini yaşadık. Bu 
nedenle mutluyuz, 2023 fuarına da 
katılım sağlayacağız. Bu yıl, fuarın yeni 
kurulan UNICERA A.Ş. tarafından 
düzenlenmesinin yarattığı farkı net 
olarak gözlemledik ve sonuçtan son 
derece memnunuz. Fakat fuarın 
pazartesi günü başlayarak cuma 
günü sona ermesi ziyaretçi sayımızı 
düşürerek bizi rahatsız etti, 2023 

yılında gerçekleşecek olan fuarda bu 
durumun düzeltilmesinde yarar olacağını 
düşünüyorum. Fuarın gelişmesine katkı 
sağlayan en önemli etkenlerin başında, 
fuarın gerçekleştiği ülkenin üretim 
yapıyor olması geliyor. Ülkemizdeki 
üretim arttıkça UNICERA Fuarımızın 
önemi de aynı ölçüde artacaktır. 

Dijital pazarlama hızla gelişiyor 
ancak sektörümüzdeki ürün grupları 
insanların daha çok temas ederek, 
dokunarak almayı tercih ettiği ürünleri 
içeriyor. Bu nedenle daha uzun yıllar 
fuarımızın gelişerek, büyüyerek 
ilerleyeceğini ve katılımcı-ziyaretçi 
sayılarını artıracağını düşünüyorum. 
Nüfus arttıkça, insanımızın gelir 
seviyelerinde iyileşmeler oldukça 
iç pazar satışlarımızın artacağına, 
fiyat-kalite-hizmet unsurlarında 
iddiamızı sürdürdükçe ihracat payımızın 
büyüyeceğine inanıyorum. Parola 
çalışmak, çalışmak, akıllı çalışmak.

Ş.Melek Erol Bıyıklı 
Graniser Seramik
Kurumsal İletişim ve Marka Müdürü
UNICERA, uzun yıllardır ihracatı 
besleyen en önemli kanallardan biri 
olarak sektöre hizmet eden İtalya/
Cersaie Fuarı’ndan sonra alanında 
dünyanın 2. büyük seramik ihtisas fuarı 
konumundadır. 

Seramik sektörü, gerek ürettiği katma 
değer gerekse ihracat potansiyeli ile 
ekonomimize güç sağlayan sektörlerin 
başında gelmektedir. Ülke olarak 
sahip olduğumuz üretim gücümüzü, 
UNICERA gibi tanıtım platformları ile 
desteklediğimizde Türk Seramiğinin 
marka değerini yükselterek hak ettiği 
noktaya ulaştırabiliriz.

Gelişimin ivmesi olan bu tür rekabetçi 
platformların sektörümüze faydası 
oldukça yüksek. Fuar aynı zamanda 
sektör oyuncularının tasarımları ile 
bir sonraki yılın seramik trendlerini 
belirlediği önemli bir buluşma noktası 
olma özelliğini de taşıyor. Her yıl olduğu 
gibi bu yılda Graniser Seramik olarak 
fuar sayesinde yeni tasarımlarımızı 
sektör profesyonelleri ile buluşturmaktan 
ve dünyanın dört bir yanından gelen 
ziyaretçilerin beğenisini kazanmaktan 
oldukça mutluyuz. Ancak önceki 
yıllara kıyasla bu yıl fuar sektörümüz 
adına ticari bakımdan oldukça durgun 
geçti diyebiliriz. Dünya genelinde 

ekonomide yaşanan dalgalanmalar, enerji 
maliyetlerindeki artış, Avrupa Birliği 
tarafından muhatap bırakıldığımız 
anti-damping vergisi bu durgunluğun 
başlıca sebepleri arasında yer almaktadır. 
Tüm bu olumsuz ekonomik gelişmelere 
rağmen geçtiğimiz yıl dünya devi 
Victoria PLC çatısı altına giren markamız 
uluslararası pazarlardaki konumunu daha 
da güçlendirerek yoluna hızla devam 
etmektedir. Ege İhracatçı Birliklerinin 
her yıl düzenlediği “İhracatın Yükselen 
Yıldızı” ödül töreninde bu yıl 12. kez 
ödül almaya hak kazandık ve 10. kez 
birinciliği göğüsleyen firma olduk. Yurt 
dışı markalarıyla sadece fiyatla değil, ürün 
kalitesi, tasarım, servis kalitesi ve satış 
sonrası hizmetlerin bütünü ile rekabet 
edebileceğimizi düşünüyoruz. İnovasyonun 
hem işletmelerin hem de ülkelerin 
rekabetçi olabilmeleri için itici güç 
oluşturduğuna inanıyoruz. Geliştirdiğimiz 
kaliteli, tasarım odaklı, çevreci ve 
fonksiyonel ürünlerle Türk seramik 
sektörünü ülkemizde ve tüm dünyada 
gururla temsil etmeye devam edeceğiz.

Şerafettin Aşık
Rino Seramik Porselen 
Seramik ve Granit Grup Başkanı 
Her yıl olduğu gibi bu yıl da UNICERA 
Fuarı’nda en sevilen ve en yeni 
ürünlerimizi sergilemenin heyecanını 
yaşadık. Seramik ve porselen karo 
trendlerinin nabzını tutarak oluşturulan 
ürünlerimize ilgi büyüktü. Böylelikle 
üretim kalitemiz, ürün çeşitliliğimiz 
ve tasarımlarımıza olan güvenimizi 
almış olduğumuz olumlu ve yoğun geri 
dönüşlerle perçinlemiş olduk. 

Seramik sektörü açısından uluslararası 
özellikte önemli bir fuar olan 
UNICERA’da yurt dışı pazarından 
çokça ziyaretçiyi ağırladık. Geçtiğimiz 
yıl ürün gamımıza katmış olduğumuz 
120 x120 ürünlerimize ve 2 cm 

kalınlığındaki Rino Outdoor #2 serisine 
gelen talepler bizleri mutlu etti. 60x120 
ebatlı ürünlerimize kattığımız yeni 
tasarımların ve özel yüzey teknolojisi 
ile üretilen saten mat ürünlerimizin hem 
yurt içi hem de yurt dışı pazarda görmüş 
olduğu ilgiden son derece memnunuz.
UNICERA Fuarı’nı hem iç piyasa 
ilişkilerimizi güçlendirmek hem de 
yurt dışı bağlantılarımızı artırmak 
için eşsiz bir fırsat olarak görüyor, 
her yıl başarımızı artırarak bu fırsatı 
en verimli şekilde değerlendiriyoruz. 
Sektörü yönlendiren yeniliklere ve 
başarılı ilişkilere ev sahipliği yapan fuar 
katılımlarına önem veriyoruz. Her geçen 
yıl gelişmenin ve geliştirmenin sunduğu 
verimliliği ve rekabeti destekleyerek 
sektörümüze ait etkinliklerde yer almayı 
sürdüreceğiz.
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kaliteli, tasarım odaklı, çevreci ve 
fonksiyonel ürünlerle Türk seramik 
sektörünü ülkemizde ve tüm dünyada 
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yurt dışı bağlantılarımızı artırmak 
için eşsiz bir fırsat olarak görüyor, 
her yıl başarımızı artırarak bu fırsatı 
en verimli şekilde değerlendiriyoruz. 
Sektörü yönlendiren yeniliklere ve 
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GÖRÜŞLERİ
Bülent Onur
ISVEA
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
Yeni koleksiyonlarımızı, yeni 
renklerimizi ve yeni imajımızı 
ziyaretçilerimizle paylaştığımız çok 
keyifli bir fuarı geride bıraktık. 11 yeni 
mobilya ailesini ve 18 adet vitrifiye 
ürününü yelpazemize ekledik. Bu 
deneyimi bizimle paylaşan herkese 
teşekkür ederiz. Türk Seramik sektörü 
dünyada önemli bir yere sahip. 
Seramiğin kaliteli bir biçimde üretilmesi 
kadar, arz biçimi ve pazarlanması 
da büyük önem taşıyor. Tanıtımı 
ve reklamı ise ülke adına güçlü bir 
“Türk Seramikleri” markasına sahip 
olunmasıyla doğrudan ilişkilidir. Bu 
bakımdan marka, ürünle tüketici 
arasında bir kimlik, aidiyet ve sadakat 

üretmektedir. Türk Seramik markasını 
doğru ifade edebilmek ve güçlü bir 
imaj oluşturmak adına özgün ve 
yaratıcı tasarımlar oluşturulmaya 
çalışılmaktadır. Yeniden şekillenen 
dünya tedarik zincirinin önemli ve 
güçlü bir parçası olabilmemiz için, 
sektör birliklerimiz ve federasyonumuz 
önderliğinde çalışmalarımız devam 
etmektedir. Seramik sektörünün 
uluslararası pazarlara açıldığı yıllardan 
bu yana, kendine güçlü bir yer edinmiş 
önemli bir oyuncu haline gelmesinde 
UNICERA Fuarı’nın katkısı büyüktür. 
UNICERA Fuarı seramik sektörünün 
düzenlediği Türkiye’nin en büyük ihtisas 
fuarı olmasının yanı sıra Avrupa’daki 2. 
büyük fuardır. Bu seneki fuarda 8 holün 
tamamının %100 doluluğa ulaşması 
bizleri çok mutlu etti.

Metin Karadaş
Japar Plastik 
Genel Müdürü
UNICERA 2022’de, ulusal ve 
uluslararası sektör profesyonelleriyle 
doğrudan, kısa sürede ve en etkili 
biçimde iletişim kurma imkanı bulmayı, 
bu sayede de hem satış hem tanıtım 
açısından önemli kazanımlar elde etmeyi 
amaçlamaktaydık.

2020 yılında İsviçre merkezli BI-QEM 
Topluluğu’nun bünyesine katılan 
Japar’daki değişim sürecinin, ilgilileriyle 
paylaşılması anlamında önemli bir 
fırsat elde etmiş olduk. 6 farklı ülkede 
kimya alanında üretim tesisleri bulunan 
BI-QEM Topluluğu’nun İstanbul’da 
kurulu tesisinde üretmekte olduğu 
Duroplast ham maddesi Alqemite’ın 
sektörümüze getirmiş olduğu yenilikleri 
ve Alqemite’ın üstün özellikleriyle 
üretilmiş 11’i yeni olmak üzere toplam 
30 Duroplast Klozet Kapağı modelini 
ziyaretçilerimize sunduk. 

Türkiye’de Fransız NF Kalite 
standartlarına göre üretimi yapılmakta 

olan ve Hollanda Kiwa kalite 
standartlarına uygun bileşenlerden 
oluşan 6 farklı gömme rezervuar 
modelimizi ve duvar önünde 
kullanılmak üzere cam gömme 
rezervuar çözümü sunan Proglass 
serimize ait farklı renk alternatiflerini 
katılımcıların beğenisine sunduk. 
“Türkiye’nin Temizleme Gücü En 
Yüksek Gömme Rezervuarı” sloganına 
sahip yüksek debili ürünümüzü sektör 
profesyonelleriyle paylaştık.

Kuruluşundan bu yana plastik tesisat 
malzemeleri sektörünün önemli 
ihracatçı kuruluşlarından olan Japar 
olarak, UNICERA 2022 standımızda 
44 farklı ülkeden ziyaretçiyi 
ağırlama fırsatı bulduk. Yaptığımız 
görüşmeler neticesinde 2023 yılının 
ihracat alanında yeni ülkeler ve yeni 
müşterilerin katılımıyla başarılı bir 
yıl olacağı yönündeki beklentilerimiz 
perçinlenmiştir.

Mobil teknolojilerin yükselen trendine 
parelel olarak UNICERA’nın da 
mobil bir uygulamaya sahip olması 

gerektiğini düşünüyoruz. Uygulama 
sayesinde ziyaretçilerin, ziyaret 
planlarını kolaylıkla yapabilmesi, kontak 
bilgilerine ulaşabilmesi ve fuar süreci 
sonrasında da ihtiyaç duyduğu bilgilere 
ulaşabilmesi UNICERA’yı bir marka 
olarak ileriye taşıyacak ve fuarın etkileri 
fuar sonrasında da devam edecektir. 
Sektörümüzdeki üretici kuruluşların 
üretim standartlarının yükselmesine 
paralel olarak, gerek kendi markalarıyla, 
gerekse uluslararası markalarla 
yapılacak iş birlikleriyle Türkiye’nin 
“üretim üssü” olma konusundaki 
kararlılığına UNICERA Fuarı önemli 
katkılar sağlayacaktır.

Üretici kuruluşların, marka yatırımları, 
yükselen dizayn odaklı yaklaşımları, 
kaliteyi merkeze koyan üretim 
anlayışları sektörümüze ulusal ve 
uluslararası alanda önemli avantajlar 
sağlayacaktır. Türkiye’nin stratejik 
konumu ve kuruluşların yurt dışında 
iş yapma kabiliyetlerinin artmasıyla 
birlikte sektörümüzdeki firmaların 
uluslararası alandaki etkinliği her geçen 
gün daha da artacaktır.
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GÖRÜŞLERİ

Kasia Özgen
Kaleseramik
Pazarlama Genel Müdür Yardımcısı
Her zaman olduğu gibi bu yıl da 
farkımızı ortaya koyan, Kale’nin 
marka duruşunu, savunduğu değerleri, 
neden var olduğunu anlattığımız 
özel bir tasarım ile UNICERA’da yer 
aldık. Seramik sektörüne liderlik eden 
bir firma olarak, yaşam alanlarına 
yeni anlamlar katmak vizyonumuz 
doğrultusunda; tasarımı odağına alan 
yenilikçi ve dayanıklı ürünlerimiz, 
doğa dostu sürdürülebilir ve 
tasarruflu çözümlerimizi tüketici ve 
profesyonellerin beğenisine sunduk. 
Ülkemizin önde gelen tasarım 
ofislerinden Demirden | ilio ve 
Kaleseramik Konsept ve Görsel 
Tasarım Ekibi’nin ortak çalışması 
ile hazırladığımız Kaleseramik 
standımızda, Kale Grubu’nun daha iyi 
yaşamın inşası için başlattığı “İyi Bak 
Dünyana” hareketi çerçevesinde, bu yıl 
da “sürdürülebilirliği” odağına alan bir 
tema kurguladık. Herkese ‘Evin Senin 
Dünyan, Dünya Senin Evin’ mesajını 
verdik.

Kullanılan malzemelerin %91’ini geri 
dönüştürebilir malzemelerden seçtiğimiz 
standımız, ziyaretçilerden büyük ilgi 
gördü. Bu özel standımızda ayrıca, “İyi 
Bak Dünyana” alanında ilham veren, 
toplumsal fayda ve sosyal etki yaratan 
projelerimizi paylaştık.

Farklı yaşam tarzlarına hitap eden 
ürünlerimizin yer aldığı Kale 
standımızda, inovasyon ile tasarımın 
öne çıktığı farklı renk ve ebatlardaki 
karolarla birlikte; vitrifiye ürün ailesi, 
banyo mobilyaları, armatür, duş 
sistemleri ve porselen mutfak tezgahı 
ile yeni mobilyalara kadar geniş ürün 
yelpazemizi sergiledik.

UNICERA’da ayrıca Kaleseramik’in 
en önemli yeniliklerinden biri 
olan Türkiye’nin ilk banyo tasarım 
uygulaması Kale Core’u tanıttık. 

UNICERA’da ilk gösterimini yaptığımız 
yeni platform, sektörde ilk kez AR 
(Augmented Reality-Artırılmış 
Gerçeklik) teknolojisi ile ürünleri canlı 
deneyimleme fırsatı sunuyor. 
Kale Core sayesinde tüketiciler, 
hayallerindeki banyo tasarımını 
kolaylıkla gerçeğe dönüştürebiliyor. 
Banyolarını kolayca tasarlamak ya 
da mekanları ile ilgili ilham almak 
isteyenler için bütünsel ve akıllı 
çözümler sunma yaklaşımıyla geliştirilen 
Kale Core, aynı zamanda Kale’nin 
yeni nesil mağazacılık konseptinin 
yansımasını oluşturuyor.

Bizim ve markalarımızın global 
müşterileriler ile buluşması noktasında 
önemli bir etkinlik olan fuarda 
standımızın gördüğü yoğun ilgi bizleri 
çok mutlu etti. Standımızda gerek 
işlediğimiz tema gerekse de dünyaya 
ve geleceğe sahip çıkma noktasında 
vermek istediğimiz mesaj açısından 
farkındalık yarattığımıza ve amacımıza 
da ulaştığımıza inanıyoruz.

Türk seramik sektörü yaklaşık 2 milyar 
dolar işlem hacmi ve 1 milyar doları 
aşkın ihracat rakamıyla ülkemizin 
en önemli endüstrileri arasında yer 
alıyor. Dünya seramik sektörünün en 
önemli buluşma noktalarından biri olan 
UNICERA Fuarı da küresel pazarda 
60 milyar dolarlık büyüklüğe ulaşan 
seramik sektörünün en önemli tedarik 
üstlerinden biri konumunda yer alıyor.
UNICERA Fuarı’nı katılımcıları ve 
ortaya koyduğu başarı ile Türk seramik 
sektörünün uluslararası pazarda 
bilinirliğinin artırılmasında çok önemli 
bir organizasyon olarak görüyoruz. 
Yurt içi ve yurt dışından mimarlar, 
sektör profesyonelleri ve tüketicilerle 
bir araya gelebiliyoruz. Bu yıl da yoğun 
bir ilgi gören Fuar 26 bin 934’ü yabancı 
olmak üzere toplam 112 bin 698 sektör 
profesyonelini ağırladı. Hem ziyaretçi 
hem de markaların katılımı noktasında 
ulaşılan bu rakamın çok önemli 
olduğunu düşünüyoruz. Ulaşılan bu 
başarı, sektörümüzün pazar hareketliliği 
açısından da bize önümüzdeki dönemler 
için umut veriyor.

Fuarın yeni ürün geliştirme ve bu 
ürünlerin pazara sunumu açısından 
çok önemli bir rolü var. UNICERA’yı 
hem en yeni koleksiyonlarımızı 
sergilediğimiz hem de katılımcıların 
ürünlerimize yönelik direkt tepkilerini 
gözlemleyebildiğimiz bir fuar olması 
açısından çok önemsiyoruz. 
Yurt dışından gelen ziyaretçilerin 
etkisiyle, fuarın ihracatımıza da katkı 
sağladığı bir gerçek. 

Kaleseramik olarak 1962 yılında 
Türkiye’nin ilk seramik ihracatını 

yapan firmasıyız. Bugün Türkiye’nin en 
büyüğü olmamızın yanında, Avrupa’nın 
6’ncı, dünyanın 17’nci seramik karo 
üreticisi olarak, sektörün açık ara ihracat 
lideri konumunda bulunuyoruz. 
Bu nedenle UNICERA özellikle bizim 
gibi küresel piyasalardaki konumunu 
güçlendirmek isteyen firmalar için 
oldukça önemli bir misyon üstleniyor.
Küresel markalar için ihtisas fuarları 
büyük önem taşıyor. Kaleseramik olarak, 
biz de ulusal ve uluslararası alanda 
üretici ile tüketicileri bir araya getiren 
bu fuarların varlığını ve katkısını çok 
önemli ve değerli buluyoruz.

UNICERA, bir ihtisas fuarı olarak, 
günümüzde hem pazarlama hem de 
uluslararası müşteriye ulaşılması 
noktasında çok önemli bir köprü görevi 
görüyor. Markaların yeni ürün ve 
teknolojilerinin tanıtımında sağladığı 
katkıların yanında, yeni markaların 
ortaya çıkmasına ve mevcut markaların 
da dünyanın farklı noktalarına 
ulaşabilmelerinin de önünü açıyor. 
Ayrıca kurumsallığı, ürün çeşitliliği, 
şıklığı ve sürekli daha ileriye taşıdığı 
başarı çizgisi ile de seramik sektörünün 
gelişimine önemli katkılar yapıyor. 
Ülke olarak, fuarcılık alanında son 
yıllarda önemli bir ilerleme kaydettik 
ve çok başarılı organizasyonlar 
gerçekleştirmeye devam ediyoruz. 
Gerçekleştirdiğimiz bu başarılı 
organizasyonlar sayesinde 
markalarımızın uluslararası alanda 
daha fazla tanınmasına önemli bir katkı 
sağlıyoruz. 

Temennimiz, fuarcılık noktasında 
bu başarımızın kalıcı hale gelmesi 
ve markalaşması. Bunun için de hem 
ilgili STK’ların hem de üreticilerin 
iş birliğinin çok önemli olduğuna 
inanıyoruz.
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Kasia Özgen
Kaleseramik
Pazarlama Genel Müdür Yardımcısı
Her zaman olduğu gibi bu yıl da 
farkımızı ortaya koyan, Kale’nin 
marka duruşunu, savunduğu değerleri, 
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tasarruflu çözümlerimizi tüketici ve 
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Ülkemizin önde gelen tasarım 
ofislerinden Demirden | ilio ve 
Kaleseramik Konsept ve Görsel 
Tasarım Ekibi’nin ortak çalışması 
ile hazırladığımız Kaleseramik 
standımızda, Kale Grubu’nun daha iyi 
yaşamın inşası için başlattığı “İyi Bak 
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da “sürdürülebilirliği” odağına alan bir 
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verdik.

Kullanılan malzemelerin %91’ini geri 
dönüştürebilir malzemelerden seçtiğimiz 
standımız, ziyaretçilerden büyük ilgi 
gördü. Bu özel standımızda ayrıca, “İyi 
Bak Dünyana” alanında ilham veren, 
toplumsal fayda ve sosyal etki yaratan 
projelerimizi paylaştık.

Farklı yaşam tarzlarına hitap eden 
ürünlerimizin yer aldığı Kale 
standımızda, inovasyon ile tasarımın 
öne çıktığı farklı renk ve ebatlardaki 
karolarla birlikte; vitrifiye ürün ailesi, 
banyo mobilyaları, armatür, duş 
sistemleri ve porselen mutfak tezgahı 
ile yeni mobilyalara kadar geniş ürün 
yelpazemizi sergiledik.

UNICERA’da ayrıca Kaleseramik’in 
en önemli yeniliklerinden biri 
olan Türkiye’nin ilk banyo tasarım 
uygulaması Kale Core’u tanıttık. 
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(Augmented Reality-Artırılmış 
Gerçeklik) teknolojisi ile ürünleri canlı 
deneyimleme fırsatı sunuyor. 
Kale Core sayesinde tüketiciler, 
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çözümler sunma yaklaşımıyla geliştirilen 
Kale Core, aynı zamanda Kale’nin 
yeni nesil mağazacılık konseptinin 
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Bizim ve markalarımızın global 
müşterileriler ile buluşması noktasında 
önemli bir etkinlik olan fuarda 
standımızın gördüğü yoğun ilgi bizleri 
çok mutlu etti. Standımızda gerek 
işlediğimiz tema gerekse de dünyaya 
ve geleceğe sahip çıkma noktasında 
vermek istediğimiz mesaj açısından 
farkındalık yarattığımıza ve amacımıza 
da ulaştığımıza inanıyoruz.
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gibi küresel piyasalardaki konumunu 
güçlendirmek isteyen firmalar için 
oldukça önemli bir misyon üstleniyor.
Küresel markalar için ihtisas fuarları 
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Temennimiz, fuarcılık noktasında 
bu başarımızın kalıcı hale gelmesi 
ve markalaşması. Bunun için de hem 
ilgili STK’ların hem de üreticilerin 
iş birliğinin çok önemli olduğuna 
inanıyoruz.
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Hüseyin Salim Işıklı
Mesateknik
İhracat Müdürü
Mesateknik olarak 2006 yılından 
beri süregelen koşumuza UNICERA 
2022 Fuarı’nda da boy göstererek 
devam ediyoruz. Geçtiğimiz yıl 
yaşanan ham madde daralmasını 
geride bırakan sektörümüz, 2018 
döviz dalgalanmasından beri en stabil 
dönemini yaşadı diyebiliriz. Döviz 
dalgalanmaları, ham madde krizi, 
Covid-19 pandemisi, Ukrayna savaşı 

gibi bir yığın olumsuz faktöre rağmen 
ülke sanayimizin neredeyse kusursuz 
hizmet vermeye devam etmesi takdire 
şayandı. Artık krizden çıktığımızı umut 
ediyor, bölgesel olarak sadece resesyon 
riskini olası bir engel olarak görüyoruz. 
Ülkemizin dinamikleri, bu olumsuzluğu 
da rahatlıkla aşmamızı sağlayacaktır. 

Dünyadaki inşaat sektörünün %14’ü 
ile direkt temas halinde olan ülkemiz 
için Güney Yarım Küre’de de hedef 
pazarlar oluşmaya başladı. Umuyoruz 
ki; ülkemiz, üretim noktası olmanın 
yanında, lojistik hub olma özelliğini 
de bünyesinde barındırır. Gerek firma 
gerek sektör bazında bu dönemde 
sağlıklı bir büyümeye ulaşılabileceğini 
düşünüyoruz. 

Farklı lokasyonlardan gelen ülke 
temsilcilerini ağırlamak bizler için 
büyük bir fırsat, verdikleri reaksiyonlar 
bizim gibi firmaların farklı dizaynlara 
yönelmelerini sağlama noktasında 
önem taşıyor. Yurt dışındaki fuarlara da 
katılan bir firma olarak, UNICERA’nın 
etkisi ve profesyonelliğinin bizi başarıya 
taşıdığını söyleyebilirim. 

Tam 16 yıldır farklı bölgelerde sayısız 

fuara iştirak ettik. Her fuarın yavaş ya 
da hızlı mutlaka bir dönüşü olduğunu 
gözlemledik. 2022 UNICERA Fuarı’nın 
etkilerinin de 2023 yılının ilk iki 
çeyreğine yansıyacağını biliyoruz. 

Mesateknik grubunda Thin ve S Line 
serilerinin, Karlim grubunda ise Galya ve 
Salda serilerinin tekrar farklı renkleriyle 
temsil edilmesi en stratejik pazarlama 
faaliyetimiz oldu. İlk günden beri bizimle
olan bazı firmaların yeni ürün 
heyecanımızı paylaşmaları, sundukları 
eleştirel ve geliştirici katkılar Mesateknik 
ailesinin en büyük kazancı oldu. 

Dizayn ve geometrik trendlerin her 
on yılda bir kendini yenilediğinin 
farkındayız. Özellikle bu değişimin, 
renk farklılığı boyutunun da sisteme 
entegre olduğunu gözlemliyoruz. 
Karlim ürünlerimiz için çok farklı 
bir 2023 beklemekteyiz. Bu değişime 
entegre olabilirsek, Mesateknik ailesi 
olarak UNICERA 2023 Fuarı’nda da 
fark yaratarak karşınızda olacağımızın 
müjdesini şimdiden verebilirim.

Daha geniş bir portföy ve daha keyifli 
dizaynlarla UNICERA 2023 Fuarı’nda 
görüşmek dileğiyle.

Gökhan Esen
Mobika A.Ş. 
Satış ve Pazarlama Direktörü
Alanında dünyanın en büyük ikinci 
fuar organizasyonu olan UNICERA 
2022, önceki fuarlara nazaran değişen 
katılımcı profili ile ön plana çıktı. 
2022 öncesinde yoğun olarak Türk 
ziyaretçilere ev sahipliği yapan 
UNICERA, 2022 yılında daha çok yurt 
dışından gelen misafirleri ağırladı.

Viesta Banyo markamızla, uzun ve 
disiplinli bir hazırlık ve modern bir 
kimlikle katıldığımız UNICERA 
2022’de sektör paydaşlarımız olan 
Türk üreticilerimizin potansiyellerini 

görmek bizleri ziyadesiyle mutlu etti ve 
ülkemizin üretim gücünü göstererek de 
bizleri gururlandırdı. Ziyaretçi profilinin 
dağılımı da bizlere, sahip olduğumuz 
gücü ve potansiyeli yansıtmamız adına 
katkı sağladı.

UNICERA 2022’de Viesta Banyo 
standımızda Avrupa, Balkan 
ülkeleri, Arap Yarımadası ve Afrika 
ülkelerinden yoğun bir ziyaretçi 
katılımı ile karşılaştık. Beklentimizle 
örtüşen bir ziyaretçi profili ile etkili 
görüşmeler gerçekleştirdik. Fuarın 
bitiminden hemen sonra başlatmış 
olduğumuz diyalogları yerinde 
ziyaretlerle sürdürmeye devam ederek, 
kalıcı ilişkilerin oluşması adına ilk 
adımlarımızı da attık. 

Koleksiyonlarımızı ve tasarımlarımızı 
tıpkı bir sanatçının sanat eserini 
üretirken gösterdiği hassasiyet, azim 
ve heyecan ile ortaya çıkartıyoruz. 
UNICERA 2022’de aldığımız geri 
bildirimler, bir ürünü var etme 
yaklaşımımızın bu açıdan ne kadar 
doğru olduğunu bir kere daha göstererek, 
gelecek adına da bizlere şevk ve umut 
vermiş oldu.

UNICERA taşıdığı potansiyel ile 
ülkemizin ve dünyanın alanında en 

önemli fuarı olmakla birlikte, sektör 
birliklerinin de ülkemizin üretim 
gücünü bıkmadan, usanmadan 
uluslararası platformlarda anlatmasının 
önemli olduğu fikrindeyiz. Çünkü 
pandemi süreci üretim gücünün, lojistik 
ve ulaşılabilirlik ile birleştiğinde ne 
kadar önemli olduğunu hepimize bir 
kere daha gösterdi. Tam da bu nedenle 
ülkemizin jeopolitik konumunun, genç 
nüfusun taşıdığı potansiyelin, üretimde 
sahip olduğumuz bilgi birikimi ve 
deneyimin önümüzdeki yıllarda 
daha büyük faydalarını göreceğimize 
inanıyoruz. Bu doğrultuda, Cumhuriyet 
tarihimizin ihracat rekorunun kırıldığı 
bu döneme, ülkemiz ihracatına daha 
fazla katkı sağlayabilmek, yeni 
istihdam olanakları oluşturabilmek ve 
pazar payımızı genişletebilmek adına 
mevcut kapasitemizi neredeyse iki 
katına çıkartıyor ve yeni yatırımlar 
yapıyoruz. Bununla birlikte düzenli 
olarak gerçekleştirdiğimiz yurt içi fuar 
katılımlarımıza, Cumhuriyetimizin 
100. yılında yurt dışı fuarlarını da 
eklemeyi hedeflerimiz arasına alıyoruz. 
Böylece ülkemizi bir kere daha temsil 
etmenin onurunu ve %100 Türk markası 
ve sermayesi olan Viesta Banyo 
markamızı tanıtmanın mutluluğunu 
yaşayacağımıza canı gönülden 
inanıyoruz.
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istihdam olanakları oluşturabilmek ve 
pazar payımızı genişletebilmek adına 
mevcut kapasitemizi neredeyse iki 
katına çıkartıyor ve yeni yatırımlar 
yapıyoruz. Bununla birlikte düzenli 
olarak gerçekleştirdiğimiz yurt içi fuar 
katılımlarımıza, Cumhuriyetimizin 
100. yılında yurt dışı fuarlarını da 
eklemeyi hedeflerimiz arasına alıyoruz. 
Böylece ülkemizi bir kere daha temsil 
etmenin onurunu ve %100 Türk markası 
ve sermayesi olan Viesta Banyo 
markamızı tanıtmanın mutluluğunu 
yaşayacağımıza canı gönülden 
inanıyoruz.

10 yıldır online

banyotrendy.com Avcılar Ataşehir Karaköy 444 47 31
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GÖRÜŞLERİ

Mustafa Tufan
Newarc 
Kurucu Ortağı ve Yönetim Kurulu Üyesi
UNICERA, zengin katılımı ve yenilikçi 
ürünleriyle yurt içi ve yurt dışından 

gelen ziyaretçilere tek çatı altında pek 
çok ürünü görme ve iş bağlantıları 
kurma fırsatı sunuyor.

Newarc ailesi olarak geçtiğimiz 
senelerde olduğu gibi bu sene de 45 yıllık 
üretim tecrübemizle yerli ve yabancı 
birçok müşteriye aynı anda temas etme 
imkanına ulaştık. Banyo ve mutfak 
armatürlerimiz, teknolojinin tasarım 
ile buluştuğu vitrifiye ürünlerimiz 
fuar ziyaretçilerimizin ilgisini çekti 
ve beğenisini kazandı. Mimar ve 
tasarımcılara, iç ve dış pazardaki 
müşterilere bu sene yeni çıkarttığımız 
estetik tasarımlı ürünlerimiz ile 
markamızı tanıtma imkanı bulduk. 
Ayrıca fuar boyunca yerli ve yabancı 
birçok iş ortağıyla faydalı görüşmeler 
yaptık. Newarc olarak; hem vitrifiye 
hem de banyo grubunda birçok yeni 
ürünü hayata geçirdik ve bunların 
çoğunu fuarda ilk kez görücüye çıkardık. 

Markamızın misyonu; banyo, mutfak, 
armatür ve vitrifiye ürünlerini çevreyi 
ve insan sağlığını düşünerek üretmek 
ve tüketicilerimizin memnuniyetini 
sağlamaktır. Bu misyona ulaşmak için 
her geçen gün daha da ileriye giderek 
üretimlerimize devam ediyoruz.

UNICERA, tüketicilerden direkt geri 
bildirim alma konusunda bizim gibi 
üretici firmalara büyük fayda sağlıyor. 
Aldığımız geri bildirimler doğrultusunda 
her geçen gün daha iyisini yapmak için 
büyük bir özveri ile çalışıyoruz.

Bu sene de yoğun ziyaretçi katılımının 
yaşandığı fuarımızın sonrasında, mevcut 
ve yeni iş ortaklarımızdan gelen talepleri 
karşılama adına üretim kapasitemizi 
artıracak yeni yatırımlar için kararlar 
aldık. Bu yatırım kararları gösteriyor 
ki, firmalar UNICERA Fuarı’ndan 
bekledikleri sonucu fazlası ile alıyor.

Ömer Yılmaz 
Orka Banyo 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Sektörün çok değerli bir buluşma noktası 
olan UNICERA, profesyonellere ve 
tüketicilere ulaşabildiğimiz en büyük 
platformlardan biri. Geçmiş yıllarda 
sahip olduğumuz ada şeklindeki 
alanımızı daha da büyütüp 540 m2 
alanda bir şehir meydanı konsepti 
oluşturduk. Her milimetresine ayrı ayrı 
özen göstererek hazırladığımız Orka 
standında 2023 koleksiyonumuza ait 17 
yeni seri ile toplamda 34 ürün sergiledik; 
ağırladığımız ziyaretçilerden harika geri 
dönüşler aldık.

Bu sene; dünyaca ünlü tasarımcı 
Sezgin Aksu ile hayata geçirdiğimiz 
fonksiyonel tasarımları, İtalyan 

tasarımcı Massimiliano Braconi 
imzalı özel banyo mobilyası 
koleksiyonlarını ve Orka tasarım 
ekibinin yeni ürünlerini görücüye 
çıkardık. Amorf Koleksiyonu’ndan 
9, Rate Koleksiyonu’ndan 15, Only 
Koleksiyonu’ndan 9 ürün sergiledik. 

Sezgin Aksu’nun tasarımları olan Aura, 
Boxes, Thetis, Ratio ürünlerimizde 
seçilen lake renkler, cam tezgâh, seramik 
ve akrilik lavaboların yanı sıra Lusso 
ürünümüzün enerji veren mavi rengi, 
sensörlü çekmece açma mekanizması 
ve bluetooth ses sistemli ayna modülü 
standımızın en ilgi çeken ve konuşulan 
ürünlerinden oldu. 

Orka Banyo olarak, 2023 yılı için 
hazırladığımız ürünlerimizin yanı 
sıra farklı özellikteki ürün ve 
aksesuarlarımıza müşterilerimizin 
gösterdiği yoğun ilgi ve beğeni 
ürün-pazar planlamamızın müşteri 
ihtiyaçlarını nasıl karşıladığını gösterdi. 
Ürünlerimiz, fark yaratan tasarımlarımız 
ve attığımız adımlarla ne kadar doğru 
bir yolda ilerlediğimizi gururla gördük. 
Aynı zamanda yurt dışından gelen 
sektör profesyonelleri ve ziyaretçilerle de 
tanışıp, yeni iş birlikleri kurduk.

Fuarı daha iyi bir noktaya taşıyabilmek 
adına; fuar ziyaretçileri ve 
katılımcılarının tablet veya cep telefon 
aplikasyonu ile oluşturulacak kişisel 
bilgileri QR kodu ile okutularak bilgi 
bankası oluşturulabilir. Yurt dışı B2B 

müşterilerinin UNICERA Fuarı’nı 
ziyaret etmeleri için daha fazla reklam 
ve tanıtım yapılabilir.

UNICERA Fuarı’na geçmiş yıllarda 
olduğu gibi bu yıl da yoğun bir ilgi 
vardı. Global anlamda her geçen sene 
giderek önemi artan bir fuar. Bu yüzden 
yurt dışında duyurusunun daha fazla 
yapılması gerektiğini düşünüyorum. 

Sektörümüz, her zaman gelişen ve 
büyüyen bir pazara sahip. Konut 
ihtiyacı ve yenileme talebi sektöre 
pozitif yansıyor. Banyo ürün grubu 
özelinde de maalesef hala merdiven 
altı üretim çoğunlukta. 2022 yılında 
sektörde %100’e yakın bir büyüme 
gerçekleşti. 2023 yılında ise talebe bağlı 
olarak benzer oranlarda bir büyüme 
yaşanacağını öngörüyoruz. 2023 yılında 
seçim süreci ve etkilerini göz önünde 
bulundurarak tüketici talebini artırmaya 
yönelik farklı stratejiler ile hareket 
etmek yerinde olacak. 

Orka Banyo olarak; ekonomik koşullar 
altında fırsat oluşturma stratejisiyle 
hareket ederek 2023 yılında ihracat 
pazar payımızı ve rakamlarımızı 
artırmayı, ciro olarak önceki yıla göre 
dünyanın ihtiyacına paralel şekilde 
%100 büyümeyi hedefliyoruz. Yeni 
ürünlerimize her ay 2’şer ürün ekleyerek 
dünyanın dört bir yanındaki pazarlara 
uygun ürünler tasarlayıp rekabetçi ve 
yenilikçi ürün gamımızla istikrarlı bir 
pazar genişletme politikası izleyeceğiz.
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gelen ziyaretçilere tek çatı altında pek 
çok ürünü görme ve iş bağlantıları 
kurma fırsatı sunuyor.

Newarc ailesi olarak geçtiğimiz 
senelerde olduğu gibi bu sene de 45 yıllık 
üretim tecrübemizle yerli ve yabancı 
birçok müşteriye aynı anda temas etme 
imkanına ulaştık. Banyo ve mutfak 
armatürlerimiz, teknolojinin tasarım 
ile buluştuğu vitrifiye ürünlerimiz 
fuar ziyaretçilerimizin ilgisini çekti 
ve beğenisini kazandı. Mimar ve 
tasarımcılara, iç ve dış pazardaki 
müşterilere bu sene yeni çıkarttığımız 
estetik tasarımlı ürünlerimiz ile 
markamızı tanıtma imkanı bulduk. 
Ayrıca fuar boyunca yerli ve yabancı 
birçok iş ortağıyla faydalı görüşmeler 
yaptık. Newarc olarak; hem vitrifiye 
hem de banyo grubunda birçok yeni 
ürünü hayata geçirdik ve bunların 
çoğunu fuarda ilk kez görücüye çıkardık. 

Markamızın misyonu; banyo, mutfak, 
armatür ve vitrifiye ürünlerini çevreyi 
ve insan sağlığını düşünerek üretmek 
ve tüketicilerimizin memnuniyetini 
sağlamaktır. Bu misyona ulaşmak için 
her geçen gün daha da ileriye giderek 
üretimlerimize devam ediyoruz.

UNICERA, tüketicilerden direkt geri 
bildirim alma konusunda bizim gibi 
üretici firmalara büyük fayda sağlıyor. 
Aldığımız geri bildirimler doğrultusunda 
her geçen gün daha iyisini yapmak için 
büyük bir özveri ile çalışıyoruz.

Bu sene de yoğun ziyaretçi katılımının 
yaşandığı fuarımızın sonrasında, mevcut 
ve yeni iş ortaklarımızdan gelen talepleri 
karşılama adına üretim kapasitemizi 
artıracak yeni yatırımlar için kararlar 
aldık. Bu yatırım kararları gösteriyor 
ki, firmalar UNICERA Fuarı’ndan 
bekledikleri sonucu fazlası ile alıyor.

Ömer Yılmaz 
Orka Banyo 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Sektörün çok değerli bir buluşma noktası 
olan UNICERA, profesyonellere ve 
tüketicilere ulaşabildiğimiz en büyük 
platformlardan biri. Geçmiş yıllarda 
sahip olduğumuz ada şeklindeki 
alanımızı daha da büyütüp 540 m2 
alanda bir şehir meydanı konsepti 
oluşturduk. Her milimetresine ayrı ayrı 
özen göstererek hazırladığımız Orka 
standında 2023 koleksiyonumuza ait 17 
yeni seri ile toplamda 34 ürün sergiledik; 
ağırladığımız ziyaretçilerden harika geri 
dönüşler aldık.

Bu sene; dünyaca ünlü tasarımcı 
Sezgin Aksu ile hayata geçirdiğimiz 
fonksiyonel tasarımları, İtalyan 

tasarımcı Massimiliano Braconi 
imzalı özel banyo mobilyası 
koleksiyonlarını ve Orka tasarım 
ekibinin yeni ürünlerini görücüye 
çıkardık. Amorf Koleksiyonu’ndan 
9, Rate Koleksiyonu’ndan 15, Only 
Koleksiyonu’ndan 9 ürün sergiledik. 

Sezgin Aksu’nun tasarımları olan Aura, 
Boxes, Thetis, Ratio ürünlerimizde 
seçilen lake renkler, cam tezgâh, seramik 
ve akrilik lavaboların yanı sıra Lusso 
ürünümüzün enerji veren mavi rengi, 
sensörlü çekmece açma mekanizması 
ve bluetooth ses sistemli ayna modülü 
standımızın en ilgi çeken ve konuşulan 
ürünlerinden oldu. 

Orka Banyo olarak, 2023 yılı için 
hazırladığımız ürünlerimizin yanı 
sıra farklı özellikteki ürün ve 
aksesuarlarımıza müşterilerimizin 
gösterdiği yoğun ilgi ve beğeni 
ürün-pazar planlamamızın müşteri 
ihtiyaçlarını nasıl karşıladığını gösterdi. 
Ürünlerimiz, fark yaratan tasarımlarımız 
ve attığımız adımlarla ne kadar doğru 
bir yolda ilerlediğimizi gururla gördük. 
Aynı zamanda yurt dışından gelen 
sektör profesyonelleri ve ziyaretçilerle de 
tanışıp, yeni iş birlikleri kurduk.

Fuarı daha iyi bir noktaya taşıyabilmek 
adına; fuar ziyaretçileri ve 
katılımcılarının tablet veya cep telefon 
aplikasyonu ile oluşturulacak kişisel 
bilgileri QR kodu ile okutularak bilgi 
bankası oluşturulabilir. Yurt dışı B2B 

müşterilerinin UNICERA Fuarı’nı 
ziyaret etmeleri için daha fazla reklam 
ve tanıtım yapılabilir.

UNICERA Fuarı’na geçmiş yıllarda 
olduğu gibi bu yıl da yoğun bir ilgi 
vardı. Global anlamda her geçen sene 
giderek önemi artan bir fuar. Bu yüzden 
yurt dışında duyurusunun daha fazla 
yapılması gerektiğini düşünüyorum. 

Sektörümüz, her zaman gelişen ve 
büyüyen bir pazara sahip. Konut 
ihtiyacı ve yenileme talebi sektöre 
pozitif yansıyor. Banyo ürün grubu 
özelinde de maalesef hala merdiven 
altı üretim çoğunlukta. 2022 yılında 
sektörde %100’e yakın bir büyüme 
gerçekleşti. 2023 yılında ise talebe bağlı 
olarak benzer oranlarda bir büyüme 
yaşanacağını öngörüyoruz. 2023 yılında 
seçim süreci ve etkilerini göz önünde 
bulundurarak tüketici talebini artırmaya 
yönelik farklı stratejiler ile hareket 
etmek yerinde olacak. 

Orka Banyo olarak; ekonomik koşullar 
altında fırsat oluşturma stratejisiyle 
hareket ederek 2023 yılında ihracat 
pazar payımızı ve rakamlarımızı 
artırmayı, ciro olarak önceki yıla göre 
dünyanın ihtiyacına paralel şekilde 
%100 büyümeyi hedefliyoruz. Yeni 
ürünlerimize her ay 2’şer ürün ekleyerek 
dünyanın dört bir yanındaki pazarlara 
uygun ürünler tasarlayıp rekabetçi ve 
yenilikçi ürün gamımızla istikrarlı bir 
pazar genişletme politikası izleyeceğiz.

STORIA
DARK
GREEN
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GÖRÜŞLERİ

Hamdi Akay
Promar Yapı Ürünleri
Yönetim Kurulu Başkanı
Dünyanın en büyük ihtisas fuarlarından 
biri olan UNICERA, bu yıl da iş 
ortaklarımızla ve farklı ülkelerden 
ziyarete gelen sektör profesyonelleri 
ile buluşmamızı sağlama noktasında 
önemli bir görev üstlenmiş ve bu görevi 

başarıyla yerine getirmiştir. Bu konuda 
fuara emek veren herkesi kutluyoruz.

Fuarda sergilediğimiz yeni Rito, Sole, 
Arya, Vera, Terra ve Loft serilerimiz; 
modern, zarif tasarımları ve ergonomik 
profil yapılarıyla beklentilerimizin 
üzerinde bir beğeniyle karşılaştı. Suite 
ve Elegance gibi serilerimizin gerek 
yerli gerek yabancı ziyaretçilerimizin 
ilgi odağı olması ise; farklılık yaratma 
konusunda yakaladığımız başarıyı 
göstermesi açısından mutluluk vericidir.

Geçen sene UNICERA Fuarı’nda 
lansmanını gerçekleştirerek satış hattına 
aldığımız duş kanallarımızın, sektöre 
getirdiği yenilik sayesinde başarıyı 
yakalaması bize ayrı bir heyecan veriyor. 

Ürün geliştirme safhası tamamlanan 
duş kolonlarımızın tanıtımının 
görmüş olduğu ilgi de, seri üretim 
çalışmalarımızın hızlandırılmasına 
vesile olarak bizler için önemli bir 
motivasyon kaynağı oldu. Mekan 
bölücü sistemlerimize ait yeni ürün ve 

tasarımlarımızın mimarlar ve tasarım 
ofisleri tarafından yakından takip 
edilmelerinin doğru yolda olduğumuzun 
bir kanıtı olduğunu düşünüyoruz. 
Fonksiyonel özellikleri ve yüksek kalite 
standartları ile mimarlar için tasarımın 
önünü açan ürünlerimizin, hayal edilen 
niteliklere ulaşılabilmesi konusunda 
engelleri ortadan kaldırmasından dolayı 
gururluyuz. 

Yerli ve yabancı ziyaretçi açısından 
UNICERA 2022’ye gösterilen ilgi 
yoğun ve tatminkârdı. Fuarın, Türk 
markalarının küresel pazarda önemli 
oyuncular olabileceklerini gösterme 
noktasında önemli bir olanak sağladığını 
düşünüyoruz. 

Bizim açımızdan oldukça verimli geçen 
bu fuarın yeni iş birliklerinin kapısını 
açacağından ve markamızın tanıtımına 
katkı sunacağından eminiz. Üretim 
potansiyelimiz, tasarım gücümüz ve 
profesyonel ekibimizle, sektörün önemli 
oyuncularından biri olmaya devam 
edeceğiz.

Nesimi Fatinoğlu
Sanica 
Yönetim Kurulu Başkanı
Banyo ürün gruplarımız; küvet, duş 
teknesi, rezervuar, kontrol panelleri, 
havlupan ve SPA ürünlerimiz ile 
bulunduğumuz UNICERA Fuarı’nda 
nihai önceliğimiz; yeni ürünlerimizi 
müşterilerimiz ile buluşturmak, yeni 
teknoloji ve çözümlerimizi paylaşmak, 
mevcut müşterilerimiz, tedarikçilerimiz 
ve potansiyel müşterilerimiz ile bir araya 
gelmekti. Fuarın bizler için oldukça 
yoğun geçtiğini belirtmek isterim. 
Fuarımızın ilk gününden, son gününe 
kadar müşterilerimizi ağırlamaya devam 
ettik. Hem yurt içinden hem de yurt 
dışından ilginin oldukça fazla olduğu bu 
fuarda beklentilerimizi karşıladığımızı 
söyleyebilirim.

Bu yılki UNICERA Fuarı’nı yurt 
dışı ziyaretçileri bakımından 
değerlendirdiğimizde, aktif bir katılımın 
olduğunu söyleyebiliriz. Spesifik olarak 
UNICERA Fuarı; marka ve kalite odaklı 
ziyaretçilerimizle buluşmak ve onlara 
hem markamızı daha iyi tanıtmak hem 
de ürün çeşitliliğimiz, ihracatımız 
ve markamız ile ilgili bilgi aktarmak 
noktasında etkili oldu.

Fuarda kurmuş olduğumuz bağlantılar 
sayesinde özellikle Balkan ülkeleri 
ve Orta Doğu ülkelerinden potansiyel 
müşterilerimiz oldu. İletişimimizi devam 
ettirerek birlikte çalışma gayemizi 
sürdürüyoruz. İleriki dönemlerde 
etkilerinin rakamlara da yansıyacağını 
düşünüyorum.

Fuar ve stant planlamalarında 
geliştirilmesi gereken noktalar 
olduğunu düşünmekle beraber, yurt 
dışı heyetlerinin sayılarının ve hedef 
ülke kriterlerinin artırılması, spesifik 

alıcıların da aynı şekilde 2023 senesi 
için çoğaltılması birçok katılımcı firma 
tarafından olumlu karşılanacaktır. 

Pandemi ve enerji krizi ile küresel 
ticaret zincirinde yaşanan değişimler 
dünya pazarında önemli fırsatlar 
yarattı. Bu fırsatları etkin bir 
şekilde değerlendirmek özellikle 
yurt dışı pazarlarda rekabet avantajı 
kazandıracaktır. Aynı zamanda pandemi 
dönemi sonrası ülkemizde inşaat 
sektöründe yaşanan hareketliliğin 
ve artan talebin pazarı olumlu yönde 
etkileyeceği kanaatindeyim. 2023 yılı 
için, sektörde bizler gibi uzun süredir 
faaliyet gösteren firmaların aynı olumlu 
itibar ile katılımlarını sürdüreceğini, 
sektöre yeni giren firmaların ise, fuar 
özelinde yapılacak olan PR ve pazarlama 
çalışmalarıyla birlikte haberdar olup 
katılmak isteyeceklerini düşünüyorum. 
Sektörün önemli bir prestij fuarı olan 
UNICERA Fuarı’nda bizler de yerimizi 
almayı düşünüyoruz.
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ziyarete gelen sektör profesyonelleri 
ile buluşmamızı sağlama noktasında 
önemli bir görev üstlenmiş ve bu görevi 

başarıyla yerine getirmiştir. Bu konuda 
fuara emek veren herkesi kutluyoruz.

Fuarda sergilediğimiz yeni Rito, Sole, 
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Nesimi Fatinoğlu
Sanica 
Yönetim Kurulu Başkanı
Banyo ürün gruplarımız; küvet, duş 
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dışı ziyaretçileri bakımından 
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olduğunu söyleyebiliriz. Spesifik olarak 
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de ürün çeşitliliğimiz, ihracatımız 
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alıcıların da aynı şekilde 2023 senesi 
için çoğaltılması birçok katılımcı firma 
tarafından olumlu karşılanacaktır. 

Pandemi ve enerji krizi ile küresel 
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UNICERA Fuarı’nda bizler de yerimizi 
almayı düşünüyoruz.
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GÖRÜŞLERİ

M. Süreyya Çağlar 
Seramiksan 
Direktör
Satış ve pazarlamanın en önemli 
oyuncularından birisi şüphesiz ki 
fuarlardır. Gerek yurt içi gerekse yurt 
dışında önemli gördüğümüz fuarlara 
mutlaka katılım sağlıyoruz. Bu fuarlar 
sayesinde yurt içinde ve yurt dışında 
marka bilinirliğimizi artırıyor, Türk 
seramik sektörünün gücünü ve kalitesini 
gösteriyoruz. 

Bize göre UNICERA, seramik alanında 
dünyadaki en önemli fuarlardan biri. 
Fuarımızın uluslararası anlaşmalara 
imza atabilecek bir organizasyon haline 
gelmesi de bizim için mutluluk verici.

Geçtiğimiz yıl 100 binin üzerinde 
ziyaretçi sayısına ulaşmıştık. Bu yıl da 
benzer rakamları yakalamayı başardık. 
Avrupa Birliği ülkelerinin Türkiye’ye 
uygulamak için çalışma başlattığı 
anti-damping vergisinden dolayı Avrupa 
ülkelerinden gelen ziyaretçi sayısında 
ciddi bir azalma yaşanmış olsa da 
Afrika, Türki Cumhuriyetler ve Orta 
Doğu’dan yoğun bir katılıma tanık 
olduk. Bu bölgeler ihracat pazarımız için 

potansiyel pazar konumunda yer alıyor. 
Uygulanacak anti-damping vergisi 
Türk seramik sektörünün Avrupa’daki 
varlığını olumsuz etkileyecektir. 
Bu konuda ülke olarak AB rekabet 
komisyonu üzerinde mutlaka gerekli 
baskıyı oluşturmamız gerekiyor.

Türk seramik ve vitrifiye üreticileri 
olarak bizlere düşen en önemli görev, 
kalite standartlarımızı koruyarak 
üretim yapmak. Ülkemiz; seramik ve 
vitrifiye sektöründe dünya ihracatından 
aldığı payı her geçen yıl artırmaya 
devam ediyor. Bugün karo grubunda 
Avrupa’daki ilk 3 oyuncudan biriyiz, 
dünyada ise 10. sıradan 7. sıraya 
yükselmeyi başardık. Vitrifiyede ise hem 
Avrupa’da hem dünyada ilk 3 ülkeden 
biri durumuna geldik.
 
Genel olarak trendlere bakarsak, 
Avrupa’da özellikle son dönemde pembe, 
mavi ve açık yeşil gibi soft renkler çokça 
yer alıyor. Seramiksan olarak bizler 
de bu üç rengi temsilen Joy serisini 
hazırladık ve yaşam alanlarında canlılık 
sevenlerin beğenisine sunduk. Onun 
dışında özellikle 60x120 grubunda hem 
parlak hem de mat olmak üzere 14-15 
yeni ürünümüz bulunuyor. Yine bu 
seneye özel sektörle buluşturduğumuz 
sırdan parlak diye tabir ettiğimiz 60x120 
cm 4 farklı ürünümüzü de UNICERA 
Fuarı’nda ziyaretçilerimizin beğenisine 
sunduk. 

Bu yıl fuarın mottosunu çevre ve geri 
dönüşüm üzerine kurguladık ve fuar 
alanında bir etkinlik alanı oluşturduk. 
Temelde amacımız ileri dönüşüm 
üzerine bir farkındalık yaratmak. 
Öncesinde kampüslerde üretimlerden 
arta kalan parçalar doğaya bırakılıyordu, 
2018 yılında kurduğumuz geri dönüşüm 
tesisiyle atık ürünleri tekrar üretime 
kazandırmaya başladık. Seramik 
porselen ve vitrifiye fabrikalarımızdan 

çıkan tüm atık ürünleri mikronize ederek 
tekrar üretim proseslerinde kullanılacak 
hale getiriyor ve ham maddelerimizin 
içine karıştırıyoruz. Bunun yanı sıra 
çevremizdeki diğer seramik ve vitrifiye 
fabrikalarının atıklarını da işlemeye 
başladık.

Bu çalışmalar sayesinde gelecek nesillere 
daha yaşanabilir bir çevre sunarken bir 
yandan da doğaya saygılı bir üretim 
yapmış oluyoruz. Üretim tesislerimizden 
doğaya sadece su buharı çıkıyor, evsel 
atık dediğimiz suları da arıtıp işletmede 
kullanılabilir hale getiriyoruz. Biz atık 
dönüşümünü yıllar önce öngörerek 
planladık ve uyguluyoruz. Bu çalışmalar 
yüksek maliyetler gerektiriyor olsa da 
temiz ve yaşanabilir bir dünya adına 
üzerimize düşen her şeyi yapmaya özen 
gösteriyoruz.
 
Geldiğimiz noktada ileri dönüşümün 
önemini ziyaretçilere daha iyi 
aktarabilmek adına, İyi Dönüşüm 
Hareketi kapsamında, “İyi Yaşam İçin 
İyi Dönüşüm Atölyesi” düzenledik. 
Bu atölyede ünlü mimarlar kırık 
seramik parçalarını bir araya getirerek 
özgün tasarımlarını oluşturdular. 
Herkesin ücretsiz olarak katılabildiği 
atölyemizde, misafirlerimize ünlü 
iç mimarlardan Sultan Budak, Esra 
Kazmirci, Merve Akan Büyükergen ve 
Berna Acar Kasırga rehberlik etti. Kırık 
parçalardan oluşturduğumuz çerçeve 
ile de fotoğraf aktivitesi düzenledik 
ve misafirlere çektikleri fotoğrafları 
baskılayarak hediye ettik. Bu sayede hem 
ürünlerimizle hem de etkinliklerimizle 
fuarı katılımcılar için keyifli bir 
deneyime dönüştürdük. 

UNICERA Fuarı’nın organize edilmesine 
verdiği katkılardan dolayı başta 
TİMDER Başkanı ve yöneticilerine, 
Federasyon Başkanımıza ve Fuar 
komitesine çok teşekkür ediyorum.
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GÖRÜŞLERİ

Rabia Özkaya Aslaner 
Marka & Kurumsal Pazarlama Müdürü
Turkuaz Seramik 
Sektördeki yenilik ve gelişmelerin takip 
edildiği fuarlarda hem trendin nereye 
gittiği hem de sektörün nereye evrildiği 
hakkında birçok ipucu elde edilebiliyor. 
Bu anlamda rakiplerin analiz edilmesi, 
müşteri yaklaşımları, pazarlama ve 
satış taktikleri hakkında iyi bir gözlem 
imkânı veren fuarlar, firmanızın nerede 
durduğu hususunu da çok iyi vurguluyor.
Müşterilerimiz ile yaptığımız 
görüşmelerde ürünlerimiz, fiyatlarımız, 
hizmetimiz ve önümüzdeki sezonun 

nasıl geçeceği ile ilgili bir öngörüde 
bulunabiliyoruz, bu nedenle fuarların 
firmaların alacakları kararlara da katkı 
sağladığını düşünüyoruz. 

Fuarlar, yurt içinden katılan nitelikli 
müşterilerimiz ile yeni bağlantılar 
kurmamızın yanı sıra; fikir 
alışverişlerinde bulunabilmemiz, 
piyasanın nabzını tutmamız ve 
bölgelerdeki gelişmeleri öğrenmemiz 
noktalarında da katkı sağlıyor. Yurt 
dışından gelen müşterilerin ise geliş 
amaçlarının daha çok bağlantı kurmak 
ve yeni modelleri yerinde incelemek 
olduğunu gözlemliyoruz. 

Fuarlar birkaç gün içerisinde binlerce 
kişinin ziyaret ettiği ve zaman geçirdiği 
alanlar olunca, maddi ve manevi 
kişisel ihtiyaçların karşılanması ve 
ortamın konforunun artırılması da 
son derece önemli bir hale geliyor. 
Zaten kalabalık olan bir ortamın başka 
organizasyonlar tarafından da aynı 
günlerde kullanılması bir karışıklığa 
sebep olduğu gibi ziyaretçiler açısından 
da tatminsizliğe sebep olabiliyor. Bu tür 
büyük organizasyonların çakışmadan 
planlanması hem fuara ziyaretçi olarak 
katılan müşterilerin hem de fuarda alan 
kiralayan firmaların memnuniyetini 
artıracaktır. 

Seramik sektörünün günden güne 
güçlendiği ülkemizin, sektörün öncü 
ve lider ülkesi olmasında fuarın 
inkâr edilemez bir katkısı olacağını 
düşünüyoruz. Yurt dışı ziyaretçi 
sayısının günden güne artması, 
çok uzak coğrafyalardan ülkemize 
gelişlerin artması, konusunda uzman 
ve yetkin kişilerin aynı zaman ve 
mekânda bir araya gelmesi ne kadar 
önemliyse, organizasyonun başarısının 
ve sektördeki ağırlığının artırılması 
da bir o kadar önemlidir. Bu anlamda 
daha yapılacak çok iş olduğunu, 
tanıtım ve organizasyonel faaliyetlerin 
artırılmasının fuarın önemini 
büyüteceğini düşünmekteyiz.

Böylece ulusal veya uluslararası pazarın 
daha da genişleyeceği, müşteri sayısı 
ve tipinin daha fazla çeşitleneceği, 
ulaşamadığımız ülkelere daha rahat 
ulaşabileceğimiz bir ortam sağlanmış 
olacaktır.

Sektörün ilerlemesi, üretim yapan ve 
hizmet üreten kurumlarımızın dünyada 
daha etkin bir hale gelmesi, dolayısıyla 
ürünlerin fiyattan bağımsız olarak tercih 
edildiği markaların çıkması için birer 
fırsat olan bu tür organizasyonların 
yurt dışındaki rakiplerini de geride 
bırakmasını temenni ediyoruz.
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hakkında birçok ipucu elde edilebiliyor. 
Bu anlamda rakiplerin analiz edilmesi, 
müşteri yaklaşımları, pazarlama ve 
satış taktikleri hakkında iyi bir gözlem 
imkânı veren fuarlar, firmanızın nerede 
durduğu hususunu da çok iyi vurguluyor.
Müşterilerimiz ile yaptığımız 
görüşmelerde ürünlerimiz, fiyatlarımız, 
hizmetimiz ve önümüzdeki sezonun 

nasıl geçeceği ile ilgili bir öngörüde 
bulunabiliyoruz, bu nedenle fuarların 
firmaların alacakları kararlara da katkı 
sağladığını düşünüyoruz. 

Fuarlar, yurt içinden katılan nitelikli 
müşterilerimiz ile yeni bağlantılar 
kurmamızın yanı sıra; fikir 
alışverişlerinde bulunabilmemiz, 
piyasanın nabzını tutmamız ve 
bölgelerdeki gelişmeleri öğrenmemiz 
noktalarında da katkı sağlıyor. Yurt 
dışından gelen müşterilerin ise geliş 
amaçlarının daha çok bağlantı kurmak 
ve yeni modelleri yerinde incelemek 
olduğunu gözlemliyoruz. 

Fuarlar birkaç gün içerisinde binlerce 
kişinin ziyaret ettiği ve zaman geçirdiği 
alanlar olunca, maddi ve manevi 
kişisel ihtiyaçların karşılanması ve 
ortamın konforunun artırılması da 
son derece önemli bir hale geliyor. 
Zaten kalabalık olan bir ortamın başka 
organizasyonlar tarafından da aynı 
günlerde kullanılması bir karışıklığa 
sebep olduğu gibi ziyaretçiler açısından 
da tatminsizliğe sebep olabiliyor. Bu tür 
büyük organizasyonların çakışmadan 
planlanması hem fuara ziyaretçi olarak 
katılan müşterilerin hem de fuarda alan 
kiralayan firmaların memnuniyetini 
artıracaktır. 

Seramik sektörünün günden güne 
güçlendiği ülkemizin, sektörün öncü 
ve lider ülkesi olmasında fuarın 
inkâr edilemez bir katkısı olacağını 
düşünüyoruz. Yurt dışı ziyaretçi 
sayısının günden güne artması, 
çok uzak coğrafyalardan ülkemize 
gelişlerin artması, konusunda uzman 
ve yetkin kişilerin aynı zaman ve 
mekânda bir araya gelmesi ne kadar 
önemliyse, organizasyonun başarısının 
ve sektördeki ağırlığının artırılması 
da bir o kadar önemlidir. Bu anlamda 
daha yapılacak çok iş olduğunu, 
tanıtım ve organizasyonel faaliyetlerin 
artırılmasının fuarın önemini 
büyüteceğini düşünmekteyiz.

Böylece ulusal veya uluslararası pazarın 
daha da genişleyeceği, müşteri sayısı 
ve tipinin daha fazla çeşitleneceği, 
ulaşamadığımız ülkelere daha rahat 
ulaşabileceğimiz bir ortam sağlanmış 
olacaktır.

Sektörün ilerlemesi, üretim yapan ve 
hizmet üreten kurumlarımızın dünyada 
daha etkin bir hale gelmesi, dolayısıyla 
ürünlerin fiyattan bağımsız olarak tercih 
edildiği markaların çıkması için birer 
fırsat olan bu tür organizasyonların 
yurt dışındaki rakiplerini de geride 
bırakmasını temenni ediyoruz.

Ferhatpaşa Mh. 34.Sk. No:19/23 Ataşehir/ İstanbul
T: (0216) 471 56 61     F: (0216) 526 16 81

ge-ti@ge-ti.com
www.ge-ti.com
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 Airfel, BAĞIMSIZ BÖLGELER TOPLULUĞU
(CIS) ÜLKELERINDE BAYILERI ILE BÜYÜYOR

Yüksek teknolojili kombileri ve yaygın servis ve satış ağıyla CIS bölgesindeki büyümesine ivme 
kazandıran Airfel, ısıtma pazarı lideri olduğu Özbekistan ve Gürcistan’da düzenlediği bayi buluşmalarıyla 

hem başarısını kutladı hem de distribütör ve alt bayileriyle birlikte ısıtma pazarındaki yeni gelişim 
alanlarını belirledi. Özbekistan’daki yapılanmasını Akfa Grup distribütörlüğünde sürdüren Airfel, 7 yıldır bu 

ülkenin ısıtma pazarı lideri konumunda bulunuyor. Airfel, CIS bölgesinde çok güçlü olduğu bir diğer ülke 
olan Gürcistan’da ise ısıtma distribütörü Thermo ile son 2 yıldır pazar lideri olmanın gururunu yaşıyor.

Daikin Türkiye çatısı altında bulunan 
Airfel markalı kombiler, yüksek 
teknolojiye sahip tasarruf sunan 
modelleriyle Türkiye pazarının yanı sıra 
yurt dışında da büyük ilgi görüyor. Yurt 
dışındaki büyümesini bölge ofisleri ve 
distribütörleri aracılığıyla gerçekleştiren 
Airfel’in Azerbaycan, Belarus, 
Ermenistan, Kazakistan, Kırgızistan, 
Moldova, Özbekistan, Rusya, Tacikistan 
ve Türkmenistan’dan oluşan Bağımsız 
Bölgeler Topluluğu (CIS) ükelerindeki 
pazar payı her geçen gün artıyor. Bu 
bağlamda marka, Özbekistan’da son 
7 yıldır, Gürcistan’da ise son 2 yıldır 
ısıtma pazarı lideri olarak dikkat çekiyor. 
Ukrayna, Kazakistan, Azerbaycan ve 
K.K.T.C.’de de büyümesini sürdüren 
Airfel, bu ülkelerdeki pazar payını 
yukarıya taşıyarak güçleniyor. 

Son 7 yılın şampiyonu
Isıtma pazarında lider olduğu 
Özbekistan ve Gürcistan’daki bayilerinin 
motivasyonunu artırmak, pazardaki 
gelişmelerden haberdar etmek ve 
başarılarını ödüllendirmeyi amaçlayan 
Airfel, bu iki ülkede distribütörleri 
kanalıyla bayi buluşmaları organize etti. 
Airfel’in Özbekistan’daki yerel 
distribötürü Akfa Grup ile düzenlediği 

ve yıl sonu etkinliği olan ilk buluşma, 
12 bölgeden 150 adet alt bayinin 
katılımıyla başkent Taşkent’de 
gerçekleşti.

7 yıldır Özbekistan ısıtma pazarının 
lideri olan Airfel, bu ülkede yaklaşık 
3 milyon euro ciroya ulaştı. En başarılı 
bayilerin ödüllendirilip, plaketlerinin 
takdim edildiği etkinlikte bayilerin 
promosyon hakedişleri de kendilerine 
takdim edildi. Enerji verimliliği 
yüksek yeni ürünlerin pazara tanıtıldığı 
buluşmada, çevre regülasyonları ve 
sosyal sorumluluk projeleri hakkında da 
bilgiler verildi. 

Gürcistan ısıtma pazarının lideri de Airfel
Gürcistan, Airfel’in CIS bölgesindeki en 
büyük pazarlarından biri olarak dikkat 
çekiyor. Yerel distribütörü Thermo ile 
son 2 yıldır pazar liderliğine ulaşan 
Airfel, istikrarlı bir büyüme göstererek 
iş hacmini artırmaya devam ediyor. Yeni 
model ürün grupları, bireysel soğutma 
sistemleri ve ticari ısıtma çözümleri ile 
2023 yılına hızlı bir giriş yapan marka, 
pazarda iddialı olduğu kombi ürün 
gamının yanı sıra, radyatör, kazan ve 
split klima satışı da yapıyor. 2022 yılını 
yaklaşık 3,5 milyon euro, 2023 yılını ise 

yaklaşık 4 milyon euro ciro ile kapatmayı 
planlayan Airfel, şubat ayında başkent 
Tiflis’te tüm bölgelerin katıldığı bir bayi 
toplantısı düzenleyerek hem bu başarıyı 
sağlayan çalışanlarını ödüllendirdi 
hem de tüm Gürcistan genelindeki alt 
bayilerine çatısı altında oldukları Daikin 
Global ve Daikin Türkiye’nin tanıtımını 
gerçekleştirdi. Yeni ve çevreci ürünlerin 
tanıtımının yanı sıra bayi kanalına ilişkin 
stratejilerin aktarıldığı buluşmada tüm alt 
bayilere yetki sertifikası ve promosyon 
ödülleri verildi. “Gürcistan Isıtma Pazarı 
Liderliği” ödülüne hak kazanan Airfel 
yerel distribütörü Thermo’ya ödülü 
Daikin Türkiye yetkilileri tarafından bir 
plaket ile takdim edildi. Gürcistan’da 
yapılan ilk bayi buluşması olma özelliği 
taşıyan bu etkinlik, ülke genelinde de 
büyük ses getirdi. 

Takım ruhu ve ekip çalışmasının 
getirdiği başarıyı kutlamayı amaçlayan 
bayi buluşmaları, çalışanların aidiyet 
duygusunu geliştirirken motivasyonlarını 
artırıcı bir unsur olarak önem 
taşıyor. Airfel, başarılı bayilerini 
ödüllendirmeye, onların gücünü artırarak 
bölgede yeni ve çevreci ürünleri ile 
büyümeye, pazara öncülük etmeye devam 
etmeyi planlıyor.
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 Airfel, BAĞIMSIZ BÖLGELER TOPLULUĞU
(CIS) ÜLKELERINDE BAYILERI ILE BÜYÜYOR

Yüksek teknolojili kombileri ve yaygın servis ve satış ağıyla CIS bölgesindeki büyümesine ivme 
kazandıran Airfel, ısıtma pazarı lideri olduğu Özbekistan ve Gürcistan’da düzenlediği bayi buluşmalarıyla 

hem başarısını kutladı hem de distribütör ve alt bayileriyle birlikte ısıtma pazarındaki yeni gelişim 
alanlarını belirledi. Özbekistan’daki yapılanmasını Akfa Grup distribütörlüğünde sürdüren Airfel, 7 yıldır bu 

ülkenin ısıtma pazarı lideri konumunda bulunuyor. Airfel, CIS bölgesinde çok güçlü olduğu bir diğer ülke 
olan Gürcistan’da ise ısıtma distribütörü Thermo ile son 2 yıldır pazar lideri olmanın gururunu yaşıyor.

Daikin Türkiye çatısı altında bulunan 
Airfel markalı kombiler, yüksek 
teknolojiye sahip tasarruf sunan 
modelleriyle Türkiye pazarının yanı sıra 
yurt dışında da büyük ilgi görüyor. Yurt 
dışındaki büyümesini bölge ofisleri ve 
distribütörleri aracılığıyla gerçekleştiren 
Airfel’in Azerbaycan, Belarus, 
Ermenistan, Kazakistan, Kırgızistan, 
Moldova, Özbekistan, Rusya, Tacikistan 
ve Türkmenistan’dan oluşan Bağımsız 
Bölgeler Topluluğu (CIS) ükelerindeki 
pazar payı her geçen gün artıyor. Bu 
bağlamda marka, Özbekistan’da son 
7 yıldır, Gürcistan’da ise son 2 yıldır 
ısıtma pazarı lideri olarak dikkat çekiyor. 
Ukrayna, Kazakistan, Azerbaycan ve 
K.K.T.C.’de de büyümesini sürdüren 
Airfel, bu ülkelerdeki pazar payını 
yukarıya taşıyarak güçleniyor. 

Son 7 yılın şampiyonu
Isıtma pazarında lider olduğu 
Özbekistan ve Gürcistan’daki bayilerinin 
motivasyonunu artırmak, pazardaki 
gelişmelerden haberdar etmek ve 
başarılarını ödüllendirmeyi amaçlayan 
Airfel, bu iki ülkede distribütörleri 
kanalıyla bayi buluşmaları organize etti. 
Airfel’in Özbekistan’daki yerel 
distribötürü Akfa Grup ile düzenlediği 

ve yıl sonu etkinliği olan ilk buluşma, 
12 bölgeden 150 adet alt bayinin 
katılımıyla başkent Taşkent’de 
gerçekleşti.

7 yıldır Özbekistan ısıtma pazarının 
lideri olan Airfel, bu ülkede yaklaşık 
3 milyon euro ciroya ulaştı. En başarılı 
bayilerin ödüllendirilip, plaketlerinin 
takdim edildiği etkinlikte bayilerin 
promosyon hakedişleri de kendilerine 
takdim edildi. Enerji verimliliği 
yüksek yeni ürünlerin pazara tanıtıldığı 
buluşmada, çevre regülasyonları ve 
sosyal sorumluluk projeleri hakkında da 
bilgiler verildi. 

Gürcistan ısıtma pazarının lideri de Airfel
Gürcistan, Airfel’in CIS bölgesindeki en 
büyük pazarlarından biri olarak dikkat 
çekiyor. Yerel distribütörü Thermo ile 
son 2 yıldır pazar liderliğine ulaşan 
Airfel, istikrarlı bir büyüme göstererek 
iş hacmini artırmaya devam ediyor. Yeni 
model ürün grupları, bireysel soğutma 
sistemleri ve ticari ısıtma çözümleri ile 
2023 yılına hızlı bir giriş yapan marka, 
pazarda iddialı olduğu kombi ürün 
gamının yanı sıra, radyatör, kazan ve 
split klima satışı da yapıyor. 2022 yılını 
yaklaşık 3,5 milyon euro, 2023 yılını ise 

yaklaşık 4 milyon euro ciro ile kapatmayı 
planlayan Airfel, şubat ayında başkent 
Tiflis’te tüm bölgelerin katıldığı bir bayi 
toplantısı düzenleyerek hem bu başarıyı 
sağlayan çalışanlarını ödüllendirdi 
hem de tüm Gürcistan genelindeki alt 
bayilerine çatısı altında oldukları Daikin 
Global ve Daikin Türkiye’nin tanıtımını 
gerçekleştirdi. Yeni ve çevreci ürünlerin 
tanıtımının yanı sıra bayi kanalına ilişkin 
stratejilerin aktarıldığı buluşmada tüm alt 
bayilere yetki sertifikası ve promosyon 
ödülleri verildi. “Gürcistan Isıtma Pazarı 
Liderliği” ödülüne hak kazanan Airfel 
yerel distribütörü Thermo’ya ödülü 
Daikin Türkiye yetkilileri tarafından bir 
plaket ile takdim edildi. Gürcistan’da 
yapılan ilk bayi buluşması olma özelliği 
taşıyan bu etkinlik, ülke genelinde de 
büyük ses getirdi. 

Takım ruhu ve ekip çalışmasının 
getirdiği başarıyı kutlamayı amaçlayan 
bayi buluşmaları, çalışanların aidiyet 
duygusunu geliştirirken motivasyonlarını 
artırıcı bir unsur olarak önem 
taşıyor. Airfel, başarılı bayilerini 
ödüllendirmeye, onların gücünü artırarak 
bölgede yeni ve çevreci ürünleri ile 
büyümeye, pazara öncülük etmeye devam 
etmeyi planlıyor.
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BİEN’DEN BILECIK’TE
5,5 MILYON M2’LIK ILAVE TESIS YATIRIMI 

Bien, Bilecik 2. Organize Sanayi Bölgesi’ndeki ilave tesislerinin açılışını yaptı. Faaliyete giren ilave tesisler; 
Duvar Seramik Fabrikası, Armatür Fabrikası, Tamamlayıcı Ürünler Fabrikası, Chemicall Frit Tesisleri olmak 

üzere Bien’in toplam seramik üretim kapasitesi yıllık 51 milyon m2’ye ulaştı.

Türkiye’de ve dünyada yapı sektörünün 
önemli oyuncularından olan Bien, 
yatırımlarına hız kesmeden devam 
ediyor. Bien, Bilecik 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’ndeki ilave tesislerinin açılışını 
düzenlenen bir törenle gerçekleştirdi. 
Törende Duvar Seramik Fabrikası ilave 
hatların yanı sıra Armatür Fabrikası, 
Tamamlayıcı Ürünler Fabrikası, 
Chemicall Frit Tesisleri’nin de açılışı 
yapıldı. 

Ali Ercan: “Aydın Çine’deki dünyanın en 
büyük seramik fabrikası olacak tesisimizi 
önümüzdeki 1 yılda açmayı planlıyoruz.”
Törende konuşan Bien Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Ercan, 
“Ülkemizi seviyoruz, bu yatırımları 

ülkemize olan sevgimizle yapıyoruz. 
Fabrikaları ilk aldığımızda Bilecik 
4 milyon m2, Bozüyük ise yaklaşık 
1,5 milyon m2 kapasiteye sahipti. 
Bugün yeni tesislerimiz için bütün 
teknik ekibimiz ve kadromuz çok 
heyecanlı. Sektördeki bilgi birikimimizi 
dünyanın en büyük tesisini kurmak 
için kullanıyoruz. Yatırımlarımıza 
her zaman hız kesmeden devam 
ettik. Ancak nasıl daha iyi ve farklı 
yapabileceğimize, yeni teknolojileri nasıl 
entegre edebileceğimize odaklandık. 
Bu ek tesislerimizin yanı sıra yaklaşık 
3 yıl önce alt yapısına, geçtiğimiz yıl da 
yatırımına başladığımız Aydın Çine’deki 
tesisimizi önümüzdeki 1 yılda açmayı 
planlıyoruz.” dedi. 

Seramik üretim kapasitesi
51 milyon m2’ye ulaştı
Son teknoloji kullanılan ilave 
tesislerde yer ve duvar seramiği, yer 
ve duvar karosu, granit, armatür ve 
duş sistemleri, gömme rezervuar 
ve klozet kapakları ile frit üretimi 
yapılacak.

Bilecik 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’ndeki ilave tesisi yatırımı 
ile 5.5. milyon m2 ek duvar karosu 
üretim kapasiteyle birlikte toplam 
yıllık 51 milyon m2 seramik üretim 
kapasitesine ulaşıldı. Ayrıca yılda 
270 bin adet armatür, 500 bin adet 
gömme rezervuar ve 500 bin adet 
klozet kapağı üretilmesi planlanıyor.
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BİEN’DEN BILECIK’TE
5,5 MILYON M2’LIK ILAVE TESIS YATIRIMI 

Bien, Bilecik 2. Organize Sanayi Bölgesi’ndeki ilave tesislerinin açılışını yaptı. Faaliyete giren ilave tesisler; 
Duvar Seramik Fabrikası, Armatür Fabrikası, Tamamlayıcı Ürünler Fabrikası, Chemicall Frit Tesisleri olmak 

üzere Bien’in toplam seramik üretim kapasitesi yıllık 51 milyon m2’ye ulaştı.

Türkiye’de ve dünyada yapı sektörünün 
önemli oyuncularından olan Bien, 
yatırımlarına hız kesmeden devam 
ediyor. Bien, Bilecik 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’ndeki ilave tesislerinin açılışını 
düzenlenen bir törenle gerçekleştirdi. 
Törende Duvar Seramik Fabrikası ilave 
hatların yanı sıra Armatür Fabrikası, 
Tamamlayıcı Ürünler Fabrikası, 
Chemicall Frit Tesisleri’nin de açılışı 
yapıldı. 

Ali Ercan: “Aydın Çine’deki dünyanın en 
büyük seramik fabrikası olacak tesisimizi 
önümüzdeki 1 yılda açmayı planlıyoruz.”
Törende konuşan Bien Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Ercan, 
“Ülkemizi seviyoruz, bu yatırımları 

ülkemize olan sevgimizle yapıyoruz. 
Fabrikaları ilk aldığımızda Bilecik 
4 milyon m2, Bozüyük ise yaklaşık 
1,5 milyon m2 kapasiteye sahipti. 
Bugün yeni tesislerimiz için bütün 
teknik ekibimiz ve kadromuz çok 
heyecanlı. Sektördeki bilgi birikimimizi 
dünyanın en büyük tesisini kurmak 
için kullanıyoruz. Yatırımlarımıza 
her zaman hız kesmeden devam 
ettik. Ancak nasıl daha iyi ve farklı 
yapabileceğimize, yeni teknolojileri nasıl 
entegre edebileceğimize odaklandık. 
Bu ek tesislerimizin yanı sıra yaklaşık 
3 yıl önce alt yapısına, geçtiğimiz yıl da 
yatırımına başladığımız Aydın Çine’deki 
tesisimizi önümüzdeki 1 yılda açmayı 
planlıyoruz.” dedi. 

Seramik üretim kapasitesi
51 milyon m2’ye ulaştı
Son teknoloji kullanılan ilave 
tesislerde yer ve duvar seramiği, yer 
ve duvar karosu, granit, armatür ve 
duş sistemleri, gömme rezervuar 
ve klozet kapakları ile frit üretimi 
yapılacak.

Bilecik 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’ndeki ilave tesisi yatırımı 
ile 5.5. milyon m2 ek duvar karosu 
üretim kapasiteyle birlikte toplam 
yıllık 51 milyon m2 seramik üretim 
kapasitesine ulaşıldı. Ayrıca yılda 
270 bin adet armatür, 500 bin adet 
gömme rezervuar ve 500 bin adet 
klozet kapağı üretilmesi planlanıyor.
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BOCCHI, ALMANYA’DAKI YENI ŞIRKETI ILE 
ORTA AVRUPA’DA GÜCÜNÜ PERÇINLIYOR

Çağdaş banyonun öncüsü Bocchi, yurt dışındaki yeni şirketini, dünyanın önde gelen su, ısıtma ve 
iklimlendirme fuarı ISH’da sektör profesyonellerine duyurdu. Bocchi Genel Müdürü Serkan Ak,

yüksek kalite standartlarının belirleyicisi ve yeni teknolojilerin öncüsü olan Almanya’da açtıkları yeni 
şirketin, markanın Avrupa pazarındaki konumunu güçlendirirken, global rekabet gücüne ve ihracat 

pazarına yapacağı katkının da altını çizdi. 

Seramik sağlık gereçleri (SSG) 
sektörünün lider markası Bocchi, 13-17 
Mart tarihleri arasında Frankfurt’ta 
düzenlenen uluslararası ISH Fuarı’nda, 
çevreye duyarlı ürün çözümleri ve 
ikonik tasarımları ile beğeni topladı. 
Bu yıl “Sürdürülebilir Bir Gelecek için 
Çözümler” temasıyla düzenlenen fuarda, 
dünyanın önde gelen yapı malzemesi 
üreticileri, iklimlendirme ve su 
teknolojileri alanında geliştirdikleri yeni 
ürünleri sundu. 

Bocchi standının öne çıkan ürünleri 
arasında, ünlü tasarımcı Ross Lovegrove 
imzalı New Age ve Strata banyo 
koleksiyonları ile, farklı geometrik 
formlara ve renk seçeneklerine sahip 
Milano, Sottile Slim Line ve Vessel 
lavabo koleksiyonları yer aldı. 

“İhracattaki gücümüzü Almanya ile daha 
da artıracağız.”
Avrupa’da doğan Bocchi; İtalya, Türkiye, 
Amerika, İngiltere ve Rusya’nın ardından 
Almanya şirketi ile bölgedeki varlığını 
daha da güçlendiriyor. 1950 yılında ‘Il 
bagno per tutti’ (Herkes için banyo) 
mottosuyla üretime başlayan İtalyan 
kökenli Bocchi’nin bugün, Gebze’deki 
üretim tesisleriyle, beş kıtada 73 ülkeye 
ihracat yaptığını söyleyen Bocchi Genel 
Müdürü Serkan Ak, “Çağdaş banyonun 
öncüsü Bocchi, Avrupa’da ilk kez 
engelliler için banyo ürünleri tasarlayan 
marka olarak köklü bir geçmişe sahip. 
Müşteri odaklı ürün yelpazemiz, 
ikonik tasarımlarımız ve yüksek kalite 
standartlarımız ile toplam ihracatta 
sektörün ikinci, ABD’ye ihracatta 
ise birinci markası olmayı başardık. 

Renk ve inovasyon konularındaki 
deneyimimiz, uluslararası alanda tüketici 
tercihlerine en iyi yanıt veren SSG 
markalarından biri olmamızı sağlıyor. 
Bocchi Almanya şirketimizin faaliyete 
geçmesiyle birlikte Orta Avrupa’daki 
varlığımızı güçlendirmeyi ve %87’lik 
ihracat oranımızı daha da yükseltmeyi 
hedefliyoruz.” dedi. Sektörün ihracat lideri 
olarak, Almanya pazarının yüksek kalite 
standartlarını rahatlıkla karşıladıklarını 
söyleyen Ak, sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Uzun Ar-Ge çalışmaları sonucunda leke 
ve kireç oluşumunu en aza indiren ‘super 
smooth’ yüzey özelliğine sahip seramik 
ürünlerimizi pazara kazandırdık. Test 
sonuçları, geleneksel sırlı porselene göre 
19 kat daha pürüzsüz olan bu yüzeyin, 
hijyen ve kir oluşumunu engellemede çok 
daha etkin olduğunu gösteriyor.”
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BOCCHI, ALMANYA’DAKI YENI ŞIRKETI ILE 
ORTA AVRUPA’DA GÜCÜNÜ PERÇINLIYOR

Çağdaş banyonun öncüsü Bocchi, yurt dışındaki yeni şirketini, dünyanın önde gelen su, ısıtma ve 
iklimlendirme fuarı ISH’da sektör profesyonellerine duyurdu. Bocchi Genel Müdürü Serkan Ak,

yüksek kalite standartlarının belirleyicisi ve yeni teknolojilerin öncüsü olan Almanya’da açtıkları yeni 
şirketin, markanın Avrupa pazarındaki konumunu güçlendirirken, global rekabet gücüne ve ihracat 

pazarına yapacağı katkının da altını çizdi. 

Seramik sağlık gereçleri (SSG) 
sektörünün lider markası Bocchi, 13-17 
Mart tarihleri arasında Frankfurt’ta 
düzenlenen uluslararası ISH Fuarı’nda, 
çevreye duyarlı ürün çözümleri ve 
ikonik tasarımları ile beğeni topladı. 
Bu yıl “Sürdürülebilir Bir Gelecek için 
Çözümler” temasıyla düzenlenen fuarda, 
dünyanın önde gelen yapı malzemesi 
üreticileri, iklimlendirme ve su 
teknolojileri alanında geliştirdikleri yeni 
ürünleri sundu. 

Bocchi standının öne çıkan ürünleri 
arasında, ünlü tasarımcı Ross Lovegrove 
imzalı New Age ve Strata banyo 
koleksiyonları ile, farklı geometrik 
formlara ve renk seçeneklerine sahip 
Milano, Sottile Slim Line ve Vessel 
lavabo koleksiyonları yer aldı. 

“İhracattaki gücümüzü Almanya ile daha 
da artıracağız.”
Avrupa’da doğan Bocchi; İtalya, Türkiye, 
Amerika, İngiltere ve Rusya’nın ardından 
Almanya şirketi ile bölgedeki varlığını 
daha da güçlendiriyor. 1950 yılında ‘Il 
bagno per tutti’ (Herkes için banyo) 
mottosuyla üretime başlayan İtalyan 
kökenli Bocchi’nin bugün, Gebze’deki 
üretim tesisleriyle, beş kıtada 73 ülkeye 
ihracat yaptığını söyleyen Bocchi Genel 
Müdürü Serkan Ak, “Çağdaş banyonun 
öncüsü Bocchi, Avrupa’da ilk kez 
engelliler için banyo ürünleri tasarlayan 
marka olarak köklü bir geçmişe sahip. 
Müşteri odaklı ürün yelpazemiz, 
ikonik tasarımlarımız ve yüksek kalite 
standartlarımız ile toplam ihracatta 
sektörün ikinci, ABD’ye ihracatta 
ise birinci markası olmayı başardık. 

Renk ve inovasyon konularındaki 
deneyimimiz, uluslararası alanda tüketici 
tercihlerine en iyi yanıt veren SSG 
markalarından biri olmamızı sağlıyor. 
Bocchi Almanya şirketimizin faaliyete 
geçmesiyle birlikte Orta Avrupa’daki 
varlığımızı güçlendirmeyi ve %87’lik 
ihracat oranımızı daha da yükseltmeyi 
hedefliyoruz.” dedi. Sektörün ihracat lideri 
olarak, Almanya pazarının yüksek kalite 
standartlarını rahatlıkla karşıladıklarını 
söyleyen Ak, sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Uzun Ar-Ge çalışmaları sonucunda leke 
ve kireç oluşumunu en aza indiren ‘super 
smooth’ yüzey özelliğine sahip seramik 
ürünlerimizi pazara kazandırdık. Test 
sonuçları, geleneksel sırlı porselene göre 
19 kat daha pürüzsüz olan bu yüzeyin, 
hijyen ve kir oluşumunu engellemede çok 
daha etkin olduğunu gösteriyor.”
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BOSCH TERMOTEKNİK MANISA FABRIKASINA 
‘SÜRDÜRÜLEBILIR LOKASYON’ ÖDÜLÜ

Bosch Termoteknik Manisa Fabrikası, Grubun termoteknoloji alanında üretim yapan tesisleri arasında 
düzenlenen Sürdürülebilir Lokasyon Ödüllerinde, ‘Taahhüt’ kategorisinde ödüle değer bulundu.

Çalışanların da katkısıyla çevresel sürdürülebilirliği kurum kültürünün bir parçası haline getirmek 
amacıyla ‘Holistic approach @ManP for Sustainability’ projesinin uygulandığı fabrikada, her aşamada 

sürdürebilirliği sağlamak için sürekli iyileştirmeye odaklanılıyor.

İklimlendirme sektörünün öncü 
şirketlerinden Bosch Termoteknik’in 
üretim, Ar-Ge ve ihracat üssü Manisa 
Fabrikası, Bosch Termoteknoloji’nin 
tüm dünyadaki fabrikaları arasında 
düzenlenen Sürdürülebilir Lokasyon 
Ödüllerinde ‘Taahhüt’ kategorisinde 
ödüle değer bulundu. Manisa Fabrikası, 
ödülü, çevresel sürdürülebilirliği kurum 
kültürünün bir parçası haline getirmeyi 
amaçlayan ‘Holistic approach @ManP 
for Sustainability’ projesiyle kazandı.

‘Termoteknolojinin geleceğiyiz’ 
misyonuyla sürdürülebilir ısıtma, 
soğutma ve refah çözümleri geliştiren ve 
üreten Manisa Fabrikası, aynı zamanda 
kendi bünyesindeki faaliyetleriyle her 

aşamada sürdürülebilir gelişmeye 
odaklanıyor.

Manisa Fabrikası Teknik Genel 
Müdürü Haşiman Üsküdar ve Tesis 
Yönetim Sorumlusu Nazif Kader’in 
liderliğinde yürütülen Holistic 
approach @ManP for Sustainability’ 
projesi kapsamında mükemmelliğe 
ulaşmayı hedefleyen fabrikada, 
ISO50001:2018 Enerji Yönetim 
Sistemi, Regresyon Analizi yoluyla 
enerji tüketimlerinin ve sapmalarının 
aylık olarak gözden geçirilmesi, 
enerji verimliliği projelerinin yanı 
sıra karbon ayak izi ve su kullanımını 
azaltmaya yönelik projeler hayata 
geçiriliyor.

Çalışanlara ‘Yeşil Mikrofon’ tutuluyor
Manisa Fabrikasındaki çalışanlar, 
çevresel sürdürülebilirliğe bakış açılarını 
ve kişisel çabalarını ‘Yeşil Mikrofon’a 
anlatırken, gelen öneriler değerlendirilerek 
hayata geçirilmesi sağlanıyor.

Tüm paydaşların katılımıyla ağaç dikimi 
gerçekleştirilen fabrikada, çevresel 
sürdürülebilirlik bilincini canlı tutmak 
için alternatif faaliyetler de yapılıyor. 
Fabrika bünyesinde su tasarrufuna 
katkıda bulunmak için yeşil alanlara 
basınca ezilmeyen, suyu tutan Libya çimi 
ekilirken, belli alanlarda konumlandırılan 
geri dönüşüm kutularıyla giyilmeyen 
kıyafetler toplanarak geri dönüşüme 
gönderiliyor.
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BOSCH TERMOTEKNİK MANISA FABRIKASINA 
‘SÜRDÜRÜLEBILIR LOKASYON’ ÖDÜLÜ

Bosch Termoteknik Manisa Fabrikası, Grubun termoteknoloji alanında üretim yapan tesisleri arasında 
düzenlenen Sürdürülebilir Lokasyon Ödüllerinde, ‘Taahhüt’ kategorisinde ödüle değer bulundu.

Çalışanların da katkısıyla çevresel sürdürülebilirliği kurum kültürünün bir parçası haline getirmek 
amacıyla ‘Holistic approach @ManP for Sustainability’ projesinin uygulandığı fabrikada, her aşamada 

sürdürebilirliği sağlamak için sürekli iyileştirmeye odaklanılıyor.

İklimlendirme sektörünün öncü 
şirketlerinden Bosch Termoteknik’in 
üretim, Ar-Ge ve ihracat üssü Manisa 
Fabrikası, Bosch Termoteknoloji’nin 
tüm dünyadaki fabrikaları arasında 
düzenlenen Sürdürülebilir Lokasyon 
Ödüllerinde ‘Taahhüt’ kategorisinde 
ödüle değer bulundu. Manisa Fabrikası, 
ödülü, çevresel sürdürülebilirliği kurum 
kültürünün bir parçası haline getirmeyi 
amaçlayan ‘Holistic approach @ManP 
for Sustainability’ projesiyle kazandı.

‘Termoteknolojinin geleceğiyiz’ 
misyonuyla sürdürülebilir ısıtma, 
soğutma ve refah çözümleri geliştiren ve 
üreten Manisa Fabrikası, aynı zamanda 
kendi bünyesindeki faaliyetleriyle her 

aşamada sürdürülebilir gelişmeye 
odaklanıyor.

Manisa Fabrikası Teknik Genel 
Müdürü Haşiman Üsküdar ve Tesis 
Yönetim Sorumlusu Nazif Kader’in 
liderliğinde yürütülen Holistic 
approach @ManP for Sustainability’ 
projesi kapsamında mükemmelliğe 
ulaşmayı hedefleyen fabrikada, 
ISO50001:2018 Enerji Yönetim 
Sistemi, Regresyon Analizi yoluyla 
enerji tüketimlerinin ve sapmalarının 
aylık olarak gözden geçirilmesi, 
enerji verimliliği projelerinin yanı 
sıra karbon ayak izi ve su kullanımını 
azaltmaya yönelik projeler hayata 
geçiriliyor.

Çalışanlara ‘Yeşil Mikrofon’ tutuluyor
Manisa Fabrikasındaki çalışanlar, 
çevresel sürdürülebilirliğe bakış açılarını 
ve kişisel çabalarını ‘Yeşil Mikrofon’a 
anlatırken, gelen öneriler değerlendirilerek 
hayata geçirilmesi sağlanıyor.

Tüm paydaşların katılımıyla ağaç dikimi 
gerçekleştirilen fabrikada, çevresel 
sürdürülebilirlik bilincini canlı tutmak 
için alternatif faaliyetler de yapılıyor. 
Fabrika bünyesinde su tasarrufuna 
katkıda bulunmak için yeşil alanlara 
basınca ezilmeyen, suyu tutan Libya çimi 
ekilirken, belli alanlarda konumlandırılan 
geri dönüşüm kutularıyla giyilmeyen 
kıyafetler toplanarak geri dönüşüme 
gönderiliyor.
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COPA, YENI VE INOVATIF ÜRÜNLERIYLE
 ISH FRANKFURT FUARI’NDAYDI

COPA, iklimlendirme sektörünün en önemli organizasyonlarından biri olan ve 13-17 Mart 2023 tarihleri 
arasında Almanya’nın Frankfurt şehrinde gerçekleştirilen ISH Frankfurt Fuarı’nda yeni ve inovatif 

ürünlerini ziyaretçileriyle buluşturdu.

Almanya’daki ısıtma, soğutma, 
havalandırma, enerji, konvansiyonel ve 
yenilenebilir enerji alanının en prestijli 
fuarlarından ISH Frankfurt Fuarı 13-17 
Mart 2023 tarihleri arasında gerçekleşti. 
Sektörün önde gelen lider firmaları 
ve profesyonellerini bir araya getiren 
fuar, güncel teknolojileri sergileme ve 
iş bağlantıları kurma açısından hem 
katılımcı hem de ziyaretçilere önemli 
katkılar sundu.

Fuarda iş birliklerini global düzeyde 
geliştiren COPA, 5 gün boyunca 
yüksek verimli ve inovatif ürünlerini 
ziyaretçileriyle buluşturdu. 4 kıtada 
40’tan fazla ülkede faaliyet gösteren 
COPA, ürün gamına ekleyeceği ısı 
pompası, yoğuşmalı kazan, elektrikli 
kombi ve elektrikli radyatörlerin yer 
aldığı yeni ürünlerinin yanı sıra Eomix 

Plus, Eomix ve Eon kombiler; tasarımı 
ile fark yaratan panel radyatörler; 
Naya Line ve Viva Line duvar tipi split 
klimalar ve Nixa12 Hermetik Şofbeniyle 
fuarda yer aldı. Yeni ürünlerini fuarda 
ziyaretçilerin beğenisine sunan COPA, 
ürün gamını daha yeşil bir geleceğe 
odaklanarak genişletmeyi hedefliyor. 

Fuar süresi boyunca ziyaretçileri ve 
sektör profesyonellerini ağırlamaktan 
mutluluk duyduklarını ifade eden 
COPA Isı Sistemleri Genel Müdürü 
Oktay Erdinç: “Sektörümüzün global 
ölçekteki lider firmalarını bir araya 
getirmenin yanı sıra yenilenebilir 
enerji, sürdürülebilirlik ve kaynakların 
korunmasına odaklanan ISH 2023, 
inovatif ürünlerimizi geniş kitlelere 
ulaştırmak adına önemli bir fırsat 
oldu. Kombi, kazan, şofben, klima, 

panel radyatör gibi ürünlerimizi 
ziyaretçilerimize sunduk. Ürün 
gamımızı her geçen gün artırmaya 
devam ediyoruz. İlk kez ISH 2023’te 
sergilediğimiz yeni ürünlerimiz ısı 
pompası, yoğuşmalı kazan, elektrikli 
kombi ve elektrikli radyatörlerimiz 
katılımcılardan büyük ilgi gördü. COPA 
ekibi olarak tüm dünyayı etkileyen 
pandemi dönemi sonrasında ISH 
Frankfurt Fuarı’nda sektörümüz ile 
bir araya gelmekten ve aynı zamanda 
birçok potansiyel müşterimiz ile yeni 
iş birlikleri için görüşmekten büyük 
bir memnuniyet duyuyoruz. Müşteri 
memnuniyetini ön planda tuttuğumuz 
yeni ürünlerimizle daha yeşil bir 
dünya için çalışıyoruz. Karbon ayak 
izini azaltmaya odaklandığımız yeni 
ürünlerimizi yakında tüm sektörün 
beğenisine sunacağız.” dedi.
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COPA, YENI VE INOVATIF ÜRÜNLERIYLE
 ISH FRANKFURT FUARI’NDAYDI

COPA, iklimlendirme sektörünün en önemli organizasyonlarından biri olan ve 13-17 Mart 2023 tarihleri 
arasında Almanya’nın Frankfurt şehrinde gerçekleştirilen ISH Frankfurt Fuarı’nda yeni ve inovatif 

ürünlerini ziyaretçileriyle buluşturdu.

Almanya’daki ısıtma, soğutma, 
havalandırma, enerji, konvansiyonel ve 
yenilenebilir enerji alanının en prestijli 
fuarlarından ISH Frankfurt Fuarı 13-17 
Mart 2023 tarihleri arasında gerçekleşti. 
Sektörün önde gelen lider firmaları 
ve profesyonellerini bir araya getiren 
fuar, güncel teknolojileri sergileme ve 
iş bağlantıları kurma açısından hem 
katılımcı hem de ziyaretçilere önemli 
katkılar sundu.

Fuarda iş birliklerini global düzeyde 
geliştiren COPA, 5 gün boyunca 
yüksek verimli ve inovatif ürünlerini 
ziyaretçileriyle buluşturdu. 4 kıtada 
40’tan fazla ülkede faaliyet gösteren 
COPA, ürün gamına ekleyeceği ısı 
pompası, yoğuşmalı kazan, elektrikli 
kombi ve elektrikli radyatörlerin yer 
aldığı yeni ürünlerinin yanı sıra Eomix 

Plus, Eomix ve Eon kombiler; tasarımı 
ile fark yaratan panel radyatörler; 
Naya Line ve Viva Line duvar tipi split 
klimalar ve Nixa12 Hermetik Şofbeniyle 
fuarda yer aldı. Yeni ürünlerini fuarda 
ziyaretçilerin beğenisine sunan COPA, 
ürün gamını daha yeşil bir geleceğe 
odaklanarak genişletmeyi hedefliyor. 

Fuar süresi boyunca ziyaretçileri ve 
sektör profesyonellerini ağırlamaktan 
mutluluk duyduklarını ifade eden 
COPA Isı Sistemleri Genel Müdürü 
Oktay Erdinç: “Sektörümüzün global 
ölçekteki lider firmalarını bir araya 
getirmenin yanı sıra yenilenebilir 
enerji, sürdürülebilirlik ve kaynakların 
korunmasına odaklanan ISH 2023, 
inovatif ürünlerimizi geniş kitlelere 
ulaştırmak adına önemli bir fırsat 
oldu. Kombi, kazan, şofben, klima, 

panel radyatör gibi ürünlerimizi 
ziyaretçilerimize sunduk. Ürün 
gamımızı her geçen gün artırmaya 
devam ediyoruz. İlk kez ISH 2023’te 
sergilediğimiz yeni ürünlerimiz ısı 
pompası, yoğuşmalı kazan, elektrikli 
kombi ve elektrikli radyatörlerimiz 
katılımcılardan büyük ilgi gördü. COPA 
ekibi olarak tüm dünyayı etkileyen 
pandemi dönemi sonrasında ISH 
Frankfurt Fuarı’nda sektörümüz ile 
bir araya gelmekten ve aynı zamanda 
birçok potansiyel müşterimiz ile yeni 
iş birlikleri için görüşmekten büyük 
bir memnuniyet duyuyoruz. Müşteri 
memnuniyetini ön planda tuttuğumuz 
yeni ürünlerimizle daha yeşil bir 
dünya için çalışıyoruz. Karbon ayak 
izini azaltmaya odaklandığımız yeni 
ürünlerimizi yakında tüm sektörün 
beğenisine sunacağız.” dedi.
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CREAVIT, ISH FRANKFURT FUARI’NDA YENILIKÇI VE 
SÜRDÜRÜLEBILIR ÜRÜNLERIYLE DIKKAT ÇEKTI

50 yılı aşkın tecrübesiyle banyoları birer yaşam alanı olarak tasarlayan Creavit, geniş ürün yelpazesini ve 
yeni ürünlerini seramik sektörünün global oyuncularının 2 yılda bir en yeni ürünlerini sergilediği

ISH Frankfurt Fuarı’nda dünyanın dört bir yanındaki tüketiciler ve sektör profesyonelleri ile buluşturdu.

Bu yıl, “Sürdürülebilir bir gelecek için 
çözümler” mottosuyla Almanya’nın 
Frankfurt şehrinde düzenlenen 
fuarda sektöründe dünyanın önde 
gelen üreticileri en son trendleri ve 
yeniliklerini sergilemek adına bir araya 
geldi. Fuarda sektöre yön veren yenilikçi 
çözümleriyle dikkat çeken Creavit, Red 
Dot tasarım ödüllü 5 mm inceliğe sahip 
Loop lavabo serisinin yeni renkleri, 
minimalist ve sade tasarımlarıyla öne 
çıkan Rayas, Duo ve Solid yeni banyo 
mobilyaları, zarif ve işlevsel detaylarıyla 
banyoyu kusursuz estetikle buluşturan 
yeni armatür serileri; Alfa, Flow, Lua, 
Ritmo ve Nuovo ile dikkat çekti. 

Fuarın teması olan sürdürülebilirlik 
konusunda da önemli adımlar atan 

Creavit, kanalsız tasarımıyla tek 
hamlede kolay temizlik sağlayan 
Rim-Off teknolojisine sahip 
klozetleri, düşük su tüketimine sahip 
rezervuarları, fotoselli ve termostatik 
özellikli armatürleri başta olmak üzere 
geliştirdiği ürünler ile sürdürülebilirlik 
ilkelerine önem vermektedir. 

Teknolojinin banyolara kazandırdığı 
yeni özellikler ile birlikte kullanıcıların 
hayatını kolaylaştıran Creavit’in inovatif 
ürünü WQ Akıllı Klozet ise birçok 
teknolojik özelliğinin yanı sıra kurutma 
özelliği ile tuvalet kâğıdı kullanımını 
minimum seviyeye indirgeyerek hem 
su hem de tuvalet kâğıdı kullanımında 
tasarruf sağlayarak kullanıcıların 
daha çevre dostu bir banyo deneyimi 

yaşamasına imkân tanımaktadır.
Creavit Pazarlama Direktörü Ebru 
Uzluer “Creavit olarak, banyoların 
yaşam alanlarımızın vazgeçilmez 
bir parçası olduğuna inanıyoruz. 
Banyoları işlevsel ve minimalist 
tasarımlar ile buluştururken 
sürdürülebilirlik konusunda da 
sorumluluklarımızın farkındayız. 
Bu nedenle, ürünlerimizi üretirken 
ve tasarlarken doğal kaynakların 
ekonomik kullanımı konusuna 
özen gösteriyoruz. ISH Frankfurt 
Fuarı’nda sergilediğimiz ürünlerimiz 
başta olmak üzere hem estetik hem 
de çevre dostu çözümler sunarak 
dünyanın 65’i aşkın ülkesindeki 
tüketicilerimizin hayatına 
dokunuyoruz.” dedi.
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yeni ürünlerini seramik sektörünün global oyuncularının 2 yılda bir en yeni ürünlerini sergilediği

ISH Frankfurt Fuarı’nda dünyanın dört bir yanındaki tüketiciler ve sektör profesyonelleri ile buluşturdu.

Bu yıl, “Sürdürülebilir bir gelecek için 
çözümler” mottosuyla Almanya’nın 
Frankfurt şehrinde düzenlenen 
fuarda sektöründe dünyanın önde 
gelen üreticileri en son trendleri ve 
yeniliklerini sergilemek adına bir araya 
geldi. Fuarda sektöre yön veren yenilikçi 
çözümleriyle dikkat çeken Creavit, Red 
Dot tasarım ödüllü 5 mm inceliğe sahip 
Loop lavabo serisinin yeni renkleri, 
minimalist ve sade tasarımlarıyla öne 
çıkan Rayas, Duo ve Solid yeni banyo 
mobilyaları, zarif ve işlevsel detaylarıyla 
banyoyu kusursuz estetikle buluşturan 
yeni armatür serileri; Alfa, Flow, Lua, 
Ritmo ve Nuovo ile dikkat çekti. 

Fuarın teması olan sürdürülebilirlik 
konusunda da önemli adımlar atan 

Creavit, kanalsız tasarımıyla tek 
hamlede kolay temizlik sağlayan 
Rim-Off teknolojisine sahip 
klozetleri, düşük su tüketimine sahip 
rezervuarları, fotoselli ve termostatik 
özellikli armatürleri başta olmak üzere 
geliştirdiği ürünler ile sürdürülebilirlik 
ilkelerine önem vermektedir. 

Teknolojinin banyolara kazandırdığı 
yeni özellikler ile birlikte kullanıcıların 
hayatını kolaylaştıran Creavit’in inovatif 
ürünü WQ Akıllı Klozet ise birçok 
teknolojik özelliğinin yanı sıra kurutma 
özelliği ile tuvalet kâğıdı kullanımını 
minimum seviyeye indirgeyerek hem 
su hem de tuvalet kâğıdı kullanımında 
tasarruf sağlayarak kullanıcıların 
daha çevre dostu bir banyo deneyimi 

yaşamasına imkân tanımaktadır.
Creavit Pazarlama Direktörü Ebru 
Uzluer “Creavit olarak, banyoların 
yaşam alanlarımızın vazgeçilmez 
bir parçası olduğuna inanıyoruz. 
Banyoları işlevsel ve minimalist 
tasarımlar ile buluştururken 
sürdürülebilirlik konusunda da 
sorumluluklarımızın farkındayız. 
Bu nedenle, ürünlerimizi üretirken 
ve tasarlarken doğal kaynakların 
ekonomik kullanımı konusuna 
özen gösteriyoruz. ISH Frankfurt 
Fuarı’nda sergilediğimiz ürünlerimiz 
başta olmak üzere hem estetik hem 
de çevre dostu çözümler sunarak 
dünyanın 65’i aşkın ülkesindeki 
tüketicilerimizin hayatına 
dokunuyoruz.” dedi.



84 

H
AB

ER
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

DAIKIN TÜRKİYE, IKLIMLENDIRME LABORATUVARLARI 
ILE MESLEKI EĞITIMI DESTEKLEMEYE DEVAM EDIYOR

Daikin, gençlerin eğitimini desteklemeye açtığı iklimlendirme laboratuvarları ile devam ediyor. Daha 
önce gençlerin eğitimine katkıda bulunmak, iklim değişikliği ve sürdürülebilirlik bilincini yaygınlaştırmak 

amacıyla İstanbul ve İzmir’de 2 adet mesleki ve teknik Anadolu lisesinde laboratuvar açan Daikin Türkiye, 
şimdi de Manisa Celal Bayar Üniversitesi’nde kurulan iklimlendirme laboratuvarının resmi açılışını 

gerçekleştirdi.

Daikin Türkiye; iklimlendirme 
sektörüne sunduğu yeniliklerle 
büyümesine devam ederken, aynı 
zamanda eğitim konusundaki 
çalışmalarını da sürdürüyor. Hem 
sektöre hem de geleceğin profesyonelleri 
olan öğrencilere yönelik çeşitli eğitimler 
sunan şirket; mesleki eğitim veren 
okullara da bu kapsamda destekte 
bulunuyor. F25 stratejileri kapsamında 
2025 yılına kadar en az 5 yeni 
iklimlendirme laboratuvarı kurma 
hedefi belirleyen Daikin Türkiye; daha 
önce İstanbul’da Pendik Borsa İstanbul 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde 
ısıtma ve soğutma olarak 2 adet ve İzmir 
Aliağa Habaş Hamdi Başaran Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi’nde de 1 adet 
Daikin laboratuvarı kurdu. 

Meslek ve Anadolu liselerinin yanı sıra 
Manisa Celal Bayar Üniversitesi’nde 
de iklimlendirme laboratuvarı kuran 
Daikin Türkiye, her yaş grubundan 
öğrencinin iklimlendirme sektöründeki 
mesleki yetkinliklerini son teknolojileri 
deneyimleyerek geliştirmesini 
hedefliyor. 

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Hasan 
Ferdi Turgutlu Teknoloji Fakültesi’nde 
yer alan iklimlendirme laboratuvarının 

resmi açılışına, Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Ataç ile Daikin Türkiye Genel Müdür 
Yardımıcısı Tuncer Gülsaran ve Satış 
Sonrası Hizmetler Departman Müdürü 
Alper Bulca katılım gösterdi. 

Daikin Türkiye’nin mesleki eğitime 
verdiği önem ile ilgili Daikin Türkiye 
Genel Müdür Yardımcısı Tuncer 
Gülsaran: “Daikin olarak eğitime çok 
önem veriyoruz ve bu kapsamda gerek 
Daikin Global Trainee gibi işe alım 
programlarımız kapsamında gerekse 
Daikin Akademi ile hem sektöre 
yönelik hem öğrencilere yönelik 
eğitimler sunuyoruz. İklimlendirme 
sektörünün de gelişimine katkıda 
bulunmak amacıyla; mesleki eğitim 
konusunda üzerimize düşeni yapmaya 
gayret ediyoruz. Amacımız geleceğin 
profesyonelleri olan gençlerimizin 
Daikin iklimlendirme laboratuvarları ile 
görerek, deneyimleyerek bu alanda son 
teknolojilerle eğitim alabilmeleri.”

Eğitimlerle iklimlendirme sektörünün 
gelişimine destek olunuyor
İklimlendirme sektörünün değişim 
ve gelişimine katkıda bulunmayı 
amaç edinen Daikin Türkiye; ‘Eğitim 
gücümüz ve değerimizdir’ mottosuyla 

hareket eden Daikin Akademi ile, 
kurulduğundan bu yana sektöre 
yönelik 425.265 insan x saat eğitim 
verdi.

Aynı zamanda Türkiye’de, Avrupa’nın 
İlk İklimlendirme Teknolojileri 
Deneyim Merkezi’ne sahip olan şirket; 
ürünler ve teknolojilerin etkin bir 
şekilde sergilendiği merkezde 2015 
yılından beri yaklaşık 15 bin ziyaretçi 
ağırladı. Merkezin ilk ziyaretçileri 
ise geleceğin profesyonelleri olarak 
görülen Yıldız Teknik Üniversitesi 
Makine Mühendisliği öğrencileri 
ile İstanbul Kültür Üniversitesi 
İklimlendirme ve Soğutma 
Teknolojileri Bölümü öğrencileri oldu. 

Daikin Türkiye öğrenciler için 
olduğu kadar eğiticinin eğitimine 
de önem veriyor. Milli Eğitim 
Bakanlığı ile iş birliği yaparak, MEB 
eğitmenlerine yönelik “Öğretmen 
Yetiştirme ve Geliştirme Programı” 
kapsamında teknik eğitimler veriyor 
ve bu doğrultuda 71 eğitmene 1.846 
insan x saat eğitim verildi. Aynı 
zamanda eğitim materyallerine de 
katkıda bulunan şirket; Milli Eğitim 
iklimlendirme kitaplarına da teknik 
içerik desteği veriyor.
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Daikin, gençlerin eğitimini desteklemeye açtığı iklimlendirme laboratuvarları ile devam ediyor. Daha 
önce gençlerin eğitimine katkıda bulunmak, iklim değişikliği ve sürdürülebilirlik bilincini yaygınlaştırmak 

amacıyla İstanbul ve İzmir’de 2 adet mesleki ve teknik Anadolu lisesinde laboratuvar açan Daikin Türkiye, 
şimdi de Manisa Celal Bayar Üniversitesi’nde kurulan iklimlendirme laboratuvarının resmi açılışını 

gerçekleştirdi.

Daikin Türkiye; iklimlendirme 
sektörüne sunduğu yeniliklerle 
büyümesine devam ederken, aynı 
zamanda eğitim konusundaki 
çalışmalarını da sürdürüyor. Hem 
sektöre hem de geleceğin profesyonelleri 
olan öğrencilere yönelik çeşitli eğitimler 
sunan şirket; mesleki eğitim veren 
okullara da bu kapsamda destekte 
bulunuyor. F25 stratejileri kapsamında 
2025 yılına kadar en az 5 yeni 
iklimlendirme laboratuvarı kurma 
hedefi belirleyen Daikin Türkiye; daha 
önce İstanbul’da Pendik Borsa İstanbul 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde 
ısıtma ve soğutma olarak 2 adet ve İzmir 
Aliağa Habaş Hamdi Başaran Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi’nde de 1 adet 
Daikin laboratuvarı kurdu. 

Meslek ve Anadolu liselerinin yanı sıra 
Manisa Celal Bayar Üniversitesi’nde 
de iklimlendirme laboratuvarı kuran 
Daikin Türkiye, her yaş grubundan 
öğrencinin iklimlendirme sektöründeki 
mesleki yetkinliklerini son teknolojileri 
deneyimleyerek geliştirmesini 
hedefliyor. 

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Hasan 
Ferdi Turgutlu Teknoloji Fakültesi’nde 
yer alan iklimlendirme laboratuvarının 

resmi açılışına, Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Ataç ile Daikin Türkiye Genel Müdür 
Yardımıcısı Tuncer Gülsaran ve Satış 
Sonrası Hizmetler Departman Müdürü 
Alper Bulca katılım gösterdi. 

Daikin Türkiye’nin mesleki eğitime 
verdiği önem ile ilgili Daikin Türkiye 
Genel Müdür Yardımcısı Tuncer 
Gülsaran: “Daikin olarak eğitime çok 
önem veriyoruz ve bu kapsamda gerek 
Daikin Global Trainee gibi işe alım 
programlarımız kapsamında gerekse 
Daikin Akademi ile hem sektöre 
yönelik hem öğrencilere yönelik 
eğitimler sunuyoruz. İklimlendirme 
sektörünün de gelişimine katkıda 
bulunmak amacıyla; mesleki eğitim 
konusunda üzerimize düşeni yapmaya 
gayret ediyoruz. Amacımız geleceğin 
profesyonelleri olan gençlerimizin 
Daikin iklimlendirme laboratuvarları ile 
görerek, deneyimleyerek bu alanda son 
teknolojilerle eğitim alabilmeleri.”

Eğitimlerle iklimlendirme sektörünün 
gelişimine destek olunuyor
İklimlendirme sektörünün değişim 
ve gelişimine katkıda bulunmayı 
amaç edinen Daikin Türkiye; ‘Eğitim 
gücümüz ve değerimizdir’ mottosuyla 

hareket eden Daikin Akademi ile, 
kurulduğundan bu yana sektöre 
yönelik 425.265 insan x saat eğitim 
verdi.

Aynı zamanda Türkiye’de, Avrupa’nın 
İlk İklimlendirme Teknolojileri 
Deneyim Merkezi’ne sahip olan şirket; 
ürünler ve teknolojilerin etkin bir 
şekilde sergilendiği merkezde 2015 
yılından beri yaklaşık 15 bin ziyaretçi 
ağırladı. Merkezin ilk ziyaretçileri 
ise geleceğin profesyonelleri olarak 
görülen Yıldız Teknik Üniversitesi 
Makine Mühendisliği öğrencileri 
ile İstanbul Kültür Üniversitesi 
İklimlendirme ve Soğutma 
Teknolojileri Bölümü öğrencileri oldu. 

Daikin Türkiye öğrenciler için 
olduğu kadar eğiticinin eğitimine 
de önem veriyor. Milli Eğitim 
Bakanlığı ile iş birliği yaparak, MEB 
eğitmenlerine yönelik “Öğretmen 
Yetiştirme ve Geliştirme Programı” 
kapsamında teknik eğitimler veriyor 
ve bu doğrultuda 71 eğitmene 1.846 
insan x saat eğitim verildi. Aynı 
zamanda eğitim materyallerine de 
katkıda bulunan şirket; Milli Eğitim 
iklimlendirme kitaplarına da teknik 
içerik desteği veriyor.
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GEBERIT, EcoVadis SÜRDÜRÜLEBILIRLIK 
SIRALAMASI’NDA BIR KEZ DAHA

PLATIN MADALYA’NIN SAHIBI
Uzun yıllardır doğal kaynakların verimli kullanılması ve korunması noktasında stratejiler geliştiren 

Geberit, verimli sürdürülebilirlik yönetiminden dolayı EcoVadis platformu tarafından üst üste üçüncü 
kez Platin Madalya ile ödüllendirildi. EcoVadis tarafından listelenen Sürdürülebilirlik Sıralaması’nda tüm 

şirketler arasında böylelikle %1’lik dilimde yer alan Geberit, doğaya karşı sorumluluğu ve bu yönde yaptığı 
çalışmaları bir kez daha kanıtladı.

Çevreye ve doğal kaynakların 
geleceğine dair verdiği önemi suya 
yön veren teknolojilerle koruyan 
İsviçreli sıhhi tesisat devi Geberit; 
“çevre”, “adil çalışma ve insan hakları”, 
“etik” ve sürdürülebilir tedarik” 
ana temalarındaki değerlendirmeler 
ile şirketlerin sürdürülebilirlik 
performansını ölçen EcoVadis’te 
%1’lik dilimin içinde yer alarak Platin 
Madalya’nın sahibi oldu. Yıllık EcoVadis 
değerlendirmesinin bir parçası olarak 
verilen en yüksek ödülün sahibi olan 
Geberit, ayrıca listelenen tüm şirketler 
arasında %1’lik dilimde üst üste üçüncü 
kez yer almayı başardı. Bu ödül, 

Geberit’in kapsamlı, sistematik ve uzun 
vadeli bir sürdürülebilirlik yönetim 
sistemine sahip olduğunu yeniden 
görünür kıldı.

Sürdürülebilirlik, Geberit’in 30 yılı aşkın 
süredir yol göstericisi
Daha kararlı ve sürdürülebilir bir sıhhi 
tesisat sektörü için değişimde öncü rol 
oynayıp EcoVadis Sürdürülebilirlik 
Sıralaması’nda en üst dilimde 
yer almaktan gurur duyduklarını 
ifade eden Geberit Türkiye Genel 
Müdürü Ufuk Algıer, “30 yılı aşkın 
süredir sürdürülebilirliğe olan 
inanç ve kararlılıkla hareket edip 

daha sürdürülebilir bir sıhhi tesisat 
sektörüne yönelik değişimde öncü 
bir rol oynamak istiyoruz. Bunun 
için de 1990 gibi erken bir tarihte ilk 
çevre stratejisini hazırlayarak belirli 
önlemleri uygulamaya koyduk. Yıllar 
içinde bu strateji kademeli olarak 
kurumsal kültürümüzün ayrılmaz bir 
parçası haline gelerek kapsamlı bir 
sürdürülebilirlik stratejisine dönüştü. 
Bu sayede Birleşmiş Milletler’in 
Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleri’ne 
önemli bir katkı sağlıyoruz. Geberit 
olarak daha sürdürülebilir bir dünya 
adına inovatif teknolojilerimizle birlikte 
suya yön vermeye devam edeceğiz.” dedi.

Geberit Türkiye 
Genel Müdürü
Ufuk Algıer
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DemirDöküm,
YETKILI SERVISLERIYLE ISTANBUL’DA BULUŞTU

DemirDöküm’ün geleneksel olarak düzenlediği Yetkili Servisler Toplantısı, bu yıl İstanbul’da gerçekleşti. 
Türkiye’nin dört bir yanından 300’e yakın DemirDöküm yetkili servisi, “Konu Rekor Olunca DemirDöküm” 

temasıyla Bomonti Hilton Otel’de buluştu. 2022 yılı iş sonuçları, 2023 yılı hedefleri ve şirketin Satış 
Sonrası Hizmetler kapsamında hayata geçirdiği çalışmalar CEO Alper Avdel başta olmak üzere üst düzey 

yöneticiler tarafından paylaşıldı.

İklimlendirme sektörünün öncü 
markalarından DemirDöküm, 
Koronavirüs pandemi sürecinin 
ardından yetkili servisleriyle fiziki 
ortamda buluştu. “Konu Rekor Olunca 
DemirDöküm” temasıyla Hilton İstanbul 
Bomonti Hotel’de gerçekleştirilen 
toplantıya Türkiye genelinden 300’e 
yakın yetkili servis katıldı. CEO Alper 
Avdel, Satış Sonrası Hizmetlerden 
Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Zeki 
Kalaycılar, Pazarlamadan Sorumlu 
Genel Müdür Yardımcısı Ufuk Atan, 
Satıştan Sorumlu Genel Müdür 
Yardımcısı Erol Kayaoğlu, Servis Saha 
Direktörü Fuat Hamoğlu, Müşteri 
İletişim Merkezi Direktörü Hakan 
Yalçın ve DemirDöküm üst düzey 
yöneticilerinin katıldığı toplantıda 2022 
yılı iş sonuçları ile 2023 yılı hedefleri 
paylaşıldı. Satış Sonrası Hizmetlerde 
Türkiye’nin sektöründe referans noktası 
konumuna ulaşan DemirDöküm’ün 
yetkili servis buluşmasının 
sunuculuğunu Simge Fıstıkoğlu 
üstlenirken, konuk konuşmacı Dr. 
Can Fuat Gürlesel ekonomik anlamda 
ciddi sınavlardan geçen piyasaları 
değerlendirdi. 

“Büyüme hedefimize ulaştık.”
Konuşmasına Türkiye’nin dört bir 
yanında aynı kalitede hizmet vermek 
için büyük efor sarf eden yetkili 
servislere teşekkür ederek başlayan 
DemirDöküm CEO’su Alper Avdel, 2022 
yılı değerlendirmesi ve 2023 yılındaki 
DemirDöküm stratejisi ile küresel 
ve Türkiye özelindeki gelişmeleri 
katılımcılarla paylaştı. 2022’nin kendine 
özel zorlukları barındıran bir yıl 
olduğunun altını çizen Avdel; “Doğru 

zamanda müşterilerimizin talep ettiği 
ürünleri üretebilmek için komponent ve 
yedek parça tedariki ile kusursuz hizmet 
ana gündemimiz arasında yer aldı. 
Tüm iş kollarımızda üretimden satış, 
pazarlama ve satış sonrası hizmetlere 
kadar hep birlikte çok büyük efor sarf 
ettik. Yeni ürünlerimiz müşterilerimizin 
ve iş ortaklarımızın teveccühünü 
kazandı. Geleneksel iş kollarının yanı 
sıra yeni iş kollarında da büyüme 
hedefimize bu yıl hep birlikte ulaştık. 
Hizmet verdiğimiz tüm alanlarda kendi 
rekorlarımızı tazeledik.” dedi.

“Müşterilerimiz bize her kanaldan 
ulaşabiliyor.”
DemirDöküm’ün müşteri deneyimi ve 
memnuniyeti konusundaki stratejisinin 
7 yıl önce hayata geçirildiğini 
belirten Satış Sonrası Hizmetlerden 
Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı 
Zeki Kalaycılar ise bu süreçte hayata 
geçen uygulamalarla 2023 yılı ve 
önümüzdeki birkaç yıl içinde devreye 
alınacak yeni projeleri paylaştı. Satış 
Sonrası Hizmetlerde müşteri bekleme 
süresini minimuma indirmek için 
farklı alanlarda birçok projeyi hayata 
geçirdiklerini belirten Kalaycılar; 
“Geride bıraktığımız süreçte kendimize 
bir ölçek belirledik. Müşteri İletişim 
Merkezi’nde tüm sistemin buluta 
taşınması, daha hızlı ulaşılabilir olmak 
adına gerçekleştirdiğimiz yatırımlar, 
her dilde otomatik çeviri yapan 
WhatsApp tercüme projesi gibi birçok 
yenilik ile müşterilerimizin bize her 
mecradan hızlıca ulaşabilmesine ve 
çözüm bulabilmesine odaklandık. Diğer 
bir taraftan da yetkili servislerimizin 
yetkinliklerini artırmak için 

eğitimlerimizi sürdürdük. Önümüzdeki 
süreçte Satış Sonrası Hizmetlerde dijital 
kullanımımızı çok daha yoğunlaştıracak 
projelerimizi hazırladık; buna bir örnek 
olarak, verdiğimiz servis hizmetlerinde 
kağıt kullanımını hayatımızdan 
tamamen çıkaracağız.” dedi.

“İlk tercih edilme oranımız %20 arttı.”
DemirDöküm’ün 2023 ajandasında 
önemli gündemlerin yer aldığına dikkat 
çeken Ufuk Atan; “Yeni dönemde 
bireyselleştirilmiş müşteri deneyimine 
odaklanacağız. Önümüzdeki yıl hem 
ülkemizde hem sektörümüzde hem 
de küresel ölçekte enerji çeşitlemesi 
gündemi ön planda olacak. Biz de bu 
konuda ciddi hazırlıklar yapıyoruz. 
Hedefimiz her zamanki gibi satışını 
yaptığımız tüm ürün gruplarında 
büyümek. Kısa sürede pazarın yıldızı 
olmayı başaran yeni ürünlerimizin yanı 
sıra müşteri deneyimi ve memnuniyeti 
üzerine yaptığımız projelerle, 
markamızın ilk tercih edilen marka 
olma oranını yine arttırmayı başardık. 
Bu oranı daha da yukarı çekmek 
için 2023’te de markamıza yatırım 
yapmaya devam edeceğiz. Yeni yılda 
akıllı sistem ürünlerimizle de pazarda 
fark yaratacağız. Mutlu müşteriyi inşa 
etmenin merkezinde yer alan Satış 
Sonrası Hizmet ailemizi desteklemeye 
devam edeceğiz.” dedi.

Tüm gün süren etkinlik sonunda 
Türkiye genelinde dereceye giren 
yetkili servislere başarı ödülleri de 
takdim edildi. Performans ve kıdem 
başlıklarında dereceye giren yetkili 
servisler ödüllerini DemirDöküm 
yöneticilerinden aldı.
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DemirDöküm,
YETKILI SERVISLERIYLE ISTANBUL’DA BULUŞTU

DemirDöküm’ün geleneksel olarak düzenlediği Yetkili Servisler Toplantısı, bu yıl İstanbul’da gerçekleşti. 
Türkiye’nin dört bir yanından 300’e yakın DemirDöküm yetkili servisi, “Konu Rekor Olunca DemirDöküm” 

temasıyla Bomonti Hilton Otel’de buluştu. 2022 yılı iş sonuçları, 2023 yılı hedefleri ve şirketin Satış 
Sonrası Hizmetler kapsamında hayata geçirdiği çalışmalar CEO Alper Avdel başta olmak üzere üst düzey 

yöneticiler tarafından paylaşıldı.

İklimlendirme sektörünün öncü 
markalarından DemirDöküm, 
Koronavirüs pandemi sürecinin 
ardından yetkili servisleriyle fiziki 
ortamda buluştu. “Konu Rekor Olunca 
DemirDöküm” temasıyla Hilton İstanbul 
Bomonti Hotel’de gerçekleştirilen 
toplantıya Türkiye genelinden 300’e 
yakın yetkili servis katıldı. CEO Alper 
Avdel, Satış Sonrası Hizmetlerden 
Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Zeki 
Kalaycılar, Pazarlamadan Sorumlu 
Genel Müdür Yardımcısı Ufuk Atan, 
Satıştan Sorumlu Genel Müdür 
Yardımcısı Erol Kayaoğlu, Servis Saha 
Direktörü Fuat Hamoğlu, Müşteri 
İletişim Merkezi Direktörü Hakan 
Yalçın ve DemirDöküm üst düzey 
yöneticilerinin katıldığı toplantıda 2022 
yılı iş sonuçları ile 2023 yılı hedefleri 
paylaşıldı. Satış Sonrası Hizmetlerde 
Türkiye’nin sektöründe referans noktası 
konumuna ulaşan DemirDöküm’ün 
yetkili servis buluşmasının 
sunuculuğunu Simge Fıstıkoğlu 
üstlenirken, konuk konuşmacı Dr. 
Can Fuat Gürlesel ekonomik anlamda 
ciddi sınavlardan geçen piyasaları 
değerlendirdi. 

“Büyüme hedefimize ulaştık.”
Konuşmasına Türkiye’nin dört bir 
yanında aynı kalitede hizmet vermek 
için büyük efor sarf eden yetkili 
servislere teşekkür ederek başlayan 
DemirDöküm CEO’su Alper Avdel, 2022 
yılı değerlendirmesi ve 2023 yılındaki 
DemirDöküm stratejisi ile küresel 
ve Türkiye özelindeki gelişmeleri 
katılımcılarla paylaştı. 2022’nin kendine 
özel zorlukları barındıran bir yıl 
olduğunun altını çizen Avdel; “Doğru 

zamanda müşterilerimizin talep ettiği 
ürünleri üretebilmek için komponent ve 
yedek parça tedariki ile kusursuz hizmet 
ana gündemimiz arasında yer aldı. 
Tüm iş kollarımızda üretimden satış, 
pazarlama ve satış sonrası hizmetlere 
kadar hep birlikte çok büyük efor sarf 
ettik. Yeni ürünlerimiz müşterilerimizin 
ve iş ortaklarımızın teveccühünü 
kazandı. Geleneksel iş kollarının yanı 
sıra yeni iş kollarında da büyüme 
hedefimize bu yıl hep birlikte ulaştık. 
Hizmet verdiğimiz tüm alanlarda kendi 
rekorlarımızı tazeledik.” dedi.

“Müşterilerimiz bize her kanaldan 
ulaşabiliyor.”
DemirDöküm’ün müşteri deneyimi ve 
memnuniyeti konusundaki stratejisinin 
7 yıl önce hayata geçirildiğini 
belirten Satış Sonrası Hizmetlerden 
Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı 
Zeki Kalaycılar ise bu süreçte hayata 
geçen uygulamalarla 2023 yılı ve 
önümüzdeki birkaç yıl içinde devreye 
alınacak yeni projeleri paylaştı. Satış 
Sonrası Hizmetlerde müşteri bekleme 
süresini minimuma indirmek için 
farklı alanlarda birçok projeyi hayata 
geçirdiklerini belirten Kalaycılar; 
“Geride bıraktığımız süreçte kendimize 
bir ölçek belirledik. Müşteri İletişim 
Merkezi’nde tüm sistemin buluta 
taşınması, daha hızlı ulaşılabilir olmak 
adına gerçekleştirdiğimiz yatırımlar, 
her dilde otomatik çeviri yapan 
WhatsApp tercüme projesi gibi birçok 
yenilik ile müşterilerimizin bize her 
mecradan hızlıca ulaşabilmesine ve 
çözüm bulabilmesine odaklandık. Diğer 
bir taraftan da yetkili servislerimizin 
yetkinliklerini artırmak için 

eğitimlerimizi sürdürdük. Önümüzdeki 
süreçte Satış Sonrası Hizmetlerde dijital 
kullanımımızı çok daha yoğunlaştıracak 
projelerimizi hazırladık; buna bir örnek 
olarak, verdiğimiz servis hizmetlerinde 
kağıt kullanımını hayatımızdan 
tamamen çıkaracağız.” dedi.

“İlk tercih edilme oranımız %20 arttı.”
DemirDöküm’ün 2023 ajandasında 
önemli gündemlerin yer aldığına dikkat 
çeken Ufuk Atan; “Yeni dönemde 
bireyselleştirilmiş müşteri deneyimine 
odaklanacağız. Önümüzdeki yıl hem 
ülkemizde hem sektörümüzde hem 
de küresel ölçekte enerji çeşitlemesi 
gündemi ön planda olacak. Biz de bu 
konuda ciddi hazırlıklar yapıyoruz. 
Hedefimiz her zamanki gibi satışını 
yaptığımız tüm ürün gruplarında 
büyümek. Kısa sürede pazarın yıldızı 
olmayı başaran yeni ürünlerimizin yanı 
sıra müşteri deneyimi ve memnuniyeti 
üzerine yaptığımız projelerle, 
markamızın ilk tercih edilen marka 
olma oranını yine arttırmayı başardık. 
Bu oranı daha da yukarı çekmek 
için 2023’te de markamıza yatırım 
yapmaya devam edeceğiz. Yeni yılda 
akıllı sistem ürünlerimizle de pazarda 
fark yaratacağız. Mutlu müşteriyi inşa 
etmenin merkezinde yer alan Satış 
Sonrası Hizmet ailemizi desteklemeye 
devam edeceğiz.” dedi.

Tüm gün süren etkinlik sonunda 
Türkiye genelinde dereceye giren 
yetkili servislere başarı ödülleri de 
takdim edildi. Performans ve kıdem 
başlıklarında dereceye giren yetkili 
servisler ödüllerini DemirDöküm 
yöneticilerinden aldı.
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KALEKİM’DEN 2022 YILINDA GÜÇLÜ BÜYÜME:
YILLIK NET KARI %146’LIK ARTIŞLA

524,7 MILYON TL OLDU
Yapı kimyasalları alanında yenilikçi 
ürünleri ile başarısını her yıl bir 
adım ileri taşıyan Kalekim, 2022 yılı 
Ocak-Aralık dönemine ait finansal 
sonuçlarını Kamuoyu Aydınlatma 
Platformu üzerinden paylaştı. Yıl 
genelindeki istikrarlı performansını yıl 
sonuna da taşıyarak, güçlü bir büyüme 
performansı ortaya koyan Kalekim, 2022 
yılını hedeflerinin üstünde bir başarıyla 
tamamladı. 2022 yılında yurt içinde 
ve yurt dışında yaptığı yeni yatırım 
ve güçlü iş birlikleri üretim gücünü 
ve pazarlama ağını daha da genişleten 
Kalekim, Rusya-Ukrayna savışı 
nedeniyle küresel pazarlarda derinleşen 
enerji krizine rağmen 2021 yılında 
yaklaşık 213,2 milyon TL olan net karını 
2022 sonu itibariyle %146 oranında 
artırarak, toplamda 524,7 milyon TL’lik 
net kara ulaştı. 

destek için hareket geçti. Ayni ve nakdi 
desteklerimizi Kaleseramik Eğitim, 
Sağlık ve Sosyal Yardım Vakfı üzerinden 
organize ederek, AFAD başta olmak 
üzere ilgili resmi ve özel kuruluşların 
koordinesinde ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırdık. Yine afet bölgesindeki 
valiliklerimiz tarafından belirlenen 
ihtiyaçlar doğrultusunda, özel yapım 
engelli bireyler için erişilebilir tuvalet, 
hem duş hem de tuvalet kullanımına 
uygun toplam 170 hijyen konteyneri ve 
79’u yaşam ve 4’ü kreş olmak üzere 
toplamda 253 konteyneri bölgeye 
sevk ettik. Ayrıca, ihtiyaç görülmesi 
halinde ise, Kalekim’in Mersin ve 
Mardin lokasyonlarındaki tesislerimizi 
kullanıma açabileceğimizi söyledik.

Bizim için 2022 yılı, büyüme 
hedeflerimiz doğrultusunda yatırım 
ve iş birliklerine odaklandığımız bir 
yıl oldu. Yılın başında yurt içi pazarda 
yapı kimyasalları ve beton teknolojileri 
alanında faaliyet gösteren Lyksor Kimya 
A.Ş.’nin %75’lik hissesini yaklaşık 
140 milyon TL karşılığında satın aldık. 
Yaptığımız bu yatırım, 2022 yılındaki 
ciromuza, 439 milyon TL’lik bir katkı 
sağladı. 

Bununla birlikte yurt dışında büyüme 
hedeflerimiz kapsamında, geçen yıldan 
beri üzerinde çalıştığımız Romanya’daki 
yatırımımızı da bu yılın hemen 
başında olumlu şekilde sonuçlandırdık. 
Romanya’da inşaat sektöründe faaliyet 
gösteren güçlü bir yerel ortak ile 
ortaklaşa kurduğumuz Kalekim Romania 
SA, bu ülkedeki faaliyetlerine başladı. 
Köstence ve Bükreş’te açtığımız depo 
ve satış yerlerimiz ile faaliyetlerimize 
devam etmekteyiz. Yine Irak’ın 
Duhok şehrinde yeni bir şube açmayı 
planlıyoruz. Bu şubemiz ile hem Kuzey 
Irak’ta hem de Irak’ın geri kalan 
bölgelerinde tüketicilere daha hızlı 
ulaşmayı amaçlıyoruz. Ayrıca artan 
enerji maliyetleri ve sürdürülebilirlik 
hedeflerimiz doğrultusunda önümüzdeki 
süreçte, güneş enerjisine yaklaşık 
6 milyon dolarlık bir yatırımı yapma 
kararı aldık.”

“Zorlukları başarıya dönüştürdüğümüz 
bir yıl oldu.”
Kalekim Genel Müdürü Timur Karaoğlu 
ise, 2022 yılında güçlü performansları 
ile zorlukları başarıya dönüştürdüklerini 
belirterek, şunları kaydetti:

“Yaşadığımız deprem felaketleri 
nedeniyle zor bir süreçten geçiyoruz. 
Ama zorluklar karşısında birlik olmayı, 
dayanışma ruhu içinde hareket etmeyi 
çok iyi bilen ve geçmişi bunun örnekleri 
ile dolu olan bir milletiz. Bu deprem 
felaketinde de yine aynı dayanışma 
ruhu ile yaralarımızı sarıp, yeniden 
ayağa kalkacağız. Kalekim olarak, Kale 
Grubu’nun iştiraki şirketlerle birlikte ilk 
günden itibaren harekete geçerek, ayni 
ve nakdi yardımlarla bölgeye destek 
olduk. Yitirdiğimiz tüm canlar için bir 
kez daha tüm milletimize baş sağlığı 
diliyorum. Şirket olarak, ilk gün olduğu 
gibi bundan sonra da üzerimize düşen 
sorumluluk doğrultusunda hem bölgeye 
hem de depremzedelerimize destek 
olmaya devam edeceğiz.

Kalekim olarak, 2022 yılının 
içerisinde her çeyrek bir adım daha 
ileri taşıdığımız finansal başarımızı, 
yıl sonu itibariyle hedeflerimizin de 
üstüne çıkarak, taçlandırdık. Pandemi, 
savaş, enerji krizi ve küresel resesyon 
endişelerinin gölgesinde geçen bir 
yılda, yaptığımız doğru yatırım ve iş 
birliği hamleleri ile zorlukları başarıya 
dönüştürdük. Yıl sonu itibariyle net satış 
gelirimizi, bir önceki yıla göre, %165 
artırarak, 2,14 milyar TL’ye çıkardık. Bu 
süreçte net dönem karımız da geçen yıla 
oranla %146 artarak, 524,7 milyon TL
olarak gerçekleşti. 2022 yılında ayrıca 
esas faaliyet kar marjımızı 420 baz 
puan iyileştirerek, %15,6’dan %19,8’e 
yükselttik. Aynı şekilde yurt içi 
satışlarımızı bir önceki yıla göre %161, 
yurt dışı satışlarımızı da %171 oranında 
artırarak hem ulusal hem de uluslararası 
pazarda önemli bir başarıya imza attık. 
Önümüzdeki süreçte de yine yeni 
yatırım ve iş birlikleri ile bu başarımızı 
daha da ileri taşımayı hedefliyoruz.

“2022 yılı, yatırım ve iş birliklerine 
odaklandığımız bir yıl oldu.”
2022 yılında büyüme hedefleri 
doğrultusunda yurt içinde ve yurt dışında 
yatırım planlarına odaklandıklarını 
belirten Kale Holding CFO’su Haluk 
Alperat, Türkiye’nin içinden geçtiği 
sürece ve bu süreçteki destekleri ile 
yıl içinde yaptıkları yatırımlara ilişkin 
şunları söyledi:

“Ülke olarak, zor bir süreçten geçiyoruz. 
6 Şubat günü Kahramanmaraş 
ilimizde peş peşe meydana gelen iki 
depremde, on binlerce canımızı yitirdik. 
Milletimizin başı sağ olsun. Bu felaket 
karşısında da yine tek yürek olup, 
yaralarımızı sarmaya devam ediyoruz. 
Kalekim de ilk günden itibaren Kale 
Grubu bünyesindeki grup şirketleri ile 
birlikte gönüllü çalışanları, yurt içi ve 
yurt dışı bayileri, tedarikçileri ile birlikte 

Haluk Alperat

Timur Karaoğlu



88 

H
AB

ER
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

EMAS, BAYILERI ILE
ISTANBUL’DA BULUŞTU

Çevre dostu çözümleriyle iklimlendirme sektörüne öncülük eden Emas Makina Sanayi A.Ş., 
yaklaşık 80 kişinin katılımıyla İstanbul’da bayi toplantısı gerçekleştirdi. İki gün süren buluşmanın ilk günü 

yıl değerlendirmesi ile geçerken ikinci günde Prof. Dr. Özgür Demirtaş ekonomik gelişmeler üzerine bir 
sunum gerçekleştirdi.

Tasarruflu ve çevre dostu ürünleriyle 
35 yılı aşkın bir süredir ısıtma ve 
soğutma alanında çözümler üreten Emas 
Makina Sanayi A.Ş., 2022 yılının son 
bayi buluşmasını Renaissance Istanbul 
Polat Bosphorus Hotel’de gerçekleştirdi. 
Öncelikli olarak yıl değerlendirmeleri 
ve 2023 yılı planlarının aktarıldığı 
toplantıya yaklaşık 80 kişi katılım 
sağladı.

Etkinlikte konuşan Emas A.Ş. Genel 
Müdürü Mehmet Özokumuşoğlu, 
“Dünyada yaşanan enerji krizi ve 
resesyon endişesine rağmen Emas 
ailesinin tüm paydaşlarıyla birlikte 
2022’yi çok güzel geçirdik ve verimli 
sonuçlar aldık. Başarımızı hep birlikte 
2023 yılında da sürdüreceğimize 
eminim.” dedi.

2022 değerlendirildi, 2023 planları 
yapıldı
Elginkan Topluluğu şirketlerinden 
Emas Makina Sanayi A.Ş., yıllık 
değerlendirme toplantısını İstanbul’da 
gerçekleştirdi. Emas Makina 
Sanayi A.Ş. Genel Müdürü Mehmet 
Özokumuşoğlu’nun açılış konuşmasını 
yaptığı etkinliğin ilk gününde önce 2022 
yılı değerlendirilmesi yapıldı sonrasında 
ise 2023 yılına dair hedefler, stratejiler 
ve planlar görüşüldü. Geride kalan 2022 
yılı ve gelecek yılın hedefleri üzerine 
Mehmet Özokumuşoğlu, “Her geçen 
gün büyüyen ve gelişen bir sektörümüz 
var. Günümüz teknolojilerine ve 
şartlarına uygun çözüm üreten şirketler 
de öne çıkıyor. Emas olarak kullanıcı 
deneyimini önemsiyor ve sürekli olarak 
nitelikli çözümler üretiyoruz. Bu sayede 

verimli bir yılı geride bıraktık. 2023 
yılında da büyüme yolculuğumuzda 
önemli adımlar atarak ülkemiz 
ekonomisine katkı sunacağımıza 
inanıyorum. Bu yolculukta payı olan 
tüm çalışanlarımıza ve bayilerimize 
teşekkür ederim.” dedi. Tüm gün süren 
ve yoğun geçen toplantının ardından 
bayiler ve şirket yöneticileri Rahmi 
Koç Müzesi‘ndeki Suzy’s Café Du 
Levant’ta akşam yemeğinde bir araya 
geldi.

Toplantının ikinci gününde ülkemizin 
önde gelen ekonomistlerinden 
Sabancı Üniversitesi Finans Kürsüsü 
Başkanı Prof. Dr. Özgür Demirtaş 
gerçekleştirdiği sunum ile ekonomik 
gelişmeler üzerine değerlendirmede 
bulundu ve bayileri bilgilendirdi.
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EMAS, BAYILERI ILE
ISTANBUL’DA BULUŞTU

Çevre dostu çözümleriyle iklimlendirme sektörüne öncülük eden Emas Makina Sanayi A.Ş., 
yaklaşık 80 kişinin katılımıyla İstanbul’da bayi toplantısı gerçekleştirdi. İki gün süren buluşmanın ilk günü 

yıl değerlendirmesi ile geçerken ikinci günde Prof. Dr. Özgür Demirtaş ekonomik gelişmeler üzerine bir 
sunum gerçekleştirdi.

Tasarruflu ve çevre dostu ürünleriyle 
35 yılı aşkın bir süredir ısıtma ve 
soğutma alanında çözümler üreten Emas 
Makina Sanayi A.Ş., 2022 yılının son 
bayi buluşmasını Renaissance Istanbul 
Polat Bosphorus Hotel’de gerçekleştirdi. 
Öncelikli olarak yıl değerlendirmeleri 
ve 2023 yılı planlarının aktarıldığı 
toplantıya yaklaşık 80 kişi katılım 
sağladı.

Etkinlikte konuşan Emas A.Ş. Genel 
Müdürü Mehmet Özokumuşoğlu, 
“Dünyada yaşanan enerji krizi ve 
resesyon endişesine rağmen Emas 
ailesinin tüm paydaşlarıyla birlikte 
2022’yi çok güzel geçirdik ve verimli 
sonuçlar aldık. Başarımızı hep birlikte 
2023 yılında da sürdüreceğimize 
eminim.” dedi.

2022 değerlendirildi, 2023 planları 
yapıldı
Elginkan Topluluğu şirketlerinden 
Emas Makina Sanayi A.Ş., yıllık 
değerlendirme toplantısını İstanbul’da 
gerçekleştirdi. Emas Makina 
Sanayi A.Ş. Genel Müdürü Mehmet 
Özokumuşoğlu’nun açılış konuşmasını 
yaptığı etkinliğin ilk gününde önce 2022 
yılı değerlendirilmesi yapıldı sonrasında 
ise 2023 yılına dair hedefler, stratejiler 
ve planlar görüşüldü. Geride kalan 2022 
yılı ve gelecek yılın hedefleri üzerine 
Mehmet Özokumuşoğlu, “Her geçen 
gün büyüyen ve gelişen bir sektörümüz 
var. Günümüz teknolojilerine ve 
şartlarına uygun çözüm üreten şirketler 
de öne çıkıyor. Emas olarak kullanıcı 
deneyimini önemsiyor ve sürekli olarak 
nitelikli çözümler üretiyoruz. Bu sayede 

verimli bir yılı geride bıraktık. 2023 
yılında da büyüme yolculuğumuzda 
önemli adımlar atarak ülkemiz 
ekonomisine katkı sunacağımıza 
inanıyorum. Bu yolculukta payı olan 
tüm çalışanlarımıza ve bayilerimize 
teşekkür ederim.” dedi. Tüm gün süren 
ve yoğun geçen toplantının ardından 
bayiler ve şirket yöneticileri Rahmi 
Koç Müzesi‘ndeki Suzy’s Café Du 
Levant’ta akşam yemeğinde bir araya 
geldi.

Toplantının ikinci gününde ülkemizin 
önde gelen ekonomistlerinden 
Sabancı Üniversitesi Finans Kürsüsü 
Başkanı Prof. Dr. Özgür Demirtaş 
gerçekleştirdiği sunum ile ekonomik 
gelişmeler üzerine değerlendirmede 
bulundu ve bayileri bilgilendirdi.
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KALESERAMİK, TÜRKIYE IMSAD’IN 2022
‘GELECEĞE YATIRIM ÖDÜLLERI’NDE 2 ÖDÜL BIRDEN ALDI

İnşaat Malzemesi Sanayicileri 
Derneği (Türkiye İMSAD) tarafından 
sürdürülebilir kalkınmaya destek 
amacıyla 2017 yılından bu yana 
düzenlenen ‘Geleceğe Yatırım 
Ödülleri’nde 2022’nin başarılı ürün ve 
projeleri belli oldu.

Yenilikçi ürünleri ile yaşam alanlarına 
anlam katmanın yanında, sosyal 
sorumluluk yaklaşımı ile toplumsal 
hayata dokunan projelere hayat 
veren Kaleseramik, bu yıl 6’ncısı 
gerçekleştirilen inşaat sektörünün 
bu önemli organizasyonunda iki ayrı 
kategoride ödüle layık görüldü. 

Bağımsız jürinin değerlendirmesi 
sonucunda, 28 proje arasından 
Kaleseramik’in, toplumsal sosyal 
faydaya dönük çalışmaları kapsamında; 
kadınları, ekonominin yükselen 
değeri olarak gören bir anlayıştan yola 
çıkarak, kadın emeğini desteklemek ve 
ekonomide öncü kadın girişimci sayısını 
artırmak hedefiyle hayata geçirdiği 
Atölye Kale, 2022 yılı ‘Geleceğe 
Yatırım Ödülleri’nin ‘Sosyal Alan’ 
kategorisinde 1’incilik ödülünün sahibi 
oldu. 

Kaleseramik’in sürdürülebilir üretim ve 
kullanıcı sağlığı hedefiyle geliştirdiği 
Cura Tile ise aynı organizasyonun 
‘Ekonomi Alanı’ kategorisinde 3.’lük 
ödülünün sahibi oldu. 

Çevre, Ekonomi ve Sosyal Alan 
kategorilerinde, dereceye giren projeler 
ve kazananlar Türkiye İMSAD’ın 
düzenlendiği özel bir törenle ödüllerini 
aldı.

Sosyal fayda odağıyla hayata geçirilen 
Atölye Kale başarıları ile gururlandırıyor.
Sosyal Alan kategorisinde 1’incilik 
ödülüne layık görülen Atölye Kale, 
sosyal fayda odağıyla hayata geçirilen 
ve toplumsal hayatta kadın emeğinin 
hak ettiği yeri almasını öncelikleyen 
bir proje. Kaleseramik’in kadınların iş 
hayatındaki gücüne ve potansiyeline olan 
inancından yola çıkarak, Çanakkale’nin 
Çan ilçesindeki fabrikasında kurduğu 
Atölye Kale, kadınların üretime daha 
fazla katılmalarını ve bu alandaki 
girişimci kadınlara destek olmayı 
hedefliyor. 

Atölye Kale, gerekli destek ve olanak 
verildiğinde kadınların iş hayatında 
çok büyük başarılara imza atacağını 
ortaya koyduğu eşsiz eserlerle kanıtlamış 
durumda. Atölye Kale’nin bugüne kadar 
ortaya koyduğu başarıların başında ise, 
Türkiye’nin kültür-sanat hayatının simge 
yapılarından biri olan Atatürk Kültür 
Merkezi’nin kalbindeki ‘Kırmızı Küre’ 
geliyor. Seramiğin sanata dönüşümünün 
en can alıcı örneklerinden biri olan 
‘Kırmız Küre’nin her bir karosu Atölye 
Kale’de tek tek el emeğiyle üretildi. 
‘Kırmızı Küre’ ile ülkemizin kültür 
sanat hayatına eşsiz bir miras bırakan 
Atölye Kale, ayrıca kurucuları kadın 
olan Designmixer, Homemade 
Aromaterapi ve Masuma Ceramics gibi 
markaların yanı sıra Çan’daki seramik 
atölyesinde kadın emeğiyle mutfak 
ve banyo grubu ürünleri üreterek, 
tüketiciler ile buluşturuyor. Atölye Kale 
platformu üzerinden satılan her üründen 
de kız çocuklarının eğitimine katkı 
sağlanarak, yarının güçlü kadınlarının 
da yetişmesine destek veriliyor.

Cura Tile, sürdürülebilir üretim ve 
kullanıcı sağlığı hedefiyle geliştirildi
Kaleseramik’in sürdürülebilir üretim ve 
kullanıcı sağlığı hedefiyle geliştirdiği 
Cura Tile ise, aynı organizasyonun 
‘Ekonomi Alanı’ kategorisinde 3.’lük 
ödülünün sahibi oldu. 
Kaleseramik’in sürdürülebilirlik 
alanındaki çalışmalarının güçlü bir 
örneği olan Cura Tile’in gelişim 
sürecinde Kaleseramik Ar-Ge Merkezi, 
İTÜ Moleküler Biyoloji Biyoteknoloji ve 
Genetik Araştırma Merkezi ve Seramik 
Araştırma Merkezi (SAM) ile iş birliği 
içinde çalıştı. Cure Tile, bu yönüyle 
de disiplinlerarası iş birliği ve bilimsel 
araştırma-geliştirme süreci olan proje 
olarak hayat buldu. ‘İnsan-Tasarım-
İnovasyon’ temelinde geliştirilen Cura 
Tile; üretimde enerji verimliliğinin 
yanında, iç mekan hava kalitesinin 
iyileştirilmesini hedefliyor.

Özgün nano-gözenekli yapısı sayesinde 
nefes alarak, ortam nemini her mevsim 
ideal aralıkta tutmasının yanı sıra havada 
asılı kalabilen ve birçok sağlık sorununa 
yol açabilen zararlı mikroorganizmalara 
da karşı etkili oluyor. Dünya Sağlık 
Örgütü’nün ‘Hasta Bina Sendromu’ 
olarak, tanımladığı iç mekan hava 
kalitesi sebepli sağlık sorunlarına çözüm 
sunması amacıyla ve kullanıcı sağlığı 
odağında geliştirilen Cura Tile, tüm bu 
özellikleri ile de Uluslararası Analiz 
Standartları’ndan yüksek performans ile 
geçerek ‘Green Guard Gold’ sertifikasını 
aldı. Cura Tile’in imza serisi ürünlerinin 
tasarımı ise, tasarım dünyasının en 
yaratıcı 100 insanı arasında gösterilen 
Ayşe Birsel ve Bibi Seck iş birliği ile 
gerçekleştirildi. 
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İZODER’IN YENI DÖNEMINDE 
EMRULLAH ERUSLU BAŞKAN SEÇILDI

Tam 30 yıldır Türkiye yalıtım sektörünün sesi olan İZODER’in, Olağan Seçimli Genel Kurul toplantısı 
üyelerin geniş katılımıyla gerçekleştirdi. Yeni yönetimin belirlendiği genel kurulda İZODER mevcut 

yönetimde Başkan Vekiliyken 14. dönemin ortasında Yönetim Kurulu Başkanlığını devralan Emrullah 
Eruslu, oy birliği ile 15. Dönem İZODER Yönetim Kurulu Başkanı seçildi. Emrullah Eruslu, yaptığı açılış 

konuşmasında, “Cumhuriyetimizin 100’üncü, İZODER’in de 30’uncu yılına girdiği bu dönemde, 15. Dönem 
Yönetim Kurulu olarak İZODER’in çalışmalarını daha da ileriye taşıyacağımıza inancımız tam” dedi.

Yalıtım bilincinin Türkiye çapında 
yaygınlaştırılması ve yalıtım sektörünün 
gelişmesi için çalışmalar yürüten 
İZODER’in, 16 Mart 2023 Perşembe 
günü Radisson Blu Hotel Asia’da 
yapılan Olağan Seçimli Genel Kurul 
Toplantısı, İZODER üyeleri ve sektörün 
geniş katılımıyla gerçekleştirildi. 
İZODER Olağan Seçimli Genel Kurul’da 
2023-2026 dönemini kapsayan 3 yıllık 
süreç için yönetim ve denetim kurulları 
belirlenirken İZODER 14. Başkan 
Vekiliyken 10 Haziran 2021 tarihinde 
Yönetim Kurulu Başkanlığını devralan 
Emrullah Eruslu, oy birliği ile Yönetim 
Kurulu Başkanlığına seçildi.

Genel Kurul açılış konuşmalarını 
İZODER (Isı Su Ses ve Yangın 
Yalıtımcıları Derneği) Yönetim Kurulu 
Başkanı Emrullah Eruslu, TÜSİAD 
(Türk Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği) Yönetim Kurulu Başkanı Orhan 
Turan ve Türkiye İMSAD (Türkiye İnşaat 
Malzemesi Sanayicileri Derneği) Yönetim 
Kurulu Başkanı Tayfun Küçükoğlu yaptı. 
Açılış konuşmalarının ardından 5,10, 20 
ve 30 yılını tamamlayan İZODER üyeleri 
için plaket töreni düzenlendi. 

Genel Kurul açılış konuşmasına 
tüm Türkiye’yi derinden sarsan 
Kahramanmaraş merkezli 
depremlerden dolayı duyduğu 
üzüntüyü dile getirerek başlayan 
İZODER Başkanı Emrullah Eruslu; “6 
Şubat’ta meydana gelen ve 11 ilimizi 
etkileyen deprem felaketi hepimizi 
derinden sarstı. Depremde hayatlarını 
kaybeden tüm vatandaşlarımıza 
Allah’tan rahmet, yakınlarına sabır, 
yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. 
İZODER olarak depremin hemen 
ardından resmi kurumlarla iş birliğiyle 
çalışarak birçok üyemizin de desteği 
ile depremzedelerin bu çetin kış 
şartlarından korunmaları için çadır 
kentlere yalıtım malzemesi gönderimini 
sağladık. Deprem sonrasında ortaya 
çıkan olağanüstü durumda özveri ve 
yardımlaşma ruhuyla çalışan, buradaki 
vatandaşlarımızın yardımına koşan 
herkese teşekkür etmek istiyorum. 
Dernek olarak kurulduğumuz günden 
bu yana yapılarımızın sağlıklı ve 
güvenli olması için çabalıyoruz. 
Deprem sonucunda bir kez daha 
gündeme gelen güvenli yapılaşma için, 
yapı endüstrisindeki tüm disiplinlerde 

sektörümüzle ilgili üzerimize düşen 
konularda katkı koymaya hazırız. 
Her zaman olduğu gibi bu felaket 
karşısında da bir ve bütün olarak, 
acıların azalmasını sağlayacağız. Ve 
yine bu acıların yaşanmaması için 
bir seferberlik haliyle, bilimin yol 
göstericiliğinde topyekûn hareket 
etmeliyiz.” dedi.

Başkanlığını yürüttüğü 14. Dönem 
Yönetim Kurulu çalışmalarına da 
değinen Emrullah Eruslu, şunları 
söyledi: “İZODER 14. Dönem Yönetim 
Kurulu olarak bizden önceki yönetim 
kurulları gibi İZODER’in misyonu 
ve vizyonu doğrultusunda ısı, su, ses, 
yangın yalıtımı branşlarının hak ettiği 
önemi kamu ve kamuoyu nezdinde 
görmesi için çalışmalarımızı sürdürdük 
ve hep bir ileri noktaya taşımaya 
gayret ettik. Çalışma dönemimizde 
ülkemizin ve dünyamızın önemli 
gündem başlıklarından biri iklim 
değişikliğiydi. 2016’da imzalanan Paris 
Anlaşması’nın TBMM’de onaylanması 
Türkiye için önemli bir adım oldu. Biz 
de İZODER olarak ısı yalıtımının enerji 
verimliliği ve çevrenin korunmasındaki 
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Yalıtım bilincinin Türkiye çapında 
yaygınlaştırılması ve yalıtım sektörünün 
gelişmesi için çalışmalar yürüten 
İZODER’in, 16 Mart 2023 Perşembe 
günü Radisson Blu Hotel Asia’da 
yapılan Olağan Seçimli Genel Kurul 
Toplantısı, İZODER üyeleri ve sektörün 
geniş katılımıyla gerçekleştirildi. 
İZODER Olağan Seçimli Genel Kurul’da 
2023-2026 dönemini kapsayan 3 yıllık 
süreç için yönetim ve denetim kurulları 
belirlenirken İZODER 14. Başkan 
Vekiliyken 10 Haziran 2021 tarihinde 
Yönetim Kurulu Başkanlığını devralan 
Emrullah Eruslu, oy birliği ile Yönetim 
Kurulu Başkanlığına seçildi.

Genel Kurul açılış konuşmalarını 
İZODER (Isı Su Ses ve Yangın 
Yalıtımcıları Derneği) Yönetim Kurulu 
Başkanı Emrullah Eruslu, TÜSİAD 
(Türk Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği) Yönetim Kurulu Başkanı Orhan 
Turan ve Türkiye İMSAD (Türkiye İnşaat 
Malzemesi Sanayicileri Derneği) Yönetim 
Kurulu Başkanı Tayfun Küçükoğlu yaptı. 
Açılış konuşmalarının ardından 5,10, 20 
ve 30 yılını tamamlayan İZODER üyeleri 
için plaket töreni düzenlendi. 

Genel Kurul açılış konuşmasına 
tüm Türkiye’yi derinden sarsan 
Kahramanmaraş merkezli 
depremlerden dolayı duyduğu 
üzüntüyü dile getirerek başlayan 
İZODER Başkanı Emrullah Eruslu; “6 
Şubat’ta meydana gelen ve 11 ilimizi 
etkileyen deprem felaketi hepimizi 
derinden sarstı. Depremde hayatlarını 
kaybeden tüm vatandaşlarımıza 
Allah’tan rahmet, yakınlarına sabır, 
yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. 
İZODER olarak depremin hemen 
ardından resmi kurumlarla iş birliğiyle 
çalışarak birçok üyemizin de desteği 
ile depremzedelerin bu çetin kış 
şartlarından korunmaları için çadır 
kentlere yalıtım malzemesi gönderimini 
sağladık. Deprem sonrasında ortaya 
çıkan olağanüstü durumda özveri ve 
yardımlaşma ruhuyla çalışan, buradaki 
vatandaşlarımızın yardımına koşan 
herkese teşekkür etmek istiyorum. 
Dernek olarak kurulduğumuz günden 
bu yana yapılarımızın sağlıklı ve 
güvenli olması için çabalıyoruz. 
Deprem sonucunda bir kez daha 
gündeme gelen güvenli yapılaşma için, 
yapı endüstrisindeki tüm disiplinlerde 

sektörümüzle ilgili üzerimize düşen 
konularda katkı koymaya hazırız. 
Her zaman olduğu gibi bu felaket 
karşısında da bir ve bütün olarak, 
acıların azalmasını sağlayacağız. Ve 
yine bu acıların yaşanmaması için 
bir seferberlik haliyle, bilimin yol 
göstericiliğinde topyekûn hareket 
etmeliyiz.” dedi.

Başkanlığını yürüttüğü 14. Dönem 
Yönetim Kurulu çalışmalarına da 
değinen Emrullah Eruslu, şunları 
söyledi: “İZODER 14. Dönem Yönetim 
Kurulu olarak bizden önceki yönetim 
kurulları gibi İZODER’in misyonu 
ve vizyonu doğrultusunda ısı, su, ses, 
yangın yalıtımı branşlarının hak ettiği 
önemi kamu ve kamuoyu nezdinde 
görmesi için çalışmalarımızı sürdürdük 
ve hep bir ileri noktaya taşımaya 
gayret ettik. Çalışma dönemimizde 
ülkemizin ve dünyamızın önemli 
gündem başlıklarından biri iklim 
değişikliğiydi. 2016’da imzalanan Paris 
Anlaşması’nın TBMM’de onaylanması 
Türkiye için önemli bir adım oldu. Biz 
de İZODER olarak ısı yalıtımının enerji 
verimliliği ve çevrenin korunmasındaki 
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rolüne dikkat çeken “Tek Yol U Dönüşü 
Kampanyamızı” hayata geçirdik ve 
başarıyla tamamladık. Kampanyanın 
ardından Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafından 19 
Şubat 2022 tarihinde Binalarda Enerji 
Performansı Yönetmeliği’nde yapılan 
değişiklikle Neredeyse Sıfır Enerji Bina 
(nSEB) konsepti ile ilgili tanımlamalar 
mevzuatlarımıza eklendi ve 1 Ocak 2023 
tarihinden itibaren nSEB binalara geçiş 
başladı. Ayrıca yine bu dönemde mevcut 
binalarda yalıtım uygulamalarının 
yaygınlaşması için uzun yıllardır ilgili 
kurumlarla üzerinde çalıştığımız 
“Yalıtım Kredisi” konusunda da önemli 
bir adım atıldı. 6 Haziran 2022’de, Enerji 
ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı, Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı ile Hazine Maliye 
Bakanlığı öncülüğünde, İZODER’in 
desteği ile hayata geçen daire başına 
50 bin liraya kadar 60 ay vadeli ve 
0,99 faiz oranlı Yalıtım Kredisi, Ziraat 
Bankası, Vakıfbank, Halkbank ve Ziraat 
Katılım bankaları tarafından verilmeye 
başlandı.”

Cumhuriyetimizin 100’üncü, 
İZODER’in de 30’uncu yılına girdiği 
bu dönemde, 15. Dönem Yönetim 
Kurulu’nun Dernek çalışmalarını 
daha da ileriye taşıyacağına yönelik 
inancının tam olduğunu ifade eden 
Eruslu, “Derneğimizin kurucularımıza, 
İZODER’in kurulduğu 1993 yılından 
bu yana görev yapan yönetim kurulu 
üyelerimize ve tüm üye firmalarımıza 
gönülden teşekkür ediyorum. Onların 
kurduğu alt yapı, çalışmalarımızın 
temelini oluşturdu ve her zaman bizlere 
ışık tuttu. Yeni dönemde de bize 
duyulan güven ile sektörümüzü daha 
da ileriye taşımak için çalışmalarımıza 
hız kesmeden devam edeceğiz.” diyerek 
konuşmasını sonlandırdı. 

İZODER’in kurucularından olan 
TÜSİAD Başkanı Orhan Turan, 
sözlerine başlarken İZODER’in 
30 yıl önce kurulduğu zamanları 
anımsayarak duygulandığını belirtti. 
Yalıtım sektörünü bir araya getirmek 
ve kamuoyunu yalıtım konusunda 

bilinçlendirmek amacıyla, zor şartlar 
altında kurdukları İZODER’in gelinen 
süreçte bu amaç doğrultusunda çok 
önemli çalışmalar yaptığını kaydetti. 
Depreme de değinen Turan, ülkemizin 
en zor ve sancılı dönemlerinden birini 
yaşadığını dile getirdi. Depreme dirençli 
yapılar için su yalıtımının yapılması ve 
tüm yalıtım uygulamalarının hayati önem 
taşıdığının altını çizdi.

Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Tayfun Küçükoğlu ise 
konuşmasında, yalıtımın tüm kategorileri 
ile çağdaşlığı temsil ettiğini söyledi 
ve sektörün çatı örgütü İZODER’i 
başarılarından dolayı kutladı. “Ülkemize 
ve geleceğimize güvenmemiz gerekiyor.” 
diyen Tayfun Küçükoğlu, deprem 
konusunda da bilgi, bilinç ve harekete 
geçmenin önemli olduğunu, bu konuda 
herkese, 85 milyona sorumluluk 
düştüğünü söyledi. Türkiye İMSAD 
Başkanı Küçükoğlu, konuşmasının 
sonunda İZODER’in yeni yönetimine 
başarılar diledi.

İZODER Yönetim Kurulu Başkanı
Emrullah Eruslu Hakkında 
1980 Gaziantep doğumlu Emrullah 
Eruslu, İstanbul Üniversitesi Kimya 
Mühendisliği bölümünden mezun 
oldu. Mühendislik eğitiminin ardından 
California State University’de dil 
eğitimini tamamladı. Profesyonel iş 
hayatına, yalıtım sektöründe faaliyet 
gösteren Eryap Grup bünyesinde 
başladı. Grupta çeşitli mevkilerde 
görev aldıktan sonra CEO’luk görevini 
üstelenen Eruslu, Eryap Grup CEO’su 
olarak görev yapıyor. Sivil toplum 
kuruluşlarında da aktif rol alan 
Emrullah Eruslu, 2012-2015 yılları 

arasında XPS Isı Yalıtımı Sanayicileri 
Derneği (XPSDER)’nde Yönetim Kurulu 
Başkanlığı görevini üstlendi. Türkiye 
İnşaat Malzemesi Sanayicileri Derneği 
(Türkiye İMSAD)’nde Sürdürülebilirlik 
Komitesi üyeliği yaptı ve Bitümlü Su 
Yalıtımı Üreticileri Derneği (BİTÜDER) 
Yönetim Kurulu üyesi. 2011-2017 
yılları arasında Isı Su Ses ve Yangın 
Yalıtımcıları Derneği (İZODER)’nde 
Yönetim Kurulu Üyeliği yaptı. Ardından 
İZODER Başkan Vekilliği görevini 
üstlenen Eruslu, 10 Haziran 2021 
yılından bu yana İZODER Yönetim 
Kurulu Başkanı olarak çalışmalarına 
devam ediyor.
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KB BANYO ISH FRANKFURT FUARI’NDA
BÜYÜK BEĞENI TOPLADI

ALFIERE Bagno tescilli markası ile 
banyo mobilyaları üretmekte olan KB 
Banyo, yeni ürünlerini ISH Frankfurt 
2023 Fuarı’nda uluslararası sektör 
profesyonelleri ile buluşturdu.

Ürün tasarımında, estetik, dünya 
standartlarına uyum, müşteri 
memnuniyeti ve kalite/fiyat dengesi 

GÖZDE IÇHEDEF ERKÜÇÜK
İZOCAM INSAN KAYNAKLARI DIREKTÖRÜ OLDU

Türkiye’de 1965 yılından bu yana 
yalıtım sektöründe faaliyet gösteren, 
2006 yılından beri Fransız Saint-Gobain 
Grubu ve Kuveyt Alghanim Grubu 
ortaklığı ile faaliyetlerini sürdüren 
İzocam Ticaret ve Sanayi A.Ş.’nin İnsan 
Kaynakları Direktörlüğü görevine 
13.03.2023 itibariyle Gözde İçhedef 
Erküçük atandı. 

Orta Doğu Teknik Üniversitesi 
Maden Mühendisliği bölümünden 
mezun olan Gözde İçhedef Erküçük, 
lisans eğitiminin ardından Boğaziçi 
Üniversitesi’nde Mühendislik ve 

Teknoloji Yönetimi Master’ını 
tamamlamıştır. 

İş hayatına 2004 yılında DHL Express’te 
Kalite ve Süreç Geliştirme Uzmanı 
olarak başlayan Gözde İçhedef Erküçük, 
sırasıyla Enerjisa, Turkcell, Vodafone 
ve Mondi Olmuksan şirketlerinde İnsan 
Kaynakları’nda Organizasyonel Gelişim, 
Süreç Geliştirme, İnsan Kaynakları 
İş Ortağı kademelerinde çalıştıktan 
sonra İnsan Kaynakları Direktörlüğü 
görevini başarıyla yürütmüştür. Gözde 
İçhedef Erküçük, iyi derecede İngilizce 
bilmektedir.

gibi unsurları dikkate alan KB Banyo, 
Almanya’nın Frankfurt şehrinde 13-17 
Mart tarihleri arasında gerçekleştirilen 
ISH Frakankfurt 2023 Fuarı’na sekiz 
yeni ürünüyle katıldı.

ALFIERE Bagno’nun yeni serileri; 
Porto, Safir, Nest, Mirage, Trendy, 
Woody, Serra, Ocean dünyanın dört bir 

yanından gelen ziyaretçiler tarafından 
büyük ilgiyle karşılandı.

KB Banyo yetkilileri, fuarın kendileri 
için iyi geçtiğini, uluslararası 
fuarlara büyük önem verdiklerini ve 
tasarlayacakları yeni ürünleri 2023 yılı 
içindeki diğer uluslararası fuarlarda 
sergilemeye devam edeceklerini belirtti.



92 

H
AB

ER
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

KB BANYO ISH FRANKFURT FUARI’NDA
BÜYÜK BEĞENI TOPLADI

ALFIERE Bagno tescilli markası ile 
banyo mobilyaları üretmekte olan KB 
Banyo, yeni ürünlerini ISH Frankfurt 
2023 Fuarı’nda uluslararası sektör 
profesyonelleri ile buluşturdu.

Ürün tasarımında, estetik, dünya 
standartlarına uyum, müşteri 
memnuniyeti ve kalite/fiyat dengesi 

GÖZDE IÇHEDEF ERKÜÇÜK
İZOCAM INSAN KAYNAKLARI DIREKTÖRÜ OLDU

Türkiye’de 1965 yılından bu yana 
yalıtım sektöründe faaliyet gösteren, 
2006 yılından beri Fransız Saint-Gobain 
Grubu ve Kuveyt Alghanim Grubu 
ortaklığı ile faaliyetlerini sürdüren 
İzocam Ticaret ve Sanayi A.Ş.’nin İnsan 
Kaynakları Direktörlüğü görevine 
13.03.2023 itibariyle Gözde İçhedef 
Erküçük atandı. 

Orta Doğu Teknik Üniversitesi 
Maden Mühendisliği bölümünden 
mezun olan Gözde İçhedef Erküçük, 
lisans eğitiminin ardından Boğaziçi 
Üniversitesi’nde Mühendislik ve 

Teknoloji Yönetimi Master’ını 
tamamlamıştır. 

İş hayatına 2004 yılında DHL Express’te 
Kalite ve Süreç Geliştirme Uzmanı 
olarak başlayan Gözde İçhedef Erküçük, 
sırasıyla Enerjisa, Turkcell, Vodafone 
ve Mondi Olmuksan şirketlerinde İnsan 
Kaynakları’nda Organizasyonel Gelişim, 
Süreç Geliştirme, İnsan Kaynakları 
İş Ortağı kademelerinde çalıştıktan 
sonra İnsan Kaynakları Direktörlüğü 
görevini başarıyla yürütmüştür. Gözde 
İçhedef Erküçük, iyi derecede İngilizce 
bilmektedir.

gibi unsurları dikkate alan KB Banyo, 
Almanya’nın Frankfurt şehrinde 13-17 
Mart tarihleri arasında gerçekleştirilen 
ISH Frakankfurt 2023 Fuarı’na sekiz 
yeni ürünüyle katıldı.

ALFIERE Bagno’nun yeni serileri; 
Porto, Safir, Nest, Mirage, Trendy, 
Woody, Serra, Ocean dünyanın dört bir 

yanından gelen ziyaretçiler tarafından 
büyük ilgiyle karşılandı.

KB Banyo yetkilileri, fuarın kendileri 
için iyi geçtiğini, uluslararası 
fuarlara büyük önem verdiklerini ve 
tasarlayacakları yeni ürünleri 2023 yılı 
içindeki diğer uluslararası fuarlarda 
sergilemeye devam edeceklerini belirtti.
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KOMBİ KLİMA SHOP 
ALIBEYKÖY ŞUBESININ AÇILIŞINI YAPTI

Kombi Klima Shop İstanbul’daki yeni şubesinin açılışını
Alibeyköy’de sektörden 400 temsilcinin katılımıyla gerçekleştirdi.

Ataşehir’deki Genel Müdürlüğü ve 
Ümraniye Şubesi ile 81 ilde 4.000’in 
üzerinde firmaya hizmet veren Kombi 
Klima Shop, yeni lokasyonu Alibeyköy 
Şube ile de sektörüne değer katmaya 
devam edecek.

Açılışta sektördeki değerli markaların 
yöneticilerinden, iş ortaklarına, sektörel 
dergilerden, derneklere, birçok katılımcı 
yer aldı. 

Kurdele Kesim Töreni, Kombi Klima 
Shop Yönetim Kurulu Başkanı Deniz 
Kaya’nın hoş geldiniz ve açılış konuşması 
ile başladı. Dijitalleşmenin ve hızlı 
teslimatının önemini vurgulayan Kaya, 
sözü sektörün değerli yöneticilerine 

bıraktı. Sırası ile TİMDER Yönetim 
Kurulu Başkanı Kemal Yıldırım, Sanica 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Ali Fatinoğlu, ECA Emas Makine 
Genel Müdürü Mehmet Özokumuşoğlu, 
Bosch Genel Müdürü Kıvanç Arman, 
Termoteknik Genel Müdürü Emin Kasan, 
Vaillant Group Genel Müdür Yardımcısı 
Erol Kayaoğlu, TEKA Genel Müdürü 
Barış Orbay açılışa konuşmalarıyla 
destek vererek Kombi Klima Shop’a yeni 
ofislerinin hayırlı olmasını dilediler ve 
sektöre olan katkılarından dolayı teşekkür 
ettiler. Açılış duasından sonra değerli 
konuşmacıların eşliğinde kurdele merasimi 
gerçekleşti. Daha sonra misafirler, canlı 
trio müziği eşliğinde öğlen yemeğinde 
sohbet etme fırsatı buldular.

Kombi Klima Shop 3.200 m2 depo 
alanına sahip Alibeyköy Şubesi ile 
Avrupa yakasındaki müşterilerine çok 
daha yakın olmayı hedefliyor.

İstanbul içinde 6 sevkiyat aracı ile 
firmalarına yarım günde teslimat 
yapıyor. Diğer yerlerde iline ve ilçesine 
göre 1-5 günde teslimat gerçekleştiriyor.

Hasarsız ve hızlı sevkiyat için il ve 
ilçe bazında farklı lojistik şirketleri ile 
çalışan Kombi Klima Shop, teslimatları 
da ücretsiz gerçekleştiriyor. Ayrıca, 
Türkiye genelinde her geçen gün 
büyüyen saha satış ekibi ile de her 
firmaya dokunarak en iyi hizmeti 
sunmayı hedefliyor. 

Açılış Videosu
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NG KÜTAHYA SERAMİK YÜKSELEN DEĞERLER
2023 TOPLANTISINDA BAYILERIYLE BULUŞTU

NG Kütahya Seramik, 12-15 Ocak 
tarihlerinde NG Afyon Otel’de bayileri 
ile bir araya geldi. NG Kütahya 
Seramik’in “Yükselen Değerler 2023” 
etkinliği, NG Kurucu Başkanı Nafi 
Güral ve NG Kütahya Seramik Yönetim 
Kurulu Başkanı Erkan Güral’ın 
açılış konuşmalarıyla başladı. “2023 
Beklentisi ve Ötesi” panelinde Prof. Dr. 
Emre Alkin’in katılımcılarla buluştuğu 
etkinlik, ödül töreni ve Derya Uluğ’un 
sahne aldığı gala gecesi ile son buldu. 

“Yeni fabrika yatırımımızla dünyadaki en 
yüksek ebatlı seramiği üreteceğiz.”
Etkinliğin açılışında NG Kütahya 
Seramik Yönetim Kurulu Başkanı 
Erkan Güral, yeni yatırımlar hakkında 
açıklamalarda bulundu: “Üç hafta 
önce Kayseri’deki mağazamızın 
açılışı sırasında Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Mustafa Varank’ın 
himayesinde bir imza attık. 160x320 
şu anda dünya seramik teknolojisinin 
ürettiği, üretebildiği en büyük ebat, 
bundan ötesi şu anda yok. Ama 
tabi olursa onu biz tabi ki yaparız. 
160x320’ler artık seramikçilikten 
çıkıyor, banyo ve mutfak sektörüne 
giriyor. Tezgahlar başta olmak üzere 
ıslak hacimler, dış cepheler, zeminler, 
duvarlarda bu ebatları kullanıma 
sunmak için bu yatırım kararını 
aldığımızı ve anlaşmayı imzaladığımızı, 
yetiştirebilirsek sene sonu, sene sonu 
olmazsa 2024’ün ilk çeyreğinde bu 
ürünü sizlerle buluşturma amacında 
olduğumuzu ifade etmek istiyorum. Bu 
ürün şu anda ülkemizde üretilmediği 
için cari açığa sebebiyet veren bir 
ürün. Tamamıyla ithalat yapıyoruz. 
Biz ülkemizde üreterek hem cari 
açığın artmasına engel olacağız hem 
de ülkemize değerler katarak marka 
gücümüzü daha da arttıracağız. Yeniliği 
seviyoruz, teknolojiyi seviyoruz. 
Teknolojiye yatırımı seviyoruz. Sektörde 
bu yönümüz bizi farklılaştırıyor.” 

8 Havalimanı 8 hastanenin seramiği
NG Kütahya Seramik’ten
Üretimi azaltmak ve duraklatmak gibi 
bir düşüncelerinin olmadığının altını 
çizen Erkan Güral, “Birlikte güç, 
enerji ve yeni bir potansiyel yarattık. 
Bu süreçte de %100 kapasiteyle hiç 
durmadan kapasitelerimizin tamamını 
üretime çevirerek ekonomimize 
katma değer yarattık. Sanıyorum 
sektörde üretimini kısmayan, üretimini 
azaltmayan tek fabrika, tek marka 
NG Kütahya Seramik. Büyük projeler 
hep ilgi alanımızda olmuştur. Biz bu 
süre içerisinde 8 havalimanının ürün 
tedarikçisi olduk. Antalya, Rize, Artvin, 
Kayseri, Gaziantep, Kıbrıs Ercan, 
Nijer Uluslararası, Azerbaycan Fuzuli 
ve Türkmenistan Halkara havalimanı 
projeleri NG Kütahya Seramik ürünleriyle 
donatıldı. Ülkemizde hastane projeleri 
çok hızlı bir şekilde ilerliyor. Bu sene 
içerisinde 8 hastanenin ürün tedarikçisi 
olduk. İzmir, Samsun, Konya, Malatya, 
Kütahya Şehir Hastaneleri, Samsun 
Anadolu Hastanesi, İstanbul Esenyurt ve 
Bağcılar, Bartın, Nizip, Bursa Ali Osman 
Sönmez devlet hastanelerinde 
NG Kütahya Seramik ürünleri yer aldı.” 
dedi. 

“2022 yılında 240 mağazaya ulaştık.”
NG Kütahya Seramik’in 240 mağazaya 
ulaştığını ve 2022 senesinde 16 bin m2

alana sahip yeni mağaza açılışı 
gerçekleştirdiğini belirten Güral, 
“2023 yılında 21 mağaza açılışı 
gerçekleştireceğiz. Ayrıca İzmir’de 
yeni bir bölge müdürlüğü projemiz var. 
Mart veya Nisan sonu gibi yeni bölge 
müdürlüğü merkezimizi hazır hale 
getireceğiz.” dedi. Yurt dışı mağazalar 
konusuna da değinen Güral şunları 
kaydetti: “Yurt dışında bizim hâlihazırda 
NG Kütahya Seramik tabelalı 80 
mağazamız var. Bu sene 16 mağaza daha 
açacağız. Dubai, Riyad, Cidde, Kosova, 
Belgrad, İngiltere Cardiff, Stockholm, 

Hollanda Den Haag, Gent, Umman, Kuveyt, 
Erbil, Bağdat, Haskova, Bratislava, Marakeş 
Fas olmak üzere 16 yeni mağaza ile 96 
mağazaya çıkıyoruz.” 

NG Kurucu Başkanı Nafi Güral: “Sıkıntılı 
dönemlerde yatırım yapmayı alışkanlık haline 
getirdik.”
NG Kurucu Başkanı Nafi Güral, açılış 
konuşmasına ”Şirketlere hayat veren aile 
fertleri, çalışanları ve iş ortaklarıdır. NG 
Grubu buralara geldiyse bizim gönül bağı 
kurduğumuz iş ortaklarımız, gönülden 
çalışan mesai arkadaşlarımız var. 
Huzurlarınızda hepsine bir kez daha teşekkür 
etmek istiyorum.” sözleriyle başladı. Türkiye 
geçmiş dönemlerde çok zor sınavlardan 
geçtiğine değinen Nafi Güral şunları 
kaydetti: “Son zamanların popüler gündem 
maddeleri arasında, enflasyon, yüksek faiz, 
kredi maliyetleri, piyasaların daralması, 
üretimi etkileyen faktörleri duyuyoruz. Ne 
yazık ki bunlar toplum üzerinde olumsuz 
etkiler yaratıyor. Sıkıntısı olmayan yatırımcı 
ve iş insanları dahi bu sıkıntılı atmosferde 
yer aldığı için ‘acaba neler olabilir’ şeklinde 
endişe ve kaygı duyarak frene basmasa bile 
ayağını gazdan çekiyor. Ben tam 62 yıldır 
çalışıyorum. 62 yılda yaşadığım sıkıntıları 
bu dönemdeki sıkıntılarla mukayese ettiğim 
zaman bugünkü yaşananlar yüzdesi dahi 
olamaz. Türkiye geçmiş dönemlerde çok 
zor sınavlardan geçti. Tüm bunlar ile 
çok büyük tecrübeler edindik. Sıkıntılı 
dönemlerde yatırım yapmayı alışkanlık 
haline getirdik. Bizim yeni fabrika ve üretim 
tesisi yatırımlarımızın büyük bir kısmı hep 
sıkıntılı dönemlerdedir. Örneğin 15 Temmuz 
darbe girişiminde yeni fabrika tesisi için 
kolları sıvadık ve yatırım kararı aldık.” 

Gecede Türkiye genelinde en çok ciroyu 
yapan iş ortaklarına ödülleri takdim 
edildi. NG Kütahya Seramik Türkiye Ciro 
Ödülleri’nin 3.’sü Mersin Beyaz 33 İnşaat, 
2.’si ise Alanya Aymer Yapı oldu. Antalya 
iş ortağı Opal Yapı, üst üste 11. kez Türkiye 
Ciro 1.’si olarak zirvedeki yerini korudu.
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NG KÜTAHYA SERAMİK YÜKSELEN DEĞERLER
2023 TOPLANTISINDA BAYILERIYLE BULUŞTU

NG Kütahya Seramik, 12-15 Ocak 
tarihlerinde NG Afyon Otel’de bayileri 
ile bir araya geldi. NG Kütahya 
Seramik’in “Yükselen Değerler 2023” 
etkinliği, NG Kurucu Başkanı Nafi 
Güral ve NG Kütahya Seramik Yönetim 
Kurulu Başkanı Erkan Güral’ın 
açılış konuşmalarıyla başladı. “2023 
Beklentisi ve Ötesi” panelinde Prof. Dr. 
Emre Alkin’in katılımcılarla buluştuğu 
etkinlik, ödül töreni ve Derya Uluğ’un 
sahne aldığı gala gecesi ile son buldu. 

“Yeni fabrika yatırımımızla dünyadaki en 
yüksek ebatlı seramiği üreteceğiz.”
Etkinliğin açılışında NG Kütahya 
Seramik Yönetim Kurulu Başkanı 
Erkan Güral, yeni yatırımlar hakkında 
açıklamalarda bulundu: “Üç hafta 
önce Kayseri’deki mağazamızın 
açılışı sırasında Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Mustafa Varank’ın 
himayesinde bir imza attık. 160x320 
şu anda dünya seramik teknolojisinin 
ürettiği, üretebildiği en büyük ebat, 
bundan ötesi şu anda yok. Ama 
tabi olursa onu biz tabi ki yaparız. 
160x320’ler artık seramikçilikten 
çıkıyor, banyo ve mutfak sektörüne 
giriyor. Tezgahlar başta olmak üzere 
ıslak hacimler, dış cepheler, zeminler, 
duvarlarda bu ebatları kullanıma 
sunmak için bu yatırım kararını 
aldığımızı ve anlaşmayı imzaladığımızı, 
yetiştirebilirsek sene sonu, sene sonu 
olmazsa 2024’ün ilk çeyreğinde bu 
ürünü sizlerle buluşturma amacında 
olduğumuzu ifade etmek istiyorum. Bu 
ürün şu anda ülkemizde üretilmediği 
için cari açığa sebebiyet veren bir 
ürün. Tamamıyla ithalat yapıyoruz. 
Biz ülkemizde üreterek hem cari 
açığın artmasına engel olacağız hem 
de ülkemize değerler katarak marka 
gücümüzü daha da arttıracağız. Yeniliği 
seviyoruz, teknolojiyi seviyoruz. 
Teknolojiye yatırımı seviyoruz. Sektörde 
bu yönümüz bizi farklılaştırıyor.” 

8 Havalimanı 8 hastanenin seramiği
NG Kütahya Seramik’ten
Üretimi azaltmak ve duraklatmak gibi 
bir düşüncelerinin olmadığının altını 
çizen Erkan Güral, “Birlikte güç, 
enerji ve yeni bir potansiyel yarattık. 
Bu süreçte de %100 kapasiteyle hiç 
durmadan kapasitelerimizin tamamını 
üretime çevirerek ekonomimize 
katma değer yarattık. Sanıyorum 
sektörde üretimini kısmayan, üretimini 
azaltmayan tek fabrika, tek marka 
NG Kütahya Seramik. Büyük projeler 
hep ilgi alanımızda olmuştur. Biz bu 
süre içerisinde 8 havalimanının ürün 
tedarikçisi olduk. Antalya, Rize, Artvin, 
Kayseri, Gaziantep, Kıbrıs Ercan, 
Nijer Uluslararası, Azerbaycan Fuzuli 
ve Türkmenistan Halkara havalimanı 
projeleri NG Kütahya Seramik ürünleriyle 
donatıldı. Ülkemizde hastane projeleri 
çok hızlı bir şekilde ilerliyor. Bu sene 
içerisinde 8 hastanenin ürün tedarikçisi 
olduk. İzmir, Samsun, Konya, Malatya, 
Kütahya Şehir Hastaneleri, Samsun 
Anadolu Hastanesi, İstanbul Esenyurt ve 
Bağcılar, Bartın, Nizip, Bursa Ali Osman 
Sönmez devlet hastanelerinde 
NG Kütahya Seramik ürünleri yer aldı.” 
dedi. 

“2022 yılında 240 mağazaya ulaştık.”
NG Kütahya Seramik’in 240 mağazaya 
ulaştığını ve 2022 senesinde 16 bin m2

alana sahip yeni mağaza açılışı 
gerçekleştirdiğini belirten Güral, 
“2023 yılında 21 mağaza açılışı 
gerçekleştireceğiz. Ayrıca İzmir’de 
yeni bir bölge müdürlüğü projemiz var. 
Mart veya Nisan sonu gibi yeni bölge 
müdürlüğü merkezimizi hazır hale 
getireceğiz.” dedi. Yurt dışı mağazalar 
konusuna da değinen Güral şunları 
kaydetti: “Yurt dışında bizim hâlihazırda 
NG Kütahya Seramik tabelalı 80 
mağazamız var. Bu sene 16 mağaza daha 
açacağız. Dubai, Riyad, Cidde, Kosova, 
Belgrad, İngiltere Cardiff, Stockholm, 

Hollanda Den Haag, Gent, Umman, Kuveyt, 
Erbil, Bağdat, Haskova, Bratislava, Marakeş 
Fas olmak üzere 16 yeni mağaza ile 96 
mağazaya çıkıyoruz.” 

NG Kurucu Başkanı Nafi Güral: “Sıkıntılı 
dönemlerde yatırım yapmayı alışkanlık haline 
getirdik.”
NG Kurucu Başkanı Nafi Güral, açılış 
konuşmasına ”Şirketlere hayat veren aile 
fertleri, çalışanları ve iş ortaklarıdır. NG 
Grubu buralara geldiyse bizim gönül bağı 
kurduğumuz iş ortaklarımız, gönülden 
çalışan mesai arkadaşlarımız var. 
Huzurlarınızda hepsine bir kez daha teşekkür 
etmek istiyorum.” sözleriyle başladı. Türkiye 
geçmiş dönemlerde çok zor sınavlardan 
geçtiğine değinen Nafi Güral şunları 
kaydetti: “Son zamanların popüler gündem 
maddeleri arasında, enflasyon, yüksek faiz, 
kredi maliyetleri, piyasaların daralması, 
üretimi etkileyen faktörleri duyuyoruz. Ne 
yazık ki bunlar toplum üzerinde olumsuz 
etkiler yaratıyor. Sıkıntısı olmayan yatırımcı 
ve iş insanları dahi bu sıkıntılı atmosferde 
yer aldığı için ‘acaba neler olabilir’ şeklinde 
endişe ve kaygı duyarak frene basmasa bile 
ayağını gazdan çekiyor. Ben tam 62 yıldır 
çalışıyorum. 62 yılda yaşadığım sıkıntıları 
bu dönemdeki sıkıntılarla mukayese ettiğim 
zaman bugünkü yaşananlar yüzdesi dahi 
olamaz. Türkiye geçmiş dönemlerde çok 
zor sınavlardan geçti. Tüm bunlar ile 
çok büyük tecrübeler edindik. Sıkıntılı 
dönemlerde yatırım yapmayı alışkanlık 
haline getirdik. Bizim yeni fabrika ve üretim 
tesisi yatırımlarımızın büyük bir kısmı hep 
sıkıntılı dönemlerdedir. Örneğin 15 Temmuz 
darbe girişiminde yeni fabrika tesisi için 
kolları sıvadık ve yatırım kararı aldık.” 

Gecede Türkiye genelinde en çok ciroyu 
yapan iş ortaklarına ödülleri takdim 
edildi. NG Kütahya Seramik Türkiye Ciro 
Ödülleri’nin 3.’sü Mersin Beyaz 33 İnşaat, 
2.’si ise Alanya Aymer Yapı oldu. Antalya 
iş ortağı Opal Yapı, üst üste 11. kez Türkiye 
Ciro 1.’si olarak zirvedeki yerini korudu.
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ODE’DEN SEKTÖRE YENILIKÇI ÇÖZÜM:
 TEKNIK YALITIM HESAPLAMA ARACI

ODE Yalıtım, inşaat projeleri için en uygun çözümleri dakikalar içerisinde bir araya getiren,
Türkiye’de ilk, dünyada da sayılı olan Dijital Yalıtım Tasarımı Platformu ODE Select kapsamında

‘Teknik Yalıtım Hesaplama Aracı’nı geliştirdi. Yeni özellik, iklimlendirme alanı ve endüstriyel proseslerin 
yalıtım ihtiyacının dakikalar içinde hesaplanmasını sağlayarak, sektör profesyonellerine katkı sağlıyor.

Paydaşları için değer yaratma misyonu 
ile yenilikçi ürün ve hizmetler geliştiren 
Türkiye’nin %100 yerli sermayeli en 
büyük yalıtım şirketi ODE Yalıtım, bu 
doğrultuda son olarak ‘Teknik Yalıtım 
Hesaplama Aracı’ tasarladı. ODE 
Yalıtım’ın 2020 yılında geliştirdiği 
ve yeni özelliklerle zenginleştirdiği, 
Türkiye’de ilk, dünyada sayılı olan 
Dijital Yalıtım Tasarımı Platformu 
ODE Select’in içerisinde yer alan 
Teknik Yalıtım Hesaplama Aracı, 
ısıtma, soğutma, havalandırma gibi 
iklimlendirme alanlarının yanı 
sıra kızgın buhar, kızgın yağ gibi 
akışkanların olduğu endüstriyel 
proseslerin yalıtım ihtiyaçlarının 
hesaplanmasında da kullanılabiliyor. 

Bilgisayar ve cep telefonlarından ücretsiz 
erişim
Web tabanlı olan yeni hesaplama 
aracı, kullanıcıların her zaman güncel 
bilgiler içeren sisteme hızlı bir şekilde 

ve programı bilgisayara indirmeye 
ihtiyaç duymadan erişmelerini sağlıyor. 
Mobil uygulamalara da uyumlu olarak 
tasarlanan özellik, bu sayede cep 
telefonları ve tabletlerden de kolaylıkla 
kullanılabiliyor. Farklı akışkanlar için 
ısı kaybı, yüzey sıcaklığı hesapları, 
yoğuşma ve donma süresi hesaplarını 
içeren sistem, kullanıcı dostu arayüzüyle 
tüm verilerin yalnızca birkaç dakika 
içinde hesaplanmasına olanak tanıyor. 
Sonuçlar ise PDF olarak kaydedilebiliyor 
ve çıktısı alınabiliyor. Teknik Yalıtım 
Hesaplama Aracı’na ODE Select 
platformunda yer alan diğer özellikler 
gibi ücretsiz olarak erişim sağlanıyor. 

Ozan Turan: “Doğru malzeme ve sistemin 
kullanılmasını sağlıyor.”
Bina yalıtımı için çok fazla seçenek ve 
kriter olduğunu söyleyen ODE Yalıtım 
Yönetim Kurulu Üyesi Ozan Turan, 
“Projenin bulunduğu bölgenin iklim 
koşullarından uygulama yapılacak yerin 

altyapısına ve kullanım amacına kadar 
pek çok kriterin olması doğru malzeme 
ve sistem seçimini zorlaştırabiliyor. Biz 
de ODE Yalıtım olarak buradan yola 
çıkarak geliştirdiğimiz ODE Select ile 
mimarlar, tasarımcılar, danışmanlar, 
müşavirler ve uygulamacıların işlerini 
kolaylaştırıyoruz. İnşaat projeleri için en 
uygun çözümlere ve teknik dokümanlara 
erişimi sağlayan platformumuza son 
olarak eklediğimiz Teknik Yalıtım 
Hesaplama Aracı da hem iklimlendirme 
alanında hem de endüstriyel proseslerin 
yalıtımında büyük kolaylık sağlıyor.” 
dedi.

Turan ayrıca deprem felaketi ile 
birlikte binaların sağlam ve uzun 
ömürlü olmasında büyük payı olan 
su yalıtımının öneminin bir kez daha 
anlaşıldığını ifade ederek, ODE Select 
içerisinde sağlam yapıların inşasına 
katkı sunacak ‘Su Yalıtımı Sistem Seçim 
Aracı’ olduğunu da hatırlattı.
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QUA GRANITE ILE MEHMET CEYLAN YAPI REKOR 
SATIŞA IMZA ATTI

Türkiye’nin en büyük teknik granit üreticisi QUA Granite, 2023’e 1 Milyar TL’lik satış anlaşmasıyla girdi. 
Yurt içi bayi ağını güçlendirmeye devam eden QUA Granite, düzenlenen imza töreninde Türkiye’nin en 

büyük dağıtıcısı Mehmet Ceylan Yapı ile rekor satış sözleşmesi imzaladı.

2022’yi iki yeni üretim hattını devreye 
aldığı fabrikasında 41 milyon m2 üretim 
kapasitesine ulaşarak kapatan QUA 
Granite, 2023 yılına da iddialı yeni satış 
anlaşmalarıyla başladı. Türkiye’nin 
en büyük teknik granit üreticisi olan 
ve güçlü bayi ağıyla her bölgede 
müşterilerine kaliteli servis hizmeti 
sunan QUA Granite, Türkiye’nin en 
büyük dağıtım şirketi Mehmet Ceylan 
Yapı ile 1 milyar TL satış anlaşması 
yaparak önemli bir iş birliğine imza attı.

Rekor satış sözleşmesi; QUA Granite 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ercan ve 

Mehmet Ceylan Yapı Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Ceylan’ın katılımıyla 
gerçekleşen imza töreninde resmiyete 
döküldü.

Anlaşmayı değerlendiren QUA Granite 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ercan, 
“QUA Granite olarak en önemli iş 
ortaklarımızdan Mehmet Ceylan Yapı 
ile imzaladığımız satış anlaşması, 
başarılı projelere giden yolda 2023’ün 
ilk adımı. Rekor bir satışa imza 
attığımız bu anlaşma ile var olan iş 
birliğimizi daha da güçlendirmekle 
birlikte kapsamını da genişlettik. 

Her iki taraf için de hayırlı olmasını 
dilerim. QUA Granite olarak Türkiye 
genelinde bayi ağımızı genişleterek 
koşulsuz müşteri memnuniyeti 
ilkemizi, bayilerimiz aracılığıyla 
müşterilerimiz ile buluşturmaya devam 
edeceğiz.” dedi.

QUA Granite’in Ege Bölge bayisi 
Mehmet Ceylan Yapı, İzmir’de
2.650 m2 kapalı, 2.000 m2 açık
olmak üzere 4.650 m2’lik mağazası ve 
Kemalpaşa’da 30 bin m2’lik stok
sahası ile çalışmalarını 
gerçekleştiriyor.
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QUA GRANITE ILE MEHMET CEYLAN YAPI REKOR 
SATIŞA IMZA ATTI

Türkiye’nin en büyük teknik granit üreticisi QUA Granite, 2023’e 1 Milyar TL’lik satış anlaşmasıyla girdi. 
Yurt içi bayi ağını güçlendirmeye devam eden QUA Granite, düzenlenen imza töreninde Türkiye’nin en 

büyük dağıtıcısı Mehmet Ceylan Yapı ile rekor satış sözleşmesi imzaladı.

2022’yi iki yeni üretim hattını devreye 
aldığı fabrikasında 41 milyon m2 üretim 
kapasitesine ulaşarak kapatan QUA 
Granite, 2023 yılına da iddialı yeni satış 
anlaşmalarıyla başladı. Türkiye’nin 
en büyük teknik granit üreticisi olan 
ve güçlü bayi ağıyla her bölgede 
müşterilerine kaliteli servis hizmeti 
sunan QUA Granite, Türkiye’nin en 
büyük dağıtım şirketi Mehmet Ceylan 
Yapı ile 1 milyar TL satış anlaşması 
yaparak önemli bir iş birliğine imza attı.

Rekor satış sözleşmesi; QUA Granite 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ercan ve 

Mehmet Ceylan Yapı Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Ceylan’ın katılımıyla 
gerçekleşen imza töreninde resmiyete 
döküldü.

Anlaşmayı değerlendiren QUA Granite 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ercan, 
“QUA Granite olarak en önemli iş 
ortaklarımızdan Mehmet Ceylan Yapı 
ile imzaladığımız satış anlaşması, 
başarılı projelere giden yolda 2023’ün 
ilk adımı. Rekor bir satışa imza 
attığımız bu anlaşma ile var olan iş 
birliğimizi daha da güçlendirmekle 
birlikte kapsamını da genişlettik. 

Her iki taraf için de hayırlı olmasını 
dilerim. QUA Granite olarak Türkiye 
genelinde bayi ağımızı genişleterek 
koşulsuz müşteri memnuniyeti 
ilkemizi, bayilerimiz aracılığıyla 
müşterilerimiz ile buluşturmaya devam 
edeceğiz.” dedi.

QUA Granite’in Ege Bölge bayisi 
Mehmet Ceylan Yapı, İzmir’de
2.650 m2 kapalı, 2.000 m2 açık
olmak üzere 4.650 m2’lik mağazası ve 
Kemalpaşa’da 30 bin m2’lik stok
sahası ile çalışmalarını 
gerçekleştiriyor.
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ROCA, IŞ ORTAKLARINI
ISPANYA VE PORTEKIZ’DE AĞIRLADI

Köklü geçmişini yenilikçi yaklaşımlara entegre etmenin yanı sıra mimarlık ve tasarım kültürüne katkıda 
bulunmayı önemseyen Roca, İspanya ve Portekiz’de iş ortaklarına yönelik özel etkinlikler düzenledi. 

Türkiye’den farklı illerde faaliyet gösteren bayilerini Barcelona’da, 15. kez düzenlenen Dünya Mimarlık 
Festivali 2022 (WAF) kapsamında bir araya gelen mimar ve iç mimarları ise Lizbon’da ağırladı. 

Sektör profesyonelleriyle arasındaki 
diyaloğu sürekli kılmaya önem veren 
ve bu alanda aktif rol üstlenen Roca 
bu kapsamda yaptığı çalışmalara 
yenilerini eklemeyi sürdürüyor. Son 
olarak bayilerini ve mimarları yurt 
dışında iki farklı etkinlikte ağırlayan 
Roca, tasarım kültürüne verdiği önemin 
bir yansımasıyla iş ortaklarını İspanya 
ve Portekiz’deki Roca Galeri’lerde 
buluşturdu. İlki Barcelona’da açılan ve 
dünyanın 7 farklı bölgesinde faaliyet 
gösteren Roca Galeri’lerde Roca’nın son 
yenilikleri sergilendiği gibi, mimarlık 
ve tasarım alanında sergiler ve çeşitli 
etkinlikler de düzenleniyor.

Bayiler Roca’nın Barcelona’daki ilk üretim 
tesisini ziyaret etti
Bayileri ile iletişimi her daim ön planda 
tutan Roca; markayı ve şirket kültürünü 
anlatmaya yönelik gerçekleştirdiği 

etkinlik kapsamında İstanbul, Bursa, 
İzmir, Antalya, Muğla ve Ankara’dan 
toplam 16 iş ortağını İspanya’da, 
Roca’nın kenti Barcelona’da ağırladı. 
Roca’nın Barcelona’daki ilk üretim 
tesisi Roca Gavà fabrikasını ziyaret eden 
katılımcılar, üretim süreçleri hakkında 
bilgi edinme fırsatı yakaladı. Gezi 
kapsamında Roca Barcelona Galeri’yi 
de deneyimleyen iş ortakları, Roca’nın 
2023 yılında lanse edeceği yeni ürünleri 
kapsayan 2023 Yenilikler Sergisi ile 
yeni ürünlerle tanıştı. Aynı zamanda 
Roca marka kültürünü daha yakından 
deneyimleme fırsatı buldular. Barcelona 
şehir turunda ise kent ve İspanyol 
kültürünün önemli yapılarının da ziyaret 
edildiği gezi, üçer günlük iki grup 
halinde gerçekleştirildi. 

Mimarlar Roca Lizbon Galeri’de ağırlandı
Roca’nın iş ortaklarını buluşturduğu 

bir diğer etkinlik ise Portekiz’in Lizbon 
şehrinde gerçekleşti. Roca, Lizbon’da 
düzenlenen 15. Dünya Mimarlık 
Festivali’ne (WAF) Türkiye’den katılan 
16 mimar ve iç mimarı Roca, Lizbon 
Galeri’de ağırladı.

Mimarlık ve tasarım kültürüne katkıda 
bulunmayı önemseyen Roca’nın hayata 
geçirdiği Roca Galeri’ler bu alana 
yönelik sergilere, mimarların bir araya 
gelerek düzenlediği söyleşilere ev 
sahipliği yapıyor ve sektör profesyonelleri 
arasında sürekli diyaloğu teşvik eden 
bir buluşma noktası niteliği taşıyor.
Lizbon Galeri’de buluşan mimarlar da 
burada Roca ürünlerini ve Armani/Roca 
koleksiyonlarını incelemenin yanı sıra 
Portekizli tasarımcıların seçtiği ikonik 
sandalyelerden oluşan “Take a seat... 
Chair design in Portugal” isimli tasarım 
sergisini de inceleme fırsatı buldu.
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SERAMİKSAN SÜRDÜRÜLEBILIR BANYO 
ÇÖZÜMLERIYLE ISH FRANKFURT FUARI’NA KATILDI

Seramik sektörünün global oyuncularının 2 yılda bir en yeni ürünlerini sergilediği ISH Frankfurt Fuarı, bu 
kez 13-17 Mart 2023 tarihlerinde gerçekleştirildi. “Sürdürülebilir bir gelecek için çözümler” mottosuyla 
düzenlenen fuarda, üretimde %0 atık ürün ve %0 atık su politikası benimseyen Seramiksan da en yeni 

ürünlerini tanıttı.

İklim değişikliğinin her geçen 
gün etkisinin artırmasıyla birlikte 
sürdürülebilir üretime odaklanan 
endüstrilerin başında yer alan seramik 
sektörünün globaldeki önemli 
oyuncuları, 13-17 Mart tarihlerinde 
gerçekleşen ISH Frankfurt Fuarı’nda 
bir araya geldi. Bu yıl “Sürdürülebilir 
bir gelecek için çözümler” mottosuyla 
düzenlenen fuarda, Seramiksan da en 
yeni ve çevre dostu vitrifiye ürünleriyle 
yer aldı.

Seramiksan Direktörü Süreyya Çağlar: 
“Globaldeki yüzlerce markanın 
ürünlerini görücüye çıkardığı bu fuarlar 
sayesinde, hem yurt dışındaki marka 
bilinirliğimizi artırıyor, hem de Türk 
seramik sektörünün gücünü ve kalitesini 
kanıtlıyoruz. 2015 yılından itibaren 
düzenli olarak katılım sağladığımız ISH 
Frankfurt Fuarı’nda da %0 atık ürün ve 
%0 atık su politikasıyla ürettiğimiz en 

yeni ve çevre dostu vitrifiye ürünlerimizi 
sergiledik. Ziyaretçilerimizi şeffaflık 
ilkesiyle dizayn ettiğimiz 200 m2’lik 
standımızda ağırladık. ISH, başta 
Avrupa olmak üzere, 60’tan fazla 
ülkeye yaptığımız ihracatın hacmini 
büyütmemizde önümüzü açan, 
sektörümüzün en önemli uluslararası 
etkinliklerinden biri.”

Çevre dostu vitrifiye ürünleriyle su 
tasarrufu sağlıyor
Seramiksan’ın fuarda sergilediği ürünler 
arasında, Seramiksan Hygiene yüzey 
teknolojisine sahip 2,5 - 4,5 litre suyla 
temizlik, hijyen ve tasarrufu bir arada 
sunan vitrifiye serileri öne çıktı. Bunun 
yanı sıra 24 saat kullanılmadığında 
kendi kendine hijyen sifonu yapan, 0,8 
litre su tüketimi ile tasarruf sağlayan 
Hill Akıllı pisuvarda sürdürülebilirliği 
kendine özgü zarif tasarım çizgileriyle 
buluşturuyor. Asma klozet ve bide 

çeşitliliğiyle birbirini tamamlayan Hill 
serisine yeni eklenen kanalsız Hill 
Rim-out klozet gövdeye entegre taharet 
musluğu, sıcak ve soğuk su bağlantısıyla 
banyolarda konforlu bir deneyim sunuyor. 
Aura Koleksiyonuna yeni eklenen Form 
ve Sole tezgâh üstü lavabolar ise sade 
tasarımı ve geniş haznesiyle banyolarda 
konforlu ve işlevsel kullanım alanları 
yaratmayı vaat ediyor.

Banyolarda neoklasik esintilerle yeni bir 
tasarım anlayışı yaratıyor
Doğanın canlılığını 8 farklı renk 
seçeneğiyle Aura lavabo koleksiyonuna 
taşıyan Seramiksan, Satürn lavabo 
serisine yeni eklediği Rim-out asma 
klozet ve bidelerle kullanıcılara konforlu 
banyolar yaratma olanağı tanıyor. Banyo 
mobilyalarıyla uyumlu etajerli lavabo 
ve klozetin yer aldığı Victorian serisi de 
banyolara neoklasik dönemin izlerini 
taşıyor.
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SERAMİKSAN SÜRDÜRÜLEBILIR BANYO 
ÇÖZÜMLERIYLE ISH FRANKFURT FUARI’NA KATILDI

Seramik sektörünün global oyuncularının 2 yılda bir en yeni ürünlerini sergilediği ISH Frankfurt Fuarı, bu 
kez 13-17 Mart 2023 tarihlerinde gerçekleştirildi. “Sürdürülebilir bir gelecek için çözümler” mottosuyla 
düzenlenen fuarda, üretimde %0 atık ürün ve %0 atık su politikası benimseyen Seramiksan da en yeni 

ürünlerini tanıttı.

İklim değişikliğinin her geçen 
gün etkisinin artırmasıyla birlikte 
sürdürülebilir üretime odaklanan 
endüstrilerin başında yer alan seramik 
sektörünün globaldeki önemli 
oyuncuları, 13-17 Mart tarihlerinde 
gerçekleşen ISH Frankfurt Fuarı’nda 
bir araya geldi. Bu yıl “Sürdürülebilir 
bir gelecek için çözümler” mottosuyla 
düzenlenen fuarda, Seramiksan da en 
yeni ve çevre dostu vitrifiye ürünleriyle 
yer aldı.

Seramiksan Direktörü Süreyya Çağlar: 
“Globaldeki yüzlerce markanın 
ürünlerini görücüye çıkardığı bu fuarlar 
sayesinde, hem yurt dışındaki marka 
bilinirliğimizi artırıyor, hem de Türk 
seramik sektörünün gücünü ve kalitesini 
kanıtlıyoruz. 2015 yılından itibaren 
düzenli olarak katılım sağladığımız ISH 
Frankfurt Fuarı’nda da %0 atık ürün ve 
%0 atık su politikasıyla ürettiğimiz en 

yeni ve çevre dostu vitrifiye ürünlerimizi 
sergiledik. Ziyaretçilerimizi şeffaflık 
ilkesiyle dizayn ettiğimiz 200 m2’lik 
standımızda ağırladık. ISH, başta 
Avrupa olmak üzere, 60’tan fazla 
ülkeye yaptığımız ihracatın hacmini 
büyütmemizde önümüzü açan, 
sektörümüzün en önemli uluslararası 
etkinliklerinden biri.”

Çevre dostu vitrifiye ürünleriyle su 
tasarrufu sağlıyor
Seramiksan’ın fuarda sergilediği ürünler 
arasında, Seramiksan Hygiene yüzey 
teknolojisine sahip 2,5 - 4,5 litre suyla 
temizlik, hijyen ve tasarrufu bir arada 
sunan vitrifiye serileri öne çıktı. Bunun 
yanı sıra 24 saat kullanılmadığında 
kendi kendine hijyen sifonu yapan, 0,8 
litre su tüketimi ile tasarruf sağlayan 
Hill Akıllı pisuvarda sürdürülebilirliği 
kendine özgü zarif tasarım çizgileriyle 
buluşturuyor. Asma klozet ve bide 

çeşitliliğiyle birbirini tamamlayan Hill 
serisine yeni eklenen kanalsız Hill 
Rim-out klozet gövdeye entegre taharet 
musluğu, sıcak ve soğuk su bağlantısıyla 
banyolarda konforlu bir deneyim sunuyor. 
Aura Koleksiyonuna yeni eklenen Form 
ve Sole tezgâh üstü lavabolar ise sade 
tasarımı ve geniş haznesiyle banyolarda 
konforlu ve işlevsel kullanım alanları 
yaratmayı vaat ediyor.

Banyolarda neoklasik esintilerle yeni bir 
tasarım anlayışı yaratıyor
Doğanın canlılığını 8 farklı renk 
seçeneğiyle Aura lavabo koleksiyonuna 
taşıyan Seramiksan, Satürn lavabo 
serisine yeni eklediği Rim-out asma 
klozet ve bidelerle kullanıcılara konforlu 
banyolar yaratma olanağı tanıyor. Banyo 
mobilyalarıyla uyumlu etajerli lavabo 
ve klozetin yer aldığı Victorian serisi de 
banyolara neoklasik dönemin izlerini 
taşıyor.
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WARMHAUS
FRANKFURT ISH FUARI’NA KATILDI

WARMHAUS’A
MÜKEMMEL MÜŞTERI MEMNUNIYETI BAŞARI ÖDÜLÜ

Warmhaus 13-17 Mart tarihlerinde 
gerçekleşen İklimlendirme ve Tesisat 
Sektörünün önemli fuarlarından ISH 
Frankfurt’a katıldı. Warmhaus Hol 12:0 
Stand C71’de bulunan standında panel 
radyatör, kombi, kazan, şofben ve akıllı 
oda termostatı ürünlerinin yanı sıra 
başta yurt dışı olmak üzere 2024 yılında 
piyasaya sunmayı planladığı 6, 9, 12 ve 
16 kW ısı pompası ve elektrikli kombi 
ürünlerini de sergiledi. 

Müşteriler ile markalar arasında köprü 
görevini üstlenen şikayetvar platformu 
20 Mart Pazartesi günü JW Marriott 
Hotel Ankara’da gerçekleştirdiği 
organizasyon ile A.C.E Awards 
(Achievement in Customer Experience/
Mükemmel Müşteri Memnuniyeti 
Başarı) Ödüllerini sahiplerine takdim 
etti. Bu yıl 8. kez düzenlenen A.C.E 
Awards’ta 60 farklı sektörden 113 marka 
ödüle layık görüldü. 

Müşteri deneyimini en iyi yaşatan 
markalara ödüllerin verildiği etkinlikte, 
Warmhaus kombi ürün grubunda müşteri 
memnuniyetini en iyi yöneten firmalar 

Fuar katılımı ile ilgili Warmhaus Genel 
Müdürü Erdem Ertuna şunları söyledi: 
“Warmhaus olarak, ISH Frankfurt 
Messe Fuarı’nda uzun yıllardır stratejik 
olarak yerimizi alıyoruz. Bu sene de 
dünyanın birçok bölgesinden gelen 
ziyaretçileri 5 gün boyunca standımızda 
ağırladık. Ar-Ge ekibimiz tarafından 
yapılan ve uluslararası ödüller kazanmış 
olan ürünlerimizin de yer aldığı 
standımız yoğun ilgi gördü. Mevcut 

arasında ikinci sırada yer alarak 
Mükemmel Müşteri Memnuniyeti 
Başarı Ödüllerinde “Gold” Ödülü 
almaya hak kazandı. Geçtiğimiz yıl 
üçüncü sırada yer alan Warmhaus 
müşteri deneyimini iyileştirmeye 
yönelik yaptığı çalışmalar neticesinde 
ikinci sıraya yükseldi. Warmhaus, 
müşteri memnuniyeti oranı, müşteri 
kaybını önlemedeki başarı oranı, 
şikayet oranı ve şikayet yönetim 
sürecindeki değerlendirmeler sonucunda 
yakaladığı başarılı çıkışla ikinci sırada 
yer aldı. Ödülü Warmhaus’u temsilen 
Müşteri Hizmetleri Birim Lideri Erdem 
Yüce teslim aldı.

ve potansiyel müşterilerimizle bir 
araya gelerek önümüzdeki dönem iş 
birliklerinin detaylarını konuştuk.” 

Sektöre yön veren lider firmalar ile 
kullanıcıları bir araya getiren ISH Fuarı 
Almanya’nın Frankfurt Mess Fuar 
alanında düzenlendi. Pandemi nedeni ile 
2 yıl önce dijital ortamda gerçekleşen 
fuar bu yıl yüz yüze yapıldığı için 
katılımcılardan da yoğun ilgi gördü.
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TÜRKİYE İMSAD’IN YENI DÖNEM BAŞKANI
YENIDEN TAYFUN KÜÇÜKOĞLU OLDU

İnşaat malzemesi sektörünün çatı kuruluşu Türkiye İMSAD’ın 38. Olağan Seçimli Genel Kurulu’nda,
yeni yönetim belirlendi. Türkiye İMSAD’ın yeni döneminin ilk Yönetim Kurulu toplantısında,

Yönetim Kurulu Başkanlığı’na oy birliğiyle yeniden Tayfun Küçükoğlu seçildi. Uzun yıllar yönetim 
kurullarında görev aldıktan sonra üst üste ikinci kez Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu Başkanı seçilen 

Tayfun Küçükoğlu, “Önümüzdeki dönemde de sektör içi artan koordinasyonumuz ile hep beraber 
ülkemize ve sektörümüze daha yüksek fayda sağlayacağız.” dedi.

Türkiye İnşaat Malzemesi Sanayicileri 
Derneği’nin (Türkiye İMSAD) 38. 
Olağan Seçimli Genel Kurulu’nda 
2023-2026 dönemini kapsayan 3 yıl 
için görev yapacak yönetim ve denetim 
kurulları belirlendi. 28 Şubat 2023’te 
Limak Eurasia Hotel’de gerçekleştirilen 
toplantıda, Betek Boya Genel Müdürü 
Tayfun Küçükoğlu, üst üste ikinci 
kez Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu 
Başkanlığı’na seçildi.

“Türkiye İMSAD olarak kalıcı ve örnek 
etki yaratacak projeler için çalışıyoruz.”
38. Olağan Seçimli Genel Kurul’un 
açılış konuşmasında, Kahramanmaraş’ta 
meydana gelen ve 11 ilimizde büyük 
acılara neden olan depremlerden 
dolayı üzüntüsünü dile getiren Türkiye 

İMSAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Tayfun Küçükoğlu, “Maalesef acımız 
ve kaybımız çok büyük, yaralarımız 
çok derin. Depremin ilk gününden 
bu yana ülkemizin dört bir yanından 
vatandaşlarımız yardım seferberliği 
için tek yürek oldu. Ülkemize has eşi 
benzeri olmayan Çanakkale ruhunu 
ve dayanışma şuurunu bir kez daha 
yaşadık. Emsalsiz yardımlaşma 
gücümüz ile yaralarımızı hep beraber 
saracağımıza eminim. Türkiye İMSAD 
olarak depremin ilk gününden itibaren 
yardımların ihtiyaç noktalarına tek 
elden ulaştırılması için TOBB, TÜSİAD, 
Sanayi Bakanlığı, Ticaret Bakanlığı 
başta olmak üzere birçok kurumla 
iletişim halindeyiz. Bu kurumlardan 
ve derneklerimizden gelen talepleri, 

ilgili ürün gruplarındaki üyelerimize 
ulaştırıyor, gereken bağlantıları ve 
koordinasyonu sağlıyoruz. Üyelerimizin 
bölgede yer alan bayi ağları ve saha 
ekipleri vasıtasıyla bize ulaşan bilgileri 
ve ihtiyaçları gereken mercilere 
iletmek için çalışmalar yürütüyoruz. 
Seferberlik düzeyinde destek sağlayan 
tüm üyelerimize minnettarım. Türkiye 
İMSAD olarak kalıcı ve örnek etki 
yaratacak projeler için çalışıyor 
ve güçlerimizi birleştireceğimize 
inanıyorum. Cumhuriyet tarihimizin 
en büyük afetlerinden biri olan 
depremde hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza tekrar Allah’tan 
rahmet, kederli ailelerine sabır ve yaralı 
vatandaşlarımıza acil şifalar diliyorum.” 
dedi.
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TÜRKİYE İMSAD’IN YENI DÖNEM BAŞKANI
YENIDEN TAYFUN KÜÇÜKOĞLU OLDU

İnşaat malzemesi sektörünün çatı kuruluşu Türkiye İMSAD’ın 38. Olağan Seçimli Genel Kurulu’nda,
yeni yönetim belirlendi. Türkiye İMSAD’ın yeni döneminin ilk Yönetim Kurulu toplantısında,

Yönetim Kurulu Başkanlığı’na oy birliğiyle yeniden Tayfun Küçükoğlu seçildi. Uzun yıllar yönetim 
kurullarında görev aldıktan sonra üst üste ikinci kez Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu Başkanı seçilen 

Tayfun Küçükoğlu, “Önümüzdeki dönemde de sektör içi artan koordinasyonumuz ile hep beraber 
ülkemize ve sektörümüze daha yüksek fayda sağlayacağız.” dedi.

Türkiye İnşaat Malzemesi Sanayicileri 
Derneği’nin (Türkiye İMSAD) 38. 
Olağan Seçimli Genel Kurulu’nda 
2023-2026 dönemini kapsayan 3 yıl 
için görev yapacak yönetim ve denetim 
kurulları belirlendi. 28 Şubat 2023’te 
Limak Eurasia Hotel’de gerçekleştirilen 
toplantıda, Betek Boya Genel Müdürü 
Tayfun Küçükoğlu, üst üste ikinci 
kez Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu 
Başkanlığı’na seçildi.

“Türkiye İMSAD olarak kalıcı ve örnek 
etki yaratacak projeler için çalışıyoruz.”
38. Olağan Seçimli Genel Kurul’un 
açılış konuşmasında, Kahramanmaraş’ta 
meydana gelen ve 11 ilimizde büyük 
acılara neden olan depremlerden 
dolayı üzüntüsünü dile getiren Türkiye 

İMSAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Tayfun Küçükoğlu, “Maalesef acımız 
ve kaybımız çok büyük, yaralarımız 
çok derin. Depremin ilk gününden 
bu yana ülkemizin dört bir yanından 
vatandaşlarımız yardım seferberliği 
için tek yürek oldu. Ülkemize has eşi 
benzeri olmayan Çanakkale ruhunu 
ve dayanışma şuurunu bir kez daha 
yaşadık. Emsalsiz yardımlaşma 
gücümüz ile yaralarımızı hep beraber 
saracağımıza eminim. Türkiye İMSAD 
olarak depremin ilk gününden itibaren 
yardımların ihtiyaç noktalarına tek 
elden ulaştırılması için TOBB, TÜSİAD, 
Sanayi Bakanlığı, Ticaret Bakanlığı 
başta olmak üzere birçok kurumla 
iletişim halindeyiz. Bu kurumlardan 
ve derneklerimizden gelen talepleri, 

ilgili ürün gruplarındaki üyelerimize 
ulaştırıyor, gereken bağlantıları ve 
koordinasyonu sağlıyoruz. Üyelerimizin 
bölgede yer alan bayi ağları ve saha 
ekipleri vasıtasıyla bize ulaşan bilgileri 
ve ihtiyaçları gereken mercilere 
iletmek için çalışmalar yürütüyoruz. 
Seferberlik düzeyinde destek sağlayan 
tüm üyelerimize minnettarım. Türkiye 
İMSAD olarak kalıcı ve örnek etki 
yaratacak projeler için çalışıyor 
ve güçlerimizi birleştireceğimize 
inanıyorum. Cumhuriyet tarihimizin 
en büyük afetlerinden biri olan 
depremde hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza tekrar Allah’tan 
rahmet, kederli ailelerine sabır ve yaralı 
vatandaşlarımıza acil şifalar diliyorum.” 
dedi.

101 

H
AB

ER
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

“Yüksek dayanışma şuuru ile 
sektörümüzün ihtiyaçları karşılayacağına 
eminim.”
Deprem güvenliği bilincini, farkındalığı 
tespit etmek ve geliştirme stratejilerini 
belirlemek adına uzun vadeli bir 
seferberlik başlatılması gerektiğini ifade 
eden Tayfun Küçükoğlu ilk hedefin 
deprem yaralarını sarmak olduğunun 
altını çizdi ve sözlerine şöyle devam 
etti: “Kurtarma aşamasından sonra 
geçici barınma oluşturma ve kalıcı 
çağdaş yaşam koşullarının planlanması 
süreci için tüm ülke olarak seferberlik 
halindeyiz. Türkiye İMSAD olarak 
yıllardır deprem felaketine karşı atılması 
gereken adımlara dair birçok çalışma 
yaptık ve raporlar yayımladık. Kamu 
ve medya temaslarımızda bu konulara 
dikkat çektik. Fakat biliyoruz ki bunlar 
bugünden yarına uygulanacak çözümler 
değil. Deprem konusunda topyekûn bir 
seferberliğe ihtiyacımız var. Deprem 
güvenliği bilincimizin gelişimini orta ve 
uzun vadeli kalıcı tedbirler için önemli 
görüyoruz. İhtiyaç yoksa mücadele 
olmaz. Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı’nın Enerji Verimliliği Bilinç 
Endeksi benzeri bir yöntemle deprem 
güvenliği bilincinin farkındalık ve 
davranışa dönüşme boyutunu tespit 
etmemiz ve geliştirme stratejilerini 
belirlemek adına uzun vadeli bir 
seferberliği başlatmamız gerekiyor. Ama 
öncelikli hedefimiz depremin yaralarını 
sarmak. Şu anda kurtarma aşamasından 
sonra geçici barınma oluşturma ve kalıcı 
çağdaş yaşam koşullarının planlanması 
süreci içindeyiz. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı verilerine 
göre ilk etapta 270 binin üzerinde 
yıkık, ağır hasarlı yapı bulunuyor. Artçı 
depremler ve kesinleşen tespitler etkisi 
ile kalıcı konut rakamı yükselebilir. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı’nın planladığı çağdaş yaşam 
nitelikleri ile tasarlanan kalıcı konut 
oluşturma seferberliği evrensel boyutta 
büyüktür. İnşaat endüstrimiz kalıcı, 
çağdaş yaşam konutlarının oluşturulması 
için ihtiyaç duyulan malzemeleri üretme 
potansiyeline sahiptir. Burada kritik olan 
faktör malzeme cinsi, miktarı ve ihtiyaç 
zamanının koordinasyonu olacaktır. 
Amacımız koordinasyonun ideal 
seviyede oluşmasını sağlamaktır. Yüksek 
dayanışma şuuru ile sektörümüzün 
ihtiyaçları karşılayacağına eminim.” 

Deprem sonrası ekonomi ve inşaat 
sektörü öngörüleri aktarıldı
Türkiye İMSAD Ekonomi Danışmanı 
Dr. Can Fuat Gürlesel; 38. Olağan 
Seçimli Genel Kurul’da “Türkiye 
Ekonomisi ve İnşaat Sektöründe 2023 
Öngörüleri” başlıklı bir sunum yaptı. 
Türkiye’nin ve sektörün 2022 yılına 
ilişkin verilerin yer aldığı sunumda 
inşaat sektörü büyümesi, inşaat 

harcamaları ve inşaat malzemeleri 
pazarına ilişkin rakamlar katılımcı 
üyeler ile paylaşıldı. Ayrıca sunumda; 
yaşanılan elim deprem öncesi ekonomik 
gelişmeler ve inşaat sektörü için 2023 
öngörülerin paylaşılmasının yanı sıra 
deprem sonrası ekonomi ve inşaat 
sektörü öngörüleri de aktarıldı.

 “Geleceğin getireceklerini zamanında 
anlamalı, idrak etmeliyiz.”
38. Olağan Seçimli Genel Kurul sonrası 
gerçekleşen ilk Yönetim Kurulu’nda 
oybirliği ile yeniden Yönetim Kurulu 
Başkanlığı’na seçilen Tayfun Küçükoğlu, 
Genel Kurul sonrası gerçekleşen Üye 
Buluşması’nın açılış konuşması vesilesi 
ile haziruna teşekkürlerini iletti. Tayfun 
Küçükoğlu konuşmasında gelecek 10 
yılda geçmiş 50 yıldan daha büyük 
değişim olacağının altını çizerek şu 
ifadelere yer verdi: “Globalleşme ve 
iletişimin limitsiz gücü, öngörülemeyen 
olayların etkisi, sıklığı ve çeşitliliğin 
baş döndürücü hızla arttığı günümüzde 
yarınlarda başarılı olabilmek için daha 
çok araştırmak ve hazırlanmak; bir 
şeye değil, tüm değişkenlere hakim 
olmak zorundayız. Artık geçmiş tecrübe 
ve bilgilerimiz ile geleceğe yönelik 
tahminde bulunmak yetersiz kalıyor. 
Global ölçüde ve topyekûn büyük 
değişimin, dönüşümün yaşanacağı, 
taşların yerinden oynayıp oyunun 
kurallarının yeniden yazılacağı süreç 
her gün etkisini artıracak. Bu mutlak 
ve olağanüstü dönüşüm dönemine hazır 
olanlar ekonomik ve sosyal alanda 
öne geçecek. Bu durumun ülkemize 
etkisinin artacağı bir gelecek bizi 
bekliyor. Ülkemiz bu güçlü değişimin 
ortasında kalacak ve çok kritik avantajlar 
oluşacak. Ülkemiz ve sektörümüz 
adına büyük gelişim olanakları yolunda 
geleceğin getireceklerini zamanında 
anlamalı, idrak etmeli ve yüksek irade 
ve disiplin ile bu sürece hazırlanmalıyız. 
Ezbere veya geçmiş alışkanlıklarımızın 
etkisi ile yaptığımız planlamalar büyük 
zaaf yaratacaktır. Gelişim yolunda 

savrulmamak adına daha çok araştırmalı 
ve hazırlanmalıyız. Bir şeye değil tüm 
değişkenlere hakim olmak zorundayız. 
Böylece şoklara karşı direncimizin, 
fırsatlara karşı değerlendirme 
kapasitemizin yükseltilebilmesi 
mümkün olacaktır. Türkiye İMSAD’ın 
bu süreçte ülkemize ve sektörümüze 
sorumluluğunun ve katkısının artacağına 
eminim.” 

Asrın felaketi deprem gerçeği masaya 
yatırıldı
Türkiye İMSAD Üye Buluşması’nın 
konuk konuşmacısı Türkiye Deprem Vakfı 
Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Alper 
İlki, gerçekleştirdiği sunumda Türkiye’de 
yaşanan depremlerin bölgede yol açtığı 
hasarlara ve bina özelliklerine ilişkin 
değerlendirmelerde bulundu. Depremin 
ilk günlerinde kalabalık bir ekip ve çeşitli 
kurum temsilcileri ile birlikte bölgede 
depremin sebep olduğu hasar konusunda 
incelemeler yaptıklarını söyleyen Prof. Dr. 
Alper İlki; izlenimlerinin kabaca tasarım 
hatası, yanlış malzeme, yanlış uygulama 
ve yanlış zemin seçimine bağlı olduğunu 
belirtti. Depremin büyüklüğünün yıkım 
açısından Anadolu tarihinin gördüğü 
en yüksek seviyede olduğunu ifade 
etti. Gündemdeki İstanbul depreminin 
olası senaryolarına ilişkin verileri de 
aktaran Prof. Dr. Alper İlki, 2000 yılı 
öncesi yapılan ve depremde can kaybına 
yol açabilecek binalar için yeniden 
yapım ve güçlendirme seçeneklerinin 
değerlendirilmesi gerektiğini belirtti. 
İstanbul’daki tespit çalışmaları 
neticesinde karşılaşılacak sonuçlara göre 
ortaya çıkacak olan yıkım, yeniden yapım 
ve güçlendirme seçenekleri hakkında 
değerlendirmelerde bulundu. 

Geleceğe Yatırım Ödülleri sahiplerini 
buldu
Bu yıl altıncısı gerçekleşen Türkiye 
İMSAD Geleceğe Yatırım Ödülleri – Özel 
Sektör 2022, Üye Buluşmaları’nda 
sahiplerini bulurken buluşmada yeni 
üyelere de plaketleri verildi.

Türkiye İMSAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Tayfun Küçükoğlu hakkında:
1961 yılında Ankara’da doğan Tayfun 
Küçükoğlu, 1984 yılında İTÜ İşletme 
Fakültesinden mezun oldu. 1988 yılında 
kurucu üyesi olduğu BETEK bünyesinde 
çeşitli görevler üstlenen Küçükoğlu, 
1995 yılından itibaren BETEK Genel 
Müdürü ve Yönetim Kurulu Üyesi 
olarak faaliyetlerini yürütmektedir. 
BOSAD-Boya Sanayicileri Derneği’nin 
Kurucu Üyesidir. 2015-2017 yılları 
arasında İZODER-Isı Su Ses ve Yangın 
Yalıtımcıları Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanlığını yapmıştır. Türkiye İMSAD, 
Türkiye İnşaat Malzemesi Sanayicileri 
Derneği’nin Yönetim Kurulu Başkanlığını 
2020 yılından itibaren yürütmektedir.



102 

H
AB

ER
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

YTONG AILESI, 52. YETKILI SATICILAR 
TOPLANTISI’NDA BIR ARAYA GELDI

Türk Ytong 52’nci Yetkili Satıcılar Toplantısı “60 Yıldır Zirvede, Gelecek Bizimle” temasıyla
06-08 Ocak 2023 tarihlerinde Kıbrıs Elexus Otel’de düzenlendi. Etkinlikte, 2023 yılı için belirlenen 

kurumsal hedefler paylaşıldı. Toplantıda ülkemizin gururu Dünya Bilardo Şampiyonu
Semih Saygıner’in yaptığı motivasyon konuşması büyük ilgi topladı.

Yapı malzemesi sektörünün lider kuruluşu 
Türk Ytong, Türkiye genelinde hizmet 
sunan yetkili satıcıları ile 52’nci kez 
buluştu. 2022 yılı değerlendirmesinin 
yapıldığı etkinlikte, 2023 yılı için 
belirlenen hedefler paylaşıldı. Ayrıca 
2023 yılında ülke ekonomisi başta olmak 
üzere Ytong ve sektöre ilişkin rakamlar 
açıklandı. 

“40 milyon metreküp üretime ulaştık.” 
Türk Ytong Yönetim Kurulu Başkanı 
Fethi Hinginar yaptığı konuşmada 
dünyada ve ülkemizden yaşanan 
gelişmelerin iş dünyasını nasıl 
etkilediğine ilişkin görüşlerini aktardı. 
Türkiye’nin ekonomik açıdan çok 
zor bir süreçten geçtiği dönemde, 
inşaat sektöründeki yenilikçi ve öncü 
çalışmalarına hız kesmeden devam etmeyi 
başardıklarını belirterek, “2022’nin son 
ayında Türkiye’deki fabrikalarımızda 40 
milyonuncu metreküp Ytong’u üretmenin 
heyecanını ve mutluluğunu yaşadık. Bu 
başarımızı hiç hız kesmeden sürdürmeye 
kararlıyız. 2023 yılı bizim için çok özel 
bir yıl. 60’ıncı yılımızda da “60 Yıldır 
Zirvede, Gelecek Bizimle” diyoruz, 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 100’üncü yılının 
verdiği coşkuyla birlikte.” diye konuştu. 

Çağdaş yaşamın simgesi 
Fethi Hinginar, Ytong’un inşaat 
malzemeleri sektöründe her zaman attığı 
adımlarla çağdaş yaşamın ve sağlıklı 

konutların temel taşı olduklarına dikkat 
çekerek şöyle devam etti: “Hep öncü 
olduk, lider olduk. Çalışanlarımız ve 
yetkili satıcılarımızla birlikte büyük 
bir aile ve Türk ekonomisinin, inşaat 
sektörünün amiral gemisi markalarından 
biri olduk ve gelecek yıllarda da bu 
özelliklerimizi devam ettireceğiz. 
Zira hem ülkemizin hem de Ytong’un 
geleceğe dönük tüm konularda, çağın 
gerisinde kalmadan, tam tersine öncü 
rolünü sürdüreceğine inanıyorum. 
İş dünyasında bu yıl ve önümüzdeki 
yıllarda geleceğimizi şekillendirecek 
konular Sürdürülebilirlik ve Dijitalleşme 
olacak. Hepimizin bu çerçevede neler 
yapmamız gerektiğini öğrenerek, 
planlaması ve uygulamaya geçmesi 
gerekecek. Türk Ytong olarak, bu 
bilinçle ve yenilikleri yakından takip 
ederek kendimizi geleceğe hazırlıyoruz. 
Sahip olduğumuz güçlü ekiple de bu 
süreci en başarılı şekilde yürüteceğimize 
de yürekten inanıyorum.” 

“2023’te hedefimiz, büyümek ve sürekli 
üretim.”
Türk Ytong Genel Müdürü Tolga 
Öztoprak da konuşmasında inşaat 
sektörüne ilişkin önemli göstergeleri ve 
2022 yılı faaliyetlerini değerlendirerek 
2023 yılı için belirlenen hedefleri 
paylaştı. Türk Ytong’un 60 yıllık başarılı 
ve istikrarlı yolculuğunu özetleyen 
Öztoprak, şirketin pazar liderliğini ileri 

taşıyacak vizyonu, gelecek hedeflerini 
aktardı. “Pek çok yönüyle zor bir yılı 
geride bıraktık. Tüm olumsuzluklara 
rağmen hedeflerimizin üzerinde 
sonuçlara ulaşmayı başardık ve 1 milyon 
500 bin metreküpün üzerinde bir satış 
gerçekleştirdik. Türk Ytong olarak 5 
fabrikamız, saygın yetkili satıcılarımız 
ve deneyimli satış pazarlama ekibimizle 
ve iyi bir planlamayla müşterilerimizin 
yanında olduk, projelerine destek 
verdik. Ytong’a duydukları güven için 
bir kere daha teşekkür ediyorum. Türk 
Ytong olarak, sektördeki kalıcı izimizi 
güçlendirmeye, yeni başarı hikayeleri 
yazmaya hazırız.” dedi.

Toplantıda ülkemizin gururu Dünya 
Bilardo Şampiyonu Semih Saygıner’in 
yaptığı motivasyon konuşması 
büyük ilgi topladı. Semih Saygıner 
konuşmasında başarının hedefe odaklı, 
sürekli, yılmadan ve yorulmadan 
çalışmaktan geçtiğinin altını çizerek 
yeteneğin, öğrenme isteği ve merak 
olduğu sürece anlam kazandığını 
söyledi.

Konuşmaların ardından 5 ila 55 yıl 
arasında değişen sürelerde Ytong yetkili 
satıcısı olarak faaliyet gösteren şirketlere 
Yetkili Satıcılar Kıdem Ödülleri verildi. 
2022 yılında yüksek satış başarısına 
imza atan yetkili satıcılara “Başarı 
Ödülleri” takdim edildi.
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buluştu. 2022 yılı değerlendirmesinin 
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2023 yılında ülke ekonomisi başta olmak 
üzere Ytong ve sektöre ilişkin rakamlar 
açıklandı. 

“40 milyon metreküp üretime ulaştık.” 
Türk Ytong Yönetim Kurulu Başkanı 
Fethi Hinginar yaptığı konuşmada 
dünyada ve ülkemizden yaşanan 
gelişmelerin iş dünyasını nasıl 
etkilediğine ilişkin görüşlerini aktardı. 
Türkiye’nin ekonomik açıdan çok 
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inşaat sektöründeki yenilikçi ve öncü 
çalışmalarına hız kesmeden devam etmeyi 
başardıklarını belirterek, “2022’nin son 
ayında Türkiye’deki fabrikalarımızda 40 
milyonuncu metreküp Ytong’u üretmenin 
heyecanını ve mutluluğunu yaşadık. Bu 
başarımızı hiç hız kesmeden sürdürmeye 
kararlıyız. 2023 yılı bizim için çok özel 
bir yıl. 60’ıncı yılımızda da “60 Yıldır 
Zirvede, Gelecek Bizimle” diyoruz, 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 100’üncü yılının 
verdiği coşkuyla birlikte.” diye konuştu. 

Çağdaş yaşamın simgesi 
Fethi Hinginar, Ytong’un inşaat 
malzemeleri sektöründe her zaman attığı 
adımlarla çağdaş yaşamın ve sağlıklı 

konutların temel taşı olduklarına dikkat 
çekerek şöyle devam etti: “Hep öncü 
olduk, lider olduk. Çalışanlarımız ve 
yetkili satıcılarımızla birlikte büyük 
bir aile ve Türk ekonomisinin, inşaat 
sektörünün amiral gemisi markalarından 
biri olduk ve gelecek yıllarda da bu 
özelliklerimizi devam ettireceğiz. 
Zira hem ülkemizin hem de Ytong’un 
geleceğe dönük tüm konularda, çağın 
gerisinde kalmadan, tam tersine öncü 
rolünü sürdüreceğine inanıyorum. 
İş dünyasında bu yıl ve önümüzdeki 
yıllarda geleceğimizi şekillendirecek 
konular Sürdürülebilirlik ve Dijitalleşme 
olacak. Hepimizin bu çerçevede neler 
yapmamız gerektiğini öğrenerek, 
planlaması ve uygulamaya geçmesi 
gerekecek. Türk Ytong olarak, bu 
bilinçle ve yenilikleri yakından takip 
ederek kendimizi geleceğe hazırlıyoruz. 
Sahip olduğumuz güçlü ekiple de bu 
süreci en başarılı şekilde yürüteceğimize 
de yürekten inanıyorum.” 

“2023’te hedefimiz, büyümek ve sürekli 
üretim.”
Türk Ytong Genel Müdürü Tolga 
Öztoprak da konuşmasında inşaat 
sektörüne ilişkin önemli göstergeleri ve 
2022 yılı faaliyetlerini değerlendirerek 
2023 yılı için belirlenen hedefleri 
paylaştı. Türk Ytong’un 60 yıllık başarılı 
ve istikrarlı yolculuğunu özetleyen 
Öztoprak, şirketin pazar liderliğini ileri 

taşıyacak vizyonu, gelecek hedeflerini 
aktardı. “Pek çok yönüyle zor bir yılı 
geride bıraktık. Tüm olumsuzluklara 
rağmen hedeflerimizin üzerinde 
sonuçlara ulaşmayı başardık ve 1 milyon 
500 bin metreküpün üzerinde bir satış 
gerçekleştirdik. Türk Ytong olarak 5 
fabrikamız, saygın yetkili satıcılarımız 
ve deneyimli satış pazarlama ekibimizle 
ve iyi bir planlamayla müşterilerimizin 
yanında olduk, projelerine destek 
verdik. Ytong’a duydukları güven için 
bir kere daha teşekkür ediyorum. Türk 
Ytong olarak, sektördeki kalıcı izimizi 
güçlendirmeye, yeni başarı hikayeleri 
yazmaya hazırız.” dedi.

Toplantıda ülkemizin gururu Dünya 
Bilardo Şampiyonu Semih Saygıner’in 
yaptığı motivasyon konuşması 
büyük ilgi topladı. Semih Saygıner 
konuşmasında başarının hedefe odaklı, 
sürekli, yılmadan ve yorulmadan 
çalışmaktan geçtiğinin altını çizerek 
yeteneğin, öğrenme isteği ve merak 
olduğu sürece anlam kazandığını 
söyledi.

Konuşmaların ardından 5 ila 55 yıl 
arasında değişen sürelerde Ytong yetkili 
satıcısı olarak faaliyet gösteren şirketlere 
Yetkili Satıcılar Kıdem Ödülleri verildi. 
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10. ZEKİ YURTBAY TASARIM ÖDÜLLERİ YARIŞMASI 
KAZANANLARI BELLI OLDU! 

Yurtbay Seramik tarafından genç tasarımcı ve mimarların desteklenmesi amacı ile düzenlenen ve 
öğrencileri profesyonel bir platformda buluşturma misyonu üstlenen Zeki Yurtbay Tasarım Ödülleri 

Yarışması kazananları belli oldu. Bu sene 10.su düzenlenen ve Türkiye ve KKTC’den genç tasarımcıların 
büyük ilgi gösterdiği yarışmanın birincisi, İstanbul Bilgi Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Endüstriyel 

Tasarım Bölümü 3. sınıf öğrencisi Hande Tekin oldu. 

Yurtbay Seramik tarafından bu sene 
10.su düzenlenen ve ana teması “Boz 
Yap, Boz Yapma” olarak belirlenen Zeki 
Yurtbay Tasarım Ödülleri Yarışması’nın 
kazananları belli oldu. Dijitalleşen bir 
yolculuğun içinde, ölçüleri belli karolar 
kullanarak, kuralını kendin yazdığın 
bir oyun yaratabilir misin?” sorusunu 
sorarak tasarımcıları standardın ötesinde 
düşünmeye ve yaratmaya teşvik eden 
yarışmaya Türkiye ve KKTC’den genç 
tasarımcılar büyük ilgi gösterdi. 14.000 
öğrencinin ön başvuru yaptığı, 203 farklı 
üniversiteden 79 farklı ekip olmak üzere 
586 öğrencinin katıldığı yarışmanın 
ilk üç kazananı ve mansiyon ödülleri 
sahipleri belli oldu. 
 

Birinci olan tasarım, UNICERA Fuarı’nda 
sergilenecek
Yurtbay Şirketler Grubu Kurucusu 
Zeki Yurtbay tarafından “Gençler 
hayal etsinler, hayal çok güzel bir 
şeydir. Gerçekleştirilebilir olan hayaller 
kursunlar. Onları gerçekleştirmek için 
çalışsınlar. O hayaller gerçekleştikçe, 
daha da büyür.” ifadeleriyle temelleri 
atılan ve her sene farklı bir tema ile 
düzenlenen yarışmanın alanlarında 
uzman jüri üyeleri, bu sene tasarımda 
parça–bütün ilişkisini ön plana aldılar.
www.dogadansanatasentasarla.com 
sitesi üzerinden katılımcıların yaptığı 
başvuruları değerlendiren jüri üyeleri, 
estetik, özgünlük ve teknik gibi 

detayları incelediler. Genç tasarımcı ve 
mimarların desteklenmesi ve kendilerine 
kalıpların dışında düşünerek kendi 
dünyalarını seramik karolarına yansıtma 
imkanı veren Yapı Medya İletişim 
organizasyonuyla düzenlenen 10. Zeki 
Yurtbay Tasarım Ödülleri Yarışması’nın 
birincisi ve 50.000 TL’lik ödülün 
sahibi kırküç! isimli projesi ile İstanbul 
Bilgi Üniversitesi Mimarlık Fakültesi 
Endüstriyel Tasarım Bölümü 3. sınıf 
öğrencisi Hande Tekin oldu.

Tekin’in projesi, 2023 yılında 
İstanbul’da gerçekleşecek UNICERA 
Fuarı’ndaki Yurtbay Seramik Standı’nda 
sergilenecek.
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6 Şubat 2023 tarihinde Kahramanmaraş 
merkezli gerçekleşen ve 10 ilimizi 
etkileyen depremde hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza Allah’tan rahmet, 
yaralılara şifa diliyoruz.

Bir daha benzer bir felaketle 
karşılaşmamayı umuyor, deprem 
coğrafyasında olduğumuz gerçeğini 
göz ardı etmeden planlama yapılmasını 
ve olası bir felakette yıkımların önüne 
geçilmesini diliyoruz.
 
Depremle Yaşamak
Ülkemizdeki yapısal risklerin önemli 
bölümü, inşaatlarda standartlara ve 
yönetmeliklere uyulmamasından 
kaynaklanmaktadır. Olası afetler 
karşısında büyük can ve mal kayıplarının 
önlenmesi için, güvenliği yetersiz olan 
binaların güçlendirilmesi, ya da yıkılıp 
yeniden inşa edilmesi gereklidir.

Binaların afetlere karşı güvenliği, 
inşaatın başlamasından binanın 
kullanıma açılmasına kadar geçen tüm 
aşamaları kapsar. İmar Kanunu, Yapı 
Denetim Kanunu ve Belediyelerce 
uygulanmakta olan İmar Yönetmelikleri 
bu aşamaları belirler ve tanımlar. 
Oturduğumuz veya satın alınacak 
binaların ilgili deprem yönetmeliklerine 
göre yapılıp yapılmadığını sorgulamak 
gerekir.

Deprem Öncesinde Alınacak Önlemler 
Nelerdir?
Deprem öncesinde alınacak önlemler, 
hem can hem de mal kayıplarının 
büyük ölçüde önüne geçebilmektedir. 
Deprem öncesinde alınacak önlemlerin 
başında, içinde yaşanılan daire, ev veya 
her türlü diğer meskenin imar ve bina 
yönetmeliklerine uygun olarak inşa 
edilip edilmediğinin kontrolü gelir.
Deprem öncesinde evinizi kontrol ettirin
Türkiye’de yaşanan depremlerde 
meydana gelen can kayıplarının önemli 
bir kısmı yıkım kaynaklıdır. Bu nedenle 
içinde yaşadığımız, çalıştığımız veya 
düzenli olarak kullandığımız binaların 
inşaat standartlarına uygunluğu 
sağlanmalıdır. Eğer yeni bir ev 
alınacaksa, yasa ve yönetmeliklerle 
belirlenen şartlara uygun olarak inşa 
edilip edilmediği öğrenilmelidir. 
Deprem öncesinde evin depreme 
dayanıklılığı kadar tahliyeye uygun 
olup olmadığı da kontrol edilmelidir. 
Evde çocuk, engelli veya yaşlılar ikamet 
ediyorsa, bu kişilerin özel ihtiyaçları 
göz önünde bulundurulmalı ve bunlara 
uygun olarak kolayca tahliye edilebilen 
evler tercih edilmelidir. 

Deprem için sigorta yaptırın
Sadece deprem değil, tüm afetlerde 
meydana gelebilecek olası kayıplarınızı 
güvence altına alabilmek için sigorta 

yaptırmalısınız. Bu, ilk etapta mali 
bir yük gibi görünse de afetlere karşı 
sigorta yaptırmak, yaşayabileceğiniz acı 
olaylardan sonra size ciddi bir destek 
sağlayabilir.

Depreme karşı acil durum planı yapın 
Evde yaşayan herkesin aktif olarak 
katılımı ile afet ve acil durum planı 
hazırlamalısınız. Bu plan evde yaşayan 
herkes tarafından ezberlenmelidir. 
Planda temel olarak acil durum 
sonrası aile fertleriyle nerede ve 
nasıl buluşacağınız, buluşma yerine 
hangi yollardan gideceğiniz, hangi 
malzemeleri kimin yanına alacağı ve 
diğer önemli konular yer almalıdır.
 
Depremden önce tesisat kontrolü yapın
Deprem sonrasında binayı hızla tahliye 
etmelisiniz. Ancak bunu güvenli olarak 
yapabilmeniz için doğal gaz, elektrik ve 
su gibi tesisatların yeri ile vanalarının 
açılıp kapanma yönlerinin iyi bilinmesi 
gerekir. Eğer oturduğunuz yere yeni 
taşındıysanız ya da bu bilgiye daha önce 
hiç ihtiyaç duymadıysanız, işe ilk olarak 
tesisat bağlantılarının yerini öğrenmek 
ile başlayın. Son olarak, deprem 
sonrasında bulunduğunuz alanı tahliye 
ederken sırası ile doğal gaz, elektrik ve 
su bağlantıları kapatın.

Evdeki eşyalar ile ilgili önlem alın
Deprem sırasında can ve mal kayıpları 
sadece yıkım nedeniyle oluşmaz. 
Evlerde bulunan eşyaların devrilmesi 
veya savrulması gibi nedenlerle de ciddi 
sorunlar baş gösterebilir. Bu sebeple, 
deprem riskine karşı evde bulunan 
eşyaların sabitlenmesi önerilir. Evdeki 
soba ve termosifon gibi ısı kaynaklarını 
ayaklarından zemine ve baca borularını 
da duvarlara sabitlemelisiniz. 

Deprem için acil durum çantası hazırlayın
Deprem sonrasındaki 72 saat boyunca 
hayatınızı idame ettirebilmeniz 
için acil durum çantasına ihtiyaç 
duyacaksınız. Temiz kıyafet, eldiven 
ve maske gibi deprem sonrasında 
ihtiyaç duyabileceğiniz malzemelerin 
acil durum çantası içerisinde yer 
alması oldukça önemlidir. Bu nedenle 
çantanızı hazırlamaya başlamadan 
önce, ihtiyacınız olabilecek ekipmanları 
düşünmeniz gerekir.

Deprem Sırasında Yapılması Gerekenler
Günümüz teknolojisiyle depremlerin gün 
ve saatlerinin tespiti maalesef mümkün 
değildir. Bu nedenle de depremlere karşı 
her an hazırlıklı olunması ve deprem 
öncesinde alınması gereken önlemlere 
harfiyen uyulması gerekmektedir.

Deprem meydana geldiğinde, sarsıntıyla 
beraber şaşkınlık, korku ve panik baş 
gösterebilir. Deprem sırasında ilk olarak 

mümkün olduğunca sakin kalmanız ve 
çevrenizi de bu yönde telkin etmeniz 
oldukça önemlidir.

Özellikle büyük depremlerde ayakta 
durmak mümkün olmadığından 
yapılması gereken ilk şey emniyetli 
bir yere yatmak ya da çökmektir. 
AKUT, deprem sırasında “Yat/Çök-
Korun/Kapan-Tutun” hareketlerinin 
yapılmasını öneriyor. Bu hareketler 
sırasıyla şöyle uygulanır;

Yat: Yere yan yatıp bacaklarınızı 
karnınıza doğru çekmelisiniz.
Korun: Özellikle baş bölgesinin 
korunması birinci önceliktir, yastık ya 
da başka bir cisimle başınızı korumaya 
çalışmalısınız.

Kapan: Başınızı kollarınızın arasına 
alarak kapanmalısınız. 

Tutun: Deprem sırasında salınan 
oturma grubu gibi ağır ve büyük 
cisimlere tutunarak, onlarla 
sallanabilir ve sizi ezmelerine engel 
olabilirsiniz.

Sabitlenmemiş dolap, raf, pencere ve 
diğer eşyalardan uzak durmalısınız. 
Bir eşyanın altına girmek yerine, 
ağırlık merkezi yere yakın olan 
eşyaların yanına yatmanızı öneririz.

Varsa sağlam sandalyelerle 
desteklenmiş veya dolgun ve hacimli 
koltuk, kanepe, içi dolu sandık, baza 
gibi koruma sağlayabilecek eşyaların 
yanına çömelerek hayat üçgeni 
oluşturabilirsiniz.

Başınızı iki elinizin arasına alarak 
veya yastık ve kitap gibi koruyucu bir 
malzeme yardımıyla korumalısınız. 
Sarsıntı geçene kadar bu pozisyonda 
bekleyebilirsiniz.

Binalarda en tehlikeli yerler balkon, 
merdiven ve asansörlerdir. Deprem 
sırasında yüksek risk oluşturan bu 
yerlerde bulunulmamalıdır.

Merdivenlere ya da çıkışlara doğru 
koşulmamalıdır.

Balkonlara çıkılmamalıdır.

Balkonlardan ya da pencerelerden 
aşağıya atlanmamalıdır.

Asansörler kesinlikle 
kullanılmamalıdır.

İş aletlerinin bulunduğu mutfak, 
imalathane, laboratuvar gibi yerlerde; 
ocak, fırın ve benzeri cihazlar 
kapatılmalı, dökülebilecek malzeme ve 
maddelerden uzaklaşılmalıdır.
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Sarsıntı geçtikten sonra doğal gaz, 
elektrik ve su vanaları kapatılmalı, soba 
ve ısıtıcılar söndürülmelidir.

Diğer güvenlik önlemleri uygulandıktan 
sonra, gerekli eşya ve malzemeler 
alınarak bina, daha önceden tespit 
edilmiş yoldan derhal terk edilerek 
toplanma bölgesine gidilmelidir.

Okulda, sınıfta ya da büroda isek sağlam 
sıra ve masaların altında veya yanında; 
koridorda isek duvarın yanında hayat 
üçgeni oluşturacak biçimde
ÇÖK-KAPAN-TUTUN hareketi 
yapılarak baş ve boyun korunmalıdır.

Pencerelerden ve camdan yapılmış 
eşyalardan uzak durulmalıdır.

Deprem Sonrasında Yapılması Gerekenler 
Nelerdir?
İlk olarak kendi emniyetinizden, 
daha sonra da çevrenizde bulunan 
insanların emniyetinden emin olun. Eğer 
yardıma ihtiyacı olan biri varsa kendi 
güvenliğinizden feragat etmeden ona 
yardımcı olmaya çalışın. Bunun dışında 
yapmanız gerekenler şöyle sıralanır;

Depremlerden sonra çıkan yangınlar 
oldukça sık görülen ikincil afetlerdir. Bu 
nedenle eğer gaz kokusu alırsanız, doğal 
gaz vanasını kapatın. Camları ve kapıları 
açın. Binayı hemen terk edin. Eğer gaz 
kokusu almıyorsanız sırasıyla elektrik, 
doğal gaz ve su vanalarını kapatın, soba 
ve ısıtıcıları söndürün.  

Acil durum çantanızı yanınıza alın 
ve acil durum eylem planı yaptıysanız 
bu plana sadık kalarak mahalledeki 
buluşma noktanıza gidin.

Cadde ve sokakları acil yardım araçları 
için boş bırakın.

Her büyük depremden sonra mutlaka 
artçı depremler olur. Artçı depremler 
zaman içerisinde seyrekleşir ve 
büyüklükleri azalır. Artçı depremler 
hasarlı binalarda zarara yol açabilir. 
Bu nedenle sarsıntılar tamamen bitene 
kadar hasarlı binalara girmeyin. Artçı 
depremler sırasında da ana depremde 
yapılması gerekenleri uygulayın.

Evinizi veya binanızı terk ederken 
kıymetli eşyalarınızı, kalın giyecek, 
battaniye gibi eşyaları yanınıza alın, 
kalın ayakkabılarınızı giyin, biraz 
yiyecek ve içme suyu temin edin.

Acil Durum Çantası Nedir?
Acil durum çantası, ilk 72 saat boyunca 
hayatınızı idame ettirmeniz için 
gerekli olan malzemeleri içerir. Bu 
nedenle olası bir afet sonrasında ihtiyaç 
duyabileceğiniz tüm malzemelerin 

acil durum çantasında bulunması 
gerekir. Daha önce acil durum çantası 
hazırlamadıysanız, evden çıkarken 
bu malzemeleri bir çantaya koyarak 
yanınıza almayı unutmayın. Acil durum 
çantası, deprem gibi acil durum ve 
afetlerden sonraki zorlu birkaç günde 
yaşamınızı kolaylaştıracaktır.

Acil Durum Çantasında Neler Olmalıdır?
Su: Çantada en az 1 litre su 
bulundurulmalıdır. Hatta çantada yer 
varsa daha da fazla su eklenebilir.

Yiyecek: Tok tutacak, yüksek enerji 
verecek, şeker dengesini bozmayacak ve 
fazla susatmayacak türde kuru gıdalar 
çantaya eklenmelidir. Yiyeceklerin en 
az 72 saat yetebilecek kadar olması 
gerekir. Ayrıca yiyeceklerin son 
kullanma tarihleri düzenli olarak 
kontrol edilmelidir. Bebeği olan kişilerin 
mama gibi uygun gıda maddelerini 
bulundurması önerilir. Evcil hayvan 
sahipleri de can dostlarının ihtiyaçlarını 
unutmamalıdır.

İlk yardım çantası: İlk 72 saatte ihtiyaç 
duyulabilecek her türlü ilk yardım 
malzemesini içerecek ufak ilk yardım 
çantaları, acil durum çantasının içerisine 
yerleştirilmelidir.

Radyo: Televizyon veya GSM gibi 
sistemlerde sorun yaşanabileceğinden, 
güncel gelişmeleri takip etmek için 
radyodan faydalanılabilir.

Fener: Afetlerde kentlerin büyük bir 
kısmında elektrik kesintisi yaşanır. Bu 
nedenle çantanızda bir fener bulunması 
faydalı olacaktır. Afet sonrasında ellerin 
aktif kullanılması gerekeceğinden, 
el feneri yerine kafa feneri tercih 
edilmelidir.

Pil: Radyo, fener ve diğer elektronik 
cihazlar için çantada pil bulundurulması 
gerekir. Her cihaz için kullanılabilecek 
sayının iki katı kadar pil çantada 
bulundurulmalıdır. Piller eriyip 
bozulabileceğinden, kullanılmadıkları 
süre boyunca elektronik aletler içerisinde 
bırakılmamalıdır.

İş eldiveni: Çadır kurarken, afet 
sonrasında yardıma ihtiyacı olanlarla 
ilgilenirken veya herhangi başka bir 
işlemi yaparken ellerin zarar görmesi 
olasıdır. İş eldivenleri, afet sonrası 
yapılacak işlemler sırasında ellerin 
zarar görmesini engeller ve güvenle 
çalışılmasına olanak sağlar.

Ev, iş yeri ve araç yedek anahtarları: 
Ev, iş yeri ve arabanızın anahtarını 
deprem sonrasında yanınıza almayı 
unutabilirsiniz. Bu nedenle daha sonra 
sorun yaşamamak için yedek anahtarları 

acil durum çantasına eklemeyi 
unutmayın.

Nakit para: Deprem sonrasında ATM 
gibi hizmetlerden yararlanabilmeniz 
oldukça zordur. Bu nedenle bir miktar 
nakit parayı acil durum çantasına 
ekleyin.  

Kibrit veya çakmak: Kişinin bir şeyleri 
veya kendi bedenini ısıtmak için ateş 
kaynağına ihtiyacı olabilir. Böyle bir 
durumda kolayca ateş yakılabilmesi için 
çanta içerisinde kibrit ya da çakmak 
bulundurulmalıdır.

Toz maskesi: Deprem gibi afetlerden 
sonra meydana gelen yıkımlar nedeniyle 
etraf tozla kaplanır. Toz hem akciğerlere 
zarar verir hem de görüşü kısıtlar ve 
toplanma alanına ulaşımı zorlaştırır. 
Çantamızda bulunduracağımız bir 
toz maskesi böyle bir durumda daha 
konforlu nefes alabilmemize olanak 
sağlar.

Düdük: Afet ya da acil durumlarda 
kişilerin iletişim kurması güçleşir. 
Sesimizi duyurmamız gereken hallerde 
bağırmak yerine düdük çalmak daha az 
efor sarf edilmesine olanak sağlar. 

Kıyafet: Mevsime uygun kıyafetler 
çantaya eklenmelidir. Her mevsim 
geçişinde kıyafetler yeniden kontrol 
edilip değiştirilmelidir.

İp: Afet veya acil durumlardan 
sonra çadır kurmak ve eşya taşırken 
malzemeleri birbirine bağlamak için ipe 
ihtiyaç duyulabilir. Bu nedenle çantaya 
mutlaka dayanıklı ip eklenmesi önerilir.

İlaçlar: Düzenli olarak kullanılan 
ilaçların acil durum çantasında 
bulundurulması gerekir. Kanser, şeker, 
epilepsi ya da diğer kronik rahatsızlıkları 
bulunan kişiler için çantada ilaçların 
yedeğinin bulundurulması özellikle 
önerilir.

Evrak dosyası: Pasaport, özel sağlık 
sigortası ve diğer önemli evrakları 
koruyabilmek için çanta içerisinde bir 
evrak dosyası bulundurulmalıdır.

Bebekler için mama, bebek bezi, biberon 
gerekli olacaktır. 

Battaniye: Geceleri birçok ilimizde hava 
sıcaklıkları önemli ölçüde düşmektedir. 
Bu nedenle çanta içerisinde mutlaka 
battaniye bulundurulması önerilir.

Önemli telefon numaraları: Polis, itfaiye 
ve acil durumlarda ihtiyaç duyulan 
diğer kurumların numaraları ile 
sevdiklerinizin numaralarını bir kağıda 
not edip çantaya koyabilirsiniz.

Kaynak: AFAD ve AKUT
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Sarsıntı geçtikten sonra doğal gaz, 
elektrik ve su vanaları kapatılmalı, soba 
ve ısıtıcılar söndürülmelidir.

Diğer güvenlik önlemleri uygulandıktan 
sonra, gerekli eşya ve malzemeler 
alınarak bina, daha önceden tespit 
edilmiş yoldan derhal terk edilerek 
toplanma bölgesine gidilmelidir.

Okulda, sınıfta ya da büroda isek sağlam 
sıra ve masaların altında veya yanında; 
koridorda isek duvarın yanında hayat 
üçgeni oluşturacak biçimde
ÇÖK-KAPAN-TUTUN hareketi 
yapılarak baş ve boyun korunmalıdır.

Pencerelerden ve camdan yapılmış 
eşyalardan uzak durulmalıdır.

Deprem Sonrasında Yapılması Gerekenler 
Nelerdir?
İlk olarak kendi emniyetinizden, 
daha sonra da çevrenizde bulunan 
insanların emniyetinden emin olun. Eğer 
yardıma ihtiyacı olan biri varsa kendi 
güvenliğinizden feragat etmeden ona 
yardımcı olmaya çalışın. Bunun dışında 
yapmanız gerekenler şöyle sıralanır;

Depremlerden sonra çıkan yangınlar 
oldukça sık görülen ikincil afetlerdir. Bu 
nedenle eğer gaz kokusu alırsanız, doğal 
gaz vanasını kapatın. Camları ve kapıları 
açın. Binayı hemen terk edin. Eğer gaz 
kokusu almıyorsanız sırasıyla elektrik, 
doğal gaz ve su vanalarını kapatın, soba 
ve ısıtıcıları söndürün.  

Acil durum çantanızı yanınıza alın 
ve acil durum eylem planı yaptıysanız 
bu plana sadık kalarak mahalledeki 
buluşma noktanıza gidin.

Cadde ve sokakları acil yardım araçları 
için boş bırakın.

Her büyük depremden sonra mutlaka 
artçı depremler olur. Artçı depremler 
zaman içerisinde seyrekleşir ve 
büyüklükleri azalır. Artçı depremler 
hasarlı binalarda zarara yol açabilir. 
Bu nedenle sarsıntılar tamamen bitene 
kadar hasarlı binalara girmeyin. Artçı 
depremler sırasında da ana depremde 
yapılması gerekenleri uygulayın.

Evinizi veya binanızı terk ederken 
kıymetli eşyalarınızı, kalın giyecek, 
battaniye gibi eşyaları yanınıza alın, 
kalın ayakkabılarınızı giyin, biraz 
yiyecek ve içme suyu temin edin.

Acil Durum Çantası Nedir?
Acil durum çantası, ilk 72 saat boyunca 
hayatınızı idame ettirmeniz için 
gerekli olan malzemeleri içerir. Bu 
nedenle olası bir afet sonrasında ihtiyaç 
duyabileceğiniz tüm malzemelerin 

acil durum çantasında bulunması 
gerekir. Daha önce acil durum çantası 
hazırlamadıysanız, evden çıkarken 
bu malzemeleri bir çantaya koyarak 
yanınıza almayı unutmayın. Acil durum 
çantası, deprem gibi acil durum ve 
afetlerden sonraki zorlu birkaç günde 
yaşamınızı kolaylaştıracaktır.

Acil Durum Çantasında Neler Olmalıdır?
Su: Çantada en az 1 litre su 
bulundurulmalıdır. Hatta çantada yer 
varsa daha da fazla su eklenebilir.

Yiyecek: Tok tutacak, yüksek enerji 
verecek, şeker dengesini bozmayacak ve 
fazla susatmayacak türde kuru gıdalar 
çantaya eklenmelidir. Yiyeceklerin en 
az 72 saat yetebilecek kadar olması 
gerekir. Ayrıca yiyeceklerin son 
kullanma tarihleri düzenli olarak 
kontrol edilmelidir. Bebeği olan kişilerin 
mama gibi uygun gıda maddelerini 
bulundurması önerilir. Evcil hayvan 
sahipleri de can dostlarının ihtiyaçlarını 
unutmamalıdır.

İlk yardım çantası: İlk 72 saatte ihtiyaç 
duyulabilecek her türlü ilk yardım 
malzemesini içerecek ufak ilk yardım 
çantaları, acil durum çantasının içerisine 
yerleştirilmelidir.

Radyo: Televizyon veya GSM gibi 
sistemlerde sorun yaşanabileceğinden, 
güncel gelişmeleri takip etmek için 
radyodan faydalanılabilir.

Fener: Afetlerde kentlerin büyük bir 
kısmında elektrik kesintisi yaşanır. Bu 
nedenle çantanızda bir fener bulunması 
faydalı olacaktır. Afet sonrasında ellerin 
aktif kullanılması gerekeceğinden, 
el feneri yerine kafa feneri tercih 
edilmelidir.

Pil: Radyo, fener ve diğer elektronik 
cihazlar için çantada pil bulundurulması 
gerekir. Her cihaz için kullanılabilecek 
sayının iki katı kadar pil çantada 
bulundurulmalıdır. Piller eriyip 
bozulabileceğinden, kullanılmadıkları 
süre boyunca elektronik aletler içerisinde 
bırakılmamalıdır.

İş eldiveni: Çadır kurarken, afet 
sonrasında yardıma ihtiyacı olanlarla 
ilgilenirken veya herhangi başka bir 
işlemi yaparken ellerin zarar görmesi 
olasıdır. İş eldivenleri, afet sonrası 
yapılacak işlemler sırasında ellerin 
zarar görmesini engeller ve güvenle 
çalışılmasına olanak sağlar.

Ev, iş yeri ve araç yedek anahtarları: 
Ev, iş yeri ve arabanızın anahtarını 
deprem sonrasında yanınıza almayı 
unutabilirsiniz. Bu nedenle daha sonra 
sorun yaşamamak için yedek anahtarları 

acil durum çantasına eklemeyi 
unutmayın.

Nakit para: Deprem sonrasında ATM 
gibi hizmetlerden yararlanabilmeniz 
oldukça zordur. Bu nedenle bir miktar 
nakit parayı acil durum çantasına 
ekleyin.  

Kibrit veya çakmak: Kişinin bir şeyleri 
veya kendi bedenini ısıtmak için ateş 
kaynağına ihtiyacı olabilir. Böyle bir 
durumda kolayca ateş yakılabilmesi için 
çanta içerisinde kibrit ya da çakmak 
bulundurulmalıdır.

Toz maskesi: Deprem gibi afetlerden 
sonra meydana gelen yıkımlar nedeniyle 
etraf tozla kaplanır. Toz hem akciğerlere 
zarar verir hem de görüşü kısıtlar ve 
toplanma alanına ulaşımı zorlaştırır. 
Çantamızda bulunduracağımız bir 
toz maskesi böyle bir durumda daha 
konforlu nefes alabilmemize olanak 
sağlar.

Düdük: Afet ya da acil durumlarda 
kişilerin iletişim kurması güçleşir. 
Sesimizi duyurmamız gereken hallerde 
bağırmak yerine düdük çalmak daha az 
efor sarf edilmesine olanak sağlar. 

Kıyafet: Mevsime uygun kıyafetler 
çantaya eklenmelidir. Her mevsim 
geçişinde kıyafetler yeniden kontrol 
edilip değiştirilmelidir.

İp: Afet veya acil durumlardan 
sonra çadır kurmak ve eşya taşırken 
malzemeleri birbirine bağlamak için ipe 
ihtiyaç duyulabilir. Bu nedenle çantaya 
mutlaka dayanıklı ip eklenmesi önerilir.

İlaçlar: Düzenli olarak kullanılan 
ilaçların acil durum çantasında 
bulundurulması gerekir. Kanser, şeker, 
epilepsi ya da diğer kronik rahatsızlıkları 
bulunan kişiler için çantada ilaçların 
yedeğinin bulundurulması özellikle 
önerilir.

Evrak dosyası: Pasaport, özel sağlık 
sigortası ve diğer önemli evrakları 
koruyabilmek için çanta içerisinde bir 
evrak dosyası bulundurulmalıdır.

Bebekler için mama, bebek bezi, biberon 
gerekli olacaktır. 

Battaniye: Geceleri birçok ilimizde hava 
sıcaklıkları önemli ölçüde düşmektedir. 
Bu nedenle çanta içerisinde mutlaka 
battaniye bulundurulması önerilir.

Önemli telefon numaraları: Polis, itfaiye 
ve acil durumlarda ihtiyaç duyulan 
diğer kurumların numaraları ile 
sevdiklerinizin numaralarını bir kağıda 
not edip çantaya koyabilirsiniz.

Kaynak: AFAD ve AKUT
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Güçlendirme Nedir?
Güçlendirme, binaların deprem 
güvenliğini artırmak için yapılan 
işlemleri içerir. Bu işlemler bazen 
binanın tümüne, bazen de sadece bazı 
taşıyıcı sistem elemanlarına uygulanır. 
Binanın güçlendirilmesi iki nedenle 
gerekebilir. Bunlardan birincisi, 
depremden kaynaklanan bir hasardan 
dolayı güvenliğin artırılmasına ihtiyaç 
duyulmasıdır. İkincisi ise, herhangi 
bir hasar bulunmadığı halde, binanın 
depreme karşı yeterince güvenli 
olmadığının tespit edilmesidir. Her 
iki durumda da, binanın deprem 
güvenliğinin hedeflenen düzeye 
yükseltilmesi için yapısal güçlendirmeye 
başvurulacaktır.

Deprem Güvenliğinin Saptanması ve 
Güçlendirme Gereği
“Deprem Bölgelerinde Yapılacak 
Binalar Hakkında Yönetmelik”, Mart 
2007 itibariyle Resmi Gazete’de 
yayımlanarak yürürlüğe girmiştir. 
Yönetmelik, yeni yapılacak binalarda 
depreme dayanıklılığı esas alacak 
bir tasarım yapılmasını öngörür. 
Bu tasarımın ana ilkesi, yapısal ve 
yapısal olmayan sistem elemanlarının 
hafif şiddetteki depremlerde hasar 
görmemesi, orta şiddetteki depremlerde 
onarılabilir düzeyde kalması, şiddetli 
depremlerde ise can güvenliğinin 
sağlanması amacıyla kalıcı yapısal 
hasar oluşumunun sınırlanmasıdır. 
Burada sözü edilen “şiddetli deprem”i 
tanımlamak için, elli yıl içerisinde 
%10 olasılıkla aşılması beklenen yer 
hareketi seçilir ve deprem tehlikesi 
bölgeleme haritaları yapılır. Binanın 
böyle bir depremde can kaybına yol 
açmayacak ölçüde bir hasar görmesi 
makul karşılanabilir. Yeni yapılacak 
binalar dışında, var olanların deprem 
karşısındaki performansları da 
yönetmeliğin konularından biridir; 

yapıların değerlendirilmesi ve 
güçlendirilmesinde uygulanacak 
hesap kuralları ve ilkeleri burada 
tanımlanmıştır. Binanın deprem 
performansı, uygulanan deprem etkisi 
altında oluşması beklenen hasarla 
ilişkilidir. Bu performans düzeyleri en az 
hasar durumunda şöyle sıralanabilir:

• Hemen kullanım

• Can güvenliği

• Göçmenin önlenmesi

• Göçme durumu

Farklı olasılıklarla aşılması beklenen 
deprem yer hareketleri (örneğin elli 
yıl içerisinde %2, %10 veya %50 
olasılıkla), bir başka deyişle daha az 
şiddetliden daha yüksek şiddetliye 
doğru nitelenebilecek depremler 
karşısında binanın hedeflenen minimum 
performans düzeyi de o binanın 
kullanım amacı ve türüne göre farklılık 
göstermektedir. Örneğin, insanların uzun 
süreli ve yoğun olarak bulunduğu okul, 
yatakhane, yurt, kışla gibi mekânlar için 
elli yıl içerisinde %10 olasılıkla meydana 
gelmesi beklenen deprem etkilerinden 
söz edilebilir. Bu durumda “hemen 
kullanım”a izin verecek minimum hasar 
hedeflenir. Aynı deprem etkileri altında 
konut, işyeri, otel gibi binalar için ise 
“can güvenliği”ni esas alan orta hasar 
hedeflenmektedir. Depreme dayanıklı 
tasarlanmış bir binanın olası şiddetli bir 
depremde taşıyıcı olan ya da olmayan 
elemanlarında hasar beklenir. Depreme 
dayanıklı tasarım ilkelerine uyulmadan 
inşa edilmiş binalarda ise genellikle 
daha ağır hasarlar gerçekleşmesi 
kaçınılmazdır. Bu durum, güçlendirme 
gereğini doğurur. Öte yandan proje ve 
yapım hatası nedeniyle güçlendirilmesi 
gereken yapılar da vardır. Bazen mimari 

nedenlerle ve kullanım ihtiyaçlarıyla 
binanın taşıyıcı sistemi değiştirilir; bu 
durumda güçlendirme gereği ortaya 
çıkabilir. Güncel deprem şartnamelerine 
uyum sağlanması ve/veya değişen 
deprem beklentileri nedeniyle de mevcut 
binaların güçlendirilmesi gerekebilir. 
Bunlar dışındaki nedenlerden bazıları 
ise, binanın konumu, işlevi veya tarihi 
önemidir. Güçlendirmede maliyet 
de belirleyici unsurlardan biridir. Bu 
işlemin yapılabilmesi için, güçlendirme 
maliyetinin binanın yıkım ve yeniden 
yapım maliyetine oranı kabul edilebilir 
düzeyde olmalıdır.

Güçlendirme kararının teknik olduğu 
kadar sosyal, ekonomik ve hukuki 
boyutları da vardır. Bu nedenle, bölgedeki 
yetkililer deprem etkisi altında risk 
taşıyan binalara yapılacak müdahaleye 
karar verirken, bütün bu boyutları dikkate 
almalıdır. Bu noktada verilen kararın bir 
ölçüde öznel olacağı da unutulmamalıdır.

Depreme karşı güçlendirme kararı 
verilirken, yerinde yapılan incelemeler 
ve testler önemlidir. Elde edilen bilgiler 
ışığında ve önerilen hesap yöntemleriyle 
binanın deprem güvenliği saptanır.

Mevcut durumun istenen performans 
düzeyinin altında kalması durumunda, 
güçlendirmeye başvurulur. Bir binanın 
hedeflenen performans düzeyine erişmesi 
için şu işlemlere başvurulur:

• Deprem hasarlarına neden olacak 
kusurların giderilmesi

• Deprem güvenliğini artırmaya yönelik 
yeni elemanlar eklenmesi

• Yapının ağırlığının azaltılması

• Kuvvet aktarımında sürekliliğin 
sağlanması

GÜÇLENDIRMENIN AMACI,
BINANIN DEPREM GÜVENLIĞINI EN IYI VE 

UYGUN TEKNIK YÖNTEMLERLE,
EN KISA ZAMANDA VE BINA SAKINLERINE

EN AZ ZORLUK ÇIKARARAK ISTENEN DÜZEYE 
ERIŞTIRMEKTIR.

Kaynak: IPKB 
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PROF. DR. SERDAR PİRTİNİ
Marmara Üniversitesi 

İşletme Fakültesi
Öğretim Üyesi

DİJİTALLEŞEN DÜNYADA
YENİ İŞ YAPMA MODELLERİ

Pazarlama 5.0’ın insan için teknoloji 
yaklaşımıyla pazarlama uygulamaları 
giderek daha fazla kişiselleştirmeye 
ve kullanıcılar için daha sezgisel 
bir deneyime doğru evirilmektedir. 
Nesnelerin interneti, makine öğrenimi 
ve yapay zekâ yoluyla daha akıllı ve 
bağlantılı olan yeni nesil pazarlama 
faaliyetleri, müşteriler hakkında daha 
fazla bilgi elde ederek, alıcıya özel 
hedeflenmiş pazarlamaya olanak 
sağlamaktadır. Bunun doğal bir 
sonucu olarak, tüketici ve endüstriyel 
pazarlardaki markalar, temel iş 
süreçleri için kullanıma hazır olan 
ve yapay zekâ ile geliştirilmiş 
yüksek öngörülü algoritmalardan 
yararlanarak doğru müşteriye doğru 
teklifi sunabilmektedir. Böylece, iş 
dünyasında yaşamsal önem kazanan 
dijital veri analitiği teknolojileri 
sayesinde, tek bir müşteriye özel 
pazar bölümü için pazarlama ve 
müşteriye özel teklifler yaygın bir 
uygulama haline gelmiştir. Buna göre, 
kullanıcılar internette gezinirken 
bilgisayar ya da mobil teknolojilerin 
arkasındaki algoritmalar devreye 
girmekte ve kullanıcının en çok 
ilgisini çekecek ve satın alma kararını 
yönlendiren gönderiler karşısına 
çıkmaktadır. Bu süreçte algoritmalar 
aracılığıyla kullanıcıların sosyal 
medyada yaptıkları her şeyi bilen ve 
neleri tercih edebileceğini tahmin 
eden dijital teknolojiler markaların 
geleceğini şekillendirmektedir.   

Dijitalleşmenin iş yaşamında 
meydana getirdiği baş döndürücü 
değişimler, işletmelerin ve tüketicilerin 
davranışlarında radikal değişimleri 
beraberinde getiren iş modellerinin 
önünü açmıştır. Dijitalleşen dünyada 
ortaya çıkan yeni iş modelleri, e-ticaret 
ve dijital pazarlamayla birlikte 
internetten alışveriş deneyimini 
geliştirmekle kalmamış, çevrimiçi 
öğrenme ve uzaktan çalışma 
tercihini de hızlandırmıştır. Burada 
kritik olan nokta; örgütlerde dijital 
dönüşümün sadece teknolojik değil 
kültürel bir dönüşüm olduğunu da 
bilerek, teknoloji ve iş modeli ile 
uyumlu pazarlama stratejilerini 
hayata geçirebilmektir. Bunun 
doğal bir sonucu olarak işletmeler, 
iş modelindeki yeniliklerle müşteri 
davranışlarındaki yenilikleri anlayıp, 
doğru dijital kanalları kullanarak, 
müşterilerin ihtiyaç ve beklentilerine 
uygun çözümler sunabileceklerdir. 

Özetlemek gerekirse, dijitalleşmenin 
yüksek verimlilikte kazanımlar 
getirmesi, şirketlerin veri analitiği 
çözümleri ve sohbet robotları üzerinden 
müşterilerine kişiselleştirilmiş 
etkileşimler sunabilmesine olanak 
vermiştir. Bu şartlar altında, işletmelerin 
faaliyetlerinde belirleyici olan dijital 
teknolojiler, dış müşteri memnuniyeti, 
iç müşterilerin sadakati ve işletme 
performansı üzerinde oldukça 
olumlu etkiler göstermiştir. Şu hâlde; 
kullanıcıların dijital platformları sosyal 
medya aracılığıyla sürekli kullanmaları 
internette pazarlamanın yeni bir ticaret 
anlayışı olarak hayatımıza girmesini 
sağlamıştır. Öte yandan, sanal gerçeklik, 
artırılmış gerçeklik, genişletilmiş 
gerçeklik, hibrit gerçeklik, blok zincir 
teknolojileri tüketici davranış ve 
tercihlerini etkilemekle kalmamış, 
tüketici satın alma karar sürecini 
yeniden yapılandırmıştır.  

Görüldüğü üzere, dijital verilerle 
şekillendirilen bilgi ekonomilerinde 
büyük veri, psikometri, sosyal medyada 
dijital izler birlikte bir araya geldiğinde, 
işletmelerin elinde müşteri davranışlarını 
yönlendirmede büyük bir potansiyel 
güç ortaya çıkmaktadır. Dünyada 
sosyal medya kullanıcılarının neredeyse 
tamamının paylaşım bilgilerinin analizi 
sonucunda, davranış özelliklerini 
haritalamak ve dijital reklamlar yoluyla 
satın alma kararlarını etkilemek 
mümkün olmaktadır. Sosyal medya 
hesap sahiplerinin yaptıkları paylaşımlar 
ve sosyal medyadaki davranışsal 
hareketler sonucunda kendileriyle ilgili 

elde edilen bilgiler, markalar tarafından 
kullanıcıların davranış profillerinin 
çıkarılmasında kullanılmaktadır. Bu 
özellikleriyle online reklamlarla bir 
topluluğun dijital ayak izleri takip 
edilerek, davranışsal hedefleme 
sonrasında reklamın hedefi isabetli 
hale getirilebilmektedir. Böylelikle, 
online pazarlama faaliyetlerinde 
anahtar kelimelerle markanın potansiyel 
tüketicisi olan kullanıcıların davranış 
eğilimleri izlenmekte, alışveriş sitesinde 
hangi ürünlere ne kadar süre baktığı 
ve sepete ekleyip eklemediği türünde 
bulgulara ulaşılmaktadır.  

TİMDER üyesi şirketler, internet 
girişimlerini uygulama sırasında, 
sosyal medya planları, viral içerikler 
konusunda ve dijital analitik araçların 
analizinde mutlaka planlı büyüme 
stratejisi izlemeyi başarmalıdırlar. 
Dijital ortamlarda planlı büyüme 
stratejisi gerçekleştirilirken, sosyal 
medya pazarlama performansı, internet 
trafiği, sosyal medyadaki takipçi sayısı 
şeklindeki ölçülebilir dijital büyüme 
metriklerine geniş yer verilmelidir. 
Dijital pazarlama faaliyetleri 
açısından ölçemediğimiz hiçbir şeyi 
kontrol edemeyeceğimiz ve kontrol 
edemediğimizi de yönetemeyeceğimiz 
ilkesinden hareketle, somut metriklerden 
yola çıkmak hedeflenen pazarlama 
performansına ulaşmada çok yararlı 
olacaktır. TİMDER üyesi inşaat 
malzemeleri satıcılarının online ortamda 
pazarlama strateji ve taktiklerini hayata 
geçirirken, sürekli artan bir rekabetin 
üstesinden gelebilmeleri için çevik 
pazarlama kararları mutlaka analitik 
ve veri bazlı olmalıdır. Sonuç olarak, 
dijital çağda müşteri deneyimini merkeze 
alan çevik örgütler, dijital teknolojilerle 
biçimlenen güçlü iş modellerinin müşteri 
problemlerine etkili ve inovatif çözümler 
getirmesine önem göstermelidirler.

“ONLINE 
PAZARLAMA

STRATEJI, 
TAKTIKLERI
MUTLAKA 

ANALİTİK VE
VERİ BAZLI 

OLMALIDIR.”
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Marmara Üniversitesi 

İşletme Fakültesi
Öğretim Üyesi

DİJİTALLEŞEN DÜNYADA
YENİ İŞ YAPMA MODELLERİ

Pazarlama 5.0’ın insan için teknoloji 
yaklaşımıyla pazarlama uygulamaları 
giderek daha fazla kişiselleştirmeye 
ve kullanıcılar için daha sezgisel 
bir deneyime doğru evirilmektedir. 
Nesnelerin interneti, makine öğrenimi 
ve yapay zekâ yoluyla daha akıllı ve 
bağlantılı olan yeni nesil pazarlama 
faaliyetleri, müşteriler hakkında daha 
fazla bilgi elde ederek, alıcıya özel 
hedeflenmiş pazarlamaya olanak 
sağlamaktadır. Bunun doğal bir 
sonucu olarak, tüketici ve endüstriyel 
pazarlardaki markalar, temel iş 
süreçleri için kullanıma hazır olan 
ve yapay zekâ ile geliştirilmiş 
yüksek öngörülü algoritmalardan 
yararlanarak doğru müşteriye doğru 
teklifi sunabilmektedir. Böylece, iş 
dünyasında yaşamsal önem kazanan 
dijital veri analitiği teknolojileri 
sayesinde, tek bir müşteriye özel 
pazar bölümü için pazarlama ve 
müşteriye özel teklifler yaygın bir 
uygulama haline gelmiştir. Buna göre, 
kullanıcılar internette gezinirken 
bilgisayar ya da mobil teknolojilerin 
arkasındaki algoritmalar devreye 
girmekte ve kullanıcının en çok 
ilgisini çekecek ve satın alma kararını 
yönlendiren gönderiler karşısına 
çıkmaktadır. Bu süreçte algoritmalar 
aracılığıyla kullanıcıların sosyal 
medyada yaptıkları her şeyi bilen ve 
neleri tercih edebileceğini tahmin 
eden dijital teknolojiler markaların 
geleceğini şekillendirmektedir.   

Dijitalleşmenin iş yaşamında 
meydana getirdiği baş döndürücü 
değişimler, işletmelerin ve tüketicilerin 
davranışlarında radikal değişimleri 
beraberinde getiren iş modellerinin 
önünü açmıştır. Dijitalleşen dünyada 
ortaya çıkan yeni iş modelleri, e-ticaret 
ve dijital pazarlamayla birlikte 
internetten alışveriş deneyimini 
geliştirmekle kalmamış, çevrimiçi 
öğrenme ve uzaktan çalışma 
tercihini de hızlandırmıştır. Burada 
kritik olan nokta; örgütlerde dijital 
dönüşümün sadece teknolojik değil 
kültürel bir dönüşüm olduğunu da 
bilerek, teknoloji ve iş modeli ile 
uyumlu pazarlama stratejilerini 
hayata geçirebilmektir. Bunun 
doğal bir sonucu olarak işletmeler, 
iş modelindeki yeniliklerle müşteri 
davranışlarındaki yenilikleri anlayıp, 
doğru dijital kanalları kullanarak, 
müşterilerin ihtiyaç ve beklentilerine 
uygun çözümler sunabileceklerdir. 

Özetlemek gerekirse, dijitalleşmenin 
yüksek verimlilikte kazanımlar 
getirmesi, şirketlerin veri analitiği 
çözümleri ve sohbet robotları üzerinden 
müşterilerine kişiselleştirilmiş 
etkileşimler sunabilmesine olanak 
vermiştir. Bu şartlar altında, işletmelerin 
faaliyetlerinde belirleyici olan dijital 
teknolojiler, dış müşteri memnuniyeti, 
iç müşterilerin sadakati ve işletme 
performansı üzerinde oldukça 
olumlu etkiler göstermiştir. Şu hâlde; 
kullanıcıların dijital platformları sosyal 
medya aracılığıyla sürekli kullanmaları 
internette pazarlamanın yeni bir ticaret 
anlayışı olarak hayatımıza girmesini 
sağlamıştır. Öte yandan, sanal gerçeklik, 
artırılmış gerçeklik, genişletilmiş 
gerçeklik, hibrit gerçeklik, blok zincir 
teknolojileri tüketici davranış ve 
tercihlerini etkilemekle kalmamış, 
tüketici satın alma karar sürecini 
yeniden yapılandırmıştır.  

Görüldüğü üzere, dijital verilerle 
şekillendirilen bilgi ekonomilerinde 
büyük veri, psikometri, sosyal medyada 
dijital izler birlikte bir araya geldiğinde, 
işletmelerin elinde müşteri davranışlarını 
yönlendirmede büyük bir potansiyel 
güç ortaya çıkmaktadır. Dünyada 
sosyal medya kullanıcılarının neredeyse 
tamamının paylaşım bilgilerinin analizi 
sonucunda, davranış özelliklerini 
haritalamak ve dijital reklamlar yoluyla 
satın alma kararlarını etkilemek 
mümkün olmaktadır. Sosyal medya 
hesap sahiplerinin yaptıkları paylaşımlar 
ve sosyal medyadaki davranışsal 
hareketler sonucunda kendileriyle ilgili 

elde edilen bilgiler, markalar tarafından 
kullanıcıların davranış profillerinin 
çıkarılmasında kullanılmaktadır. Bu 
özellikleriyle online reklamlarla bir 
topluluğun dijital ayak izleri takip 
edilerek, davranışsal hedefleme 
sonrasında reklamın hedefi isabetli 
hale getirilebilmektedir. Böylelikle, 
online pazarlama faaliyetlerinde 
anahtar kelimelerle markanın potansiyel 
tüketicisi olan kullanıcıların davranış 
eğilimleri izlenmekte, alışveriş sitesinde 
hangi ürünlere ne kadar süre baktığı 
ve sepete ekleyip eklemediği türünde 
bulgulara ulaşılmaktadır.  

TİMDER üyesi şirketler, internet 
girişimlerini uygulama sırasında, 
sosyal medya planları, viral içerikler 
konusunda ve dijital analitik araçların 
analizinde mutlaka planlı büyüme 
stratejisi izlemeyi başarmalıdırlar. 
Dijital ortamlarda planlı büyüme 
stratejisi gerçekleştirilirken, sosyal 
medya pazarlama performansı, internet 
trafiği, sosyal medyadaki takipçi sayısı 
şeklindeki ölçülebilir dijital büyüme 
metriklerine geniş yer verilmelidir. 
Dijital pazarlama faaliyetleri 
açısından ölçemediğimiz hiçbir şeyi 
kontrol edemeyeceğimiz ve kontrol 
edemediğimizi de yönetemeyeceğimiz 
ilkesinden hareketle, somut metriklerden 
yola çıkmak hedeflenen pazarlama 
performansına ulaşmada çok yararlı 
olacaktır. TİMDER üyesi inşaat 
malzemeleri satıcılarının online ortamda 
pazarlama strateji ve taktiklerini hayata 
geçirirken, sürekli artan bir rekabetin 
üstesinden gelebilmeleri için çevik 
pazarlama kararları mutlaka analitik 
ve veri bazlı olmalıdır. Sonuç olarak, 
dijital çağda müşteri deneyimini merkeze 
alan çevik örgütler, dijital teknolojilerle 
biçimlenen güçlü iş modellerinin müşteri 
problemlerine etkili ve inovatif çözümler 
getirmesine önem göstermelidirler.

“ONLINE 
PAZARLAMA

STRATEJI, 
TAKTIKLERI
MUTLAKA 

ANALİTİK VE
VERİ BAZLI 

OLMALIDIR.”
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YAŞLANMADAN YAŞ ALMAK,
AMA HEP GENÇ KALMAK

DR. SELÇUK TUZCUOĞLU
Bahçeşehir Üniversitesi

Mühendislik ve Doğa Bilimleri 
Fakültesi İşletme Mühendisliği 

Bölümü Öğretim Üyesi
selcuk.tuzcuoglu@eas.bau.edu.tr

Türkiye’nin yaşayan en eski markası 
Hacı Bekir Lokumları 1777 yılına 
tarihleniyor. Yani şunun şurasında 250 
yaşında bile değil. Ama Asya ve Avrupa 
ülkelerinde 1000 yaşın üzerinde bir sürü 
şirket ve marka mevcut. Bunun birçok 
ekonomik ve sosyal sebebi var. Öncelikle 
Türkler göçebe bir toplum oldukları için 
sürekli hareket halide olan el ustaları 
düzenli bir üretim yapma şansından uzak 
kalmışlar. Yerel üreticiler kendi köy 
kasaba ya da illerinin dışına çıkmaya 
hiç heves etmemişler. Keza toplumsal 
yapı sermaye birikimine izin vermediği 
için büyüyüp de markalaşacak kurumlar 
ortaya çıkmamış. Bunlara bir de Türk 
insanının o dönemlerde ticaretten uzak 
kalıp daha çok tarımla ilgilenme merakı 
eklenince bizim diyarlarda marka 
yaratmak mümkün olmamış. Bugün de 
hala yerel markalarımız, ulusal marka 
olma yolunda; ulusal markalarımız 
da, uluslararası piyasalara açılma 
aşamasında zorluk yaşıyorlar.

Günümüzde bile klasik Türk 
girişimcileri marka yaratmak ve 
tutundurmak için harcanacak tutarları 
maalesef ki hala “yatırım” değil 
“harcama” olarak görüyor. Çünkü 
markalaşmak için yapılan harcamanın 
çoğu iletişime harcanıyor ve bu çabaların 
satışa dönüşmesi zaman alıyor. Marka 
bugünden yarına yaratılamıyor. Türk 
girişimcisi elindeki üretim kapasitesini 
%100 kullanamasa bile, büyümek için 
şartlarını zorlayıp yeni makine ve 
ekipman alıyor ama marka yaratmak 
için onun yarısı kadar bile harcama 
yapmaya yanaşmıyor. Çünkü harcadığı 
paranın karşılığında makine aldığında 
somut bir varlık mevcutken, markalaşma 
yatırımlarında elinde somut bir varlık 
bulunmuyor. Bu da ulusal ve uluslararası 
markaların yaratılmasında en önemli 
zorluk olarak karşımıza çıkıyor.

Peki kuruluş yılının günümüzden çok 
öncelere dayanması markaya değer 
katıyor mu? Belki evet ama markaya 
değer katan ve onu rakipsiz kılan diğer 
başka faktörlerin yanında çok küçük 
bir önemi olduğuna inanıyorum. Bir 
markanın yüzyıllık olması tüketici 
nezdinde “bu marka kimbilir ne 
badireler atlatmış, ne krizler yaşamış, 
ama hiç pes etmemiş bugüne kadar 
gelmiş, demek güçlü bir marka” diye 
bir algı oluşturuyor. Yaşanan piyasa 
tecrübeleri markaları daha da dirençli 
hale getiriyor. Ama bunlar artık çok 
da önemli değil. Brand Finance şirketi 

tarafından her sene ilan edilen dünyanın 
en değerli şirketleri listesinde en tepede 
bulunan markalara göz atarsanız 
Google, Amazon, Apple gibi şirketlerin 
geçmişinin 50 yılı bile bulmadığını 
göreceksiniz. Hatta bu sene en değerli 
markalar listesine tarihi sadece birkaç 
sene öncesine dayanan TikTok gibi 
markalar bile girmeyi başardılar. 
Yani değerli olmak için eski olmak 
gerekmiyor.

Olağanüstü hızla değişen teknoloji ve 
tüketici beklentileri; markaların uzun 
yaşlarını tam tersine bir dezavantaja 
dönüştürüyor. Müşterilere güven vermek 
amacıyla mağazaların tabelalarındaki 
logonun yanına kuruluş yılını yazmak 
bize özgü bir gelenek. Tıpkı bazı 
işletmelerin camekanında gördüğümüz 
“başka hiçbir yerde şubemiz yoktur” 
yazıları gibi. Bir işletmenin başka 
şubesinin olmaması övünülecek değil, 
üzerinde düşünülecek bir konu, hatta 
başarısızlık. Benzer şekilde uzun bir 
geçmişe sahip olmak da ancak hala 
genç kalabilmişseniz övülecek bir konu. 
Tıpkı 60’larında olan bir kişinin, spor 
ve doğru beslenme ile 40’ larında gibi 
gösterdiğinde herkesten övgü alması gibi.

İnsanlar spor ve diyet yaparak, kırışık 
giderici kremler kullanarak, estetik 
operasyonlar geçirerek, saç ektirerek 
ya da vitaminler alarak genç kalıyorlar. 
Peki genç kalmak isteyen markaların ne 
yapması lazım?

Markanın genç kalabilmesi sektöründeki 
trendleri ve müşteri beklentilerindeki 
değişimleri takip edebilmesine bağlı. 
Bunun için de dijital dünyada hem 
sektörel blogların hem de sosyal 
medyada paylaşılanların yakından 
takip edilmesi gerekiyor. Marka 
yöneticilerinin günümüzdeki en 
önemli sorumluluklarından bir tanesi 
de müşterilere ne söyleyeceklerinin 
planlanmasının yanı sıra, onların 
kendi aralarında ne konuştuklarının 
da dinlenmesi. Ayrıca sadece inşaat 
sektöründeki değişimleri gözlemlemek 
de yeterli değil, beyza eşya, mobilya, 
ev tekstili gibi tüm ilişkili sektörlerdeki 
yeniliklerin inşaat sektörüne nasıl 
yansımalarının olacağını da düşünmek 
ve planlamak lazım.

Bir markayı genç tutan en önemli 
etkinliklerden biri inovasyon. Şirketin 
kendi Ar-Ge departmanının yanı sıra 
bayiler ve tedarikçilerden gelen önerilere, 

müşterilerden gelen eleştirilere, 
her aşamadaki çalışanlardan gelen 
tavsiyelere kulak vererek ürün ve 
hizmetlerini iyileştirmesi mümkün. Bu 
kimi zaman ürünün içerisindeki ham 
maddenin daha çevreci malzemelerle 
değiştirilmesi olabilir, kimi zaman 
ürün ambalajının daha dayanıklı hale 
getirilmesi. Ama her zaman amaç; 
tüketici beklentilerinin aşılarak tatmin 
edilmesi olmalıdır.

Bir şirketin 100 yıldır ayakta olması 
onun gelecek seneyi çıkartabileceğinin 
bir garantisi değil. Çünkü şirketleri 
geçtiğimiz dönemde başarıya taşıyan 
stratejilerin gelecekte de onların 
başarılı olmasını sağlamasının 
hiçbir garantisi yok. Dijital dönüşüm 
tüm şirket yaklaşımlarının yeniden 
gözden geçirilmesini gerektiriyor. 
Çevreci dönüşüm de çok kısa bir süre 
içerisinde kendisini dayatacak, çünkü 
artık hovardaca harcayacak doğal 
kaynaklarımız kalmadı. İş dünyası 
“dünyada batmaz” denen şirketlerin nasıl 
çok kısa bir sürede battığını gördüğü 
için artık eskilikle övünmek değil, genç 
kalmakla gururlanmak gerekiyor.

Kanımca dünyada ve Türkiye’de 
100 yaşını geçen şirketlerin temel 
özelliği, risk almayı bilmeleri ve  
sürekli piyasaları analiz edip, tüketici 
beklentilerini anlayıp kendilerini 
yenilemeye zaman ayırmaları. Aile 
şirketi olmaktan kurtulup işi uzmanına 
yani profesyonellere devredenler 1 adım 
önde oluyorlar. Beklentilerinin tatmin 
edilmesi gerekenler sadece müşteriler 
değil, paydaşlar ve tüm toplum. Bu 
bilinçle iş yaptığı tedarikçi, bayi, 
personel, hissedar gibi çevreleri de hoş 
tutmayı beceren, sosyal sorumluluk 
projeleri ve sponsorluklarla toplumun 
da kalbini kazanan markalar adeta 
ölümsüzlük iksirini buluyorlar.
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KENDİNİ
RAKİBİNİN YERİNE KOY

DR. ATAKAN GENÇ
Endüstri ve Sistem Mühendisi

agenc@stratejitek.com

Pazar oyuncularla dolu. Siz de onlardan 
birisiniz. Bir şirketi yönetiyorsunuz. 
Rakipleriniz de benzer durumda. Karar 
vermek en özgül göreviniz. Kararlarına 
bağlı olarak gemi yol alıyor. Ancak, 
sular zaman zaman durgun, zaman 
zaman dalgalı. Hava bir açık, bir 
fırtınalı. Siz ise hedefe ulaşmak, limana 
yanaşmak üzere yol alıyor, çaba sarf 
ediyorsunuz. Planlarınız var. Rota belli. 
Ancak değişen koşullarda çevik bir 
uyumla hayatta kalmak ve planlarınızı 
hızla gözden geçirmek durumundasınız. 
Koşullar, çevresel faktörlere ve rekabete 
dayalı. Sizin karalarınız eyleme 
dönüştüğünde, kararı verdiğiniz anla 
eylemin gerçekleştiği andaki ortam 
farklı. Bu size yeni bir problem ortamı 
doğuruyor. Yeni problem, yeni karar 
süreci, yeni çözüm, yeni eylem… 
Döngünün bu olduğunu, aslında hayatın 
kendisinin de böyle akıp gittiğini kabul 
etme erdemine kavuşuyorsunuz. Bununla 
birlikte, stresinizi yönetmek de işlerinizi 
yönetmek de kolaylaşıyor.

Peki ama kararlarımızda etkinliğimizi 
nasıl koruyacağız? 
Öncelikle kendimizi rakiplerimizin 
yerine koyabilme becerisini 
gösterebilmeliyiz. Rakiplerimizin 
davranışları konusunda öngörülere sahip 
olmak kararlarımızın etkinliğini arttırır. 
Rakibimizin rasyonel davranacağını 
düşünmekle ve bu davranışlarla birlikte 
onun kazancının ne olacağını tahmin 
etmekle işe başlamalıyız. Ancak, bu 
tek başına yeterli değil. Çünkü insan 
ekonomi biliminde rasyonel bir varlık 
olarak tanımlansa da aslında onu 
rasyonellikten uzaklaştıran birçok etken 
var. Çevre etkisi, tecrübeleri, inançları, 
algıları vb. bunlar kişiyi rasyonel 
davranıştan uzaklaştırıyor. O halde 
rekabet stratejisi geliştirmede insanın 
sınırlı rasyonelliğe sahip olduğunu 
anlamak ve rakibi tam anlamıyla 
tanımaya çalışmak kritik.

Bir oyun düşünelim. Bir grup 
arkadaşınızla yemeğe gidiyorsunuz. 
Menüde iki çeşit yemek var. Bu yemekler 
sağladıkları fayda açısından aynı 
yemekler. Ancak tek farkları fiyatları. 
Birinci seçenek 100 TL ikinci seçenek 
300 TL. Seçiminiz ne olur? Bunda ne var 
diyeceksiniz. Aslında soruyu şu şekilde 
sorsak durum biraz daha farklılaşacak. 
Birinci senaryoda herkes kendi hesabını 
öderse seçiminiz ne olur? Sanırım fayda 
ve maliyet dengesine bakacaksınız. 
Dolayısıyla birinci seçenek yani 100 

TL ödemek mantığa uygun bir davranış 
olacak. İkinci senaryoda kural şu olsun. 
Siz ve arkadaşlarınız ne yerse yersin 
hesap ortak ödenecek. Yani herkese eşit 
bir şekilde bölünecek. Şimdi dürüst olun 
ve seçiminiz değişir mi söyleyin? Bence 
değişir. Neden? Bakalım. 

İşe biraz matematik katalım ve yeni 
durumu analiz edelim. Bu konuyu 
literatürdeki oyun teorisi ile ele alalım. 
Rakiplerimin seçimi benim seçimlerimi 
etkiliyor. Aynı şekilde benim seçimlerim 
de onların seçimlerini etkiliyor. Konuyu 
daha basit ele almak için bir grup 
değil de rakibimizin bir kişi olduğunu 
düşünerek analizi devam ettirelim. 
Analiz daha kolay ama sonuç aynı 
olacak. 

Yemek seçiminde ben 100 TL’lik 
seçim yaptığım zaman eğer arkadaşım 
(tabii burada rakip olduğunu 
değerlendiriyoruz) 300 TL’lik bir seçim 
yaparsa ben 200 TL, rakibim de 200 
TL öder. Yani ben 100 TL’lik yemek 
yiyip 200 TL ödemiş olurum. Sonuç 
100 TL zarar etmiş olurum. Benzer 
şekilde rakibim ise 100 TL karda olur. 
Ancak ikimiz de aynı seçimleri yaparsak 
birbirimize karşı bir kar ya da zarar 
üstünlüğümüz olamaz. Şöyle bir matris 
üzerinden değerlendirecek olursak konu 
daha net anlaşılacaktır.

Aşağıdaki tabloya baktığınızda benim 
için de rakibim için de baskın seçeneğin 
300 TL olduğunu görebiliyor musunuz? 

Şöyle ki; kendi kazançlarımıza bakacak 
olursak ben 300 TL seçimiyle aslında 
rakibimin herhangi bir seçimine karşılık 
en avantajlı seçimi yapmış oluyorum. 
Çünkü rakibim 100 TL’lik yemeği 
seçerse avantajım tabloda görüldüğü 
gibi +100 olacak. Rakibimin seçimi 300 
TL’lik yemek olursa bu seferde herhangi 
bir avantaja ya da dezavantaja sahip 
olmayacağım. Ortalamada (100+0)/2 
= 50 gibi bir getiriye sahibim. Diğer 
yandan 100 TL’lik bir yemek seçimi 
yapmış olsaydım rakibim 100 TL 
seçtiğinde getirim 0, rakibim 300 TL 

seçtiğinde ise getirim -100 TL olacaktı. 
Dolayısıyla ortalamada (0-100)/2=-50 
gibi bir getiriye sahip olacaktım. 
Matematik bize doğru stratejiyi söylüyor. 
Yani 300 TL’lik bir yemek siparişi. 
Aslında bu analiz iki oyuncu için de 
geçerli her ikisi de aynı stratejiyle oyunu 
oynamak zorunda. Aksi halde zarar 
kaçınılmaz görünüyor. 

Basit bir oyun mantığıyla ele 
aldığımız bu vaka iş hayatında birçok 
rekabet oyununu anlamamıza ve 
analiz etmemize yardımcı olabilir. 
Öncelikle kendimizi ve rakibimizi iyi 
tanımalı ve stratejilerimizi karşılığı 
olan getirilerin veya kayıpların neler 
olduğunu belirlemeliyiz. Sonrasında ise 
hamlelerimiz ve sonuçları hakkında akıl 
yürütmek daha kolay olacak. 

Bunları başarabilmenin yolu biliyoruz 
ki işletmemizin çevresindeki tüm 
değişimleri iyi okumaktan geçiyor. 
Bununla birlikte, karar alıcının geniş 
vizyonu, aldığı kararlarla ilgili eyleme 
geçebilme iradesi, aynı zamanda çözüm 
uygulamalarının sürdürülebilirliğini 
sağlaması kararları etkin kılacaktır.

RAKİBİM

100 TL 300 TL

BEN
100 TL Ben 0, Rakibim 0 Ben -100, Rakibim +100

300 TL Ben +100, Rakibim -100 Ben 0, Rakibim 0
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KENDİNİ
RAKİBİNİN YERİNE KOY

DR. ATAKAN GENÇ
Endüstri ve Sistem Mühendisi

agenc@stratejitek.com

Pazar oyuncularla dolu. Siz de onlardan 
birisiniz. Bir şirketi yönetiyorsunuz. 
Rakipleriniz de benzer durumda. Karar 
vermek en özgül göreviniz. Kararlarına 
bağlı olarak gemi yol alıyor. Ancak, 
sular zaman zaman durgun, zaman 
zaman dalgalı. Hava bir açık, bir 
fırtınalı. Siz ise hedefe ulaşmak, limana 
yanaşmak üzere yol alıyor, çaba sarf 
ediyorsunuz. Planlarınız var. Rota belli. 
Ancak değişen koşullarda çevik bir 
uyumla hayatta kalmak ve planlarınızı 
hızla gözden geçirmek durumundasınız. 
Koşullar, çevresel faktörlere ve rekabete 
dayalı. Sizin karalarınız eyleme 
dönüştüğünde, kararı verdiğiniz anla 
eylemin gerçekleştiği andaki ortam 
farklı. Bu size yeni bir problem ortamı 
doğuruyor. Yeni problem, yeni karar 
süreci, yeni çözüm, yeni eylem… 
Döngünün bu olduğunu, aslında hayatın 
kendisinin de böyle akıp gittiğini kabul 
etme erdemine kavuşuyorsunuz. Bununla 
birlikte, stresinizi yönetmek de işlerinizi 
yönetmek de kolaylaşıyor.

Peki ama kararlarımızda etkinliğimizi 
nasıl koruyacağız? 
Öncelikle kendimizi rakiplerimizin 
yerine koyabilme becerisini 
gösterebilmeliyiz. Rakiplerimizin 
davranışları konusunda öngörülere sahip 
olmak kararlarımızın etkinliğini arttırır. 
Rakibimizin rasyonel davranacağını 
düşünmekle ve bu davranışlarla birlikte 
onun kazancının ne olacağını tahmin 
etmekle işe başlamalıyız. Ancak, bu 
tek başına yeterli değil. Çünkü insan 
ekonomi biliminde rasyonel bir varlık 
olarak tanımlansa da aslında onu 
rasyonellikten uzaklaştıran birçok etken 
var. Çevre etkisi, tecrübeleri, inançları, 
algıları vb. bunlar kişiyi rasyonel 
davranıştan uzaklaştırıyor. O halde 
rekabet stratejisi geliştirmede insanın 
sınırlı rasyonelliğe sahip olduğunu 
anlamak ve rakibi tam anlamıyla 
tanımaya çalışmak kritik.

Bir oyun düşünelim. Bir grup 
arkadaşınızla yemeğe gidiyorsunuz. 
Menüde iki çeşit yemek var. Bu yemekler 
sağladıkları fayda açısından aynı 
yemekler. Ancak tek farkları fiyatları. 
Birinci seçenek 100 TL ikinci seçenek 
300 TL. Seçiminiz ne olur? Bunda ne var 
diyeceksiniz. Aslında soruyu şu şekilde 
sorsak durum biraz daha farklılaşacak. 
Birinci senaryoda herkes kendi hesabını 
öderse seçiminiz ne olur? Sanırım fayda 
ve maliyet dengesine bakacaksınız. 
Dolayısıyla birinci seçenek yani 100 

TL ödemek mantığa uygun bir davranış 
olacak. İkinci senaryoda kural şu olsun. 
Siz ve arkadaşlarınız ne yerse yersin 
hesap ortak ödenecek. Yani herkese eşit 
bir şekilde bölünecek. Şimdi dürüst olun 
ve seçiminiz değişir mi söyleyin? Bence 
değişir. Neden? Bakalım. 

İşe biraz matematik katalım ve yeni 
durumu analiz edelim. Bu konuyu 
literatürdeki oyun teorisi ile ele alalım. 
Rakiplerimin seçimi benim seçimlerimi 
etkiliyor. Aynı şekilde benim seçimlerim 
de onların seçimlerini etkiliyor. Konuyu 
daha basit ele almak için bir grup 
değil de rakibimizin bir kişi olduğunu 
düşünerek analizi devam ettirelim. 
Analiz daha kolay ama sonuç aynı 
olacak. 

Yemek seçiminde ben 100 TL’lik 
seçim yaptığım zaman eğer arkadaşım 
(tabii burada rakip olduğunu 
değerlendiriyoruz) 300 TL’lik bir seçim 
yaparsa ben 200 TL, rakibim de 200 
TL öder. Yani ben 100 TL’lik yemek 
yiyip 200 TL ödemiş olurum. Sonuç 
100 TL zarar etmiş olurum. Benzer 
şekilde rakibim ise 100 TL karda olur. 
Ancak ikimiz de aynı seçimleri yaparsak 
birbirimize karşı bir kar ya da zarar 
üstünlüğümüz olamaz. Şöyle bir matris 
üzerinden değerlendirecek olursak konu 
daha net anlaşılacaktır.

Aşağıdaki tabloya baktığınızda benim 
için de rakibim için de baskın seçeneğin 
300 TL olduğunu görebiliyor musunuz? 

Şöyle ki; kendi kazançlarımıza bakacak 
olursak ben 300 TL seçimiyle aslında 
rakibimin herhangi bir seçimine karşılık 
en avantajlı seçimi yapmış oluyorum. 
Çünkü rakibim 100 TL’lik yemeği 
seçerse avantajım tabloda görüldüğü 
gibi +100 olacak. Rakibimin seçimi 300 
TL’lik yemek olursa bu seferde herhangi 
bir avantaja ya da dezavantaja sahip 
olmayacağım. Ortalamada (100+0)/2 
= 50 gibi bir getiriye sahibim. Diğer 
yandan 100 TL’lik bir yemek seçimi 
yapmış olsaydım rakibim 100 TL 
seçtiğinde getirim 0, rakibim 300 TL 

seçtiğinde ise getirim -100 TL olacaktı. 
Dolayısıyla ortalamada (0-100)/2=-50 
gibi bir getiriye sahip olacaktım. 
Matematik bize doğru stratejiyi söylüyor. 
Yani 300 TL’lik bir yemek siparişi. 
Aslında bu analiz iki oyuncu için de 
geçerli her ikisi de aynı stratejiyle oyunu 
oynamak zorunda. Aksi halde zarar 
kaçınılmaz görünüyor. 

Basit bir oyun mantığıyla ele 
aldığımız bu vaka iş hayatında birçok 
rekabet oyununu anlamamıza ve 
analiz etmemize yardımcı olabilir. 
Öncelikle kendimizi ve rakibimizi iyi 
tanımalı ve stratejilerimizi karşılığı 
olan getirilerin veya kayıpların neler 
olduğunu belirlemeliyiz. Sonrasında ise 
hamlelerimiz ve sonuçları hakkında akıl 
yürütmek daha kolay olacak. 

Bunları başarabilmenin yolu biliyoruz 
ki işletmemizin çevresindeki tüm 
değişimleri iyi okumaktan geçiyor. 
Bununla birlikte, karar alıcının geniş 
vizyonu, aldığı kararlarla ilgili eyleme 
geçebilme iradesi, aynı zamanda çözüm 
uygulamalarının sürdürülebilirliğini 
sağlaması kararları etkin kılacaktır.

RAKİBİM

100 TL 300 TL

BEN
100 TL Ben 0, Rakibim 0 Ben -100, Rakibim +100

300 TL Ben +100, Rakibim -100 Ben 0, Rakibim 0
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DOÇ. DR.
GÜLBENIZ AKDUMAN

Akademisyen, Eğitmen, Yazar
gulbeniz@akduman.com

İNSANLAR
NEDEN ÇALIŞIR?

Çalışma hayatı ve kişilerin işleri ile ilgili 
araştırmalar çok eskilere dayanıyor.  Üç 
bin yıl önce Çinliler “iş” kelimesini iki 
eski sembol ile oluşturmuşlardı;

◉ İlk sembol doğum ve yaşamı, 

◉ İkinci sembol ise anlamı 
simgeliyordu.

Japonların kadim sözünde dedikleri gibi 
“İnsanı her sabah yataktan kaldıran bir 
amaç olmalıdır”.

İnsanın hayatına amaç ve anlam katan 
sahip oldukları iştir. İnsanlar kendilerini 
gerçekleştirmek için çalışma yaşamına 
katılıp iş sahibi olurlar ve böylece işe 
yaramaya çalışırlar.

Insanların istekle ve yüksek motivasyonla 
çalışmaları için ne yapabiliriz?
İlk akla gelen yöneticiler aracılığıyla 
çalışanları istekle ve motivasyonla 
çalışmaya yönlendirmek oluyor ama 
işin aslı yöneticiler çalışanları motive 
edemez!

Yöneticiler çalışanların kendilerini 
motive etmelerinin önündeki engelleri 
kaldırabilir. “Motivasyon” dediğimiz 
şey aslında, insanların kendilerini 
motive etmeleridir.  Bir yönetici olarak, 
çalışanlarınızın kendi kendilerini 
motive etme potansiyellerinin ortaya 
çıkabileceği bir çalışma ortamı 
yaratabilirsiniz.

Peki insanlar neden çalışır?
Bu sorunun cevabı çalışanların  nasıl 
motive olacağı konusunda bize bilgi 
veriyor. Çalışma psikolojisi alanında 
yapılan çalışmalar insanları yüksek 
performansla çalışmaya iten dört ana 
motivasyon faktörü olduğunu gösteriyor;
1) Elde etme güdüsü
2) Bağ kurma
3) Anlama, öğrenme ve başarma isteği
4) Savunma

Her bir motivasyon faktörü altında 
yer alan alt unsurlar sağlandığında 
motivasyon yükseltilebiliyor.

Kurumunuzda çalışanların “elde 
etme güdüsünü” karşılamak için 
ödül, tanınma ve ayrıcalık konularında 
aksiyon almanız gerekiyor. Çalışan ve 
çalışmayanı ayırt eden bir performans 
yönetim sistemi üzerine kurulan bir 
ödül sistemi, çalışanların uzmanlıkları 
konusunda kurumda bilinmeleri yani 
“Gülbeniz, işe alımda çok başarılır, 
kuruma doğru kişileri alır” gibi 
uzmanlığı konusunda kurum içinde 
onaylanması ve kurum çalışanı olmanın 
sağlayacağı ayrıcalıklar (indirimler, 
yan haklar vb.) elde etme güdüsünü 
besleyecektir.

Kurumunuzda çalışanların “bağ 
kurma güdüsünü” karşılamak 
için kültür uyumu, takım çalışması 
ve sosyal aktiviteler konularında 
aksiyon almanız gerekiyor. Kurumun 
kültürü ile çalışanların kültürünün 
uyumlu olup olmadığının analiz 
edilerek, uyumlaştırma aksiyonlarının 
planlanması, çalışanların birlikte yer 
alacağı projeler ve aktivitelerle takım 
çalışmasının desteklenmesi, çalışanların 
sosyalleşip eğlenebileceği ve birlikte 

olmanın tadını çıkaracağı sosyal 
aktiviteler düzenlenmesi bağ kurma 
güdüsünü besleyecektir.

Kurumunuzda çalışanların 
“anlama, öğrenme ve başarma 
isteği güdüsünü” karşılamak için iş 
tasarımı, eğitim ve büyük resmin parçası 
olma konularında aksiyon almanız 
gerekiyor. Kurumunuzdaki işlerin 
birbirini tamamlayacak şekilde bir araya 
getirilerek tasarlanıp kişi ve iş uyumuna 
dikkat edilerek dağıtılması, çalışanların 
hem teknik hem de yetkinlik anlamında 
gelişmelerini sağlayacak eğitimlerle 
güçlendirilmesi ve yaptıkları iş ile 
kuruma sağladıkları katkıyı görerek 
kuruma aidiyetlerini artırma anlama, 
öğrenme ve başarma istediği güdüsünü 
besleyecektir.

Kurumunuzda çalışanların “savunma 
güdüsünü” karşılamak için itibar, 
rekabet ve şeffaflık konularında aksiyon 
almanız gerekiyor. Kurumunuzun 
itibarının nasıl algılandığının analiz 
edilerek arttırmak için çalışmalar 
yapılması, kurum itibarı yanında kişinin 
yaptığı işin nasıl algılandığının analiz 
edilmesi ve gerekli ise iyileştirici 
aksiyonlar planlanması, kurum içinde 
çalışanlar arasında yaşanan rekabetin 
adil ve dürüst bir performans yönetim 
sistemiyle etik değerler çerçevesinde 
yürütülmesi,  kurum için iletişimin 
açık, şeffaf ve sürekli olması savunma 
güdüsünü besleyecektir.

Bu yazıyı okurken kendi kurumunuzu 
düşündüğünüzde hangi alanlarda aksiyon 
almanız gerekiyorsa onu önceliklendirip 
aksiyon almanız çalışanlarınızın 
motivasyonu arttırma konusunda olumlu 
etki yaratacaktır.

“ÇALIŞANLARIN 
SADECE %12’SI

TUTKU VE YÜKSEK 
MOTIVASYONLA 

ÇALIŞIYOR.”
Iş insan psikolojisi için bu kadar faydalı 
iken her kişi aynı istekle çalışıyor mu?
Global danışmanlık firması Deloitte 
tarafından hazırlanan rapora göre, 
çalışanların sadece %12’si iş yerinde 
tutku ve yüksek motivasyonla çalışıyor. 
Bu analize göre çalışanların %88’i 
sadece para kazanmak için çalışıyor. 
İşlerinden memnun değil, her gün 
ayakları geri geri giderek işe gidiyor.
  
Belki de siz de onlardan birisiniz!

◉Bazı insanlar işe seve seve, bazıları ise 
zorunlu olarak gidiyor.
 
◉Mesai saatinin bitmesini dakikaları 
hatta saniyeleri sayarak bekliyor. 
Ayakları geri geri giderek işe gidiyor? 

◉Hatta hasta olduğunda işe gitmeyeceği 
için çok seviniyor. 

İş yerinde sürekli probleme odaklanan, 
yaşadığı stres nedeniyle işinden ve iş 
ortamından soğuyan, çalışmayı bir 
zorunluluk olarak gören ve yaşadığı bu 
zorunluluk hissinden dolayı mutsuz olan 
insanların oluşturduğu çalışanların sayısı 
her geçen gün artıyor.



112 

İL
ET

İŞ
İM

DE
 İL

ET
İŞ

İM
 / 

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

ALMILA DALKILIÇ
Yönetim & Kişisel Gelişim 

Eğitmeni, Hitabet Koçu
almilad@gmail.com

KURUMSAL İLETİŞİMDE
FORMALİTE VE İNFORMALİTE (1)

Kurumsal İletişimde hem formal 
hem de informal iletişim kanalları 
bulunur ve doğru yerde doğru zamanda 
kullanıldığında etkileri oldukça 
önemlidir.

Formal iletişim genellikle: söylev, yayın 
yapma ve e-posta gönderme şeklinde,
İnformal iletişim ise yüz yüze konuşma, 
kişisel notlar ve kulaktan duyma bilgiler 
şeklinde özetlenebilir.

Formal ve informal iletişimin etkin bir 
şekilde kullanımı için öncelikle kurum 
kültürünü iyi anlayıp benimsememiz 
gerekir.

Kurum kültürü nedir?
Toplumlar gibi kurumların da amaçları, 
iş yaşamına bakış açıları, değerleri, 
ilkeleri, yani kendilerine özgü nitelikleri 
vardır.

Bir işletmenin tüm çalışanları tarafından 
paylaşılan inanç, anlayış ve kurallar 
bütünü kurum kültürünü oluşturur.

Kurumsal kültür, bir kuruluşun, 
bölümün, takımın; konuşulan ya da 
konuşulmayan kuralları, ortak değerleri, 
simgeleri, inanışları ve davranışlarıdır.

Başarılı kurumlar güçlü kültüre sahip 
olan kurumlardır.

Kurum kültürü;
◉ İnformaldir, yazılı değildir,
◉ Tüm çalışanları aynı değerler ve aynı 
çalışma anlayışı çevresinde yakınlaştırıp 
birbirine bağlayıcı rol oynar ve kuruma 
bütünlük kazandırır,
◉ Hedef devamlılığı sağlar
◉ Yol göstericidir; Kişilerin nasıl 
davranması gerektiğini açıklar,

Biçimsel (formal) iletişim ve biçimsel 
olmayan (doğal-informal) iletişim 
şeklinde iki başlık altında incelenebilir.

Formal (Biçimsel) İletişim: 
Organizasyonlarda biçimsel iletişim 
olarak tanımlanır. Formal iletişimde 
bilgi ve talimatlar aşağıya, yukarıya ve 

yanlara iletişim kanallarıyla aktarılır. Bu 
kanallara dikey, yatay ve çapraz iletişim 
kanalları denilir.

İletişimden söz edebilmemiz için kişiler 
arasında karşılıklı bilgi, duygu ve fikir 
alışverişini gerektiren bir ilişkinin 
kurulması zorunludur.

Formal iletişimde yaşanan sorunlar:
Örgüt içindeki dikey ya da 
yatay kanallarda meydana gelen 
tıkanıklıklar nedeniyle resmi 
iletişim iyi örgütlenememekte ya da 
iyi işleyememektedir. Bu nedenle 
kişiler, gruplar, bölümler arasında bu 
tıkanıklıkları giderecek iletişim ağları 
kurulmaktadır. İnformal örgütler ve 
gruplar, formal örgüt ve grupların, 
mekanik, asosyal ve merkezi, hiyerarşik 
yapısına bir tepki olarak doğar. Söz 
konusu örgüt ve gruplarda ortaya çıkan 
informal iletişim de, formal iletişimin 
resmi, hiyerarşik ve duygusallıktan uzak 
soğuk iklimine bir tepki olarak ortaya 
çıkar.

◉ Mesajların filtrelenerek iletilmesi: 
Mesajın filtrelenmesi örgütlerde informal 
iletişimin en önemli nedenlerinden 
biridir. Sürekli denetlenen (filtrelenen) 
bir mesaj, gönderenin iletişim ihtiyacını 
karşılamaya yetmez. 
◉ Söz konusu eksiklik, informal 
iletişimle giderilmeye çalışılır. 
Genellikle astlar üstlerine vermesi 
gereken bilgilerin tümünü 
aktarmadıkları gibi, üstler de astlarına 
vermeleri gereken tüm bilgileri 
iletmemektedirler. 
◉ İletişimde bilginin ayıklanması 
kişileri informal iletişimi kullanmaya 
götürecektir. Mesajların birçok 
basamaktan geçmesi nedeniyle çeşitli 
varsayım ve yorumların da eklenmesiyle 
farklı mesajlar ortaya çıkabilmektedir.
◉ Örgütsel yaşamda formal iletişim 
kadar informal iletişim de kaçınılmaz 
bir rol oynar. İnformal iletişim insanlar 
arasındaki sosyal ilişkilere dayanır.
◉ Bazen işi çabuklaştırmak için 
biçimsel haberleşmenin katı kurallarının 
dışına çıkılarak hızlı bir şekilde bilgi 

alışverişine gidilir. İşte o zaman informal 
iletişim ortaya çıkar.
◉ Olumlu ve ılımlı yönetildiği takdirde 
informal iletişimle, formal iletişimin 
soğuk, kuralcı ve mesafeli olmasından 
kaynaklı mekanik etkisi yumuşatılarak 
örgüte ılımlı bir iklim kazandırılmasına 
yardımcı olunabilir. O zaman şöyle 
düşünebiliriz; örgüt içi iletişimin etkili 
ve başarılı kılınması için formal iletişim 
kanallarıyla birlikte informal iletişim 
kanalları da tercih edilerek geliştirilmeli 
ve desteklenmelidir.

İnformal iletişim, 
Örgüt üyelerinin ilişkileri sonucu 
kendiliğinden oluşan iletişim şeklidir.
Formal iletişimden farklı olarak, 
görevlerden dolayı değil
çalışanların sosyal ihtiyaçlarının 
karşılanması amacıyla ortaya çıkar.

Formal iletişim; bir örgütün iskelet 
sistemini oluşturur.
◉ Emir komuta zincirinin ve 
departmanlar arası görev dağılımının 
net olması örgütün sistematik bir şekilde 
çalışmasına fayda sağlar. 
◉ Uzun karar zincirleri vardır. 
◉ Fazla katılımcı değildir. 
◉ Kişiler arası ilişkilere çok önem 
verilmez.

İnformal iletişim; bir örgütün merkezi 
sinir sistemini oluşturur.

“FORMAL VE INFORMAL ILETIŞIMIN ETKIN BIR ŞEKILDE 
KULLANIMI IÇIN ÖNCELIKLE KURUM KÜLTÜRÜNÜ IYI 

ANLAYIP BENIMSEMEMIZ GEREKIR.”
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ALMILA DALKILIÇ
Yönetim & Kişisel Gelişim 

Eğitmeni, Hitabet Koçu
almilad@gmail.com

KURUMSAL İLETİŞİMDE
FORMALİTE VE İNFORMALİTE (1)

Kurumsal İletişimde hem formal 
hem de informal iletişim kanalları 
bulunur ve doğru yerde doğru zamanda 
kullanıldığında etkileri oldukça 
önemlidir.

Formal iletişim genellikle: söylev, yayın 
yapma ve e-posta gönderme şeklinde,
İnformal iletişim ise yüz yüze konuşma, 
kişisel notlar ve kulaktan duyma bilgiler 
şeklinde özetlenebilir.

Formal ve informal iletişimin etkin bir 
şekilde kullanımı için öncelikle kurum 
kültürünü iyi anlayıp benimsememiz 
gerekir.

Kurum kültürü nedir?
Toplumlar gibi kurumların da amaçları, 
iş yaşamına bakış açıları, değerleri, 
ilkeleri, yani kendilerine özgü nitelikleri 
vardır.

Bir işletmenin tüm çalışanları tarafından 
paylaşılan inanç, anlayış ve kurallar 
bütünü kurum kültürünü oluşturur.

Kurumsal kültür, bir kuruluşun, 
bölümün, takımın; konuşulan ya da 
konuşulmayan kuralları, ortak değerleri, 
simgeleri, inanışları ve davranışlarıdır.

Başarılı kurumlar güçlü kültüre sahip 
olan kurumlardır.

Kurum kültürü;
◉ İnformaldir, yazılı değildir,
◉ Tüm çalışanları aynı değerler ve aynı 
çalışma anlayışı çevresinde yakınlaştırıp 
birbirine bağlayıcı rol oynar ve kuruma 
bütünlük kazandırır,
◉ Hedef devamlılığı sağlar
◉ Yol göstericidir; Kişilerin nasıl 
davranması gerektiğini açıklar,

Biçimsel (formal) iletişim ve biçimsel 
olmayan (doğal-informal) iletişim 
şeklinde iki başlık altında incelenebilir.

Formal (Biçimsel) İletişim: 
Organizasyonlarda biçimsel iletişim 
olarak tanımlanır. Formal iletişimde 
bilgi ve talimatlar aşağıya, yukarıya ve 

yanlara iletişim kanallarıyla aktarılır. Bu 
kanallara dikey, yatay ve çapraz iletişim 
kanalları denilir.

İletişimden söz edebilmemiz için kişiler 
arasında karşılıklı bilgi, duygu ve fikir 
alışverişini gerektiren bir ilişkinin 
kurulması zorunludur.

Formal iletişimde yaşanan sorunlar:
Örgüt içindeki dikey ya da 
yatay kanallarda meydana gelen 
tıkanıklıklar nedeniyle resmi 
iletişim iyi örgütlenememekte ya da 
iyi işleyememektedir. Bu nedenle 
kişiler, gruplar, bölümler arasında bu 
tıkanıklıkları giderecek iletişim ağları 
kurulmaktadır. İnformal örgütler ve 
gruplar, formal örgüt ve grupların, 
mekanik, asosyal ve merkezi, hiyerarşik 
yapısına bir tepki olarak doğar. Söz 
konusu örgüt ve gruplarda ortaya çıkan 
informal iletişim de, formal iletişimin 
resmi, hiyerarşik ve duygusallıktan uzak 
soğuk iklimine bir tepki olarak ortaya 
çıkar.

◉ Mesajların filtrelenerek iletilmesi: 
Mesajın filtrelenmesi örgütlerde informal 
iletişimin en önemli nedenlerinden 
biridir. Sürekli denetlenen (filtrelenen) 
bir mesaj, gönderenin iletişim ihtiyacını 
karşılamaya yetmez. 
◉ Söz konusu eksiklik, informal 
iletişimle giderilmeye çalışılır. 
Genellikle astlar üstlerine vermesi 
gereken bilgilerin tümünü 
aktarmadıkları gibi, üstler de astlarına 
vermeleri gereken tüm bilgileri 
iletmemektedirler. 
◉ İletişimde bilginin ayıklanması 
kişileri informal iletişimi kullanmaya 
götürecektir. Mesajların birçok 
basamaktan geçmesi nedeniyle çeşitli 
varsayım ve yorumların da eklenmesiyle 
farklı mesajlar ortaya çıkabilmektedir.
◉ Örgütsel yaşamda formal iletişim 
kadar informal iletişim de kaçınılmaz 
bir rol oynar. İnformal iletişim insanlar 
arasındaki sosyal ilişkilere dayanır.
◉ Bazen işi çabuklaştırmak için 
biçimsel haberleşmenin katı kurallarının 
dışına çıkılarak hızlı bir şekilde bilgi 

alışverişine gidilir. İşte o zaman informal 
iletişim ortaya çıkar.
◉ Olumlu ve ılımlı yönetildiği takdirde 
informal iletişimle, formal iletişimin 
soğuk, kuralcı ve mesafeli olmasından 
kaynaklı mekanik etkisi yumuşatılarak 
örgüte ılımlı bir iklim kazandırılmasına 
yardımcı olunabilir. O zaman şöyle 
düşünebiliriz; örgüt içi iletişimin etkili 
ve başarılı kılınması için formal iletişim 
kanallarıyla birlikte informal iletişim 
kanalları da tercih edilerek geliştirilmeli 
ve desteklenmelidir.

İnformal iletişim, 
Örgüt üyelerinin ilişkileri sonucu 
kendiliğinden oluşan iletişim şeklidir.
Formal iletişimden farklı olarak, 
görevlerden dolayı değil
çalışanların sosyal ihtiyaçlarının 
karşılanması amacıyla ortaya çıkar.

Formal iletişim; bir örgütün iskelet 
sistemini oluşturur.
◉ Emir komuta zincirinin ve 
departmanlar arası görev dağılımının 
net olması örgütün sistematik bir şekilde 
çalışmasına fayda sağlar. 
◉ Uzun karar zincirleri vardır. 
◉ Fazla katılımcı değildir. 
◉ Kişiler arası ilişkilere çok önem 
verilmez.

İnformal iletişim; bir örgütün merkezi 
sinir sistemini oluşturur.

“FORMAL VE INFORMAL ILETIŞIMIN ETKIN BIR ŞEKILDE 
KULLANIMI IÇIN ÖNCELIKLE KURUM KÜLTÜRÜNÜ IYI 

ANLAYIP BENIMSEMEMIZ GEREKIR.”
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◉ Kalıcı bir yapısı yoktur,
◉ İletişim kanallarının nasıl çalıştığını 
gösterir.
◉ Formal iletişim kanallarına zarar 
vermeye sevk edebilir.
◉ Durumsal ve spontanedir.
◉ Kendi örgütsel yapısını oluşturabilir.

İngilizcede “formal”in karşıtı olan 
“informal” sözcüğü Latince “forma” 
sözcüğünden türemiştir. İnformal 
iletişim, örgüt üyelerinin ilişkileri sonucu 
kendiliğinden oluşan iletişim şeklidir. 
İnformal iletişim, formal iletişimden 
farklı olarak, görevlerden dolayı değil 
çalışanların sosyal ihtiyaçlarının 
karşılanması amacıyla ortaya çıkar. 
Çalışanların kapalı kapılar arkasındaki 
toplantıları, çay kahve molalarındaki 
fikir alışverişleri, örgüt çalışanlarına 
ve yöneticilerine bazen problem çözme 
ve örgütte meydana gelebilecek olaylar 
hakkında tartışma fırsatı sunar.

◉ Formal iletişim, örgütün kendi iç 
çevresi ve dış çevresi ile yetkili kişilerce 
önceden belirlenen kurallar çerçevesinde 
sürdürülen iletişim şeklidir (Örgütlerdeki 
formal iletişim; dikey iletişim, yatay 
iletişim ve çapraz iletişim kanalları 
aracılığıyla gerçekleştirilir) 
◉ Dikey iletişim, örgütlerde farklı 
kademeler arasında ortaya çıkan iletişim 
şeklidir. 
◉ Dikey iletişim bazen üstlerin astlarıyla 
bazen de astların üstleriyle iletişime 
geçmesiyle gerçekleşir. 
◉ Yatay iletişim, aynı kademe ya da eşit 
statüdeki çalışanlar arasında kurulan 
iletişim şeklidir. 
◉ Çapraz İletişim, farklı kademeler veya 
farklı bölümler arasında kurulan iletişim 
şeklidir. Çapraz iletişim fonksiyonel 
yetki ilişkilerinin sonucunda ortaya 
çıkar. 

Üst kademe yöneticiler, genellikle direkt 
olarak günlük işleri yapan iş görenlerle 
birlikte çalışırlar. Örgütler büyüyüp 
karmaşıklaştıkça üst kademe yöneticiler 
ve çekirdek çalışanlar arasındaki 
mesafeler artar. İletişim ve kontrol 
böylelikle formalleşir. 

Informal organizasyonların kuruma 
sağladığı yararlar:
Yönetimde iş yükünü azaltır
İnformal organizasyonlar ekip 
işidir, çalışanlar birçok konuda 
kendi kararlarını vererek iş akışı 
içinde çalışırlar, bu durumda formal 
organizasyonda yer alan çoğu rutin iş 
informal organizasyonlarda daha hızlı 
yapılır.

Çalışanlar arasında iş birliğini arttırır
Çalışanların ortak bir amaç çerçevesinde 
birleşmeleri çalışanlar arasında duygu 
alışverişini kolaylaştırır ve bu durum 
çalışanlara özgür hareket etme imkanı 
sağlar.

Çalışanların birbiriyle etkili iletişim 
içinde olmasını sağlar
İnformal organizasyonlar ekip 
çalışmasına önem verdikleri için 
çalışanlar birbirlerinden ve iş 
yerinde olup bitenlerden haberdar 
olur, çalışanlar kişisel problemlerini 
kendi yöneticileriyle ya da çalışma 
arkadaşlarıyla paylaşabilir.

Otoriteyi kontrol eder 
Kararlar ortaklaşa alındığı için yönetici 
keyfi davranamaz ya da organizasyonun 
işleyişi sırasında şahsi menfaatlerini 
gözetmez.

Yapının etkinliğini arttırır 
Yönetime katılan iş tatmini fazla olan 
çalışanların iş yerini sahiplenmesi ve 
iş yükünün paylaşılmasıyla informal 
organizasyonlarda yapının etkinliği 
artar. Formal yapılarda var olan 
eksiklikler kapatılarak fonksiyonlar 
hızlandırılır. 

Informal iletişimin kuruma zararları
◉ İşyerinde dedikoduyu arttırır 
◉ Kurumsal değişikliklere direnç 
gösterilir 
◉ Kendi standart ve normları vardır 
◉ Çalışanlar rol çatışması yaşarlar 
◉ Yönetim çalışanları direkt kontrol 
edemez 
◉ Grubun parçası olmayan çalışanın 
motivasyonu ve iş tatmini zayıflar 

Sanal İletişim
Sanal iletişim; duyguların, düşüncelerin 
ve bilgilerin elektronik araçlar 
kullanılarak karşı tarafa aktarılması 
sürecidir. Örgütler artık elektronik 
uygulamalarla sanal dünyaya taşınmaya 
başlamıştır.

Örgütsel anlamda sanal iletişim; formal 
sanal iletişim ve informal sanal iletişim 
olarak ikiye ayrılır.

İnformal gruplar, formal grupların içinde 
meydana gelen gölge gruplardır.

İnformal grupların varlığı, formal 
grupların varlığına bağlıdır.  

Formal gruplar olmadan informal 
gruplar var olamaz.

Yazımızın ikinci bölümünde 
tarihsel ve güncel informal iletişim 
kazanımlarını ele alacağız ve formal 
iletişim ile belirgin kıyaslamasından 
bahsedeceğiz. Bu konuda yazılı olan 
materyaller, diğer iletişim konularına 
oranla çok daha az. Başlığımız ile 
aynı adı taşıyan eğitimimizi, sosyal 
medya hesaplarımdan takip edebilir, 
konu ile ilgili merak ettiğiniz soruları 
sorabilirsiniz.

Ayrıca; daha fazla bilgi almak isterseniz 
başvurabileceğiniz kaynakları da 
paylaşmak isterim:
◉ Örgütlerde İnformal İletişim Süreci: 
Kavramsal Bir Çerçeve - Meral Bektaş, 
Ramazan Erdem

◉ Yönetimde İnformalite -  Ramazan 
Erdem

◉ İnformal İletişim - Fevzi Çakar

◉ Recrodigital.com

◉ Managementstudyguide.com

◉ Osmanlılarda İstihbarat Faaliyetleri 
Doktora Tezi - Mevlüde Gökçen D. 
Darıcı

◉ Kurum Kültürü ve Kurum içi iletişim - 
Prof. Dr. Nilüfer Sezer

◉ Kamu Yönetimi - Alptekin Tufan
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MUTFAĞIN EN ÇALIŞKANINI SUNAR
Mutfakta hem yemek yaparken, hem 
de temizlik sırasında en çok kullanılan 
ürünlerin başında eviye bataryaları 
geliyor. Artema’nın paslanmaz çelik 
eviye bataryası Inox Pull - Down, 
mekana modern bir görünüm 
kazandırmasının yanı sıra, mutfağın 
en çalışkanı olarak da dikkat çekiyor. 
Yemek yaparken, bulaşıkları, sebze 
ve meyveleri ya da elleri yıkarken 
kullanılan batarya, özel kaplaması 

sayesinde parmak izlerine de geçit 
vermiyor. 

Mutfağın her an temiz kalmasında büyük 
rol üstlenen Artema Inox Pull - Down, 
yüksek ve ergonomik tasarımı ve 360° 
derece dönüş özelliğiyle mutfaklardan 
konforu da eksik etmiyor. Çıkış ucu 
ve tezgahın arasındaki 21cm’lik 
mesafesiyse, düdüklü tencereleri 
ve büyük fırın tepsilerini yıkarken 

büyük kolaylık sunuyor. İnce çıkış ucu 
sayesinde suyu en derin tencerelerin dahi 
dibine ulaştırıyor. 

Mutfakta hayatı kolaylaştıran birden çok 
fonksiyonu bir arada sunan Artema Inox 
Pull - Down, dakikada en fazla 9 litre 
akışla su tasarrufu da sağlıyor. Eviye 
bataryası, Avrupa Su Etiketi’nde en 
yüksek tasarruf seviyesi olan A sınıfı su 
tüketimine sahip.
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MUTFAĞIN EN ÇALIŞKANINI SUNAR
Mutfakta hem yemek yaparken, hem 
de temizlik sırasında en çok kullanılan 
ürünlerin başında eviye bataryaları 
geliyor. Artema’nın paslanmaz çelik 
eviye bataryası Inox Pull - Down, 
mekana modern bir görünüm 
kazandırmasının yanı sıra, mutfağın 
en çalışkanı olarak da dikkat çekiyor. 
Yemek yaparken, bulaşıkları, sebze 
ve meyveleri ya da elleri yıkarken 
kullanılan batarya, özel kaplaması 

sayesinde parmak izlerine de geçit 
vermiyor. 

Mutfağın her an temiz kalmasında büyük 
rol üstlenen Artema Inox Pull - Down, 
yüksek ve ergonomik tasarımı ve 360° 
derece dönüş özelliğiyle mutfaklardan 
konforu da eksik etmiyor. Çıkış ucu 
ve tezgahın arasındaki 21cm’lik 
mesafesiyse, düdüklü tencereleri 
ve büyük fırın tepsilerini yıkarken 

büyük kolaylık sunuyor. İnce çıkış ucu 
sayesinde suyu en derin tencerelerin dahi 
dibine ulaştırıyor. 

Mutfakta hayatı kolaylaştıran birden çok 
fonksiyonu bir arada sunan Artema Inox 
Pull - Down, dakikada en fazla 9 litre 
akışla su tasarrufu da sağlıyor. Eviye 
bataryası, Avrupa Su Etiketi’nde en 
yüksek tasarruf seviyesi olan A sınıfı su 
tüketimine sahip.
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BIEN’DEN İÇLERİ ISITAN
AHŞAP GÖRÜNÜMLÜ SERAMİK KOLEKSİYONLAR

Bien, yenilikçi tasarım çizgisini, tecrübesini ve profesyonelliğini yaşam alanlarına taşıyor.

Özgün tasarım anlayışı, yenilikçiliği ve teknolojiye bakışıyla öne çıkan Bien, ahşabın doğallığını arayanlar için ahşap görünümlü 
Country ve Natura Wood koleksiyonlarını sunuyor. Üstün teknolojisi ile Bien, ahşabın en doğal halini tıpkı bir nakış gibi seramiğe 
işliyor. Böylece ahşap görünümün sıcaklığı ve büyüsü, seramikle bütünleşiyor. Country ve Natura Wood koleksiyonları sayesinde bu 
kış mekanlar daha da ısınıyor. 

20x120 cm ebatlı Country koleksiyonu, Venge ve Walnut olarak iki renk seçeneği sunuyor. 20x120 cm ebatlı Natura Wood 
koleksiyonunda ise Birch, Pine, Oak ve Eboni renk seçenekleri bulunuyor.
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BOCCHI İLE BANYOLAR RENKLENİYOR
1950’den günümüze “il bagno per tutti (herkes için banyo)” mottosuyla üretim yapan İtalyan kökenli seramik sağlık gereçleri markası 
Bocchi, renkli banyo ürünleriyle sektörde fark yaratmaya devam ediyor.

Tüketicilerin tekdüzelikten uzak dekorasyon isteği, farklılık arayışı, dünyadaki yenilikleri yakından takip etmesi, trendler ve kişiliğini 
dekorasyona yansıtma talepleri banyolardaki renk tercihini de çeşitlendiriyor.

Lüks konut stoğundaki artış, Pinterest, Instagram benzeri dijital platformların etkisiyle tüketicinin ilham kaynaklarının çeşitlenmesi, 
mimarlık ve tasarım alanlarına yönelik farkındalığın artması gibi nedenlerle tüketiciler giderek beyaz dışında farklı renklere ilgi 
gösteriyor.

24 farklı renkte üretim yapan ve 2022’de mat petrol mavisi ve parlak Burgonya bordosu’nu koleksiyonuna ekleyen Bocchi, portföyüne 
dahil edeceği renkleri belirlerken yapı sektörünün dinamiklerini, müşterilerin değişen tercih ve beklentilerini analiz ediyor. Özellikle 
dekorasyon, boya, mimarlık alanlarındaki gelişmeleri, moda ve kozmetik gibi farklı sektörlerdeki trendleri yakından takip eden Bocchi, 
renk seçiminde ayrıca doğadan, sanattan ve kültürel değerlerden de ilham alıyor.
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BOCCHI İLE BANYOLAR RENKLENİYOR
1950’den günümüze “il bagno per tutti (herkes için banyo)” mottosuyla üretim yapan İtalyan kökenli seramik sağlık gereçleri markası 
Bocchi, renkli banyo ürünleriyle sektörde fark yaratmaya devam ediyor.

Tüketicilerin tekdüzelikten uzak dekorasyon isteği, farklılık arayışı, dünyadaki yenilikleri yakından takip etmesi, trendler ve kişiliğini 
dekorasyona yansıtma talepleri banyolardaki renk tercihini de çeşitlendiriyor.

Lüks konut stoğundaki artış, Pinterest, Instagram benzeri dijital platformların etkisiyle tüketicinin ilham kaynaklarının çeşitlenmesi, 
mimarlık ve tasarım alanlarına yönelik farkındalığın artması gibi nedenlerle tüketiciler giderek beyaz dışında farklı renklere ilgi 
gösteriyor.

24 farklı renkte üretim yapan ve 2022’de mat petrol mavisi ve parlak Burgonya bordosu’nu koleksiyonuna ekleyen Bocchi, portföyüne 
dahil edeceği renkleri belirlerken yapı sektörünün dinamiklerini, müşterilerin değişen tercih ve beklentilerini analiz ediyor. Özellikle 
dekorasyon, boya, mimarlık alanlarındaki gelişmeleri, moda ve kozmetik gibi farklı sektörlerdeki trendleri yakından takip eden Bocchi, 
renk seçiminde ayrıca doğadan, sanattan ve kültürel değerlerden de ilham alıyor.
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BOSCH’UN YENİ KOMBİSİ CONDENS 1200W İLE 
KÜÇÜK ÖLÇÜDE BÜYÜK TASARRUF!

KALEKIM YENİ ÜRÜNÜ ‘TECNİCA 352’
GELİŞTİRİLMİŞ FORMÜLÜ İLE ZEMİN SİSTEMLERİNDE 

GÜVENLİ ÇÖZÜM SUNUYOR

İklimlendirme sektörünün öncü 
firmalarından Bosch Termoteknik, 2023 
yılına, 3 farklı kapasite seçeneğiyle 
kullanıcıların değişen ihtiyaçlarına 
çözüm sunan yeni yoğuşmalı kombisi 
Condens 1200W ile ‘merhaba’ dedi. 
Yüksek verimliliği, geniş modülasyon 
aralığı ve sessiz çalışmasıyla sınıfının 
iddialı cihazlarından biri olan Condens 
1200W, aynı zamanda kompakt ve şık 
tasarımıyla dikkat çekiyor.

Üstün Bosch teknolojisiyle yüksek 
tasarruflu işletim
‘Tasarruf sever, Bosch seçer’ 
sloganıyla iddiasını ortaya koyan Bosch 
Termoteknik’in yeni yoğuşmalı kombisi, 
%94 ErP verimliliği ve 1:5’e varan 
modülasyon oranıyla gerçek anlamda 
bütçe dostu olduğunu gösteriyor. Geniş 
modülasyon aralığı sayesinde çok 
düşük ısı ihtiyaçlarında bile tasarruflu 
çözüm sunuyor. Condens 1200W, 
gerekli durumlarda kendini 6,4 kW’a 
kadar kısabiliyor. Isıtılacak mekânın 
ısı kaybının düşük olması durumunda 
kombi, buna uyum sağlayarak 
kapasitesini kısıyor ve daha az yakıt 
tüketiyor. 

Her ihtiyaca uygun kapasite çözümleri
20kW, 24 kW ve 28 kW kapasite 
seçenekleriyle pazara sunulan yeni 

Kalekim’in köklü Ar-Ge tecrübesi ile 
üretilen ürün grubu Tecnica, zemin 
sistemlerine getirdiği yeniliklerle; 
yaratıcı, estetik, güvenli ve uzun ömürlü 
uygulamalar sunmaya devam ediyor. 

Kalekim’in Tecnica Ailesi’ne 
kazandırdığı yeni ürünü epoksi esaslı, 
iki bileşenli son kat koruyucu kaplama 
malzemesi Tecnica 352 ile tüketici ve 
profesyonellere geniş kullanım alanı ve 
uzun ömürlü çözüm sunuyor.

Zorlu yüzeylerde güvenli çözüm
normal-orta ağır mekanik yük ve 
kimyasala maruz yüzeylerde zorlu 
koşullara ve ağır yüklere dayanım 
kullanım amacı ile üretilen ‘Tecnica 

yoğuşmalı kombi, farklı büyüklükteki 
mekanlarda hem konfor hem de tasarruf 
sağlıyor. 20 kW’lık modeli ile 22 kW, 
24 kW ile 24 kW, 28 kW modeli ile 
30 kW sıcak kullanım suyu kapasitesi 
sunan Condens 1200W, yüksek sıcak su 
performansı sağlıyor.

Kompakt boyutlar, kolay kurulum, kolay 
kullanım 
Sınıfının kompakt boyutlara sahip 
cihazlarından biri olan Condens 1200W, 

352’; ‘yüksek kimyasal ve mekanik 
dayanım gerektiren üretim alanları’, 
‘lojistik depolama alanları’, ‘gıda ve ilaç 
üretim alanları’, ‘katlı otoparklar’, ‘genel 
üretim alanları’, ‘ticari yapılar’, ‘ofisler 
ve dış mekan aktivite alanlarında estetik, 
uzun ömürlü ve hızlı çözümler üretiyor.

ODTÜ BS 6920 standardına göre 
içme suyu depolarında kullanıma 
uygun ‘Tecnia 352’, solventsiz olması 
sebebiyle çevre ve insan sağlığına 
zarar vermiyor. Tiksotropik özellikli 
duvarda akma yapmayan formulasyonu 
ile düşey uygulamalarda kullanılabilen, 
beton ve çeliği koruma özelliğine sahip 
son kat kaplama malzemesi olarak 
tasarlanmıştır.

çok hafif ve şık bir tasarıma sahip. 
Montaj kolaylığı sağlayan askı aparatı 
ve yüksek baca atış mesafelerine sahip 
olması hem montaj esnasında hem de 
montaj yeri bulmakta kolaylık sağlıyor. 

7 tuşlu kullanıcı arayüzü ve geniş LCD 
ekranı sayesinde kullanımı da çok 
basit olan Condens 1200W yoğuşmalı 
kombi, Bosch Termoteknoloji’nin güncel 
tüm modülasyonlu ve On/Off oda 
kumandalarıyla uyum sağlıyor.

Kadife rulo yardımıyla kolayca 
uygulanabilen ürün, yüzeylerde derssiz 
yekpare bir görünüm sağlarken, kolay 
temizlenebiliyor.
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BUDERUS’TAN BÜYÜK PROJELER İÇİN ÇOK YÖNLÜ 
ÇÖZÜM: LOGANO PLUS KB372

Isıtma sistemleri sektöründe 300 yıla 
yakın uzmanlığıyla her türlü ticari bina 
için sistem çözümü sunan Buderus, 
geliştirdiği yeni nesil yer tipi kazanlar 
ile yüksek verimli ekonomik işletim 
imkanı sağlıyor. Kazanların kompakt 
yapısı, çok yüksek norm kullanma 
verimi, kolay tasarım ve işletim imkânı, 
her türlü yeni proje ve uygulama için 
olduğu kadar, yenileme projelerinde de 
tercih edilmesini sağlıyor. 

Uzun yıllar boyunca ilk günkü kalite ve 
yüksek performans
Buderus yer tipi kazan modelleri, 
farklı mekanlar için çeşitli 
kapasite aralıklarıyla geliştirilerek, 
kullanıcıların ihtiyaçlarına göre çözüm 
sunuluyor. Buderus kazanlar, tüm 
donanımlarıyla ilk gün sahip oldukları 
üstün kalite, yüksek performans 
ve verimli işletimi, uzun ömürleri 

süresince koruma esasıyla tasarlanıyor. 
Yer tipi yoğuşmalı kazan sistemlerinde, 
ilk yatırım bedelinin çok kısa sürede 
geri ödenmesi ve kazanın uzun yıllar 
boyunca sorunsuz çalışması, yüksek 
kullanıcı memnuniyetini de beraberinde 
getiriyor.

6 farklı kapasiteyle her türlü ısıtma 
ihtiyacını karşılıyor
Buderus’un yeni nesil yer tipi kazanları 
arasında yer alan Logano Plus 
KB372, 1:6 gibi geniş bir modülasyon 
aralığına sahip ön karışımlı brülör 
ve yüksek performanslı ve dayanıklı 
alüminyum-magnezyum-silisyum esaslı 
ısı eşanjörü sayesinde, ısıtma tesisatının 
gereksinimlerini optimum şekilde 
karşılıyor. Logano Plus KB372’nin 
75-300 kW’lık 6 farklı kapasite 
aralığıyla farklı mekanlar için model 
alternatifleri bulunuyor.

Kompakt boyutları, düşük ağırlığı, 
bireysel komponentler halinde 
sökülebilen kazan gövdesi ve mekân 
gereksinimlerine göre önceden bir 
araya getirilen bağlantılar, Logano 
Plus’un KB372’yi ısıtma teknolojileri 
dünyasında esnek ve çok yönlü bir 
çözüm haline getiriyor. Kompakt ve 
hafif ürün tasarımı sayesinde neredeyse 
her yere monte edilebilen kazan, 
özellikle yenileme projelerine uygunluk 
gösteriyor.

Logamatic 5000 kontrol sistemi ile 
donatılmış olan kazanda, entegre 
internet arayüzü ile izleme ve uzaktan 
programlama çok daha kolay. Ayrıca 
Logano Plus KB372, yüksek verimli 
ve üstün hidrolik yapıya sahip olması 
nedeniyle entegre gaz kaçak kontrolü 
sayesinde güvenli işletime sahip 
bulunuyor.
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BUDERUS’TAN BÜYÜK PROJELER İÇİN ÇOK YÖNLÜ 
ÇÖZÜM: LOGANO PLUS KB372

Isıtma sistemleri sektöründe 300 yıla 
yakın uzmanlığıyla her türlü ticari bina 
için sistem çözümü sunan Buderus, 
geliştirdiği yeni nesil yer tipi kazanlar 
ile yüksek verimli ekonomik işletim 
imkanı sağlıyor. Kazanların kompakt 
yapısı, çok yüksek norm kullanma 
verimi, kolay tasarım ve işletim imkânı, 
her türlü yeni proje ve uygulama için 
olduğu kadar, yenileme projelerinde de 
tercih edilmesini sağlıyor. 

Uzun yıllar boyunca ilk günkü kalite ve 
yüksek performans
Buderus yer tipi kazan modelleri, 
farklı mekanlar için çeşitli 
kapasite aralıklarıyla geliştirilerek, 
kullanıcıların ihtiyaçlarına göre çözüm 
sunuluyor. Buderus kazanlar, tüm 
donanımlarıyla ilk gün sahip oldukları 
üstün kalite, yüksek performans 
ve verimli işletimi, uzun ömürleri 

süresince koruma esasıyla tasarlanıyor. 
Yer tipi yoğuşmalı kazan sistemlerinde, 
ilk yatırım bedelinin çok kısa sürede 
geri ödenmesi ve kazanın uzun yıllar 
boyunca sorunsuz çalışması, yüksek 
kullanıcı memnuniyetini de beraberinde 
getiriyor.

6 farklı kapasiteyle her türlü ısıtma 
ihtiyacını karşılıyor
Buderus’un yeni nesil yer tipi kazanları 
arasında yer alan Logano Plus 
KB372, 1:6 gibi geniş bir modülasyon 
aralığına sahip ön karışımlı brülör 
ve yüksek performanslı ve dayanıklı 
alüminyum-magnezyum-silisyum esaslı 
ısı eşanjörü sayesinde, ısıtma tesisatının 
gereksinimlerini optimum şekilde 
karşılıyor. Logano Plus KB372’nin 
75-300 kW’lık 6 farklı kapasite 
aralığıyla farklı mekanlar için model 
alternatifleri bulunuyor.

Kompakt boyutları, düşük ağırlığı, 
bireysel komponentler halinde 
sökülebilen kazan gövdesi ve mekân 
gereksinimlerine göre önceden bir 
araya getirilen bağlantılar, Logano 
Plus’un KB372’yi ısıtma teknolojileri 
dünyasında esnek ve çok yönlü bir 
çözüm haline getiriyor. Kompakt ve 
hafif ürün tasarımı sayesinde neredeyse 
her yere monte edilebilen kazan, 
özellikle yenileme projelerine uygunluk 
gösteriyor.

Logamatic 5000 kontrol sistemi ile 
donatılmış olan kazanda, entegre 
internet arayüzü ile izleme ve uzaktan 
programlama çok daha kolay. Ayrıca 
Logano Plus KB372, yüksek verimli 
ve üstün hidrolik yapıya sahip olması 
nedeniyle entegre gaz kaçak kontrolü 
sayesinde güvenli işletime sahip 
bulunuyor.
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Banyo, evimizin en özel alanlarından biridir ve her zaman rahat, ferah ve estetik görünmesini isteriz. Son yıllarda popüler hale gelen 
renkli lavabolar, banyoya estetik bir dokunuş yapmanın yanı sıra kişisel tarzlarımızı da yansıtmaya olanak sağlıyor. Renkler ile 
birlikte banyo, sıcak ve canlı bir kimliğe kavuşurken görsel açıdan da ilgi çekici modern bir atmosfer yaratılıyor. 

Özgür renkler, yaratıcı banyolar
Banyonuzu dilediğiniz gibi renklendirecek Creavit’in renkli ve ince düşünülmüş, zarif detaylara sahip Loop lavabo serisi; beyaz, 
mat basalt, mat cappuccino, mat antrasit, mat siyah, mat beyaz, nil yeşili, cool gray, berry, neon, mint, sakura pastel tonlardaki renk 
seçenekleri ile kendi özgün tarzınızı banyoya yansıtmanıza olanak sağlarken, kare, dikdörtgen ve yuvarlak şekillerdeki farklı formlar 
ile sınırsız tasarım seçeneği sunuyor. 

Red Dot tasarım ödüllü gerçek incelik 
Red Dot tasarım ödüllü 5 mm ince Loop, modern ve minimalist banyo tasarımlarına göz alıcı bir estetik kazandırmak için tasarlandı. 
İnce ve zarif yapısı, banyonuza ferah bir görünüm katarken, aynı zamanda göz alıcı bir detay sunuyor. Kenarları tamamen 5 mm 
inceliğinde olan Loop serisi lavabolar, banyoda estetiği en ince ayrıntısına kadar düşünenler için özel olarak üretildi.

CREAVIT LOOP İLE BANYO MODERN SANAT 
GALERİSİNE DÖNÜŞÜYOR



120 

Ü
RÜ

N
LE

R 
/  

Tİ
M

DE
R 

De
rg

is
i 1

11
.S

ay
ı, 

O
ca

k-
M

ar
t 2

02
3

ÇANAKKALE SERAMIK’TEN ÖZGÜN TARZ 
ARAYANLARA: DARİA SERİSİ

Çanakkale Seramik tarafından özgün 
bir tarz arayanlar için özel olarak 
üretilen, rölyef dekorları ile öne çıkan 
Daria serisi, gerçekçi dokusuyla 
tüketicinin beğenisini kazanıyor.  

Kemik ve vizon rengiyle dikkat 
çeken Daria, yarattığı estetik 
görünüm ile stil sahibi ve özgün tarz 
arayan kullanıcılara hitap ediyor. 
Rölyef ve damask dekorların yanı 
sıra, ışıltılı malzemeli dekorları 
ile kendini diğer ürünlerden farklı 
kılıyor. Mat sırlı porselen yer 
karolarıyla hem otel, ofis, kafe ve 
restoranlara hem de evlerinize ve 
banyolara ışıltısını taşıyor.

Daria serisi, 30x90 cm boyutundaki 
rektifiyeli mat duvar karo ve 
dekorları ile 60x60 cm ebadında 
rektifiyeli, mat sırlı porselen yer 
karolarından oluşuyor.
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ÇANAKKALE SERAMIK’TEN ÖZGÜN TARZ 
ARAYANLARA: DARİA SERİSİ

Çanakkale Seramik tarafından özgün 
bir tarz arayanlar için özel olarak 
üretilen, rölyef dekorları ile öne çıkan 
Daria serisi, gerçekçi dokusuyla 
tüketicinin beğenisini kazanıyor.  

Kemik ve vizon rengiyle dikkat 
çeken Daria, yarattığı estetik 
görünüm ile stil sahibi ve özgün tarz 
arayan kullanıcılara hitap ediyor. 
Rölyef ve damask dekorların yanı 
sıra, ışıltılı malzemeli dekorları 
ile kendini diğer ürünlerden farklı 
kılıyor. Mat sırlı porselen yer 
karolarıyla hem otel, ofis, kafe ve 
restoranlara hem de evlerinize ve 
banyolara ışıltısını taşıyor.

Daria serisi, 30x90 cm boyutundaki 
rektifiyeli mat duvar karo ve 
dekorları ile 60x60 cm ebadında 
rektifiyeli, mat sırlı porselen yer 
karolarından oluşuyor.
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 DAIKIN TÜRKIYE, EKO TASARIM LOT6’YA UYGUN
%100 TAZE HAVALI VRV İÇ ÜNİTE ÜRETİYOR

Çevreye ve inovasyona verdiği 
önemle üretimlerini sürdüren Daikin, 
iklimlendirme sektörüne yön vermeye 
devam ediyor. Bu bağlamda sürekli 
olarak kendini güncelleyen, gelişmelere 
ve ihtiyaçlara göre çözümler üreten 
Daikin, Sakarya Hendek’te yer alan 
Ar-Ge merkeziyle de yeni çalışmalara 
imza atıyor. 

25 Mayıs 2021 tarihinde Türkiye’de 
yürürlüğe giren “Havalandırma 
Ünitelerinin Çevreye Duyarlı Tasarım 
Gerekliliklerine Dair Tebliğ (1253/2014/
AB) (SGM: 2021/18)” fan ve fan 
motorlarının enerji verimliliklerinde 
iyileştirmeleri zorunlu kılıyor. Sakarya 

Hendek’te yer alan fabrikasında 
Daikin marka %100 taze havalı VRV 
iç üniteleri, tebliğin gerekliliklerine 
uygun halde üretiliyor. %100 taze hava 
ile havalandırma ihtiyacı olan ofis, okul, 
hastane ve restoran gibi mekanlarda 
yaygın olarak kullanılan yeni ürün, 
600-4000 m3/h geniş hava debi 
aralığında 6 farklı model olarak 
üretiliyor.

Standart EC fan ile düşük elektrik 
güç tüketimi sağlanıyor. 5 farklı fan 
kademesi seçeneğiyle fan hızı isteğe göre 
ayarlanabilen yeni VRV iç ünite; CTH’de 
standart olarak bulunan damla tutucu, 
yoğuşma durumunda sızdırmazlığı 

engelleyerek kullanım performansını 
üst düzeyde tutuyor. Kontrol kartı 
ve genleşme vanası cihaz üzerinde 
fabrika montajlı olarak bulunuyor. 
Vana kontrolü, oda sıcaklık değerine ve 
üfleme sıcaklık değerine göre yapılıyor.

İyileştirilmiş iç hava kalitesi  
Cihazda standart olarak kullanılan 
yüksek filtreleme sunan F7 filtre sınıfına 
ait filtre, yüksek toz tutma kapasitesiyle 
dikkat çekiyor. Cihazın sağladığı 
%100 taze hava ve bu havanın yüksek 
filtrasyon sınıfı içeren F7 filtresinden 
geçmesi ile iyileştirilmiş iç hava kalitesi 
daha konforlu ve sağlıklı bir ortam 
sağlıyor.
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CUBO’DAN YAPININ HER ALANINDA DAYANIKLI VE 
UZUN ÖMÜRLÜ ÇÖZÜMLER

VILLEROY&BOCH’TAN
DİNGİN VE HUZURLU 

MEKANLAR

Yapının her alanına yönelik geniş ürün 
yelpazesi ile hitap eden Türkiye’nin yerli 
üreticisi Cubo, yapı sistemleri ile sektöre 
kusursuz çözümler sunuyor. Dört ana 
başlıktan oluşan ürün grupları içinde 
yer alan CuboBuild ürün grubundaki 
CuboFix CDD-S700 Silikonlu Flex 
Derz Dolgu ve CuboFix CTA-310 Ultra 
Seramik Yapıştırma Harcı da kullanım 
alanı geniş ürünlerden.

Suya ve dona karşı dayanıklı 
CuboFix CDD-S700 Silikonlu Flex Derz 
Dolgu, çimento esaslı, tek bileşenli, 
silikon ve polimer katkılı, yüksek 
performansa sahip bir ürün.
Kolay işlenebilen ve pürüzsüz yüzeyler 
elde edebileceğiniz derz dolgusu, iç 
ve dış mekânlarda, kuru, orta ıslak, 

Villeroy&Boch’un mermer dokularından esinlenen 
porselen karo serisi Timbre, dingin ve huzurlu 
mekanlar yaratıyor. Serpegiante Elegant mermerinin 
beji çölün sakinliğini yansıtırken, Breccia Oniciata’nın 
grisi dağların ferahlığını hissettiriyor. Koyu gri 
renkli Arabescato ise dağın zirvesine ulaşmanın 
coşkusunu çağrıştırıyor. Timbre’nin zikzaklı Chevron 
ve örgü mozaikleri, mermer görünümlü parlak 
yüzeylerin zarafetini güçlendirirken, farklı döşeme 
alternatiflerine de kapı aralıyor.

ıslak zeminlerde, havuzlar, yatay ve 
düşey yüzeylerde, seramik, fayans 
ve benzeri yapı malzemelerinin 
3-10 mm kalınlıklardaki derzlerin 
doldurulmasında kullanılıyor.

Suya ve dona dayanıklı, sıcaklık 
değişikliklerinden etkilenmeyen 
CDD-S700 Silikonlu Flex Derz Dolgu, 
esnek ve sağlam bir yapışma sağlayarak 
dayanıklılığını uzun süre koruyor. Ürün, 
uygulandığı yüzeydeki malzemeye 
uygun renklerde üretilebildiği için 
mekanınızın dekoratif görünümünü 
koruyor.

Sağlam zeminlerin adresi
Çimento esaslı, tek bileşenli, mukavemet 
ve yapışma özelliği çok yüksek bir 

seramik yapıştırma harcı olan CuboFix 
CTA-310 Ultra Seramik Yapıştırma 
Harcı, fayans, seramik, granit, 
mermer, mozaik, dekoratif tuğla ve 
kayma özelliği azaltılmış fayansların 
yapıştırılmasında iddialı bir çözüm 
ortağı.

Tüm bu kaplama malzemelerinin yatay 
ve dikey olarak ıslak hacimlerde, beton, 
sıva ve şap yüzeylerde yapıştırma 
amaçlı kullanıma imkan tanıyan 
ürün, kolay işçiliği sayesinde sektöre 
pratik çözümler sunarak rakiplerinden 
sıyrılıyor. CuboFix CTA–310 Ultra 
Seramik Yapıştırma Harcı, güçlü 
yapışma mukavemeti ve uzun ömürlü 
dayanım özellikleri ile hem iç hem de 
dış mekanlarda kullanılabiliyor.
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UZUN ÖMÜRLÜ ÇÖZÜMLER

VILLEROY&BOCH’TAN
DİNGİN VE HUZURLU 

MEKANLAR

Yapının her alanına yönelik geniş ürün 
yelpazesi ile hitap eden Türkiye’nin yerli 
üreticisi Cubo, yapı sistemleri ile sektöre 
kusursuz çözümler sunuyor. Dört ana 
başlıktan oluşan ürün grupları içinde 
yer alan CuboBuild ürün grubundaki 
CuboFix CDD-S700 Silikonlu Flex 
Derz Dolgu ve CuboFix CTA-310 Ultra 
Seramik Yapıştırma Harcı da kullanım 
alanı geniş ürünlerden.

Suya ve dona karşı dayanıklı 
CuboFix CDD-S700 Silikonlu Flex Derz 
Dolgu, çimento esaslı, tek bileşenli, 
silikon ve polimer katkılı, yüksek 
performansa sahip bir ürün.
Kolay işlenebilen ve pürüzsüz yüzeyler 
elde edebileceğiniz derz dolgusu, iç 
ve dış mekânlarda, kuru, orta ıslak, 

Villeroy&Boch’un mermer dokularından esinlenen 
porselen karo serisi Timbre, dingin ve huzurlu 
mekanlar yaratıyor. Serpegiante Elegant mermerinin 
beji çölün sakinliğini yansıtırken, Breccia Oniciata’nın 
grisi dağların ferahlığını hissettiriyor. Koyu gri 
renkli Arabescato ise dağın zirvesine ulaşmanın 
coşkusunu çağrıştırıyor. Timbre’nin zikzaklı Chevron 
ve örgü mozaikleri, mermer görünümlü parlak 
yüzeylerin zarafetini güçlendirirken, farklı döşeme 
alternatiflerine de kapı aralıyor.

ıslak zeminlerde, havuzlar, yatay ve 
düşey yüzeylerde, seramik, fayans 
ve benzeri yapı malzemelerinin 
3-10 mm kalınlıklardaki derzlerin 
doldurulmasında kullanılıyor.

Suya ve dona dayanıklı, sıcaklık 
değişikliklerinden etkilenmeyen 
CDD-S700 Silikonlu Flex Derz Dolgu, 
esnek ve sağlam bir yapışma sağlayarak 
dayanıklılığını uzun süre koruyor. Ürün, 
uygulandığı yüzeydeki malzemeye 
uygun renklerde üretilebildiği için 
mekanınızın dekoratif görünümünü 
koruyor.

Sağlam zeminlerin adresi
Çimento esaslı, tek bileşenli, mukavemet 
ve yapışma özelliği çok yüksek bir 

seramik yapıştırma harcı olan CuboFix 
CTA-310 Ultra Seramik Yapıştırma 
Harcı, fayans, seramik, granit, 
mermer, mozaik, dekoratif tuğla ve 
kayma özelliği azaltılmış fayansların 
yapıştırılmasında iddialı bir çözüm 
ortağı.

Tüm bu kaplama malzemelerinin yatay 
ve dikey olarak ıslak hacimlerde, beton, 
sıva ve şap yüzeylerde yapıştırma 
amaçlı kullanıma imkan tanıyan 
ürün, kolay işçiliği sayesinde sektöre 
pratik çözümler sunarak rakiplerinden 
sıyrılıyor. CuboFix CTA–310 Ultra 
Seramik Yapıştırma Harcı, güçlü 
yapışma mukavemeti ve uzun ömürlü 
dayanım özellikleri ile hem iç hem de 
dış mekanlarda kullanılabiliyor.
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E.C.A. TIERA SERİSİ İLE
ESTETİK VE DAYANIKLILIK BİR ARADA

Kullanıcı alışkanlıklarına uygun ürün 
ve renk çeşitliliğiyle sürekli yeniliklere 
imza atan E.C.A., günümüz şartlarına 
ve teknolojilerine en uygun şekilde 
hazırladığı Tiera Serisi ile banyolarda 
farklı bir atmosfer yaratıyor. Kaliteli 
yapısı ve estetik duruşu ile kullanıcılarına 
mükemmel deneyim sunan E.C.A. Tiera 
serisi banyoları modern bir görünüme 
kavuştururken, ergonomik yapısıyla da 
öne çıkıyor. Lavabo bataryası, banyo 
bataryası, ankastre serisi ve kolonlu 
duş sisteminden oluşan seri, su ve 
enerji tasarrufu sunan yapısıyla da 
kullanıcıların hayatını kolaylaştırıyor.

Yaşam alanlarına dokunan ürünleriyle 
kullanıcıların hayatını kolaylaştıran 
E.C.A., armatür serisi Tiera’da yalın 
tasarım ve ergonomiyi bir araya 
getiriyor. Parlak ve mat yapıda 
ürünlerin bulunduğu seri beyaz, 
kırmızı, bej ve siyah gibi renk 
çeşitleriyle de mekanlara zarafet 
katıyor. Kullanıcılara tarzlarını 
banyolarında yansıtma imkanı tanıyan 
seri; ev, iş yeri gibi kişisel alanların 
yanı sıra restoran, okul, hastane, fabrika 
gibi kalabalık alanlarda da hijyeni üst 
seviyede tutarak birbirinden farklı 
kullanım alanlarına rahatlıkla uyum 

sağlıyor. Lavabo bataryası, banyo 
bataryası ve kolonlu duş sisteminden 
oluşan seri kaliteli tasarımları 
dayanıklılık ile bütünleştiriyor. 
Kireç kırıcılı perlatörüyle uzun yıllar 
sorunsuz kullanımı mümkün kılan 
bataryalar 3 bar basınçta dakikada 
6,9 litre akış imkanı sunuyor.

Banyo bataryaları kilitlemeli yön 
değiştiricisi ile kullanıcı rahatlığını üst 
düzeye çıkarırken, tüm aplike banyo 
ve duş bataryaları ile kullanılabilen 
kolonlu duş sistemi de estetik yapısıyla 
öne çıkıyor.
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5 FARKLI KAPASİTE SEÇENEĞİYLE MERKEZİ ISITMADA 
TASARRUF: E.C.A. FELIS KAZAN

Çevre dostu çözümleriyle ısıtma ve 
iklimlendirme sektörüne öncülük eden 
E.C.A.’nın merkezi ısıtma sistemleri için 
ürettiği Felis kazanlar, düşük atıkgaz 
emisyon değeri ile çevreci ve Avrupa 
normlarını sağlayan yüksek verimli 
yoğuşmalı kazan sınıfında yer alıyor. 
50 – 150 kW aralığında 5 farklı 
kapasiteye sahip Felis kazanlar, 125 ve 
150 kW kapasitelerinde sadece 51 dB ses
seviyesinde, 50, 65 ve 100 kW 
kapasitelerinde ise 53 dB ses seviyesinde 
çalışıyor. 16 kazana kadar kaskad 
yapabilme imkanı ile de yüksek kapasite 
ihtiyacına cevap veriyor. 

Dikkat çeken tasarım, tasarruflu ürün
35 yılı aşkın süredir dünyanın geleceğini 
düşünen ürünleriyle sürdürülebilirliğe 
katkı sağlayan ve sunduğu ileri teknoloji 
ürünlerle kullanıcıların vazgeçilmezi 
olan E.C.A., NOx sınıfı 6 olan Felis 
kazanlar ile en düşük NOx salınımı 
gerçekleştirerek çevre duyarlılığına katkı 
sağlıyor. Sağladığı yüksek güce oranla 
küçük boyutu, hafifliği ve tasarımı ile 
öne çıkan Felis, gerek montaj gerek 
de sevkiyat aşamasında kullanıcılara 
kolaylık sunuyor. Maksimum su basıncı 

değeri 6 bar (100, 125, 150 kW)
 olan ürün, yüksek binalarda sistemi 
ikiye bölerek ara kata eşanjör dairesi 
kullanma ihtiyacını da ortadan 
kaldırıyor. 

Düşük baca maliyeti ile tasarruf sağlıyor
Dış havaya duyarlı yeni nesil kontrol 
paneli ile optimum verimde çalışan Felis 
kazanlar Türkçe menülü geçiş LCD 
ekranlı kontrol paneli ile de saatlik, 
günlük, aylık programlama yapabilme, 
hata parametrelerini görebilme ve 
farklı sıcaklık değerlerini kontrol 
edebilme imkanı sunuyor. Kullanımı 
kolay menü yapısıyla cihaz üzerinde 
tam kontrol imkanı sağlayan ürün, 
Türkçe dışında diğer dil seçeneklerini 
de kullanıcılara sunuyor. Entegre baca 
klapesi sayesinde daha küçük baca 
çapı ve düşük baca maliyeti ile tasarruf 
sağlayan Felis; klapenin kapanması ile 
kaskad çalışmayan cihazda, emisyonun 
ana bacadan oda içerisine yayılmasını 
da engelliyor. Cihaz içerisinde standart 
olan baca klapesi ile modülasyonu 
düzenlenirken, baca klapesi sayesinde 
daha verimli bir yanma için elverişli 
ortam oluşturuluyor. 

Dayanıklılık ve yüksek verim
Paslanmaz çelik eşanjörü sayesinde daha 
dayanıklı bir yapı sunan Felis kazanlar, 
birbiriyle uyumlu bileşenleri sayesinde 
80/60 °C ya da 50/30 °C çalışma 
şartlarında yüksek verim sağlıyor. 
%19’a varan modülasyon oranına sahip 
ürün bu sayede ihtiyacın yoğunluğuna 
göre gaz valfini %19 oranına kadar 
kısarak ihtiyacın üzerinde ısınmanın 
önüne geçiyor. Enerji tasarrufunu en 
üst seviyeye çıkaran geniş modülasyon 
aralığı ürünün ömrü uzarken mevsim 
geçişlerinde de en yüksek verimde 
çalışma olanağı sunuyor. E.C.A. 
ürün yapısında sunduğu Alev Sönme 
Emniyeti, Kalorifer Devresi Suyu Aşırı 
Isınma Emniyeti (85 °C), Baca Gazı 
Aşırı Isınma Emniyeti (95 °C), Aşırı 
Sıcaklık Emniyeti (105 °C), Yüksek 
Su Basınç Emniyeti (100, 125, 150 
kW 6 bar), Düşük Su Basınç Emniyeti 
(0,8 bar), Düşük Voltaj Emniyeti ( 170 
VAC), Donma Emniyeti, Otomatik Hava 
Purjörü ve Yıllık Bakım Hatırlatma 
Sistemi ile de hem kullanıcının hem de 
cihazın tam emniyetini sağlıyor. Felis 
kazanlar ayrıca kullanıcılarına 3 yıl süre 
ile de servis garantisi sağlıyor.
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5 FARKLI KAPASİTE SEÇENEĞİYLE MERKEZİ ISITMADA 
TASARRUF: E.C.A. FELIS KAZAN

Çevre dostu çözümleriyle ısıtma ve 
iklimlendirme sektörüne öncülük eden 
E.C.A.’nın merkezi ısıtma sistemleri için 
ürettiği Felis kazanlar, düşük atıkgaz 
emisyon değeri ile çevreci ve Avrupa 
normlarını sağlayan yüksek verimli 
yoğuşmalı kazan sınıfında yer alıyor. 
50 – 150 kW aralığında 5 farklı 
kapasiteye sahip Felis kazanlar, 125 ve 
150 kW kapasitelerinde sadece 51 dB ses
seviyesinde, 50, 65 ve 100 kW 
kapasitelerinde ise 53 dB ses seviyesinde 
çalışıyor. 16 kazana kadar kaskad 
yapabilme imkanı ile de yüksek kapasite 
ihtiyacına cevap veriyor. 

Dikkat çeken tasarım, tasarruflu ürün
35 yılı aşkın süredir dünyanın geleceğini 
düşünen ürünleriyle sürdürülebilirliğe 
katkı sağlayan ve sunduğu ileri teknoloji 
ürünlerle kullanıcıların vazgeçilmezi 
olan E.C.A., NOx sınıfı 6 olan Felis 
kazanlar ile en düşük NOx salınımı 
gerçekleştirerek çevre duyarlılığına katkı 
sağlıyor. Sağladığı yüksek güce oranla 
küçük boyutu, hafifliği ve tasarımı ile 
öne çıkan Felis, gerek montaj gerek 
de sevkiyat aşamasında kullanıcılara 
kolaylık sunuyor. Maksimum su basıncı 

değeri 6 bar (100, 125, 150 kW)
 olan ürün, yüksek binalarda sistemi 
ikiye bölerek ara kata eşanjör dairesi 
kullanma ihtiyacını da ortadan 
kaldırıyor. 

Düşük baca maliyeti ile tasarruf sağlıyor
Dış havaya duyarlı yeni nesil kontrol 
paneli ile optimum verimde çalışan Felis 
kazanlar Türkçe menülü geçiş LCD 
ekranlı kontrol paneli ile de saatlik, 
günlük, aylık programlama yapabilme, 
hata parametrelerini görebilme ve 
farklı sıcaklık değerlerini kontrol 
edebilme imkanı sunuyor. Kullanımı 
kolay menü yapısıyla cihaz üzerinde 
tam kontrol imkanı sağlayan ürün, 
Türkçe dışında diğer dil seçeneklerini 
de kullanıcılara sunuyor. Entegre baca 
klapesi sayesinde daha küçük baca 
çapı ve düşük baca maliyeti ile tasarruf 
sağlayan Felis; klapenin kapanması ile 
kaskad çalışmayan cihazda, emisyonun 
ana bacadan oda içerisine yayılmasını 
da engelliyor. Cihaz içerisinde standart 
olan baca klapesi ile modülasyonu 
düzenlenirken, baca klapesi sayesinde 
daha verimli bir yanma için elverişli 
ortam oluşturuluyor. 

Dayanıklılık ve yüksek verim
Paslanmaz çelik eşanjörü sayesinde daha 
dayanıklı bir yapı sunan Felis kazanlar, 
birbiriyle uyumlu bileşenleri sayesinde 
80/60 °C ya da 50/30 °C çalışma 
şartlarında yüksek verim sağlıyor. 
%19’a varan modülasyon oranına sahip 
ürün bu sayede ihtiyacın yoğunluğuna 
göre gaz valfini %19 oranına kadar 
kısarak ihtiyacın üzerinde ısınmanın 
önüne geçiyor. Enerji tasarrufunu en 
üst seviyeye çıkaran geniş modülasyon 
aralığı ürünün ömrü uzarken mevsim 
geçişlerinde de en yüksek verimde 
çalışma olanağı sunuyor. E.C.A. 
ürün yapısında sunduğu Alev Sönme 
Emniyeti, Kalorifer Devresi Suyu Aşırı 
Isınma Emniyeti (85 °C), Baca Gazı 
Aşırı Isınma Emniyeti (95 °C), Aşırı 
Sıcaklık Emniyeti (105 °C), Yüksek 
Su Basınç Emniyeti (100, 125, 150 
kW 6 bar), Düşük Su Basınç Emniyeti 
(0,8 bar), Düşük Voltaj Emniyeti ( 170 
VAC), Donma Emniyeti, Otomatik Hava 
Purjörü ve Yıllık Bakım Hatırlatma 
Sistemi ile de hem kullanıcının hem de 
cihazın tam emniyetini sağlıyor. Felis 
kazanlar ayrıca kullanıcılarına 3 yıl süre 
ile de servis garantisi sağlıyor.
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GEBERIT’İN TAWA VE SUPERO KÜVET MODELLERİ İLE 
BANYONUZU YENİLENME ALANINA DÖNÜŞTÜRÜN

Kışın soğuk ve güneşsiz günlerinin 
yavaş yavaş yerini baharın ılık 
atmosferine bırakması, insan biyoritmi 
üzerinde olumsuz etkiler yaratabiliyor. 
Bahar mevsimiyle birlikte havadaki 
elektrik yükünde yaşanan artış ise kişide 
yorgunluk belirtilerine ve hatta ruhsal 
sıkıntılara yol açıyor. Yorgunlukla 
birlikte yaşanan konsantrasyon 
bozukluğu, keyifsizlik ve uyku 
bozuklukları da kendisini göstererek 
yaşam kalitesini ciddi ölçüde azaltıyor. 
Bu dönemde daha çok sosyalleşmek ve 
kasları gevşetici egzersizlerin yanı sıra 
vücudu rahatlatacak bir küvet banyosu 
baharın yorgunluğunu uzaklaştırmada 
faydalı oluyor. Yüksek standartlardaki 
ürün gamıyla kullanıcı deneyimine önem 
veren Geberit, rahatlamanın en keyifli 
halini Tawa ve Supero model küvet 
modelleriyle mümkün kılıyor. 

Tawa ve Supero ile rahatlatıcı bir banyo 
deneyimine hazır olun
Geberit’in Tawa ve Supero modelleri, 
banyo ihtiyacını keyifli anlara 
dönüştürüyor. Banyolarda ince 
zarafetiyle dikkat çeken Tawa akrilik 
küvet, SlimRim tasarımıyla organik 
ve geometrik şekillerin kombinasyonu 

sayesinde minimalist ve rahat bir 
görünüm sağlıyor. Zarif ve ince 
tasarımıyla öne çıkan Tawa’nın akrilik 
malzemeden üretilen yapısı ise döküm 
küvetlere kıyasla daha çabuk sıcaklık 
ve rahatlama hissini yaşatıyor. Ayrıca, 
ergonomik şekilli sırt kısmı da uzanma 
rahatlığını mümkün kılıyor. Rahatlatıcı 

bir banyo deneyimi için geliştirilen 
Supero gömme küvet ise net hatlarıyla 
modern ve sade banyolara uyum 
sağlıyor. Dar kenarlarda geometrik 
formu belirginleştiren kıvrılma detayıyla 
öne çıkan Supero’nun gider ve taşması, 
isteğe bağlı olarak uzun kenarda ya da 
dar kenarda orta kısma ayarlanabiliyor.

Tawa

Supero
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GF HAKAN PLASTIK
AQUASYSTEM PP-RCT BORU SİSTEMİ

GF Hakan Plastik‘in Ar-Ge merkezinde 
geliştirilen ve tüm dünyaya GF markası 
ile sunulan Aquasystem PP-RCT Temiz 
Su Boru Sistemi, bina içi tesisatlarda 
içme suyu sistemlerinin yanı sıra 
merkezi ısıtma sistemleri, sıcak-soğuk 
su sistemleri, klima sistemleri ve güneş 
kolektörleri gibi farklı kullanım alanları 
için yenilikçi bir sistem. 

PP-RCT: Yeni nesil ham madde
ß-nucleation prosesi uygulanarak 
geliştirilen PP-RCT, zorlu koşullara 
karşı uzun ömürlü olması, daha az 
plastik malzeme kullanımıyla karbon 
ayak izini azaltması ve %100 geri 
dönüştürülebilmesi gibi özellikleri ile 
geleceğin tesisat malzemesi olarak 
tanımlanıyor. 

Üstün teknik özellikler
• Yüksek basınç ve sıcaklıklara dayanım 
özelliği ile aynı et kalınlığındaki 
PP-R borulara göre (SDR7,4 borular 
ile karşılaştırıldığında) 60°C’de %25, 
70°C’de %60, 80°C de ise %78 daha 
yüksek çalışma basıncı imkanı sağlıyor.

• Daha geniş iç çap ile daha yüksek akış 
performansı yakalıyor.

• Yüksek korozyon direnci ve mekanik 
dayanımı ile daha zorlu koşullarda daha 
uzun ömürlü kullanım sunuyor.

• İnce cidarlı yapısı ile toplam mekanik 
tesisat ağırlığının daha hafif olmasına 
katkıda bulunuyor.

• Daha az plastik kullanılarak üretilen 
borular, ince yapısı ile toplam mekanik 
tesisat ağırlığının %36’ya kadar daha az 
hesaplanmasında etkili oluyor.

• Bina ömrü ile birlikte performans 
göstermesi ve sürekli değişim 
gerektirmemesi ile üretim, ham madde 
ve enerji verimliliği sağlıyor.

Geniş ürün grubu
PP-RCT ile üretilen standart (düz) ve 
cam elyaf katmanlı (fazer) borular, d20-
160 mm aralığında ve SDR7.4 ve SDR9 
basınç sınıflarında geniş bir ürün gamı 
ile bulunuyor. Kullanım alanına göre 

6 farklı tipte üretilebilen PP-RCT 
Boru Sistemi, d160 mm çapında ek 
parçalar ve d200 mm çapında düz 
boru olanağı da sunuyor. 

• d160 mm çapında, soket füzyon 
kaynak tekniği ile tüm basınç 
sınıflarındaki borular ile sorunsuz 
kaynaklanabilme yeteneğine sahip 
5 farklı ek parça bulunuyor. Basınç 
sınıfı PN25 olan bu ek parçalar 
Dirsek (45o ve 90o), Te, Manşon ve 
160-110 mm Redüksiyon.

• Tüm Ar-Ge ve Kalite Kontrol 
testlerinden başarı ile geçen d200 
mm çapında SDR11 (PN10), SDR7,4 
(PN16) ve SDR6 (PN20) basınç 
sınıflarına ait standart düz borular, 
mevcut ürün gamını d20-d200 mm 
olarak genişletiyor.

• GF Hakan Plastik BIM 
Kütüphanesinde bulunan sistem, 
proje tasarım aşamasında bileşenlerin 
doğru kullanımı açısından avantaj 
sunuyor.
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GF HAKAN PLASTIK
AQUASYSTEM PP-RCT BORU SİSTEMİ

GF Hakan Plastik‘in Ar-Ge merkezinde 
geliştirilen ve tüm dünyaya GF markası 
ile sunulan Aquasystem PP-RCT Temiz 
Su Boru Sistemi, bina içi tesisatlarda 
içme suyu sistemlerinin yanı sıra 
merkezi ısıtma sistemleri, sıcak-soğuk 
su sistemleri, klima sistemleri ve güneş 
kolektörleri gibi farklı kullanım alanları 
için yenilikçi bir sistem. 

PP-RCT: Yeni nesil ham madde
ß-nucleation prosesi uygulanarak 
geliştirilen PP-RCT, zorlu koşullara 
karşı uzun ömürlü olması, daha az 
plastik malzeme kullanımıyla karbon 
ayak izini azaltması ve %100 geri 
dönüştürülebilmesi gibi özellikleri ile 
geleceğin tesisat malzemesi olarak 
tanımlanıyor. 

Üstün teknik özellikler
• Yüksek basınç ve sıcaklıklara dayanım 
özelliği ile aynı et kalınlığındaki 
PP-R borulara göre (SDR7,4 borular 
ile karşılaştırıldığında) 60°C’de %25, 
70°C’de %60, 80°C de ise %78 daha 
yüksek çalışma basıncı imkanı sağlıyor.

• Daha geniş iç çap ile daha yüksek akış 
performansı yakalıyor.

• Yüksek korozyon direnci ve mekanik 
dayanımı ile daha zorlu koşullarda daha 
uzun ömürlü kullanım sunuyor.

• İnce cidarlı yapısı ile toplam mekanik 
tesisat ağırlığının daha hafif olmasına 
katkıda bulunuyor.

• Daha az plastik kullanılarak üretilen 
borular, ince yapısı ile toplam mekanik 
tesisat ağırlığının %36’ya kadar daha az 
hesaplanmasında etkili oluyor.

• Bina ömrü ile birlikte performans 
göstermesi ve sürekli değişim 
gerektirmemesi ile üretim, ham madde 
ve enerji verimliliği sağlıyor.

Geniş ürün grubu
PP-RCT ile üretilen standart (düz) ve 
cam elyaf katmanlı (fazer) borular, d20-
160 mm aralığında ve SDR7.4 ve SDR9 
basınç sınıflarında geniş bir ürün gamı 
ile bulunuyor. Kullanım alanına göre 

6 farklı tipte üretilebilen PP-RCT 
Boru Sistemi, d160 mm çapında ek 
parçalar ve d200 mm çapında düz 
boru olanağı da sunuyor. 

• d160 mm çapında, soket füzyon 
kaynak tekniği ile tüm basınç 
sınıflarındaki borular ile sorunsuz 
kaynaklanabilme yeteneğine sahip 
5 farklı ek parça bulunuyor. Basınç 
sınıfı PN25 olan bu ek parçalar 
Dirsek (45o ve 90o), Te, Manşon ve 
160-110 mm Redüksiyon.

• Tüm Ar-Ge ve Kalite Kontrol 
testlerinden başarı ile geçen d200 
mm çapında SDR11 (PN10), SDR7,4 
(PN16) ve SDR6 (PN20) basınç 
sınıflarına ait standart düz borular, 
mevcut ürün gamını d20-d200 mm 
olarak genişletiyor.

• GF Hakan Plastik BIM 
Kütüphanesinde bulunan sistem, 
proje tasarım aşamasında bileşenlerin 
doğru kullanımı açısından avantaj 
sunuyor.
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GROHE SPA İLE SUYUN 
İYİLEŞTİRİCİ GÜCÜNÜ DENEYİMLEYİN

Hiçbir şey yaşam iksiri olan suyla 
karşılaştırılamaz. Su, canlandırıcı, 
temizleyici, iyileştiricidir. İster 
sakinleştirici sesi, ister tenimize 
verdiği his olsun; suyla, beden, 
zihin ve ruhumuz için huzur bulmak 
adına dış dünyanın karmaşasından 
uzaklaşabiliriz. Banyo, suyun vücut 
ve zihin üzerindeki olumlu etkilerinin 
tam anlamıyla yaşanacağı kişisel bir 
inziva alanı olarak hizmet eder. Burası, 
çok kıymetli benanlarımızın yaşandığı, 
gizli gücümüzü ve yeni bir enerjiyi 
bulduğumuz hoşgörülü mutluluğun 
yeridir. Banyonun rönesansı kavramı ve 
bir yenilenme alanı olarak artan önemi, 
banyo planlamasına ilişkin beklentileri 
de beraberinde getirdi: Banyo, yalnızca 
kullanıcıların ihtiyaçlarını karşılamakla 
kalmayan, aynı zamanda kişiliklerini de 
yansıtan bütünsel bir deneyim alanına, 
bir ev Spa’sına dönüşüyor.

Evde kişiselleştirilmiş spa deneyimi
Suyun yaşam enerjisinin kaynağı 
olduğu inancından hareketle, banyo 
çözümleri ve mutfak armatürleri 
alanında lider bir dünya markası olan 
Grohe, Grohe Spa koleksiyonunu 
yeniden tasarladı. Spa ifadesi, Latince 
‘Sudan Gelen Sağlık’ anlamına gelen 
‘Salus Per Aquam’ın ilk harflerini temsil 
etmektedir. Grohe Spa’nın da dayandıği 
kurucu konsept budur. Grohe Spa, 
kullanıcının rahatlatıcı su ritüellerini 
deneyimlemesine olanak tanıyan, 
benzersiz lüks yaşam alanları yaratmak 
için özel ürünler sunuyor.

Pek çok tamamlayıcı unsuru da 
beraberinde sunuyor
Grohe Spa, özenle tasarlanmış armatür 
koleksiyonları, kişiselleştirilebilen 
tavan duşları ile birçok farklı çeşitte 
sunulan seramikler ve tamamlayıcı 
aksesuarları da beraberinde sunuyor. 
İlerici tasarımlar, lüks bir evde spa 
deneyimi yaratmak için özenle seçilmiş 
renkler, malzemeler ve kaplamalarla 
bütünleşiyor.

Çok çeşitli kişiselleştirme seçenekleriyle 
Grohe Spa, banyoda yeni bir kişisel 
ifade düzeyi sağlıyor. Özellikle 
Grohe Atrio ve Allure Brilliant Özel 
Koleksiyonları, kullanıcılara, benzersiz 
banyolar tasarlamaları için farklı renk, 
malzeme, kaplama ve kulp seçenekleri 
sunuyor. 

Caesarstone ile birlikte üst düzey 
mühendislik 
Grohe, son tüketicilerin banyolarında 
yüksek kaliteli kaplamaya sahip otantik 
mermer tarzının keyfini çıkarmasını 
sağlamak için, zamansız ve dayanıklı 
kuvars tasarımlarında ve musluk 
kulplarında, banyo tezgah yüzeylerinde 
bir dünya lideri olan Caesarstone ile 
ortaklık kuruyor. Caesarstone, dünyanın 
dört bir yanındaki en seçkin konut ve 
ticari binalarda kullanılan, üst düzey 
mühendislikle tasarlanıp üretilen 
yüzeyler konusunda önemli ve uzun 
soluklu bir üne sahiptir. Caesarstone 
yüzeyler, Grohe Spa Özel Koleksiyonları 
ile de kombine edilebiliyor. 

Grohe Spa ile su tutkusunun bambaşka 
bir boyuta taşınacağını ifade eden Lixil 
Emena Küresel Tasarım Lideri Patrick 
Speck, “Grohe Spa ürünleri, üstün kalite, 
en son teknoloji, rakipsiz hassasiyet ve 
ilerici tasarımın kesiştiği noktada yer 
alıyor. Özel tasarımlar ve banyo için 
nihai su deneyimi yaratmak için 3D 
metal baskı gibi sektör lideri üretim 
tekniklerini kullanarak, neyin mümkün 
olduğunu yeniden tanımlama ruhuyla 
faaliyet gösteriyoruz” şeklinde konuştu. 
Grohe Spa Aqua Rainshower Tavan 
Duşu Modülleri sayesinde, duş deneyimi 
de kullanıcının kişisel tercihlerine göre 
özelleştirilebiliyor. Grohe Allure lavabo 
bataryasındaki dokunmatik geri bildirim 
gibi gelişmiş özellikler, Grohe’nin su 
tutkusunu daha da somut hale getiriyor. 
Son olarak, Grohe Perfect Match ilkesi, 
benzersiz olduğu kadar konseptten 
gerçeğe dönüştürülmesi kolay bir banyo 
deneyimi için çeşitli ürünlerin biçim 
ve işlev açısından eşleşmesini sağlıyor. 
Grohe Spa, Milano Tasarım Haftası’nda 
ilk kez tanıtılacak. Brera bölgesinde yer 
alan Grohe Spa, dünyanın en prestijli 
sanat müzelerinden biri olan Pinacoteca 
di Brera’nın çarpıcı mimarisini 
yansıtacak bir su yüzeyi enstalasyonu 
aracılığıyla, suya olan gerçek tutkuyu 
ve genel olarak Grohe Spa Suyla Gelen 
Sağlık konseptini katılımcılara sunacak. 
Sergide, Grohe Spa’ya, 3D metal baskılı 
ürünler, talebe özel tasarlanmış Atrio ve 
Allure Brilliant Özel Koleksiyonlar, trend 
lideri Grohe Colours ve markanın duş 
çözümleri eşlik edecek.
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YENİ ÜRÜNLERLE GÜÇLENDİRDİ
En beğenilen mermer dokular, 
ihtişamlı ve parlak yüzeyler, 
Kalebodur’un Royal Marbles 
Koleksiyonu ile yeniden hayat buluyor. 

Kalebodur, en seçkin mermerlerin 
parlaklığını porselen karo dayanıklılığı 
ile sunduğu Royal Marbles 
koleksiyonu’nu yeni ürünleriyle 
güçlendirdi. Yeni seriler; Panda 
Marble, Starry Night, Calacatta Dolce 

Gold, Calacatta Dolce güçlü renkleri ve 
grafik zenginliği ile fark yaratırken, 
60x120 cm ebatlarıyla yaşam 
alanlarında devamlılık hissini 
pekiştiriyor.

Dekorasyona yeni bir boyut kazandıran 
Monobody porselen serisi her türlü 
mobilya ile uyum sağlayarak, ideal 
yüzey özellikleri gösteriyor. Yüzey 
derinliği, güçlü renkler ve grafik 

zenginliği ile tasarımda fark yaratan 
koleksiyon, dayanıklılık ve su emme 
özellikleri ile öne çıkıyor.

Kalebodur kalitesinden taviz 
vermeden üretilen Monobody porselen 
teknolojisine sahip Royal Marbles 
Koleksiyonu porselen karo teknik 
özelliklerini tamamıyla karşılarken, 
fiyat açısından rekabetçi bir ürün olma 
özelliği gösteriyor.
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3 KALEBODUR, ROYAL MARBLES KOLEKSİYONU’NU 

YENİ ÜRÜNLERLE GÜÇLENDİRDİ
En beğenilen mermer dokular, 
ihtişamlı ve parlak yüzeyler, 
Kalebodur’un Royal Marbles 
Koleksiyonu ile yeniden hayat buluyor. 

Kalebodur, en seçkin mermerlerin 
parlaklığını porselen karo dayanıklılığı 
ile sunduğu Royal Marbles 
koleksiyonu’nu yeni ürünleriyle 
güçlendirdi. Yeni seriler; Panda 
Marble, Starry Night, Calacatta Dolce 

Gold, Calacatta Dolce güçlü renkleri ve 
grafik zenginliği ile fark yaratırken, 
60x120 cm ebatlarıyla yaşam 
alanlarında devamlılık hissini 
pekiştiriyor.

Dekorasyona yeni bir boyut kazandıran 
Monobody porselen serisi her türlü 
mobilya ile uyum sağlayarak, ideal 
yüzey özellikleri gösteriyor. Yüzey 
derinliği, güçlü renkler ve grafik 

zenginliği ile tasarımda fark yaratan 
koleksiyon, dayanıklılık ve su emme 
özellikleri ile öne çıkıyor.

Kalebodur kalitesinden taviz 
vermeden üretilen Monobody porselen 
teknolojisine sahip Royal Marbles 
Koleksiyonu porselen karo teknik 
özelliklerini tamamıyla karşılarken, 
fiyat açısından rekabetçi bir ürün olma 
özelliği gösteriyor.
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ORKA BANYO’NUN DOĞAL AMA ÇEKİCİ ÜRÜNÜ: PURE!
Orka Banyo’nun Only koleksiyonunda 
yer alan Pure, banyolara doğallıkla 
birleşen çekici bir hava katıyor. Gövdesi 
ve ön yüzeyi mat lake, kapaklarında 
alüminyum elektrostatik boyalı çerçeve 
ile Pure’un renk stabilitesine sahip 
İtalyan boyası pürüzsüz bir dokunuş 
sağlıyor.

Ön yüzeyinde metal çerçeveye ve yarı 
geçirgen nervürlü füme cama sahip 

Pure, doğallıkta şıklığı gösteriyor. 
Üst modüldeki gövdesinde yer alan 
aynı renkteki yan plakalar ile tasarım 
çizgisini devam ettiren metal çerçeveli 
füme nervürlü cam dolap kapakları 
bulunuyor. Böylece her iki alanda da 
depolama imkanı sunuyor.

Pure’un tasarımında kullanılan çekmece 
içlerindeki sensörlü led ışıklar çekmece 
açıldığında devreye giriyor ve ihtiyaç 

dışı enerji tüketimini engelliyor. Mat 
lake beyaz, antrasit, gri, vizon renkleri 
ile 80 ve 100 cm ölçü alternatifleriyle 
doğal görünen çekici bir banyo sunuyor.

Tüm Türkiye’de 450’den fazla satış 
noktası ile 10 milyon evde ve 87 ülkede 
tüketiciyle buluşan ORKA Banyo, 
yenilikçi üretim felsefesini yansıttığı 
600’den fazla ürün çeşidiyle banyo 
mobilyası sektörüne öncülük ediyor.
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ROCA’NIN ÖDÜLLÜ LAVABO KOLEKSİYONUNA 
EKLENEN YENİ RENK SEÇENEĞİ: MAT SİYAH

Banyo alanlarına yönelik yaratıcı 
tasarımları hayata geçiren Roca, 
ünlü tasarımcıların imzasını taşıyan 
özel koleksiyonlarını kullanıcılarıyla 
buluşturmayı sürdürüyor.

Dünyaca ünlü Brezilyalı mimar Ruy 
Ohtake’nin tasarımlarındaki yaratıcılık 
ile Roca’nın işçilik ve kusursuzluğa olan 
bağlılığının uyumu sonucu ortaya çıkan 
özel lavabo koleksiyonu da bunlardan 
biri. Ohtake tarafından tasarlanan 
ve geçtiğimiz yıllarda kullanıcıyla 
buluşan ödüllü lavabo koleksiyonuna 
2023 yılıyla birlikte mat siyah renk de 
eklendi. Dört farklı modelin yanı sıra 
beyaz, mat beyaz, inci, onyx, kahverengi 
ve bej renkleriyle farklı seçenekler 
sunan koleksiyon, yeni renk seçeneği 
ile banyo alanlarını zarif tasarımlarla 
buluşturuyor.

Modern, zarif ve dayanıklı
Dalgaların kıvrımları, ufuk çizgisi 
ve tasarımın en saf formu yumurta 
gibi organik biçimlerden ilham alan 
Ohtake’nin lavabo koleksiyonu, doğadan 
gelen esintilerle organik çizgileri 
modern tasarımlarla bir araya getiriyor. 
Ohtake’nin Uluslararası Tasarım Ödülü 
(IDA) ve Prestijli Tasarım Ödülü Red 
Dot Tasarım Ödüllerinden “Best of the 
Best” ödülünün sahibi olan koleksiyonu, 
tasarımıyla olduğu kadar dayanıklılığıyla 
da dikkat çekiyor. Roca’nın Fineceramic® 
teknolojisinin sağlamlığı, hafifliği ve 
esnekliği ile hayat bulan özel koleksiyon, 
5 mm kalınlığa, kare tasarıma ve ultra 
ince kenarlara sahip olmasıyla öne çıkıyor. 
Farklı renklerde tezgâh üstü lavabo 
serisinden oluşan Ohtake koleksiyonu, 
zarif ve estetik tasarımıyla banyo 
tasarımlarına estetik bir dokunuş katıyor. 

Dünyaca ünlü mimara saygı duruşu
Roca, 2021’de hayatını kaybeden 
dünyaca ünlü mimar Ruy Ohtake’ye 
verdiği değerin bir yansıması olarak/ 
Ohtake’yi onurlandırmak adına, 
mimarın annesi için tasarladığı 
evde, düzenlenlediği sergi ve 
fotoğraf çekimiyle andı. Geçtiğimiz 
yıllarda hayatını kaybeden efsane 
mimarın Roca ile gerçekleştirdiği 
ortak çalışmalar mimarın simge 
yapılarından olan Tomie Ohtake 
evinde sergilendi. Ayrıca ürün 
fotoğraflarının yanı sıra evin dikkat 
çeken görüntülerinden oluşan, mimara 
saygı duruşu niteliğinde bir katalog 
hazırlandı. Son elli yılda 400’den fazla 
projeyi hayata geçirerek ülkesindeki 
en üretken mimarlardan biri haline 
gelen Ohtake’nin mirası, hazırlanan 
katalogta hayat buldu.
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ROCA’NIN ÖDÜLLÜ LAVABO KOLEKSİYONUNA 
EKLENEN YENİ RENK SEÇENEĞİ: MAT SİYAH

Banyo alanlarına yönelik yaratıcı 
tasarımları hayata geçiren Roca, 
ünlü tasarımcıların imzasını taşıyan 
özel koleksiyonlarını kullanıcılarıyla 
buluşturmayı sürdürüyor.

Dünyaca ünlü Brezilyalı mimar Ruy 
Ohtake’nin tasarımlarındaki yaratıcılık 
ile Roca’nın işçilik ve kusursuzluğa olan 
bağlılığının uyumu sonucu ortaya çıkan 
özel lavabo koleksiyonu da bunlardan 
biri. Ohtake tarafından tasarlanan 
ve geçtiğimiz yıllarda kullanıcıyla 
buluşan ödüllü lavabo koleksiyonuna 
2023 yılıyla birlikte mat siyah renk de 
eklendi. Dört farklı modelin yanı sıra 
beyaz, mat beyaz, inci, onyx, kahverengi 
ve bej renkleriyle farklı seçenekler 
sunan koleksiyon, yeni renk seçeneği 
ile banyo alanlarını zarif tasarımlarla 
buluşturuyor.

Modern, zarif ve dayanıklı
Dalgaların kıvrımları, ufuk çizgisi 
ve tasarımın en saf formu yumurta 
gibi organik biçimlerden ilham alan 
Ohtake’nin lavabo koleksiyonu, doğadan 
gelen esintilerle organik çizgileri 
modern tasarımlarla bir araya getiriyor. 
Ohtake’nin Uluslararası Tasarım Ödülü 
(IDA) ve Prestijli Tasarım Ödülü Red 
Dot Tasarım Ödüllerinden “Best of the 
Best” ödülünün sahibi olan koleksiyonu, 
tasarımıyla olduğu kadar dayanıklılığıyla 
da dikkat çekiyor. Roca’nın Fineceramic® 
teknolojisinin sağlamlığı, hafifliği ve 
esnekliği ile hayat bulan özel koleksiyon, 
5 mm kalınlığa, kare tasarıma ve ultra 
ince kenarlara sahip olmasıyla öne çıkıyor. 
Farklı renklerde tezgâh üstü lavabo 
serisinden oluşan Ohtake koleksiyonu, 
zarif ve estetik tasarımıyla banyo 
tasarımlarına estetik bir dokunuş katıyor. 

Dünyaca ünlü mimara saygı duruşu
Roca, 2021’de hayatını kaybeden 
dünyaca ünlü mimar Ruy Ohtake’ye 
verdiği değerin bir yansıması olarak/ 
Ohtake’yi onurlandırmak adına, 
mimarın annesi için tasarladığı 
evde, düzenlenlediği sergi ve 
fotoğraf çekimiyle andı. Geçtiğimiz 
yıllarda hayatını kaybeden efsane 
mimarın Roca ile gerçekleştirdiği 
ortak çalışmalar mimarın simge 
yapılarından olan Tomie Ohtake 
evinde sergilendi. Ayrıca ürün 
fotoğraflarının yanı sıra evin dikkat 
çeken görüntülerinden oluşan, mimara 
saygı duruşu niteliğinde bir katalog 
hazırlandı. Son elli yılda 400’den fazla 
projeyi hayata geçirerek ülkesindeki 
en üretken mimarlardan biri haline 
gelen Ohtake’nin mirası, hazırlanan 
katalogta hayat buldu.
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SEREL RITA SERİSİ
BANYOLARI KONFOR ALANINA DÖNÜŞTÜRÜYOR

İddialı tasarımları ve kullanıcı 
kolaylığı sunan ürünleriyle hayatı 
kolaylaştırırken mekanlara da yeni bir 
kimlik kazandıran Serel Rita Serisi’nde 
yer alan ürünleriyle kullanıcılara 
farklı bir deneyim sunuyor. Banyoların 
atmosferini değiştiren minimal tasarımlı 
ürünler, mobilyalarıyla uyumlu çözümler 
arayan kullanıcıların imdadına yetişiyor. 
Banyolara bütünsel bir çözüm sunan Rita 
Serisi; asma klozet, tezgah üstü lavabo, 
askılık, sabunluk ve kağıtlıktan oluşan 
geniş ürün gamıyla banyoları ferah 
mekanlara dönüştürüyor. 

Kullanıcı ve çevre dostu ürünler
Sürdürülebilir dünyaya olan inancı ile 
ürünlerini tasarlayarak yaşam alanlarına 
dokunan Serel; günümüz şartlarına 
ve teknolojilerine en uygun şekilde 
hazırladığı Rita Serisi asma klozetlerinin 
daha az su ile temizlenebilme 

fonksiyonuna su tasarrufu sağlarken 
bir yandan dünyanın geleceğine bir 
yandan da kullanıcının cebine katkıda 
bulunuyor. Ergonomik yapılarıyla 
konfor sunan klozetler, entegre klozet 
bataryalarıyla da kullanıcılara sıcak su 
kullanma opsiyonu sunuyor. Hijyenin 
ön planda tutulduğu seride yer alan 
klozetler, opsiyonel olarak Hyhiene 
Plus uygulamasıyla da uyum sağlıyor. 
Hijyeni sürdürülebilir kılan yapısıyla 
Rita Serisi klozetler gerek evlerde gerek 
ofislerde gerekse kalabalık mekanlar gibi 
kullanıldığı tüm noktalarda kullanıcılara 
üstün konfor sağlıyor. 

Üstün dayanıklılık
Üstün dayanıklılık sağlayan Rita Serisi 
lavabolar, köşeli hatlardan oluşan 
tasarımlarıyla da banyolarda dikkat 
çekiyor. Pürüzsüz yüzeyleri ile bakteri 
oluşumunun önüne geçen lavabolar, 

kolay temizlenme imkanı da sunuyor. 
Montaj kolaylığı sunan yapısı, yenilikçi 
tarzı ve dekorasyona uyum sağlayan 
özelliği ile Rita Serisi lavabolar zamana 
meydan okuyor. 

Bütünsel ve şık çözümler
İddialı tasarımlar ve kullanıcı kolaylığı 
sunan ürünlerden oluşan Rita Serisi; 
askılık, kağıtlık ve sabunluklar ile 
banyolarda bütünlük oluşturmaya olanak 
sağlıyor. Her kullanıcının beğenisine 
uygun geniş ürün gamından oluşan 
seride yer alan aksesuarlar %100 pirinç 
ve paslanmaz malzeme yapısıyla uzun 
ömürlü kullanım garantisi veriyor. 
Kaliteli yapısı, şık görüntüsü, krom ve 
mat siyah renk alternatifleriyle zarif bir 
görünüm sunan ürünler kolay montaj 
imkanıyla da kullanıcıların işlerini 
kolaylaştırırken mekanlara da yeni bir 
kimlik katıyor.
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VAILLANT ECOCRAFT KAZANLAR, 
ISINMA İHTİYACI YÜKSEK YAPILARA KAPSAMLI 

ÇÖZÜMLER SUNUYOR
Vaillant, evlerde ve çevrede daha iyi bir 
iklim yaratma vizyonu doğrultusunda, 
ürünleri ile kullanıcılara üst düzey 
konfor sağlarken, daha verimli 
enerji kullanımı ile de dünyamızın 
korunmasına katkıda bulunuyor. 
Ar-Ge’ye büyük önem veren Vaillant, 
iklimlendirme sektöründe geleceğin 
teknolojilerine bugünden yatırım 
yapıyor. Vaillant’ın yaklaşık 150 
yıllık tecrübesi ile pazara sunduğu 
ecoCRAFT yoğuşmalı yer tipi kazanlar, 
geniş kapasite aralığı sayesinde ısı 

ihtiyacı yüksek yapılara kapsamlı 
çözümler sunuyor. 200, 240 ve 280 kW 
kapasitelerdeki ecoCRAFT yoğuşmalı 
kazan ailesine yeni eklenen 350, 700 ve 
1000 kW kazanlar, tek bir otomasyon 
panelinden 14 cihaza kadar kaskad 
bağlantı ile toplam 14.000 kW’lık ısı 
ihtiyacını karşılayabiliyor. 

Yüksek katlı binalar için ideal çözüm
ecoCRAFT yoğuşmalı kazanlar 
6 bar işletme basınç dayanımı ile 
yüksek katlı binalar için ideal çözüm 

sunarken; premix brülör teknolojisi 
sayesinde kullanıcılarına düşük ses 
seviyesinde, sorunsuz kullanım sağlıyor. 
Alüminyum-Silisyum ısı eşanjörüne 
sahip olan ecoCRAFT kazanların 
yüksek verim değeri ve %18 - %100 
oranında değişen modülasyon aralığı, 
işletme maliyetlerinin düşürülmesinde 
de etkin rol oynuyor. Tekerlekli tasarımı 
sayesinde kolaylıkla taşınabilen 
ecoCRAFT 350, 700 ve 1000 kW 
kazanların montajı ise pratik bir şekilde 
yapılabiliyor.
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VitrA RESINCRETE:
YAŞAM ALANLARINA YARATICI,
CESUR VE İNCE BİR DOKUNUŞ

VitrA’nın yenilikçi karo sistemi 
Resincrete, şehirli yaşam alanları için 
doğada bulunan renkler ile modern 
mimarinin temel unsurları arasındaki 
betondan ilham alınarak geliştirildi. 
Yaratıcılık için cesaret veren büyük 
ebatlı karolar, reçineyle bir araya gelen 
beton dokusunu, farklı renk ve yüzey 
seçeneklerinde birleştiriyor.

Kendini ifade etmenin en güçlü 
araçlarından biri olan renk, VitrA’nın 
Resincrete karo sistemiyle yaşam 
alanlarında duyguları harekete geçiriyor. 
Porselen yer ve duvar karoları, toprakta 
ve doğada bulunan okside ve güçlü 
renkler kullanılarak tasarlanan ve epoksi 
hissi veren yüzeylere sahip. Terrazzo ve 
palladiano dokuların klasik güzelliğiyle 

birleştiğinde, etkileyici yaşam alanları 
yaratmaya olanak sağlıyor.

120x120 cm ebatlı karolardan oluşan 
Resincrete karo sisteminin ana renkleri 
arasında natürel tonlarda gri ve beyazın 
yanı sıra, fango yer alıyor. Sistemin öne 
çıkan tonları ise koyu sarı, tozlu mavi, 
cotto ve haki oluyor.
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ALES CAM SAN. TİC. A.Ş.
İBRAHİM KAMSIZ

75.Yıl (Sultandere) Mh. Teksan (Küme Evler) No: 1 B4/5 Odunpazarı Eskişehir
0222 236 9070     www.lussobanyo.com

ALONSON YAPI İNŞAAT SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
AHMET GEDİZ TATAR

Huzur Mh. Abdullah Azam Cd. No: 8A Ümraniye İstanbul
0216 420 2155     www.alonson.com 

ARMOS SU ARMATÜRLERİ SAN. İÇ VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
MUHAMMED OSAMA SÜLEYMANOĞLU

İkitelli OSB Mh. Pik Dökümcüler Sit. B4 Blok Apt. No: 13 Başakşehir İstanbul
0212 485 3950     www.armos.com.tr 

ARTEMİS İNŞAAT SAN. VE İNŞAAT MALZEMELERİ PAZARLAMA TİC. A.Ş. 
MUSTAFA AVCI

Gebze OSB İhsan Dede Cd. 800. Sk. No:820 41480 Gebze Kocaeli
0262 677 0707     www.artemis.com.tr 

BATMAN GÜVEN YAPI MALZ. NAK. PET. OTOM. GIDA VE TAAH. SAN. TİC. LTD. ŞTİ.
REMZİ TUNCAY

Çamlı Tepe Mh. T.P.O. Bulv. Çelik Apt. Altı No:327 Merkez Batman
0488 214 1417     www.guvenyapi.com.tr     www.essante.com.tr

BG BANYO İNŞAAT TURİZM SAN. VE TİC. A.Ş.
BİROL BİLGİÇLER

Fuatpaşa Mh. Büyük San. Cd. No: 3 Merkez Kütahya
0274 333 0040     www.bgbagno.com 

DEFNE BANYO İMALAT SAN. İÇ. VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
HAKAN ŞANAL

Esenkent Mh. Muhterem Sk. No:56/1 Ümraniye İstanbul
0216 590 0057     www.defnebanyo.com

DEMİRYÜREK İNŞAAT MALZEMELERİ SAN. İÇ VE DIŞ TİC. A.Ş.
BERTAN DEMİRYÜREK

Evliya Çelebi Mh. Mustafa Kemal Cd. No: 1 Tuzla İstanbul
www.demiryurek.com.tr 

DENİZ YAPI MALZEMELERİ TİC. VE SAN. LTD. ŞTİ. 
HÜSEYİN DENİZ

Sahrayıcedit, İnönü Cd. No:3/1 Erenköy Kadıköy İstanbul
0216 302 0823 

DRABE YAPI VE ENDÜSTRİ ÜRÜNLERİ SAN. TİC. LTD. ŞTİ.
ÖZKAN YÜKSEL

Dudullu OSB Mh. İMES-107 Sk. A Blok No: 6 Ümraniye İstanbul
0216 414 2222     www.drabe.com.tr 

DSM DEMİRYÜREK SERAMİK MERKEZİ A.Ş.
ENGİN KABUKÇU

Evliya Çelebi Mh. Mustafa Kemal Cd. No: 1 Tuzla İstanbul
www.dsmkale.com 
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EBAD YAPI İNŞAAT DANIŞMANLIK İÇ VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
KAZIM DIŞHAN

Gazi Mustafa Kemalpaşa Mh. Öztrak Cd. No: 57 -59/206 Çerkezköy Tekirdağ

ELONE YAPI MALZEMELERİ SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
FARUK ELVAN

İnköy Mh. Eskişehir Karayolu Bulv. No: 49 Merkez Kütahya
0312 385 0202     www.elonebanyo.com 

GAMAY MOBİLYA MAK. İNŞ. VE İNŞ. MALZ. SAN. TİC. LTD. ŞTİ.
GÖKSEL AYVA

75. Yıl Mh. OSB 25. Cd. No: 3 Odunpazarı Eskişehir
0222 236 1905     www.smartbanyo.com 

HAFELE MOBİLYA VE İNŞAAT DONANIMLARI SAN. VE TİC. A.Ş.
HİLMİ UYTUN

Dudullu OSB 1. Cd. No: 10 34776 Ümraniye İstanbul
0216 528 5900     www.hafele.com.tr

HASAN HÜSEYİN ŞAHİN HASAN ŞAHİN YAPI MALZEMELERİ 
HASAN HÜSEYİN ŞAHİN

Eğitim Mh. Hızırbey Cd. No: 92/A Fikirtepe Kadıköy İstanbul

İDAMAR MERMER GRANİT TİC. LTD. ŞTİ.
BURAK GÜNGÖREN

Efeler Mh. Uğur Mumcu Cd. No: 130 Buca İzmir
0232 487 7157     www.idamermer.com.tr 

KÜTAHYA DEKOR SERAMİK MAK. VE TEKN. MAD. ÜRT. PAZ. İTH. İHR. SAN. TİC. LTD. ŞTİ.
BAYRAM GÜRCÜ

1. OSB 4. Cd. No:16 Merkez Kütahya
0274 266 2115     www.kutahyadekor.com 

LABİRENT DUŞAKABİN CAM MAK.  İTH. İHR.  SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
BAYRAM ŞAHİN

Fatih Mh. 1191 Sk. No:6 Sarnıç Gaziemir İzmir
0232 254 0049     www.seldus.com.tr 

MERİÇ DIŞ TİC. VE BÜRO MAK. LTD. ŞTİ.
ONUR MERİÇ

Maltepe Mh. Karacabey Sk. No: 14/1 Zeytinburnu İstanbul
0212 356 5758     www.mericseramik.com 

NUEVO SERAMİK SAN. VE TİC. A.Ş.
TUFAN UÇAR

Kimya Sanayicileri OSB Melek Aras Bulv. Organik Cd. No:21-22 Tuzla İstanbul
0216 593 3240     www.nuevoseramik.com 

OLUŞUM MEKANİK MÜHENDİSLİK A.Ş.
SELİM KABİLOĞLU

Anadolu Mh. Hoca Ahmet Yesevi Cd. No: 90C Arnavutköy İstanbul
0212 741 0033     www.olusummekanik.com
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ÖZ ATA PLASTİK KALIP İNŞ. İTH. İHR. SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
ÖZBAY ATA

Kaleiçi Mh. Fetih Cd. No: 23/1 Çatalca İstanbul
0212 787 1793     www.manovit.com 

RD ART SERAMİK YAPI MALZEMELERİ SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
MUZAFFER SAAT

Turgut Özal Mh. 99. Sk. Esentepe Sitesi A Blok No: 3A İç Kapı No: 6 Esenyurt İstanbul

RENKER YAPI MALZEMELERİ PAZARLAMA VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
FARUK EMİRBUYURAN

Erenköy Mh. Ethemefendi Cd. No:33A Kadıköy İstanbul
0216 478 6323     www.renkeryapi.com 

ROCA TR BANYO A.Ş.
MURAT ÖZYAMANOĞLU

75. Yıl Mh. OSB 20. Cd. No:9 Odunpazarı Eskişehir
0222 236 2122  - 236 2127     www.roca.com    www.nskbathandkitchen.com

SYSTEM BANYO AKSESUARLARI A.Ş.
FATİH HAKVERDİ

Osmangazi Mh. Uzunlar Sk. No: 3 Sancaktepe İstanbul
0216 466 3340     www.systembanyo.com 

TİLLO METAL FORM SAN. VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
SÜLEYMAN ÖVÜÇ

Topçular Mh. Demirkapı Cd. Paşmakçı San. Sitesi Apt. No: 20/344 Eyüpsultan İstanbul
0212 501 8417     www.tillometal.com.tr 

ÜSO SU ARMATÜRLERİ İNŞ. MALZ. SAN. VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
HÜSAMETTİN AHMETOĞLU

Kavaklı Mh. Kavaklı Cd. No:25 Beylikdüzü İstanbul
0212 876 2260     www.usosuarmatur.com 

VALTEMO PLASTİK SAN. A.Ş.
MUSTAFA GÜVELİOĞLU

Birlik San. Sit. 2.Cd. No:20 Beylikdüzü İstanbul
0212 876 0146     www.valtemo.com

VAVA DOĞAL TAŞ SAN. VE TİC. A.Ş.
AHMED FURKAN KIRKAN

Alaaddinbey Mh. Alaaddinbey Cd. No: 26 Nilüfer Bursa

YİMS YILDIZ İNŞAAT MUSLUK SAN. VE TAŞ. TİC. LTD. ŞTİ.
SERKAN YILDIZ

İkitelli OSB Mh. Pik Dökümcüler San. Sit. A3-Blok No:6 Başakşehir İstanbul
0212 667 1597     www.yildizmusluk.com.tr

YUSUF ÇAKIL ÇAKIL İNŞAAT
YUSUF ÇAKIL

İçerenköy Mh. Oyacı Sk. No:26/6 Ataşehir İstanbul
0544 962 3244     www.cakilinsaat.com
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TİLLO METAL FORM SAN. VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
SÜLEYMAN ÖVÜÇ

Topçular Mh. Demirkapı Cd. Paşmakçı San. Sitesi Apt. No: 20/344 Eyüpsultan İstanbul
0212 501 8417     www.tillometal.com.tr 

ÜSO SU ARMATÜRLERİ İNŞ. MALZ. SAN. VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.
HÜSAMETTİN AHMETOĞLU

Kavaklı Mh. Kavaklı Cd. No:25 Beylikdüzü İstanbul
0212 876 2260     www.usosuarmatur.com 

VALTEMO PLASTİK SAN. A.Ş.
MUSTAFA GÜVELİOĞLU

Birlik San. Sit. 2.Cd. No:20 Beylikdüzü İstanbul
0212 876 0146     www.valtemo.com

VAVA DOĞAL TAŞ SAN. VE TİC. A.Ş.
AHMED FURKAN KIRKAN

Alaaddinbey Mh. Alaaddinbey Cd. No: 26 Nilüfer Bursa

YİMS YILDIZ İNŞAAT MUSLUK SAN. VE TAŞ. TİC. LTD. ŞTİ.
SERKAN YILDIZ

İkitelli OSB Mh. Pik Dökümcüler San. Sit. A3-Blok No:6 Başakşehir İstanbul
0212 667 1597     www.yildizmusluk.com.tr

YUSUF ÇAKIL ÇAKIL İNŞAAT
YUSUF ÇAKIL

İçerenköy Mh. Oyacı Sk. No:26/6 Ataşehir İstanbul
0544 962 3244     www.cakilinsaat.com

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

BNYO.0141_TIMDER_SUPREME_PRO 23x33cm BASKI.pdf   1   27.03.2023   16:08




